
KADINANA Yayın Tarihi : 30.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 179

1/1



KADINANA Yayın Tarihi : 30.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 275

1/2



KADINANA Yayın Tarihi : 30.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 275

2/2



ODAK Yayın Tarihi : 30.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 275

1/1



ODAK Yayın Tarihi : 30.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 125

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 222

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 222

2/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 200

1/1



KADINANA Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 3
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 62

1/1



KOCATEPE Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 215

1/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 215

2/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 140

1/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 140

2/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 38

1/1



ODAK Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 133

1/1



ODAK Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 25

1/1



ODAK Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 360

1/2



ODAK Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 360

2/2



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 28.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 162

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 27.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 90

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 27.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 90

2/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 27.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 63

1/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 27.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 63

2/2



ODAK Yayın Tarihi : 27.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 79

1/2



ODAK Yayın Tarihi : 27.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 3
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 79

2/2



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 27.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 55

1/2



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 27.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 55

2/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 26.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 91

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 26.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 91

2/2



ODAK Yayın Tarihi : 26.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 35

1/1



KOCATEPE Yayın Tarihi : 25.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 168

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 179

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 24
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 179

2/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 43

1/1



KADINANA Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 65

1/1



KADINANA Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 3
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 19

1/1



KOCATEPE Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 150

1/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 3
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 150

2/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 141

1/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 141

2/2



ODAK Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 18

1/1



ODAK Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 156

1/2



ODAK Yayın Tarihi : 24.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 156

2/2



PARA EK Yayın Tarihi : 22.11.2020

DÜZENSİZ ULUSAL DE... Sayfa : 10
İSTANBUL Tiraj : 18887
EKONOMİ StxCm : 287

1/2



PARA EK Yayın Tarihi : 22.11.2020

DÜZENSİZ ULUSAL DE... Sayfa : 11
İSTANBUL Tiraj : 18887
EKONOMİ StxCm : 287

2/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 20.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 160

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 20.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 160

2/2



KADINANA Yayın Tarihi : 20.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 60

1/1



KOCATEPE Yayın Tarihi : 20.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 76

1/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 20.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 76

2/2



ODAK Yayın Tarihi : 20.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 145

1/1



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 20.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 124

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 19.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 440

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 19.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 440

2/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 18.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 176

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 18.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 176

2/2



KADINANA Yayın Tarihi : 18.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 142

1/2



KADINANA Yayın Tarihi : 18.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 142

2/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 18.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 127

1/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 18.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 127

2/2



ODAK Yayın Tarihi : 18.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 174

1/2



ODAK Yayın Tarihi : 18.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 174

2/2



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 18.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 97

1/1



DÜNYA Yayın Tarihi : 16.11.2020

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 7
İSTANBUL Tiraj : 42297
EKONOMİ StxCm : 26

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 16.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 28

1/1



KADINANA Yayın Tarihi : 16.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 48

1/1



KOCATEPE Yayın Tarihi : 16.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 3
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 152

1/1



ODAK Yayın Tarihi : 16.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 12
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 348

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 184

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 184

2/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 79

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 79

2/2



KADINANA Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 225

1/2



KADINANA Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 225

2/2



KADINANA Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 309

1/1



KOCATEPE Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 106

1/1



KOCATEPE Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 216

1/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 3
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 216

2/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 30

1/1



ODAK Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 217

1/2



ODAK Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 217

2/2



ODAK Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 40

1/2



ODAK Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 40

2/2



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 152

1/1



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 14.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 33

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 427

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 427

2/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 133

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 133

2/2



KADINANA Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 3
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 40

1/1



KOCATEPE Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 273

1/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 273

2/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 117

1/1



MİLLİYET Yayın Tarihi : 13.11.2020

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 1
İSTANBUL Tiraj : 124030
SİYASİ StxCm : 460

1/2



MİLLİYET Yayın Tarihi : 13.11.2020

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 7
İSTANBUL Tiraj : 124030
SİYASİ StxCm : 460

2/2



ODAK Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 159

1/2



ODAK Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 7
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 159

2/2



ODAK Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 159

1/2



ODAK Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 159

2/2



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 267

1/2



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 267

2/2



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 13.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 3
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 145

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 12.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 71

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 12.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 71

2/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 12.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 96

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 12.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 96

2/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 12.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 32

1/1



ODAK Yayın Tarihi : 12.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 41

1/1



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 12.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 25

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 10.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 11
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 28

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 10.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 128

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 10.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 11
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 128

2/2



KADINANA Yayın Tarihi : 10.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 34

1/2



KADINANA Yayın Tarihi : 10.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 3
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 34

2/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 10.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 10
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 120

1/1



ODAK Yayın Tarihi : 10.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 10
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 21

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 9.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 134

1/1



ODAK Yayın Tarihi : 9.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 151

1/2



ODAK Yayın Tarihi : 9.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 7
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 151

2/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 159

1/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 159

2/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 19

1/1



KADINANA Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 306

1/2



KADINANA Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 3
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 306

2/2



KADINANA Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 30

1/1



KADINANA Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 104

1/2



KADINANA Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 522
SİYASİ StxCm : 104

2/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 100

1/2



KOCATEPE Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 100

2/2



ODAK Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 121

1/1



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 143

1/2



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 4.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 143

2/2



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 3.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 45

1/1



GAZETE 3 Yayın Tarihi : 3.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 807
SİYASİ StxCm : 32

1/1



KOCATEPE Yayın Tarihi : 3.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 604
SİYASİ StxCm : 51

1/1



ODAK Yayın Tarihi : 3.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 997
SİYASİ StxCm : 20

1/1



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 3.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 27

1/1



TÜRKELİ Yayın Tarihi : 3.11.2020

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
AFYONKARAHİSAR Tiraj : 540
SİYASİ StxCm : 85

1/1



YEŞİL BİNA Yayın Tarihi : 1.11.2020

3 AYLIK YEREL DERGİ Sayfa : 12
İSTANBUL Tiraj : 2500
İNŞAAT StxCm : 50

1/1



YEŞİL BİNA Yayın Tarihi : 1.11.2020

3 AYLIK YEREL DERGİ Sayfa : 2
İSTANBUL Tiraj : 2500
İNŞAAT StxCm : 102

1/1



YEŞİL BİNA Yayın Tarihi : 1.11.2020

3 AYLIK YEREL DERGİ Sayfa : 16
İSTANBUL Tiraj : 2500
İNŞAAT StxCm : 405

1/3



YEŞİL BİNA Yayın Tarihi : 1.11.2020

3 AYLIK YEREL DERGİ Sayfa : 17
İSTANBUL Tiraj : 2500
İNŞAAT StxCm : 405

2/3



YEŞİL BİNA Yayın Tarihi : 1.11.2020

3 AYLIK YEREL DERGİ Sayfa : 18
İSTANBUL Tiraj : 2500
İNŞAAT StxCm : 405

3/3



YEŞİL BİNA Yayın Tarihi : 1.11.2020

3 AYLIK YEREL DERGİ Sayfa : 1
İSTANBUL Tiraj : 2500
İNŞAAT StxCm : 135

1/1



YEŞİL BİNA Yayın Tarihi : 1.11.2020

3 AYLIK YEREL DERGİ Sayfa : 3
İSTANBUL Tiraj : 2500
İNŞAAT StxCm : 77

1/1



GÜNDEM: PANDEMİ VE EKONOMİ

KANAL 3
Yayın Tarihi : 29.11.2020 07:32:26
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/6d9dcafe-a9b7-488c-a524-

a629d5781371?cid=RlqgAy52uQs%3D
Yayın Adı : ANA HABER



ALİMOĞLU AİLESİ'NİN ACI GÜNÜ

KANAL 3
Yayın Tarihi : 25.11.2020 07:38:24
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/5de38fa9-e3f1-4b04-a14a-

e5ca9d791c94?cid=RlqgAy52uQs%3D
Yayın Adı : ANA HABER



BAŞKAN ÇOBAN'IN ACI GÜNÜ

KANAL 3
Yayın Tarihi : 23.11.2020 07:30:35
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/50092249-1999-47c1-92b1-

b7a20c0f1916?cid=RlqgAy52uQs%3D
Yayın Adı : ANA HABER



TOBB EKONOMİ ŞURASI

KANAL 3
Yayın Tarihi : 18.11.2020 07:30:34
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/519b3324-c67e-467c-81d2-

64d4d44e62eb?cid=RlqgAy52uQs%3D
Yayın Adı : ANA HABER



ATSO'YA ZİYARET

KANAL 3
Yayın Tarihi : 17.11.2020 07:41:40
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/15b952a3-515b-4432-8860-

ec17f8198e29?cid=RlqgAy52uQs%3D
Yayın Adı : ANA HABER



ATSO'DAN İŞBİRLİĞİ

KANAL 3
Yayın Tarihi : 13.11.2020 07:42:27
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/aa2d5d25-6268-4a1a-97d4-

9207dbb95158?cid=RlqgAy52uQs%3D
Yayın Adı : ANA HABER



YATIRIMCIYA KAPILARIMIZ AÇIK

KANAL 3
Yayın Tarihi : 13.11.2020 07:39:36
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/f4ab2439-0529-48bf-b10d-

1d2887236b08?cid=RlqgAy52uQs%3D
Yayın Adı : ANA HABER



AFYONKARAHİSAR 30. SIRADA

KANAL 3
Yayın Tarihi : 03.11.2020 07:47:35
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/d359b951-bd97-45b7-a135-

9c233a007a94?cid=RlqgAy52uQs%3D
Yayın Adı : ANA HABER



ATSO’nun 2020 Yılı Kasım Ayı Meclis Toplantısı, Video Konferans Yöntemiyle Yapıldı
ATSO’nun 2020 Yılı Kasım Ayı Meclis Toplantısı, Video Konferans Yöntemiyle Yapıldı

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci

yönetiminde, video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi. Toplantının açılış konuşmasını yapan ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci,

“Malumunuz olduğu üzere Mart ayından bu yana Meclis toplantılarımızı video konferans yöntemiyle düzenliyoruz. Bunun sebebi de, dünyayı etkisi altına alan

yeni tip koronavirüs salgınının aynı hızla devam ediyor olmasıdır. Dileğimiz ve umudumuz, koronavirüs salgınından bir an önce kurtulmaktır. Daha önce

vurguladığımız bir konuyu tekrar hatırlatmak isterim: Koronavirüs salgını, artık Mart ayındaki gibi uzakta değil. Her ailede mutlaka bir vaka görüldü, görülüyor.

Komşumuzda, çalışanımızda, mahallemizde mutlaka bir vaka ya da temaslı var. Bu nedenle hepimiz sosyal mesafe, maske ve temizlik kurallarına en üst

düzeyde uymalıyız” dedi. Ekonomi hakkındaki görüşlerini dile getiren Merdivenci, “Kasım ayında Bakanlar Kurulu’nda ve Merkez Bankası yönetiminde

değişiklik yapıldı. Hazine ve Maliye Bakanı olan Sayın Lütfi Elvan’a, Merkez Bankası Başkanı olan Sayın Naci Ağbal’a görevlerinde başarılar diliyorum. İş

dünyası ve ekonomi uzmanları, Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın açıklayacağı reformları bekliyor. Pandemi koşullarına rağmen üretimden

vazgeçmeyen, bir dolar daha fazla ihracat yaparak ülkemize katkı sağlamak isteyen, istihdamı sürdüren ve hatta artıran iş insanları ve sanayicilerimizin

taleplerinin dikkate alınacağını düşünüyorum. Bu bağlamda 18 Kasım 2020 tarihinde düzenlenen TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nın da son derece yararlı

olduğunu söylemek istiyorum. Ülkemizi hep birlikte pandemi sonrasına hazırlıyoruz. Bu süreçte yaşadığımız sıkıntıların ortak akıl ile çözüleceğine

inanıyorum” ifadelerini kullandı. Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından düzenlenen eğitimler hakkında da hatırlatmada bulunan Merdivenci,

konuşmasına şöyle devam etti: “Biz Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, ilimiz iş dünyasının yaşadığı sıkıntıları, gündeme gelmesi gereken

çözüm önerilerini ve taleplerimizi ilgili makam ve mercilere iletmeye devam edeceğiz. Siz değerli Meclis Üyelerimiz ile Meslek Komitelerimiz’in üyeleri, ayrıca

Odamız’ın tüm üyeleri sorun ve sıkıntıların aşılmasında hem bana, hem Sayın Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser’e ulaşabilirsiniz. Ayrıca Türkiye

Odalar ve Borsalar Birliğimiz, pandemi sürecinin başlangıcından itibaren bizim taleplerimizi devletin en yüksek makamlarına ilettiği gibi üyelerimiz için yararlı

birçok eğitim çalışmasına da imza atıyor. Bizim de sosyal medya mecralarımızdan duyurduğumuz gibi, neredeyse her gün, üyelerimizin karşılaştıkları

sorunların çözülmesinde katkı sağlayacak bir bilgilendirme toplantısı düzenleniyor. Bu toplantılara katılmanız hâlinde, işin uzmanına, sorunu çözme kabiliyeti

olan yetkililere doğrudan ulaşma imkânınız oluyor. Video konferans yöntemiyle düzenlenen bu bilgilendirme toplantılarını takip etmenizde yarar vardır.”

Konuşmasında taziye ve tebrik mesajlarını da ileten Merdivenci, “Kasım ayında şehrimizin önemli değerlerini yitirdik. Afyonkarahisar Eski Belediye

Başkanımız, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban vefat etti. Merhuma Allah’tan rahmet, Sayın Çoban ve

ailesine başsağlığı dilerim. Yine Afyonkarahisar iş dünyasının yakından tanıdığı iş insanı Sayın İbrahim Alimoğlu’nun değerli babası Sayın Mehmet

Alimoğlu’nun da vefatını üzüntüyle öğrendik. Merhuma Allah’tan rahmet, Alimoğlu ailesine başsağlığı dilerim. Ayrıca Salı günü 24 Kasım Öğretmenler

Günü’nü kutladık. Ülkemiz için yararlı nesiller yetiştiren, çocuklara ve gençlere hem bilgi veren, hem de sevgiyi öğreten öğretmenlerimizin Öğretmenler

Günü’nü tekrar kutluyor; Cumhuriyetimiz’in kurucusu, Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü, ebediyete intikal etmiş öğretmenlerimizi rahmet ve

minnetle anıyorum” dedi. Toplantının ikinci gündem maddesinde 2020’nin Ekim ayı karar özetleri oybirliğiyle onaylandı. Toplantının üçüncü gündem

maddesinde 2020’nin Ekim ayı Hesap Hülasası oybirliğiyle tasdik edildi. Toplantının dördüncü gündem maddesinde, ATSO Yönetim Kurulu Başkan

Yardımcısı Ahmet Şükrü Köse, Yönetim Kurulu’nun Ekim-Kasım 2020 faaliyetleri hakkında sunum yaptı. Köse’nin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı

Hüsnü Serteser, güncel gelişmeler hakkında değerlendirmelerde bulundu. Toplantının son gündem maddesi olan “Dilek ve Temenniler”de, Meclis Üyeleri Ali

İhsan Çiloğlu, Mustafa Özer ve İbrahim Sömer söz alarak görüşlerini dile getirdi. ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, “Dilek ve Temenniler”

kısmının ardından Meclis Üyeleri’ne teşekkür ederek toplantıyı kapattı

Tags: 

KURTULUSGAZETESI.COM.TR
Yayın Tarihi : 30.11.2020 12:26:00
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Para Dergisi, Afyonkarahisar'daki Yatırım Potansiyelini İnceledi
Para Dergisi, Afyonkarahisar'daki Yatırım Potansiyelini İnceledi

 

İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman Şah Vakfiyesi” eki ile Afyonkarahisar’daki

yatırım potansiyelini okurları ile paylaştı. Para Dergisi’nin ekinde Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim

Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmelerine yer verildi. Dergi, bu hafta dijital platformlarda 90 bini aşkın indirme sayısına ulaştı.

Tags: 

KURTULUSGAZETESI.COM.TR
Yayın Tarihi : 30.11.2020 12:15:00
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HASAN ŞENBABAOĞLU VEFAT ETTİ
HASAN ŞENBABAOĞLU VEFAT ETTİ

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreter Yardımcısı Hüsnü Selim Şenbabaoğlu'nun babası, Şuhut eski İl Genel Meclisi Üyesi Hasan

Şenbabaoğlu vefat etti.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreter Yardımcısı Hüsnü Selim Şenbabaoğlu'nun babası, Şuhut eski İl Genel Meclisi Üyesi Hasan

Şenbabaoğlu vefat etti.Hasan Şenbabaoğlu, bugün 14.00'te Şuhut Asri mezarlığında son yolculuğuna uğurlanacak.AFYONHABER olarak, Merhuma Yüce

Allah'tan rahmet, ailesine ve sevenlerine sabır ve başsağlığı dileriz.

Tags: 
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SERTESER: "ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ"
SERTESER: "ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ"

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis toplantısında konuştu.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis toplantısında konuştu.İŞTE BAŞKAN SERTESER'İN KONUŞMASI...Sayın Meclis

Başkanım;Sayın Divan;Sayın Yönetim Kurulu Üyelerimiz;Sayın Meclis Üyeleri;Sizleri saygı ve sevgi ile selamlıyorum. Güncel gelişmeler hakkındaki

değerlendirmeye geçmeden önce, taziye ve tebrik mesajlarımı paylaşmak istiyorum. Afyonkarahisar’ın önceki dönem Belediye Başkanı, İl Genel Meclisi

Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın muhterem babası Halil Çoban, vefat etti. Merhum Halil Çoban’a Allah’tan rahmet, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın

Burhanettin Çoban ve ailesine başsağlığı dilerim. Alimoğlu Şirketler Grubu Yönetim Kurulu Başkanı, Disiplin Kurulu Üyemiz, TÜMMER Genel Başkanı Sayın

İbrahim Alimoğlu’nun kıymetli babası, hayırsever iş insanı Mehmet Alimoğlu, vefat etti. Merhum Mehmet Alimoğlu’na Allah’tan rahmet, Sayın İbrahim

Alimoğlu ve ailesine başsağlığı dilerim. Bu vesile ile rahatsızlığı dolayısıyla hastanede olan Sayın İbrahim Alimoğlu’na acil şifalar diliyorum. Yönetim Kurulu

Üyemiz Sayın Ahmet Anlıak da ailesi ile koronavirüse yakalandı. Hastalık sürecini evde geçiriyor. Sayın Anlıak ve ailesine geçmiş olsun diyor, acil şifalar

diliyorum. Salı günü 24 Kasım Öğretmenler Günü idi. Bizleri yetiştiren, bugünkü konumumuzun adeta altyapısını oluşturan öğretmenlerimizin ve 33. Meslek

Komitemiz’de yer alan eğitimcilerimizin Öğretmenler Günü’nü kutluyorum. Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü ve ebediyete intikal eden

öğretmenlerimizi rahmetle anıyor; yaşayan öğretmen büyüklerimizin ellerinden öpüyorum. Allah, sağlıklı, mutlu, uzun ömürler versin. Malumunuz olduğu

üzere Kasım ayında ekonomi yönetiminde değişiklik oldu. Hazine ve Maliye Bakanlığı’na atanan Sayın Lütfi Elvan’a, Maliye Bakanlığı döneminde iş dünyası

ile yakın işbirliği ve istişare içinde olan Merkez Bankası Başkanı Sayın Naci Ağbal’a yeni görevlerinde başarılar dilerim. Sayın Naci Ağbal, Maliye Bakanı

görevindeyken Odamız’ı ziyarete geldiğinde Odamız’ın bulunduğu arsa konusunda bizlere yardımcı olacağını söylemişti. Biz bu konuda çalışmalarımızı

sürdürüyoruz. Arsamızın Odamız’a kazandırılması noktasında Sayın Bakanımız Prof. Dr. Veysel Eroğlu ile görüştük, TOBB Başkanımız Sayın M. Rifat

Hisarcıklıoğlu ile de görüşeceğiz. Değerli Meclis Üyeleri;Meclis toplantılarımızı Mart ayından bu yana video konferans yöntemiyle yapıyoruz. Malumunuz

olduğu üzere bu bir tercih değil, zorunluluk. Dünyayı etkisi altına alan yeni tip koronavirüs salgını nedeniyle uzaktan görüşebiliyoruz. Ekranlar vasıtası ile de

olsa sizinle bir araya gelebilmek bizlere mutluluk veriyor.   Dünya üzerindeki hemen hemen tüm ülkeleri etkisi altında bırakan bu salgından bir an önce

kurtulmayı umutla bekliyoruz. Nitekim, Almanya’da Türk kökenli iki bilim insanının, Prof. Dr. Uğur Şahin ve Prof. Dr. Özlem Türeci’nin yoğun çalışmalar

sonucunda buldukları koronavirüs aşısı, tünelin ucunun göründüğünü gösteriyor. 5 ülkede aşı çalışmalarının sürdüğü, Almanya ve Çin’deki çalışmaların

kesin sonuca daha yakın olduğu görülüyor. Tabii ki sadece aşının bulunması yeterli değil. Karşımızda aşının tedariki ve adil paylaşımı sorunu duruyor.

Aşının ihtiyacı olan her yere ucuz bir şekilde gönderilmesi, ülkeler tarafından kolayca satın alınabilmesi; Almanya’da üretilecek aşının korunması için gereken

-70 santigrat derece sıcaklığın sağlanması konuları, 2021 yılında çokça tartışılacak. Buradan hareketle şunu söyleyebiliriz: Yeni tip koronavirüs salgınının

kontrol altına alınması 2021 yılının ikinci yarısını, tam anlamıyla bitmesi 2022 yılının ilk yarısını bulacak. Dolayısıyla bu süre içinde maske, mesafe ve

temizlik kuralına azami şekilde uymalıyız. Bu salgının şakasının olmadığını hem dünyadaki, hem de ülkemiz ve ilimizdeki örnekler ile görüyoruz. Görünen o

ki kış ayları zor geçecek. İl Sağlık Müdürlüğü, hastanelerdeki yoğun bakım ünitelerini genişletmek için gayret gösteriyor. Eğer bu konuda bizden bir ricaları

olursa siz değerli Meclis Üyelerimiz ile paylaşacağız. “Kontrollü sosyal hayat” adı verilen bu kurallara uyma noktasındaki dikkatimizi hiç kaybetmeyelim. Bunu

sizden bilhassa istirham ediyorum. Birkaç kez ifade etmiştim: Kontrollü sosyal hayat kurallarına uyulmaması hâlinde daha sıkı tedbirler gelecek, alınan her

mecburi tedbir ekonomimizi olumsuz etkileyecek. Biliyorsunuz, bu ay içinde koronavirüs salgınına karşı pek çok yeni tedbir alındı. Hepimiz kurallara uyarsak,

daha sert tedbir alınmasına gerek kalmayacaktır. Kıymetli Meclis Üyeleri;Ekonomimiz zor günlerden geçiyor. 2018 yılının Ağustos ayında yaşadığımız kur

yükselmesinin etkisini 2019 yılında atlatmaya başlamıştık. 2020 yılında pandemi ile karşılaştık. Bu süreçte Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, iş

insanımızın, sanayicimizin ve tüccarımızın sorunlarını, sıkıntılarını en iyi şekilde dile getiriyoruz. Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M. Rifat

Hisarcıklıoğlu da gündeme getirdiğimiz sorun ve çözüm önerilerini devletin en üst makamlarına doğrudan iletiyor. 18 Kasım 2020 tarihinde düzenlenen

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası da bu durumun en somut göstergesidir. 81 ildeki 365 Oda ve Borsa’nın talepleri, Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip

Erdoğan ve değerli Bakanlarımız’ın katıldığı TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nda aktarıldı. Sayın Cumhurbaşkanımız Erdoğan ve Bakanlarımız, talepleri tek

tek not aldı. Bugün yaygın basın kuruluşlarında görüyoruz ki TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nda gündeme gelen talepler, Hükümetimiz’in yol haritasında

önemli bir unsur olacak. Mutlulukla görüyoruz ki ekonomide reform dönemi yaklaşıyor. İş dünyasının ve piyasanın düşünceleri dikkate alınıyor. Reform

sözcüğü, demokrasi ve hukuk kavramları ile şekilleniyor, taçlandırılıyor. Bu sevindirici gelişmelerin somut sonuçlarının alınacağına yürekten inanıyorum.

Ancak Cumhurbaşkanlığı Yüksek İstişare Kurulu Üyesi Sayın Cemil Çiçek’in uyarısını unutmamak gerekir. Sayın Çiçek, bu coğrafyada 5 asırdır adalet

arayışı olduğunu hatırlatarak reformların gerçek bir zemine oturmasını öneriyor. İstişare kültürümüz ile, ortak akıl ile güzel günlere ilerleyeceğimizi

düşünüyorum. Değerli Meclis Üyeleri;Pandeminin koşullarına rağmen ekonomide birtakım olumlu gelişmelerden de bahsedebiliriz. Türkiye İmalat PMI (Satın

Alma Yöneticileri Endeksi) Ekim ayında 53,9’a yükselerek sektörün performansında güçlü bir iyileşmeye işaret etti. Gıda Ürünleri, Tekstil Ürünleri, Giyim ve

Deri Ürünleri, Ağaç ve Kağıt Ürünleri, Kimyasal, Plastik ve Kauçuk Ürünler, Metalik Olmayan Mineral Ürünler, Ana Metal Sanayi, Makine ve Metal Ürünler,

Elektrikli ve Elektronik Ürünler, Kara ve Deniz Taşıtları sektörlerinin incelendiği ve İstanbul Sanayi Odası’nın açıkladığı Türkiye İmalat PMI verilerine göre;

Kovid-19 salgını kaynaklı daralmanın ardından Türk imalat sektörü üst üste 5 ay büyüme gösterdi. Faaliyet koşulları iyileşen sektör sayısı Eylül’de 7 iken,

Ekim ayında sekize yükseldi. Anket kapsamında takip edilen 10 sektör içerisinde en güçlü büyüme yine ana metal sanayi ile kimyasal, plastik ve kauçuk

sektörlerinde kaydedildi. 10 sektörün 5’i Eylül ayına göre daha güçlü üretim artışı gerçekleştirdi. Takip edilen 10 sektör içerisinde yeni ihracat siparişleri artan

sektör sayısı Eylül’de dört iken, Ekim’de sekize yükseldi. 2017 yılı sonundan bu yana ilk kez tüm sektörler istihdam artışı sağladı. Sayın Meclis

Üyeleri;Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, bir taraftan lobi faaliyetlerimizle üyelerimizin sorunlarını çözmek için çalışıyoruz; bir taraftan da

Odamız’ın ve şehrimizin tanıtımına gayret gösteriyoruz. Bu bağlamda 13 Kasım 2020 tarihinde Milliyet Gazetesi’nde, ekonomi hakkında yaptığım

değerlendirme yayımlandı. Ayrıca Turkuvaz Medya Grubu’na ait Para Dergisi’nin Afyonkarahisar ekinde, yine ilimiz ekonomisi ve yatırım potansiyeli

hakkındaki görüşlerimiz yayımlandı. Türkiye genelinde dağıtılan, sektör temsilcilerinin takip ettiği Yeşil Bina Dergisi’nde de, BREEAM kuruluşundan aldığımız

Yeşil Bina Sertifikası’na geniş yer ayrıldı. Bununla birlikte 19. Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali ve 20. Afyonkarahisar Caz Festivali’ne destek veriyoruz.

Siz de bu iki festivali internet üzerinden izleyebilirsiniz. Odamız ve ilimizin tanıtımı için bundan sonra da çalışmaya devam edeceğiz. Kıymetli Meclis

Üyeleri;Konuşmamı, bir hatırlatma ile bitirmek isterim:Ticaret Bakanlığımız ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz, video konferans yöntemiyle birçok eğitim

ve bilgilendirme semineri düzenliyor.  Bu eğitim ve seminerleri takip etmeniz, iş hacminizi geliştirmeniz, yeni pazarlara açılmanız ve yeni desteklerden

yararlanmanız bakımından önemlidir. Bizim de sosyal medya mecralarımızdan duyurduğumuz eğitim ve seminerleri lütfen takip edin. Sizleri tekrar sevgi ve
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saygı ile selamlıyorum.
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Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci

yönetiminde, video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci

yönetiminde, video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.Toplantının açılış konuşmasını yapan ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci,

“Malumunuz olduğu üzere Mart ayından bu yana Meclis toplantılarımızı video konferans yöntemiyle düzenliyoruz. Bunun sebebi de, dünyayı etkisi altına alan

yeni tip koronavirüs salgınının aynı hızla devam ediyor olmasıdır. Dileğimiz ve umudumuz, koronavirüs salgınından bir an önce kurtulmaktır. Daha önce

vurguladığımız bir konuyu tekrar hatırlatmak isterim: Koronavirüs salgını, artık Mart ayındaki gibi uzakta değil. Her ailede mutlaka bir vaka görüldü, görülüyor.

Komşumuzda, çalışanımızda, mahallemizde mutlaka bir vaka ya da temaslı var. Bu nedenle hepimiz sosyal mesafe, maske ve temizlik kurallarına en üst

düzeyde uymalıyız” dedi.Ekonomi hakkındaki görüşlerini dile getiren Merdivenci, “Kasım ayında Bakanlar Kurulu’nda ve Merkez Bankası yönetiminde

değişiklik yapıldı. Hazine ve Maliye Bakanı olan Sayın Lütfi Elvan’a, Merkez Bankası Başkanı olan Sayın Naci Ağbal’a görevlerinde başarılar diliyorum. İş

dünyası ve ekonomi uzmanları, Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın açıklayacağı reformları bekliyor. Pandemi koşullarına rağmen üretimden

vazgeçmeyen, bir dolar daha fazla ihracat yaparak ülkemize katkı sağlamak isteyen, istihdamı sürdüren ve hatta artıran iş insanları ve sanayicilerimizin

taleplerinin dikkate alınacağını düşünüyorum. Bu bağlamda 18 Kasım 2020 tarihinde düzenlenen TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nın da son derece yararlı

olduğunu söylemek istiyorum. Ülkemizi hep birlikte pandemi sonrasına hazırlıyoruz. Bu süreçte yaşadığımız sıkıntıların ortak akıl ile çözüleceğine

inanıyorum” ifadelerini kullandı.Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından düzenlenen eğitimler hakkında da hatırlatmada bulunan Merdivenci,

konuşmasına şöyle devam etti:“Biz Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, ilimiz iş dünyasının yaşadığı sıkıntıları, gündeme gelmesi gereken çözüm

önerilerini ve taleplerimizi ilgili makam ve mercilere iletmeye devam edeceğiz. Siz değerli Meclis Üyelerimiz ile Meslek Komitelerimiz’in üyeleri, ayrıca

Odamız’ın tüm üyeleri sorun ve sıkıntıların aşılmasında hem bana, hem Sayın Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser’e ulaşabilirsiniz. Ayrıca Türkiye

Odalar ve Borsalar Birliğimiz, pandemi sürecinin başlangıcından itibaren bizim taleplerimizi devletin en yüksek makamlarına ilettiği gibi üyelerimiz için yararlı

birçok eğitim çalışmasına da imza atıyor. Bizim de sosyal medya mecralarımızdan duyurduğumuz gibi, neredeyse her gün, üyelerimizin karşılaştıkları

sorunların çözülmesinde katkı sağlayacak bir bilgilendirme toplantısı düzenleniyor. Bu toplantılara katılmanız hâlinde, işin uzmanına, sorunu çözme kabiliyeti

olan yetkililere doğrudan ulaşma imkânınız oluyor. Video konferans yöntemiyle düzenlenen bu bilgilendirme toplantılarını takip etmenizde yarar

vardır.”Konuşmasında taziye ve tebrik mesajlarını da ileten Merdivenci, “Kasım ayında şehrimizin önemli değerlerini yitirdik. Afyonkarahisar Eski Belediye

Başkanımız, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban vefat etti. Merhuma Allah’tan rahmet, Sayın Çoban ve

ailesine başsağlığı dilerim. Yine Afyonkarahisar iş dünyasının yakından tanıdığı iş insanı Sayın İbrahim Alimoğlu’nun değerli babası Sayın Mehmet

Alimoğlu’nun da vefatını üzüntüyle öğrendik. Merhuma Allah’tan rahmet, Alimoğlu ailesine başsağlığı dilerim.Ayrıca Salı günü 24 Kasım Öğretmenler

Günü’nü kutladık.Ülkemiz için yararlı nesiller yetiştiren, çocuklara ve gençlere hem bilgi veren, hem de sevgiyi öğreten öğretmenlerimizin Öğretmenler

Günü’nü tekrar kutluyor; Cumhuriyetimiz’inkurucusu, Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü, ebediyete intikal etmiş öğretmenlerimizi rahmet ve

minnetle anıyorum” dedi.Toplantının ikinci gündem maddesinde 2020’nin Ekim ayı karar özetleri oybirliğiyle onaylandı.Toplantının üçüncü gündem

maddesinde 2020’nin Ekim ayı Hesap Hülasası oybirliğiyle tasdik edildi.Toplantının dördüncü gündem maddesinde, ATSO Yönetim Kurulu Başkan

Yardımcısı Ahmet Şükrü Köse, Yönetim Kurulu’nun Ekim-Kasım 2020 faaliyetleri hakkında sunum yaptı. Köse’nin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı

Hüsnü Serteser, güncel gelişmeler hakkında değerlendirmelerde bulundu.Toplantının son gündem maddesi olan “Dilek ve Temenniler”de, Meclis Üyeleri Ali

İhsan Çiloğlu, Mustafa Özer ve İbrahim Sömer söz alarak görüşlerini dile getirdi.ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, “Dilek ve Temenniler”

kısmının ardından Meclis Üyeleri’ne teşekkür ederek toplantıyı kapattı.
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Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci

yönetiminde, video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.

Toplantının açılış konuşmasını yapan ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, “Malumunuz olduğu üzere Mart ayından bu yana Meclis

toplantılarımızı video konferans yöntemiyle düzenliyoruz. Bunun sebebi de, dünyayı etkisi altına alan yeni tip koronavirüs salgınının aynı hızla devam ediyor

olmasıdır. Dileğimiz ve umudumuz, koronavirüs salgınından bir an önce kurtulmaktır. Daha önce vurguladığımız bir konuyu tekrar hatırlatmak isterim:

Koronavirüs salgını, artık Mart ayındaki gibi uzakta değil. Her ailede mutlaka bir vaka görüldü, görülüyor. Komşumuzda, çalışanımızda, mahallemizde

mutlaka bir vaka ya da temaslı var. Bu nedenle hepimiz sosyal mesafe, maske ve temizlik kurallarına en üst düzeyde uymalıyız” dedi.

ÜLKEMİZİ HEP BİRLİKTE PANDEMİ SONRASINA HAZIRLIYORUZ

Ekonomi hakkındaki görüşlerini dile getiren Merdivenci, “Kasım ayında Bakanlar Kurulu’nda ve Merkez Bankası yönetiminde değişiklik yapıldı. Hazine ve

Maliye Bakanı olan Sayın Lütfi Elvan’a, Merkez Bankası Başkanı olan Sayın Naci Ağbal’a görevlerinde başarılar diliyorum. İş dünyası ve ekonomi uzmanları,

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın açıklayacağı reformları bekliyor. Pandemi koşullarına rağmen üretimden vazgeçmeyen, bir dolar daha

fazla ihracat yaparak ülkemize katkı sağlamak isteyen, istihdamı sürdüren ve hatta artıran iş insanları ve sanayicilerimizin taleplerinin dikkate alınacağını

düşünüyorum. Bu bağlamda 18 Kasım 2020 tarihinde düzenlenen TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nın da son derece yararlı olduğunu söylemek istiyorum.

Ülkemizi hep birlikte pandemi sonrasına hazırlıyoruz. Bu süreçte yaşadığımız sıkıntıların ortak akıl ile çözüleceğine inanıyorum” ifadelerini kullandı.

TALEPLERİMİZİ İLGİLİ MAKAM VE MERCİLERE İLETMEYE DEVAM EDECEĞİZ

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından düzenlenen eğitimler hakkında da hatırlatmada bulunan Merdivenci, konuşmasına şöyle devam etti: “Biz

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, ilimiz iş dünyasının yaşadığı sıkıntıları, gündeme gelmesi gereken çözüm önerilerini ve taleplerimizi ilgili

makam ve mercilere iletmeye devam edeceğiz. Siz değerli Meclis Üyelerimiz ile Meslek Komitelerimiz’in üyeleri, ayrıca Odamız’ın tüm üyeleri sorun ve

sıkıntıların aşılmasında hem bana, hem Sayın Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser’e ulaşabilirsiniz. Ayrıca Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz,

pandemi sürecinin başlangıcından itibaren bizim taleplerimizi devletin en yüksek makamlarına ilettiği gibi üyelerimiz için yararlı birçok eğitim çalışmasına da

imza atıyor. Bizim de sosyal medya mecralarımızdan duyurduğumuz gibi, neredeyse her gün, üyelerimizin karşılaştıkları sorunların çözülmesinde katkı

sağlayacak bir bilgilendirme toplantısı düzenleniyor. Bu toplantılara katılmanız hâlinde, işin uzmanına, sorunu çözme kabiliyeti olan yetkililere doğrudan

ulaşma imkânınız oluyor. Video konferans yöntemiyle düzenlenen bu bilgilendirme toplantılarını takip etmenizde yarar vardır.”

ŞEHRİMİZİN ÖNEMLİ DEĞERLERİNİ YİTİRDİK

Konuşmasında taziye ve tebrik mesajlarını da ileten Merdivenci, “Kasım ayında şehrimizin önemli değerlerini yitirdik. Afyonkarahisar Eski Belediye

Başkanımız, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban vefat etti. Merhuma Allah’tan rahmet, Sayın Çoban ve

ailesine başsağlığı dilerim. Yine Afyonkarahisar iş dünyasının yakından tanıdığı iş insanı Sayın İbrahim Alimoğlu’nun değerli babası Sayın Mehmet

Alimoğlu’nun da vefatını üzüntüyle öğrendik. Merhuma Allah’tan rahmet, Alimoğlu ailesine başsağlığı dilerim.
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Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, ATSO Meclisi’nin 2020 yılı Kasım ayı toplantısında güncel gelişmeler

hakkında değerlendirmede bulundu. Serteser, kontrollü sosyal hayat tedbirlerine uyulmasının önemine dikkat çekti

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, ATSO Meclisi’nin Kasım ayı toplantısında yaptığı

değerlendirmede kontrollü sosyal hayat kurallarına uyulması gerektiğini belirtti.

“SALGININ KONTROL ALTINA ALINMASI 2021 YILININ İKİNCİ YARISINI BULACAK”

Serteser, “Dünya üzerindeki hemen hemen tüm ülkeleri etkisi altında bırakan bu salgından bir an önce kurtulmayı umutla bekliyoruz. Yeni tip koronavirüs

salgınının kontrol altına alınması 2021 yılının ikinci yarısını, tam anlamıyla bitmesi 2022 yılının ilk yarısını bulacak. Dolayısıyla bu süre içinde maske, mesafe

ve temizlik kuralına azami şekilde uymalıyız. Bu salgının şakasının olmadığını hem dünyadaki, hem de ülkemiz ve ilimizdeki örnekler ile görüyoruz. Görünen

o ki kış ayları zor geçecek. İl Sağlık Müdürlüğü, hastanelerdeki yoğun bakım ünitelerini genişletmek için gayret gösteriyor. Eğer bu konuda bizden bir ricaları

olursa siz değerli Meclis Üyelerimiz ile paylaşacağız. Kontrollü sosyal hayat adı verilen bu kurallara uyma noktasındaki dikkatimizi hiç kaybetmeyelim. Bunu

sizden bilhassa istirham ediyorum. Birkaç kez ifade etmiştim: Kontrollü sosyal hayat kurallarına uyulmaması hâlinde daha sıkı tedbirler gelecek, alınan her

mecburi tedbir ekonomimizi olumsuz etkileyecek. Biliyorsunuz, bu ay içinde koronavirüs salgınına karşı pek çok yeni tedbir alındı. Hepimiz kurallara uyarsak,

daha sert tedbir alınmasına gerek kalmayacaktır.” dedi.

“EKONOMİDE REFORM DÖNEMİ YAKLAŞIYOR”

Ekonomi hakkındaki görüşlerini de paylaşan Serteser, şöyle konuştu: “Ekonomimiz zor günlerden geçiyor. 2018 yılının Ağustos ayında yaşadığımız kur

yükselmesinin etkisini 2019 yılında atlatmaya başlamıştık. 2020 yılında pandemi ile karşılaştık. Bu süreçte Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, iş

insanımızın, sanayicimizin ve tüccarımızın sorunlarını, sıkıntılarını en iyi şekilde dile getiriyoruz. Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M. Rifat

Hisarcıklıoğlu da gündeme getirdiğimiz sorun ve çözüm önerilerini devletin en üst makamlarına doğrudan iletiyor. 18 Kasım 2020 tarihinde düzenlenen

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası da bu durumun en somut göstergesidir. 81 ildeki 365 Oda ve Borsa’nın talepleri, Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip

Erdoğan ve değerli Bakanlarımız’ın katıldığı TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nda aktarıldı. Sayın Cumhurbaşkanımız Erdoğan ve Bakanlarımız, talepleri tek

tek not aldı. Bugün yaygın basın kuruluşlarında görüyoruz ki TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nda gündeme gelen talepler, Hükümetimiz’in yol haritasında

önemli bir unsur olacak. Mutlulukla görüyoruz ki ekonomide reform dönemi yaklaşıyor. İş dünyasının ve piyasanın düşünceleri dikkate alınıyor. Reform

sözcüğü, demokrasi ve hukuk kavramları ile şekilleniyor, taçlandırılıyor. Bu sevindirici gelişmelerin somut sonuçlarının alınacağına yürekten inanıyorum.

Ancak Cumhurbaşkanlığı Yüksek İstişare Kurulu Üyesi Sayın Cemil Çiçek’in uyarısını unutmamak gerekir. Sayın Çiçek, bu coğrafyada 5 asırdır adalet

arayışı olduğunu hatırlatarak reformların gerçek bir zemine oturmasını öneriyor. İstişare kültürümüz ile, ortak akıl ile güzel günlere ilerleyeceğimizi

düşünüyorum.”

“OLUMLU GELİŞMELER DE YAŞANIYOR”

Konuşmasında İstanbul Sanayi Odası’nın yaptığı araştırmaya da yer veren Serteser, ekonomide olumlu gelişmelerin de yaşanmaya başladığına dikkat çekti.

Serteser, “Türkiye İmalat PMI (Satın Alma Yöneticileri Endeksi) Ekim ayında 53,9’a yükselerek sektörün performansında güçlü bir iyileşmeye işaret etti. Gıda

Ürünleri, Tekstil Ürünleri, Giyim ve Deri Ürünleri, Ağaç ve Kağıt Ürünleri, Kimyasal, Plastik ve Kauçuk Ürünler, Metalik Olmayan Mineral Ürünler, Ana Metal

Sanayi, Makine ve Metal Ürünler, Elektrikli ve Elektronik Ürünler, Kara ve Deniz Taşıtları sektörlerinin incelendiği ve İstanbul Sanayi Odası’nın açıkladığı

Türkiye İmalat PMI verilerine göre, Kovid-19 salgını kaynaklı daralmanın ardından Türk imalat sektörü üst üste 5 ay büyüme gösterdib Faaliyet koşulları

iyileşen sektör sayısı Eylül’de 7 iken, Ekim ayında sekize yükseldi. Anket kapsamında takip edilen 10 sektör içerisinde en güçlü büyüme yine ana metal

sanayi ile kimyasal, plastik ve kauçuk sektörlerinde kaydedildi. 10 sektörün 5’i Eylül ayına göre daha güçlü üretim artışı gerçekleştirdi. Takip edilen 10 sektör

içerisinde yeni ihracat siparişleri artan sektör sayısı Eylül’de dört iken, Ekim’de sekize yükseldi. 2017 yılı sonundan bu yana ilk kez tüm sektörler istihdam

artışı sağladı.” ifadelerini kullandı. >> Kocatepe Haber Merkezi

ATSO ULUSAL BASINDA

Serteser, ATSO’nun lobi faaliyetlerinin yanında tanıtım için de gayret gösterdiğini belirtti. Serteser, Kasım ayı içinde Milliyet Gazetesi’nde, Para Dergisi’nde

ve Yeşil Bina Dergisi’nde ATSO’nun değerlendirmelerinin yer aldığını, ayrıca Oda olarak 19. Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali ile 20. Afyonkarahisar Caz

Festivali’ne destek verdiklerini kaydetti.

TAZİYE VE TEBRİK MESAJLARI

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, konuşmasında taziye ve tebrik mesajlarına da yer verdi. Serteser’in

mesajları şöyle: “Afyonkarahisar’ın önceki dönem Belediye Başkanı, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın muhterem babası Halil Çoban,

vefat etti. Merhum Halil Çoban’a Allah’tan rahmet, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban ve ailesine başsağlığı dilerim. Alimoğlu Şirketler

Grubu Yönetim Kurulu Başkanı, Disiplin Kurulu Üyemiz, TÜMMER Genel Başkanı Sayın İbrahim Alimoğlu’nun kıymetli babası, hayırsever iş insanı Mehmet

Alimoğlu, vefat etti. Merhum Mehmet Alimoğlu’na Allah’tan rahmet, Sayın İbrahim Alimoğlu ve ailesine başsağlığı dilerim. Bu vesile ile rahatsızlığı dolayısıyla

hastanede olan Sayın İbrahim Alimoğlu’na acil şifalar diliyorum. Yönetim Kurulu Üyemiz Sayın Ahmet Anlıak da ailesi ile koronavirüse yakalandı. Hastalık

sürecini evde geçiriyor. Sayın Anlıak ve ailesine geçmiş olsun diyor, acil şifalar diliyorum. Salı günü 24 Kasım Öğretmenler Günü idi. Bizleri yetiştiren,

bugünkü konumumuzun adeta altyapısını oluşturan öğretmenlerimizin ve 33. Meslek Komitemiz’de yer alan eğitimcilerimizin Öğretmenler Günü’nü

kutluyorum. Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü ve ebediyete intikal eden öğretmenlerimizi rahmetle anıyor; yaşayan öğretmen büyüklerimizin

ellerinden öpüyorum. Allah, sağlıklı, mutlu, uzun ömürler versin. Malumunuz olduğu üzere Kasım ayında ekonomi yönetiminde değişiklik oldu. Hazine ve

Maliye Bakanlığı’na atanan Sayın Lütfi Elvan’a, Maliye Bakanlığı döneminde iş dünyası ile yakın işbirliği ve istişare içinde olan Merkez Bankası Başkanı

Sayın Naci Ağbal’a yeni görevlerinde başarılar dilerim. Sayın Naci Ağbal, Maliye Bakanı görevindeyken Odamız’ı ziyarete geldiğinde Odamız’ın bulunduğu

arsa konusunda bizlere yardımcı olacağını söylemişti. Biz bu konuda çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Arsamızın Odamız’a kazandırılması noktasında Sayın

Bakanımız Prof. Dr. Veysel Eroğlu ile görüştük, TOBB Başkanımız Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile de görüşeceğiz.”
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“Sıkıntılar ortak akılla çözülecektir”
“Sıkıntılar ortak akılla çözülecektir”

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Kasım ayı Olağan Toplantısı’nda konuşan ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, ekonomide yaşanan

sıkıntıların ortak akılla çözüleceğini belirtti

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci

yönetiminde, video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.

Toplantının açılış konuşmasını yapan ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, “Malumunuz olduğu üzere Mart ayından bu yana Meclis

toplantılarımızı video konferans yöntemiyle düzenliyoruz. Bunun sebebi de, dünyayı etkisi altına alan yeni tip koronavirüs salgınının aynı hızla devam ediyor

olmasıdır. Dileğimiz ve umudumuz, koronavirüs salgınından bir an önce kurtulmaktır. Daha önce vurguladığımız bir konuyu tekrar hatırlatmak isterim:

Koronavirüs salgını, artık Mart ayındaki gibi uzakta değil. Her ailede mutlaka bir vaka görüldü, görülüyor. Komşumuzda, çalışanımızda, mahallemizde

mutlaka bir vaka ya da temaslı var. Bu nedenle hepimiz sosyal mesafe, maske ve temizlik kurallarına en üst düzeyde uymalıyız.” dedi.

“İŞ DÜNYASININ TALEPLERİ DİKKATE ALINACAK”

Ekonomi hakkındaki görüşlerini dile getiren Merdivenci, “Kasım ayında Bakanlar Kurulu’nda ve Merkez Bankası yönetiminde değişiklik yapıldı. Hazine ve

Maliye Bakanı olan Sayın Lütfi Elvan’a, Merkez Bankası Başkanı olan Sayın Naci Ağbal’a görevlerinde başarılar diliyorum. İş dünyası ve ekonomi uzmanları,

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın açıklayacağı reformları bekliyor. Pandemi koşullarına rağmen üretimden vazgeçmeyen, bir dolar daha

fazla ihracat yaparak ülkemize katkı sağlamak isteyen, istihdamı sürdüren ve hatta artıran iş insanları ve sanayicilerimizin taleplerinin dikkate alınacağını

düşünüyorum. Bu bağlamda 18 Kasım 2020 tarihinde düzenlenen TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nın da son derece yararlı olduğunu söylemek istiyorum.

Ülkemizi hep birlikte pandemi sonrasına hazırlıyoruz. Bu süreçte yaşadığımız sıkıntıların ortak akıl ile çözüleceğine inanıyorum.” ifadelerini kullandı.

“BİZE HER ZAMAN ULAŞABİLİRSİNİZ”

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından düzenlenen eğitimler hakkında da hatırlatmada bulunan Merdivenci, konuşmasına şöyle devam etti:

“Biz Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, ilimiz iş dünyasının yaşadığı sıkıntıları, gündeme gelmesi gereken çözüm önerilerini ve taleplerimizi ilgili

makam ve mercilere iletmeye devam edeceğiz. Siz değerli Meclis Üyelerimiz ile Meslek Komitelerimiz’in üyeleri, ayrıca Odamız’ın tüm üyeleri sorun ve

sıkıntıların aşılmasında hem bana, hem Sayın Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser’e ulaşabilirsiniz. Ayrıca Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz,

pandemi sürecinin başlangıcından itibaren bizim taleplerimizi devletin en yüksek makamlarına ilettiği gibi üyelerimiz için yararlı birçok eğitim çalışmasına da

imza atıyor. Bizim de sosyal medya mecralarımızdan duyurduğumuz gibi, neredeyse her gün, üyelerimizin karşılaştıkları sorunların çözülmesinde katkı

sağlayacak bir bilgilendirme toplantısı düzenleniyor. Bu toplantılara katılmanız hâlinde, işin uzmanına, sorunu çözme kabiliyeti olan yetkililere doğrudan

ulaşma imkânınız oluyor. Video konferans yöntemiyle düzenlenen bu bilgilendirme toplantılarını takip etmenizde yarar vardır.”

“ŞEHRİMİZİN ÖNEMLİ DEĞERLERİNİ YİTİRDİK”

Konuşmasında taziye ve tebrik mesajlarını da ileten Merdivenci, “Kasım ayında şehrimizin önemli değerlerini yitirdik. Afyonkarahisar Eski Belediye

Başkanımız, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban vefat etti. Merhuma Allah’tan rahmet, Sayın Çoban ve

ailesine başsağlığı dilerim. Yine Afyonkarahisar iş dünyasının yakından tanıdığı iş insanı Sayın İbrahim Alimoğlu’nun değerli babası Sayın Mehmet

Alimoğlu’nun da vefatını üzüntüyle öğrendik. Merhuma Allah’tan rahmet, Alimoğlu ailesine başsağlığı dilerim. Ayrıca Salı günü 24 Kasım Öğretmenler

Günü’nü kutladık. Ülkemiz için yararlı nesiller yetiştiren, çocuklara ve gençlere hem bilgi veren, hem de sevgiyi öğreten öğretmenlerimizin Öğretmenler

Günü’nü tekrar kutluyor; Cumhuriyetimiz’in kurucusu, Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü, ebediyete intikal etmiş öğretmenlerimizi rahmet ve

minnetle anıyorum.” dedi.

Toplantının ikinci gündem maddesinde 2020’nin Ekim ayı karar özetleri oybirliğiyle onaylandı.

Toplantının üçüncü gündem maddesinde 2020’nin Ekim ayı Hesap Hülasası oybirliğiyle tasdik edildi.

Toplantının dördüncü gündem maddesinde, ATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Şükrü Köse, Yönetim Kurulu’nun Ekim-Kasım 2020 faaliyetleri

hakkında sunum yaptı. Köse’nin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, güncel gelişmeler hakkında değerlendirmelerde bulundu.

Toplantının son gündem maddesi olan “Dilek ve Temenniler”de, Meclis Üyeleri Ali İhsan Çiloğlu, Mustafa Özer ve İbrahim Sömer söz alarak görüşlerini dile

getirdi.

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, “Dilek ve Temenniler” kısmının ardından Meclis Üyeleri’ne teşekkür ederek toplantıyı kapattı. >>

Kocatepe Haber Merkezi
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İşadamların sorunlarını iletmeye devam edeceğiz
İşadamların sorunlarını iletmeye devam edeceğiz

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, “İş dünyasının yaşadığı sıkıntıları, gündeme gelmesi gereken çözüm önerilerini ve taleplerimizi ilgili

makam ve mercilere iletmeye devam edeceğiz” dedi.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci

yönetiminde, video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.

 

Toplantının açılış konuşmasını yapan ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, “Malumunuz olduğu üzere Mart ayından bu yana Meclis

toplantılarımızı video konferans yöntemiyle düzenliyoruz. Bunun sebebi de, dünyayı etkisi altına alan yeni tip koronavirüs salgınının aynı hızla devam ediyor

olmasıdır. Dileğimiz ve umudumuz, koronavirüs salgınından bir an önce kurtulmaktır. Daha önce vurguladığımız bir konuyu tekrar hatırlatmak isterim:

Koronavirüs salgını, artık Mart ayındaki gibi uzakta değil. Her ailede mutlaka bir vaka görüldü, görülüyor. Komşumuzda, çalışanımızda, mahallemizde

mutlaka bir vaka ya da temaslı var. Bu nedenle hepimiz sosyal mesafe, maske ve temizlik kurallarına en üst düzeyde uymalıyız” dedi.

 

Ekonomi hakkındaki görüşlerini dile getiren Merdivenci, “Kasım ayında Bakanlar Kurulu’nda ve Merkez Bankası yönetiminde değişiklik yapıldı. Hazine ve

Maliye Bakanı olan Sayın Lütfi Elvan’a, Merkez Bankası Başkanı olan Sayın Naci Ağbal’a görevlerinde başarılar diliyorum. İş dünyası ve ekonomi uzmanları,

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın açıklayacağı reformları bekliyor. Pandemi koşullarına rağmen üretimden vazgeçmeyen, bir dolar daha

fazla ihracat yaparak ülkemize katkı sağlamak isteyen, istihdamı sürdüren ve hatta artıran iş insanları ve sanayicilerimizin taleplerinin dikkate alınacağını

düşünüyorum. Bu bağlamda 18 Kasım 2020 tarihinde düzenlenen TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nın da son derece yararlı olduğunu söylemek istiyorum.

Ülkemizi hep birlikte pandemi sonrasına hazırlıyoruz. Bu süreçte yaşadığımız sıkıntıların ortak akıl ile çözüleceğine inanıyorum” ifadelerini kullandı.

 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından düzenlenen eğitimler hakkında da hatırlatmada bulunan Merdivenci, konuşmasına şöyle devam etti:

 

“Biz Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, ilimiz iş dünyasının yaşadığı sıkıntıları, gündeme gelmesi gereken çözüm önerilerini ve taleplerimizi ilgili

makam ve mercilere iletmeye devam edeceğiz. Siz değerli Meclis Üyelerimiz ile Meslek Komitelerimiz’in üyeleri, ayrıca Odamız’ın tüm üyeleri sorun ve

sıkıntıların aşılmasında hem bana, hem Sayın Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser’e ulaşabilirsiniz. Ayrıca Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz,

pandemi sürecinin başlangıcından itibaren bizim taleplerimizi devletin en yüksek makamlarına ilettiği gibi üyelerimiz için yararlı birçok eğitim çalışmasına da

imza atıyor. Bizim de sosyal medya mecralarımızdan duyurduğumuz gibi, neredeyse her gün, üyelerimizin karşılaştıkları sorunların çözülmesinde katkı

sağlayacak bir bilgilendirme toplantısı düzenleniyor. Bu toplantılara katılmanız hâlinde, işin uzmanına, sorunu çözme kabiliyeti olan yetkililere doğrudan

ulaşma imkânınız oluyor. Video konferans yöntemiyle düzenlenen bu bilgilendirme toplantılarını takip etmenizde yarar vardır.”

 

Konuşmasında taziye ve tebrik mesajlarını da ileten Merdivenci, “Kasım ayında şehrimizin önemli değerlerini yitirdik. Afyonkarahisar Eski Belediye

Başkanımız, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban vefat etti. Merhuma Allah’tan rahmet, Sayın Çoban ve

ailesine başsağlığı dilerim. Yine Afyonkarahisar iş dünyasının yakından tanıdığı iş insanı Sayın İbrahim Alimoğlu’nun değerli babası Sayın Mehmet

Alimoğlu’nun da vefatını üzüntüyle öğrendik. Merhuma Allah’tan rahmet, Alimoğlu ailesine başsağlığı dilerim.

 

Ayrıca Salı günü 24 Kasım Öğretmenler Günü’nü kutladık.

 

Ülkemiz için yararlı nesiller yetiştiren, çocuklara ve gençlere hem bilgi veren, hem de sevgiyi öğreten öğretmenlerimizin Öğretmenler Günü’nü tekrar kutluyor;

Cumhuriyetimiz’in kurucusu, Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü, ebediyete intikal etmiş öğretmenlerimizi rahmet ve minnetle anıyorum” dedi.

 

Toplantının ikinci gündem maddesinde 2020’nin Ekim ayı karar özetleri oybirliğiyle onaylandı.

 

Toplantının üçüncü gündem maddesinde 2020’nin Ekim ayı Hesap Hülasası oybirliğiyle tasdik edildi.

 

Toplantının dördüncü gündem maddesinde, ATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Şükrü Köse, Yönetim Kurulu’nun Ekim-Kasım 2020 faaliyetleri

hakkında sunum yaptı. Köse’nin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, güncel gelişmeler hakkında değerlendirmelerde bulundu.

 

Toplantının son gündem maddesi olan “Dilek ve Temenniler”de, Meclis Üyeleri Ali İhsan Çiloğlu, Mustafa Özer ve İbrahim Sömer söz alarak görüşlerini dile

getirdi.

 

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci,“Dilek ve Temenniler” kısmının ardından Meclis Üyeleri’ne teşekkür ederek toplantıyı kapattı.
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ATSO Meclis Toplantısı, Video Konferans Yöntemiyle Yapıldı
ATSO Meclis Toplantısı, Video Konferans Yöntemiyle Yapıldı

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı,

ATSO Meclis Toplantısı, Video Konferans Yöntemiyle Yapıldı

 

 

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci

yönetiminde, video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.

 

Toplantının açılış konuşmasını yapan ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, “Malumunuz olduğu üzere Mart ayından bu yana Meclis

toplantılarımızı video konferans yöntemiyle düzenliyoruz. Bunun sebebi de, dünyayı etkisi altına alan yeni tip koronavirüs salgınının aynı hızla devam ediyor

olmasıdır. Dileğimiz ve umudumuz, koronavirüs salgınından bir an önce kurtulmaktır. Daha önce vurguladığımız bir konuyu tekrar hatırlatmak isterim:

Koronavirüs salgını, artık Mart ayındaki gibi uzakta değil. Her ailede mutlaka bir vaka görüldü, görülüyor. Komşumuzda, çalışanımızda, mahallemizde

mutlaka bir vaka ya da temaslı var. Bu nedenle hepimiz sosyal mesafe, maske ve temizlik kurallarına en üst düzeyde uymalıyız” dedi.

 

Ekonomi hakkındaki görüşlerini dile getiren Merdivenci, “Kasım ayında Bakanlar Kurulu’nda ve Merkez Bankası yönetiminde değişiklik yapıldı. Hazine ve

Maliye Bakanı olan Sayın Lütfi Elvan’a, Merkez Bankası Başkanı olan Sayın Naci Ağbal’a görevlerinde başarılar diliyorum. İş dünyası ve ekonomi uzmanları,

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın açıklayacağı reformları bekliyor. Pandemi koşullarına rağmen üretimden vazgeçmeyen, bir dolar daha

fazla ihracat yaparak ülkemize katkı sağlamak isteyen, istihdamı sürdüren ve hatta artıran iş insanları ve sanayicilerimizin taleplerinin dikkate alınacağını

düşünüyorum. Bu bağlamda 18 Kasım 2020 tarihinde düzenlenen TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nın da son derece yararlı olduğunu söylemek istiyorum.

Ülkemizi hep birlikte pandemi sonrasına hazırlıyoruz. Bu süreçte yaşadığımız sıkıntıların ortak akıl ile çözüleceğine inanıyorum” ifadelerini kullandı.

 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından düzenlenen eğitimler hakkında da hatırlatmada bulunan Merdivenci, konuşmasına şöyle devam etti:

 

“Biz Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, ilimiz iş dünyasının yaşadığı sıkıntıları, gündeme gelmesi gereken çözüm önerilerini ve taleplerimizi ilgili

makam ve mercilere iletmeye devam edeceğiz. Siz değerli Meclis Üyelerimiz ile Meslek Komitelerimiz’in üyeleri, ayrıca Odamız’ın tüm üyeleri sorun ve

sıkıntıların aşılmasında hem bana, hem Sayın Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser’e ulaşabilirsiniz. Ayrıca Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz,

pandemi sürecinin başlangıcından itibaren bizim taleplerimizi devletin en yüksek makamlarına ilettiği gibi üyelerimiz için yararlı birçok eğitim çalışmasına da

imza atıyor. Bizim de sosyal medya mecralarımızdan duyurduğumuz gibi, neredeyse her gün, üyelerimizin karşılaştıkları sorunların çözülmesinde katkı

sağlayacak bir bilgilendirme toplantısı düzenleniyor. Bu toplantılara katılmanız hâlinde, işin uzmanına, sorunu çözme kabiliyeti olan yetkililere doğrudan

ulaşma imkânınız oluyor. Video konferans yöntemiyle düzenlenen bu bilgilendirme toplantılarını takip etmenizde yarar vardır.”

 

Konuşmasında taziye ve tebrik mesajlarını da ileten Merdivenci, “Kasım ayında şehrimizin önemli değerlerini yitirdik. Afyonkarahisar Eski Belediye

Başkanımız, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban vefat etti. Merhuma Allah’tan rahmet, Sayın Çoban ve

ailesine başsağlığı dilerim. Yine Afyonkarahisar iş dünyasının yakından tanıdığı iş insanı Sayın İbrahim Alimoğlu’nun değerli babası Sayın Mehmet

Alimoğlu’nun da vefatını üzüntüyle öğrendik. Merhuma Allah’tan rahmet, Alimoğlu ailesine başsağlığı dilerim.

 

Ayrıca Salı günü 24 Kasım Öğretmenler Günü’nü kutladık.

 

Ülkemiz için yararlı nesiller yetiştiren, çocuklara ve gençlere hem bilgi veren, hem de sevgiyi öğreten öğretmenlerimizin Öğretmenler Günü’nü tekrar kutluyor;

Cumhuriyetimiz’in kurucusu, Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü, ebediyete intikal etmiş öğretmenlerimizi rahmet ve minnetle anıyorum” dedi.

 

Toplantının ikinci gündem maddesinde 2020’nin Ekim ayı karar özetleri oybirliğiyle onaylandı.

 

Toplantının üçüncü gündem maddesinde 2020’nin Ekim ayı Hesap Hülasası oybirliğiyle tasdik edildi.

 

Toplantının dördüncü gündem maddesinde, ATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Şükrü Köse, Yönetim Kurulu’nun Ekim-Kasım 2020 faaliyetleri

hakkında sunum yaptı. Köse’nin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, güncel gelişmeler hakkında değerlendirmelerde bulundu.

 

Toplantının son gündem maddesi olan “Dilek ve Temenniler”de, Meclis Üyeleri Ali İhsan Çiloğlu, Mustafa Özer ve İbrahim Sömer söz alarak görüşlerini dile

getirdi.

 

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, “Dilek ve Temenniler” kısmının ardından Meclis Üyeleri’ne teşekkür ederek toplantıyı kapattı.
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ATSO’NUN 2020 YILI KASIM AYI OLAĞAN MECLİS TOPLANTISI, VİDEO KONFERANS YÖNTEMİYLE YAPILDI

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci

yönetiminde, video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci

yönetiminde, video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.Toplantının açılış konuşmasını yapan ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci,

“Malumunuz olduğu üzere Mart ayından bu yana Meclis toplantılarımızı video konferans yöntemiyle düzenliyoruz. Bunun sebebi de, dünyayı etkisi altına alan

yeni tip koronavirüs salgınının aynı hızla devam ediyor olmasıdır. Dileğimiz ve umudumuz, koronavirüs salgınından bir an önce kurtulmaktır. Daha önce

vurguladığımız bir konuyu tekrar hatırlatmak isterim: Koronavirüs salgını, artık Mart ayındaki gibi uzakta değil. Her ailede mutlaka bir vaka görüldü, görülüyor.

Komşumuzda, çalışanımızda, mahallemizde mutlaka bir vaka ya da temaslı var. Bu nedenle hepimiz sosyal mesafe, maske ve temizlik kurallarına en üst

düzeyde uymalıyız” dedi.Ekonomi hakkındaki görüşlerini dile getiren Merdivenci, “Kasım ayında Bakanlar Kurulu’nda ve Merkez Bankası yönetiminde

değişiklik yapıldı. Hazine ve Maliye Bakanı olan Sayın Lütfi Elvan’a, Merkez Bankası Başkanı olan Sayın Naci Ağbal’a görevlerinde başarılar diliyorum. İş

dünyası ve ekonomi uzmanları, Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın açıklayacağı reformları bekliyor. Pandemi koşullarına rağmen üretimden

vazgeçmeyen, bir dolar daha fazla ihracat yaparak ülkemize katkı sağlamak isteyen, istihdamı sürdüren ve hatta artıran iş insanları ve sanayicilerimizin

taleplerinin dikkate alınacağını düşünüyorum. Bu bağlamda 18 Kasım 2020 tarihinde düzenlenen TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nın da son derece yararlı

olduğunu söylemek istiyorum. Ülkemizi hep birlikte pandemi sonrasına hazırlıyoruz. Bu süreçte yaşadığımız sıkıntıların ortak akıl ile çözüleceğine

inanıyorum” ifadelerini kullandı.Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından düzenlenen eğitimler hakkında da hatırlatmada bulunan Merdivenci,

konuşmasına şöyle devam etti:“Biz Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, ilimiz iş dünyasının yaşadığı sıkıntıları, gündeme gelmesi gereken çözüm

önerilerini ve taleplerimizi ilgili makam ve mercilere iletmeye devam edeceğiz. Siz değerli Meclis Üyelerimiz ile Meslek Komitelerimiz’in üyeleri, ayrıca

Odamız’ın tüm üyeleri sorun ve sıkıntıların aşılmasında hem bana, hem Sayın Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser’e ulaşabilirsiniz. Ayrıca Türkiye

Odalar ve Borsalar Birliğimiz, pandemi sürecinin başlangıcından itibaren bizim taleplerimizi devletin en yüksek makamlarına ilettiği gibi üyelerimiz için yararlı

birçok eğitim çalışmasına da imza atıyor. Bizim de sosyal medya mecralarımızdan duyurduğumuz gibi, neredeyse her gün, üyelerimizin karşılaştıkları

sorunların çözülmesinde katkı sağlayacak bir bilgilendirme toplantısı düzenleniyor. Bu toplantılara katılmanız hâlinde, işin uzmanına, sorunu çözme kabiliyeti

olan yetkililere doğrudan ulaşma imkânınız oluyor. Video konferans yöntemiyle düzenlenen bu bilgilendirme toplantılarını takip etmenizde yarar

vardır.”Konuşmasında taziye ve tebrik mesajlarını da ileten Merdivenci, “Kasım ayında şehrimizin önemli değerlerini yitirdik. Afyonkarahisar Eski Belediye

Başkanımız, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban vefat etti. Merhuma Allah’tan rahmet, Sayın Çoban ve

ailesine başsağlığı dilerim. Yine Afyonkarahisar iş dünyasının yakından tanıdığı iş insanı Sayın İbrahim Alimoğlu’nun değerli babası Sayın Mehmet

Alimoğlu’nun da vefatını üzüntüyle öğrendik. Merhuma Allah’tan rahmet, Alimoğlu ailesine başsağlığı dilerim.Ayrıca Salı günü 24 Kasım Öğretmenler

Günü’nü kutladık.Ülkemiz için yararlı nesiller yetiştiren, çocuklara ve gençlere hem bilgi veren, hem de sevgiyi öğreten öğretmenlerimizin Öğretmenler

Günü’nü tekrar kutluyor;Cumhuriyetimiz’in kurucusu, Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü, ebediyete intikal etmiş öğretmenlerimizi rahmet ve

minnetle anıyorum” dedi.Toplantının ikinci gündem maddesinde 2020’nin Ekim ayı karar özetleri oybirliğiyle onaylandı.Toplantının üçüncü gündem

maddesinde 2020’nin Ekim ayı Hesap Hülasası oybirliğiyle tasdik edildi.Toplantının dördüncü gündem maddesinde, ATSO Yönetim Kurulu Başkan

Yardımcısı Ahmet Şükrü Köse, Yönetim Kurulu’nun Ekim-Kasım 2020 faaliyetleri hakkında sunum yaptı. Köse’nin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı

Hüsnü Serteser, güncel gelişmeler hakkında değerlendirmelerde bulundu.Toplantının son gündem maddesi olan “Dilek ve Temenniler”de, Meclis Üyeleri Ali

İhsan Çiloğlu, Mustafa Özer ve İbrahim Sömer söz alarak görüşlerini dile getirdi.ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, “Dilek ve Temenniler”

kısmının ardından Meclis Üyeleri’ne teşekkür ederek toplantıyı kapattı.
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HÜSNÜ SERTESER: ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis toplantısında konuştu.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis toplantısında konuştu.İŞTE BAŞKAN SERTESER'İN KONUŞMASI...Sayın Meclis

Başkanım;Sayın Divan;Sayın Yönetim Kurulu Üyelerimiz;Sayın Meclis Üyeleri;Sizleri saygı ve sevgi ile selamlıyorum. Güncel gelişmeler hakkındaki

değerlendirmeye geçmeden önce, taziye ve tebrik mesajlarımı paylaşmak istiyorum. Afyonkarahisar’ın önceki dönem Belediye Başkanı, İl Genel Meclisi

Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın muhterem babası Halil Çoban, vefat etti. Merhum Halil Çoban’a Allah’tan rahmet, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın

Burhanettin Çoban ve ailesine başsağlığı dilerim. Alimoğlu Şirketler Grubu Yönetim Kurulu Başkanı, Disiplin Kurulu Üyemiz, TÜMMER Genel Başkanı Sayın

İbrahim Alimoğlu’nun kıymetli babası, hayırsever iş insanı Mehmet Alimoğlu, vefat etti. Merhum Mehmet Alimoğlu’na Allah’tan rahmet, Sayın İbrahim

Alimoğlu ve ailesine başsağlığı dilerim. Bu vesile ile rahatsızlığı dolayısıyla hastanede olan Sayın İbrahim Alimoğlu’na acil şifalar diliyorum. Yönetim Kurulu

Üyemiz Sayın Ahmet Anlıak da ailesi ile koronavirüse yakalandı. Hastalık sürecini evde geçiriyor. Sayın Anlıak ve ailesine geçmiş olsun diyor, acil şifalar

diliyorum. Salı günü 24 Kasım Öğretmenler Günü idi. Bizleri yetiştiren, bugünkü konumumuzun adeta altyapısını oluşturan öğretmenlerimizin ve 33. Meslek

Komitemiz’de yer alan eğitimcilerimizin Öğretmenler Günü’nü kutluyorum. Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü ve ebediyete intikal eden

öğretmenlerimizi rahmetle anıyor; yaşayan öğretmen büyüklerimizin ellerinden öpüyorum. Allah, sağlıklı, mutlu, uzun ömürler versin. Malumunuz olduğu

üzere Kasım ayında ekonomi yönetiminde değişiklik oldu. Hazine ve Maliye Bakanlığı’na atanan Sayın Lütfi Elvan’a, Maliye Bakanlığı döneminde iş dünyası

ile yakın işbirliği ve istişare içinde olan Merkez Bankası Başkanı Sayın Naci Ağbal’a yeni görevlerinde başarılar dilerim. Sayın Naci Ağbal, Maliye Bakanı

görevindeyken Odamız’ı ziyarete geldiğinde Odamız’ın bulunduğu arsa konusunda bizlere yardımcı olacağını söylemişti. Biz bu konuda çalışmalarımızı

sürdürüyoruz. Arsamızın Odamız’a kazandırılması noktasında Sayın Bakanımız Prof. Dr. Veysel Eroğlu ile görüştük, TOBB Başkanımız Sayın M. Rifat

Hisarcıklıoğlu ile de görüşeceğiz. Değerli Meclis Üyeleri;Meclis toplantılarımızı Mart ayından bu yana video konferans yöntemiyle yapıyoruz. Malumunuz

olduğu üzere bu bir tercih değil, zorunluluk. Dünyayı etkisi altına alan yeni tip koronavirüs salgını nedeniyle uzaktan görüşebiliyoruz. Ekranlar vasıtası ile de

olsa sizinle bir araya gelebilmek bizlere mutluluk veriyor.   Dünya üzerindeki hemen hemen tüm ülkeleri etkisi altında bırakan bu salgından bir an önce

kurtulmayı umutla bekliyoruz. Nitekim, Almanya’da Türk kökenli iki bilim insanının, Prof. Dr. Uğur Şahin ve Prof. Dr. Özlem Türeci’nin yoğun çalışmalar

sonucunda buldukları koronavirüs aşısı, tünelin ucunun göründüğünü gösteriyor. 5 ülkede aşı çalışmalarının sürdüğü, Almanya ve Çin’deki çalışmaların

kesin sonuca daha yakın olduğu görülüyor. Tabii ki sadece aşının bulunması yeterli değil. Karşımızda aşının tedariki ve adil paylaşımı sorunu duruyor.

Aşının ihtiyacı olan her yere ucuz bir şekilde gönderilmesi, ülkeler tarafından kolayca satın alınabilmesi; Almanya’da üretilecek aşının korunması için gereken

-70 santigrat derece sıcaklığın sağlanması konuları, 2021 yılında çokça tartışılacak. Buradan hareketle şunu söyleyebiliriz: Yeni tip koronavirüs salgınının

kontrol altına alınması 2021 yılının ikinci yarısını, tam anlamıyla bitmesi 2022 yılının ilk yarısını bulacak. Dolayısıyla bu süre içinde maske, mesafe ve

temizlik kuralına azami şekilde uymalıyız. Bu salgının şakasının olmadığını hem dünyadaki, hem de ülkemiz ve ilimizdeki örnekler ile görüyoruz. Görünen o

ki kış ayları zor geçecek. İl Sağlık Müdürlüğü, hastanelerdeki yoğun bakım ünitelerini genişletmek için gayret gösteriyor. Eğer bu konuda bizden bir ricaları

olursa siz değerli Meclis Üyelerimiz ile paylaşacağız. “Kontrollü sosyal hayat” adı verilen bu kurallara uyma noktasındaki dikkatimizi hiç kaybetmeyelim. Bunu

sizden bilhassa istirham ediyorum. Birkaç kez ifade etmiştim: Kontrollü sosyal hayat kurallarına uyulmaması hâlinde daha sıkı tedbirler gelecek, alınan her

mecburi tedbir ekonomimizi olumsuz etkileyecek. Biliyorsunuz, bu ay içinde koronavirüs salgınına karşı pek çok yeni tedbir alındı. Hepimiz kurallara uyarsak,

daha sert tedbir alınmasına gerek kalmayacaktır. Kıymetli Meclis Üyeleri;Ekonomimiz zor günlerden geçiyor. 2018 yılının Ağustos ayında yaşadığımız kur

yükselmesinin etkisini 2019 yılında atlatmaya başlamıştık. 2020 yılında pandemi ile karşılaştık. Bu süreçte Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, iş

insanımızın, sanayicimizin ve tüccarımızın sorunlarını, sıkıntılarını en iyi şekilde dile getiriyoruz. Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M. Rifat

Hisarcıklıoğlu da gündeme getirdiğimiz sorun ve çözüm önerilerini devletin en üst makamlarına doğrudan iletiyor. 18 Kasım 2020 tarihinde düzenlenen

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası da bu durumun en somut göstergesidir. 81 ildeki 365 Oda ve Borsa’nın talepleri, Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip

Erdoğan ve değerli Bakanlarımız’ın katıldığı TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nda aktarıldı. Sayın Cumhurbaşkanımız Erdoğan ve Bakanlarımız, talepleri tek

tek not aldı. Bugün yaygın basın kuruluşlarında görüyoruz ki TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nda gündeme gelen talepler, Hükümetimiz’in yol haritasında

önemli bir unsur olacak. Mutlulukla görüyoruz ki ekonomide reform dönemi yaklaşıyor. İş dünyasının ve piyasanın düşünceleri dikkate alınıyor. Reform

sözcüğü, demokrasi ve hukuk kavramları ile şekilleniyor, taçlandırılıyor. Bu sevindirici gelişmelerin somut sonuçlarının alınacağına yürekten inanıyorum.

Ancak Cumhurbaşkanlığı Yüksek İstişare Kurulu Üyesi Sayın Cemil Çiçek’in uyarısını unutmamak gerekir. Sayın Çiçek, bu coğrafyada 5 asırdır adalet

arayışı olduğunu hatırlatarak reformların gerçek bir zemine oturmasını öneriyor. İstişare kültürümüz ile, ortak akıl ile güzel günlere ilerleyeceğimizi

düşünüyorum. Değerli Meclis Üyeleri;Pandeminin koşullarına rağmen ekonomide birtakım olumlu gelişmelerden de bahsedebiliriz. Türkiye İmalat PMI (Satın

Alma Yöneticileri Endeksi) Ekim ayında 53,9’a yükselerek sektörün performansında güçlü bir iyileşmeye işaret etti. Gıda Ürünleri, Tekstil Ürünleri, Giyim ve

Deri Ürünleri, Ağaç ve Kağıt Ürünleri, Kimyasal, Plastik ve Kauçuk Ürünler, Metalik Olmayan Mineral Ürünler, Ana Metal Sanayi, Makine ve Metal Ürünler,

Elektrikli ve Elektronik Ürünler, Kara ve Deniz Taşıtları sektörlerinin incelendiği ve İstanbul Sanayi Odası’nın açıkladığı Türkiye İmalat PMI verilerine göre;

Kovid-19 salgını kaynaklı daralmanın ardından Türk imalat sektörü üst üste 5 ay büyüme gösterdi. Faaliyet koşulları iyileşen sektör sayısı Eylül’de 7 iken,

Ekim ayında sekize yükseldi. Anket kapsamında takip edilen 10 sektör içerisinde en güçlü büyüme yine ana metal sanayi ile kimyasal, plastik ve kauçuk

sektörlerinde kaydedildi. 10 sektörün 5’i Eylül ayına göre daha güçlü üretim artışı gerçekleştirdi. Takip edilen 10 sektör içerisinde yeni ihracat siparişleri artan

sektör sayısı Eylül’de dört iken, Ekim’de sekize yükseldi. 2017 yılı sonundan bu yana ilk kez tüm sektörler istihdam artışı sağladı. Sayın Meclis

Üyeleri;Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, bir taraftan lobi faaliyetlerimizle üyelerimizin sorunlarını çözmek için çalışıyoruz; bir taraftan da

Odamız’ın ve şehrimizin tanıtımına gayret gösteriyoruz. Bu bağlamda 13 Kasım 2020 tarihinde Milliyet Gazetesi’nde, ekonomi hakkında yaptığım

değerlendirme yayımlandı. Ayrıca Turkuvaz Medya Grubu’na ait Para Dergisi’nin Afyonkarahisar ekinde, yine ilimiz ekonomisi ve yatırım potansiyeli

hakkındaki görüşlerimiz yayımlandı. Türkiye genelinde dağıtılan, sektör temsilcilerinin takip ettiği Yeşil Bina Dergisi’nde de, BREEAM kuruluşundan aldığımız

Yeşil Bina Sertifikası’na geniş yer ayrıldı. Bununla birlikte 19. Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali ve 20. Afyonkarahisar Caz Festivali’ne destek veriyoruz.

Siz de bu iki festivali internet üzerinden izleyebilirsiniz. Odamız ve ilimizin tanıtımı için bundan sonra da çalışmaya devam edeceğiz. Kıymetli Meclis

Üyeleri;Konuşmamı, bir hatırlatma ile bitirmek isterim:Ticaret Bakanlığımız ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz, video konferans yöntemiyle birçok eğitim

ve bilgilendirme semineri düzenliyor.  Bu eğitim ve seminerleri takip etmeniz, iş hacminizi geliştirmeniz, yeni pazarlara açılmanız ve yeni desteklerden

yararlanmanız bakımından önemlidir. Bizim de sosyal medya mecralarımızdan duyurduğumuz eğitim ve seminerleri lütfen takip edin. Sizleri tekrar sevgi ve
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saygı ile selamlıyorum.
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SERTESER: TÜRK İMALAT SEKTÖRÜ ÜST ÜSTE 5 AY BÜYÜME GÖSTERDİ
Serteser: Türk İmalat sektörü üst üste 5 ay büyüme gösterdi

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, meclis toplantısında konuşarak, “Kovid-19 salgını kaynaklı daralmanın ardından Türk

imalat sektörü üst üste 5 ay büyüme gösterdi.Faaliyet koşulları iyileşen sektör sayısı Eylül’de 7 iken, Ekim ayında sekize yükseldi. Anket kapsamında takip

edilen 10 sektör içerisinde en güçlü büyüme yine ana metal sanayi ile kimyasal, plastik ve kauçuk sektörlerinde kaydedildi. ”

Serteser özetle şunları söyledi:  NACİ AĞBAL YARDIMCI OLACAĞINI SÖYLEMİŞTİ Malumunuz olduğu üzere Kasım ayında ekonomi yönetiminde değişiklik

oldu. Hazine ve Maliye Bakanlığı’na atanan Sayın Lütfi Elvan’a, Maliye Bakanlığı döneminde iş dünyası ile yakın işbirliği ve istişare içinde olan Merkez

Bankası Başkanı Sayın Naci Ağbal’a yeni görevlerinde başarılar dilerim. Sayın Naci Ağbal, Maliye Bakanı görevindeyken Odamız’ı ziyarete geldiğinde

Odamız’ın bulunduğu arsa konusunda bizlere yardımcı olacağını söylemişti. Biz bu konuda çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Arsamızın Odamız’a

kazandırılması noktasında Sayın Bakanımız Prof. Dr. Veysel Eroğlu ile görüştük, TOBB Başkanımız Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile de görüşeceğiz.

TÜNELİN UCU GÖRÜLDÜ Dünya üzerindeki hemen hemen tüm ülkeleri etkisi altında bırakan bu salgından bir an önce kurtulmayı umutla bekliyoruz.

Nitekim, Almanya’da Türk kökenli iki bilim insanının, Prof. Dr. Uğur Şahin ve Prof. Dr. Özlem Türeci’nin yoğun çalışmalar sonucunda buldukları koronavirüs

aşısı, tünelin ucunun göründüğünü gösteriyor. 5 ülkede aşı çalışmalarının sürdüğü, Almanya ve Çin’deki çalışmaların kesin sonuca daha yakın olduğu

görülüyor.  AŞININ ADİL PAYLAŞIMI Tabii ki sadece aşının bulunması yeterli değil. Karşımızda aşının tedariki ve adil paylaşımı sorunu duruyor. Aşının

ihtiyacı olan her yere ucuz bir şekilde gönderilmesi, ülkeler tarafından kolayca satın alınabilmesi; Almanya’da üretilecek aşının korunması için gereken -70

santigrat derece sıcaklığın sağlanması konuları, 2021 yılında çokça tartışılacak.  TAM ANLAMIYLA BİTMESİ 2022’Yİ BULACAK Buradan hareketle şunu

söyleyebiliriz: Yeni tip koronavirüs salgınının kontrol altına alınması 2021 yılının ikinci yarısını, tam anlamıyla bitmesi 2022 yılının ilk yarısını bulacak.

Dolayısıyla bu süre içinde maske, mesafe ve temizlik kuralına azami şekilde uymalıyız. Bu salgının şakasının olmadığını hem dünyadaki, hem de ülkemiz ve

ilimizdeki örnekler ile görüyoruz.  KIŞ AYLARI ZOR GEÇECEK Görünen o ki kış ayları zor geçecek. İl Sağlık Müdürlüğü, hastanelerdeki yoğun bakım

ünitelerini genişletmek için gayret gösteriyor. Eğer bu konuda bizden bir ricaları olursa siz değerli Meclis Üyelerimiz ile paylaşacağız. “Kontrollü sosyal hayat”

adı verilen bu kurallara uyma noktasındaki dikkatimizi hiç kaybetmeyelim. Bunu sizden bilhassa istirham ediyorum. Birkaç kez ifade etmiştim: Kontrollü

sosyal hayat kurallarına uyulmaması hâlinde daha sıkı tedbirler gelecek, alınan her mecburi tedbir ekonomimizi olumsuz etkileyecek. Biliyorsunuz, bu ay

içinde koronavirüs salgınına karşı pek çok yeni tedbir alındı. Hepimiz kurallara uyarsak, daha sert tedbir alınmasına gerek kalmayacaktır. Ekonomimiz zor

günlerden geçiyor. 2018 yılının Ağustos ayında yaşadığımız kur yükselmesinin etkisini 2019 yılında atlatmaya başlamıştık. 2020 yılında pandemi ile

karşılaştık.  EKONOMİDE REFORM DÖNEMİ YAKLAŞIYOR Mutlulukla görüyoruz ki ekonomide reform dönemi yaklaşıyor. İş dünyasının ve piyasanın

düşünceleri dikkate alınıyor. Reform sözcüğü, demokrasi ve hukuk kavramları ile şekilleniyor, taçlandırılıyor. Bu sevindirici gelişmelerin somut sonuçlarının

alınacağına yürekten inanıyorum.  5 ASIRDIR BU COĞRAFYA ADALET ARIYOR Ancak Cumhurbaşkanlığı Yüksek İstişare Kurulu Üyesi Sayın Cemil

Çiçek’in uyarısını unutmamak gerekir. Sayın Çiçek, bu coğrafyada 5 asırdır adalet arayışı olduğunu hatırlatarak reformların gerçek bir zemine oturmasını

öneriyor. İstişare kültürümüz ile, ortak akıl ile güzel günlere ilerleyeceğimizi düşünüyorum.  EKONOMİDE OLUMLU GELİŞMELERDE VAR Pandeminin

koşullarına rağmen ekonomide birtakım olumlu gelişmelerden de bahsedebiliriz. Türkiye İmalat PMI (Satın Alma Yöneticileri Endeksi) Ekim ayında 53,9’a

yükselerek sektörün performansında güçlü bir iyileşmeye işaret etti. Gıda Ürünleri, Tekstil Ürünleri, Giyim ve Deri Ürünleri, Ağaç ve Kağıt Ürünleri, Kimyasal,

Plastik ve Kauçuk Ürünler, Metalik Olmayan Mineral Ürünler, Ana Metal Sanayi, Makine ve Metal Ürünler, Elektrikli ve Elektronik Ürünler, Kara ve Deniz

Taşıtları sektörlerinin incelendiği ve İstanbul Sanayi Odası’nın açıkladığı Türkiye İmalat PMI verilerine göre; 5 KAT BÜYÜDÜLER Kovid-19 salgını kaynaklı

daralmanın ardından Türk imalat sektörü üst üste 5 ay büyüme gösterdi. Faaliyet koşulları iyileşen sektör sayısı Eylül’de 7 iken, Ekim ayında sekize yükseldi.

Anket kapsamında takip edilen 10 sektör içerisinde en güçlü büyüme yine ana metal sanayi ile kimyasal, plastik ve kauçuk sektörlerinde kaydedildi. 10

sektörün 5’i Eylül ayına göre daha güçlü üretim artışı gerçekleştirdi. Takip edilen 10 sektör içerisinde yeni ihracat siparişleri artan sektör sayısı Eylül’de dört

iken, Ekim’de sekize yükseldi.2017 yılı sonundan bu yana ilk kez tüm sektörler istihdam artışı sağladı.
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SERTESER: TÜRK İMALAT SEKTÖRÜ ÜST ÜSTE 5 AY BÜYÜME GÖSTERDİ
Serteser: Türk İmalat sektörü üst üste 5 ay büyüme gösterdi

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, meclis toplantısında konuşarak, “Kovid-19 salgını kaynaklı daralmanın ardından Türk

imalat sektörü üst üste 5 ay büyüme gösterdi.Faaliyet koşulları iyileşen sektör sayısı Eylül’de 7 iken, Ekim ayında sekize yükseldi. Anket kapsamında takip

edilen 10 sektör içerisinde en güçlü büyüme yine ana metal sanayi ile kimyasal, plastik ve kauçuk sektörlerinde kaydedildi. ”

Serteser özetle şunları söyledi:

 

NACİ AĞBAL YARDIMCI OLACAĞINI SÖYLEMİŞTİ

 

Malumunuz olduğu üzere Kasım ayında ekonomi yönetiminde değişiklik oldu. Hazine ve Maliye Bakanlığı’na atanan Sayın Lütfi Elvan’a, Maliye Bakanlığı

döneminde iş dünyası ile yakın işbirliği ve istişare içinde olan Merkez Bankası Başkanı Sayın Naci Ağbal’a yeni görevlerinde başarılar dilerim. Sayın Naci

Ağbal, Maliye Bakanı görevindeyken Odamız’ı ziyarete geldiğinde Odamız’ın bulunduğu arsa konusunda bizlere yardımcı olacağını söylemişti. Biz bu

konuda çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Arsamızın Odamız’a kazandırılması noktasında Sayın Bakanımız Prof. Dr. Veysel Eroğlu ile görüştük, TOBB

Başkanımız Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile de görüşeceğiz.

 

TÜNELİN UCU GÖRÜLDÜ

 

Dünya üzerindeki hemen hemen tüm ülkeleri etkisi altında bırakan bu salgından bir an önce kurtulmayı umutla bekliyoruz. Nitekim, Almanya’da Türk kökenli

iki bilim insanının, Prof. Dr. Uğur Şahin ve Prof. Dr. Özlem Türeci’nin yoğun çalışmalar sonucunda buldukları koronavirüs aşısı, tünelin ucunun göründüğünü

gösteriyor. 5 ülkede aşı çalışmalarının sürdüğü, Almanya ve Çin’deki çalışmaların kesin sonuca daha yakın olduğu görülüyor.

 

AŞININ ADİL PAYLAŞIMI

 

Tabii ki sadece aşının bulunması yeterli değil. Karşımızda aşının tedariki ve adil paylaşımı sorunu duruyor. Aşının ihtiyacı olan her yere ucuz bir şekilde

gönderilmesi, ülkeler tarafından kolayca satın alınabilmesi; Almanya’da üretilecek aşının korunması için gereken -70 santigrat derece sıcaklığın sağlanması

konuları, 2021 yılında çokça tartışılacak.

 

TAM ANLAMIYLA BİTMESİ 2022’Yİ BULACAK

 

Buradan hareketle şunu söyleyebiliriz: Yeni tip koronavirüs salgınının kontrol altına alınması 2021 yılının ikinci yarısını, tam anlamıyla bitmesi 2022 yılının ilk

yarısını bulacak. Dolayısıyla bu süre içinde maske, mesafe ve temizlik kuralına azami şekilde uymalıyız. Bu salgının şakasının olmadığını hem dünyadaki,

hem de ülkemiz ve ilimizdeki örnekler ile görüyoruz.

 

KIŞ AYLARI ZOR GEÇECEK

 

Görünen o ki kış ayları zor geçecek. İl Sağlık Müdürlüğü, hastanelerdeki yoğun bakım ünitelerini genişletmek için gayret gösteriyor. Eğer bu konuda bizden

bir ricaları olursa siz değerli Meclis Üyelerimiz ile paylaşacağız. “Kontrollü sosyal hayat” adı verilen bu kurallara uyma noktasındaki dikkatimizi hiç

kaybetmeyelim. Bunu sizden bilhassa istirham ediyorum. Birkaç kez ifade etmiştim: Kontrollü sosyal hayat kurallarına uyulmaması hâlinde daha sıkı tedbirler

gelecek, alınan her mecburi tedbir ekonomimizi olumsuz etkileyecek. Biliyorsunuz, bu ay içinde koronavirüs salgınına karşı pek çok yeni tedbir alındı.

Hepimiz kurallara uyarsak, daha sert tedbir alınmasına gerek kalmayacaktır. Ekonomimiz zor günlerden geçiyor. 2018 yılının Ağustos ayında yaşadığımız

kur yükselmesinin etkisini 2019 yılında atlatmaya başlamıştık. 2020 yılında pandemi ile karşılaştık.

 

EKONOMİDE REFORM DÖNEMİ YAKLAŞIYOR

 

Mutlulukla görüyoruz ki ekonomide reform dönemi yaklaşıyor. İş dünyasının ve piyasanın düşünceleri dikkate alınıyor. Reform sözcüğü, demokrasi ve hukuk

kavramları ile şekilleniyor, taçlandırılıyor. Bu sevindirici gelişmelerin somut sonuçlarının alınacağına yürekten inanıyorum.

 

5 ASIRDIR BU COĞRAFYA ADALET ARIYOR

 

Ancak Cumhurbaşkanlığı Yüksek İstişare Kurulu Üyesi Sayın Cemil Çiçek’in uyarısını unutmamak gerekir. Sayın Çiçek, bu coğrafyada 5 asırdır adalet

arayışı olduğunu hatırlatarak reformların gerçek bir zemine oturmasını öneriyor. İstişare kültürümüz ile, ortak akıl ile güzel günlere ilerleyeceğimizi

düşünüyorum.

 

EKONOMİDE OLUMLU GELİŞMELERDE VAR

 

Pandeminin koşullarına rağmen ekonomide birtakım olumlu gelişmelerden de bahsedebiliriz. Türkiye İmalat PMI (Satın Alma Yöneticileri Endeksi) Ekim

ayında 53,9’a yükselerek sektörün performansında güçlü bir iyileşmeye işaret etti. Gıda Ürünleri, Tekstil Ürünleri, Giyim ve Deri Ürünleri, Ağaç ve Kağıt

Ürünleri, Kimyasal, Plastik ve Kauçuk Ürünler, Metalik Olmayan Mineral Ürünler, Ana Metal Sanayi, Makine ve Metal Ürünler, Elektrikli ve Elektronik Ürünler,

Kara ve Deniz Taşıtları sektörlerinin incelendiği ve İstanbul Sanayi Odası’nın açıkladığı Türkiye İmalat PMI verilerine göre;
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5 KAT BÜYÜDÜLER

 

Kovid-19 salgını kaynaklı daralmanın ardından Türk imalat sektörü üst üste 5 ay büyüme gösterdi. Faaliyet koşulları iyileşen sektör sayısı Eylül’de 7 iken,

Ekim ayında sekize yükseldi. Anket kapsamında takip edilen 10 sektör içerisinde en güçlü büyüme yine ana metal sanayi ile kimyasal, plastik ve kauçuk

sektörlerinde kaydedildi. 10 sektörün 5’i Eylül ayına göre daha güçlü üretim artışı gerçekleştirdi. Takip edilen 10 sektör içerisinde yeni ihracat siparişleri artan

sektör sayısı Eylül’de dört iken, Ekim’de sekize yükseldi.2017 yılı sonundan bu yana ilk kez tüm sektörler istihdam artışı sağladı.
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Para Dergisi, Afyonkarahisar’daki yatırım potansiyelini inceledi
Para Dergisi, Afyonkarahisar’daki yatırım potansiyelini inceledi

 

İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman Şah Vakfiyesi”  eki ile Afyonkarahisar’daki

yatırım potansiyelini okurları ile paylaştı.

 

İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman Şah Vakfiyesi”  eki ile Afyonkarahisar’daki

yatırım potansiyelini okurları ile paylaştı.Para Dergisi’nin ekinde Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim

Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmelerine yer verildi.  Dergi, bu hafta dijital platformlarda 90 bini aşkın indirme sayısına ulaştı.
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Para Dergisi, Afyon’daki yatırım potansiyelini inceledi
Para Dergisi, Afyon’daki yatırım potansiyelini inceledi

 

İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman Şah Vakfiyesi” eki ile Afyonkarahisar’daki

yatırım potansiyelini okurları ile paylaştı

Para Dergisi’nin ekinde Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in

değerlendirmelerine yer verildi. Dergi, bu hafta dijital platformlarda 90 bini aşkın indirme sayısına ulaştı. >> Kocatepe Haber Merkezi
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PARA DERGİSİ, AFYONKARAHİSAR’DAKİ YATIRIM POTANSİYELİNİ İNCELEDİ..
PARA DERGİSİ, AFYONKARAHİSAR’DAKİ YATIRIM POTANSİYELİNİ İNCELEDİ..

İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman Şah Vakfiyesi” eki ile Afyonkarahisar’daki

yatırım potansiyelini okurları ile paylaştı.

İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman Şah Vakfiyesi” eki ile Afyonkarahisar’daki

yatırım potansiyelini okurları ile paylaştı. Para Dergisi’nin ekinde Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim

Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmelerine yer verildi. Dergi, bu hafta dijital platformlarda 90 bini aşkın indirme sayısına ulaştı.
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Para Dergisi, Afyonkarahisar’daki Yatırım Potansiyelini İnceledi
Para Dergisi, Afyonkarahisar’daki Yatırım Potansiyelini İnceledi

İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi,

Para Dergisi, Afyonkarahisar’daki Yatırım Potansiyelini İnceledi

 

 

 

İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman Şah Vakfiyesi” eki ile Afyonkarahisar’daki

yatırım potansiyelini okurları ile paylaştı. Para Dergisi’nin ekinde Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim

Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmelerine yer verildi. Dergi, bu hafta dijital platformlarda 90 bini aşkın indirme sayısına ulaştı.
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PARA DERGİSİ, AFYONKARAHİSAR’DAKİ YATIRIM POTANSİYELİNİ İNCELEDİ

İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman Şah Vakfiyesi”  eki ile Afyonkarahisar’daki

yatırım potansiyelini okurları ile paylaştı.

İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman Şah Vakfiyesi”  eki ile Afyonkarahisar’daki

yatırım potansiyelini okurları ile paylaştı.Para Dergisi’nin ekinde Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim

Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmelerine yer verildi.  Dergi, bu hafta dijital platformlarda 90 bini aşkın indirme sayısına ulaştı.
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SERTESER, ÖĞRETMENLER GÜNÜ’NÜ KUTLADI

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, 24 Kasım Öğretmenler Günü dolayısıyla mesaj yayınladı. Serteser,

mesajında şu ifadeleri kullandı:

“Öğretmenler, bilgiyi sevgi ve şefkatle harmanlayarak ülkemize yararlı ve düzgün nesiller yetiştirmekte, çocuklarımızı ve gençlerimizi geleceğe

hazırlamaktadır. Kutsal bir meslek icra eden öğretmenlerimizin 24 Kasım Öğretmenler Günü’nü kutluyorum. Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve

ebediyete intikal eden tüm öğretmenleri rahmetle anıyor; yaşayan öğretmen büyüklerimizin ellerinden öpüyor, sağlıklı ve mutlu, uzun ömürler diliyorum.”

Tags: 

AFYONHISARGAZETESI.COM
Yayın Tarihi : 25.11.2020 12:00:00
Link : https://afyonhisargazetesi.com/serteser-ogretmenler-gununu-kutladi/



“KLASİK VE CAZ MÜZİK FESTİVALİ ŞEHRE AYRI BİR HAVA KATTI”
“Klasik ve Caz Müzik Festivali şehre ayrı bir hava kattı”

 

Genel Sanat Yönetmenliği’ni Hüseyin Başkadem’in yaptığı 19. Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali, Youtube üzerinden yayınlanan videolarla başladı

19’uncusu düzenlenen Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali, koronavirüs salgını nedeniyle sanal ortamda yayınlanan konserle başladı.

“KLASİK MÜZİK VE CAZ FESTİVALİ AFYONKARAHİSAR’A AYRI BİR HAVA KATTI”

Konserin açılış konuşmasını yapan Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, “Afyonkarahisar son yıllarda gösterdiği büyüme ile göz kamaştıran, her geçen gün

sosyo-ekonomik anlamda biraz daha büyüyen, Anadolu’nun ortasında, Ege’de gizemli bir şehirdir. Afyonkarahisar bu yıl UNESCO’da gastronomi şehri

seçildi. Türkiye’de gastronomi şehri seçilen 3. şehirdir. Gizemli doğası ve tarihin çok eski yapıtlarından olan Frig uygarlığından kalma Frig medeniyeti

eserleri, yine Kurtuluş Savaşı’nda ki mücadelede ki önemi, termalin başkenti olması, mermerin başkenti olması ve yolların kavşak noktasında olması

Afyonkarahisar’ı farklı kılmaktadır. Bu farklılıkların yanında Afyonkarahisar 2001 yılından beri bu yıl 20. düzenlediğimiz Caz Festivali, 19’ncusunu

düzenlediğimiz Klasik Müzik Festivali yapmaktadır. Bu Klasik Müzik ve Caz Festivalini yapan Avrupa’da iki ülke daha vardır. Polonya ve Çek Cumhuriyeti.

Çek Cumhuriyeti ile bir ortak noktamız daha var. Orada bu festivalin yapıldığı şehirde ilimiz gibi termal şehirdir. Termal şehrimizde bu kadar süre sadece son

2 yıl pandemi dolayısıyla ertelediğimiz ve bu yıl da dijital platformlarda yaptığımız caz festivali ve klasik müzik festivaline bugüne kadar 7 bin kişi katılmış ve

büyük beğeni toplamıştır. İşte bu kültür ve müzikle dopdolu olan bu şehire Caz Festivali ve Klasik Müzik Festivali ayrı bir hava vermiştir. Bu şehir kültür,

müzik ve sanatla iç içe gerçekten sanata ve kültüre değer veren insanlardan müteşekkildir. Festival bu yıl dijital platformlarda düzenlendi. Ama önümüzde ki

yıl ümit ediyorum ki yüz yüze halkımızla kutlanacaktır. Emeği geçen herkese çok teşekkür ediyorum. Başta bu festivale desteği olan Kültür ve Turizm

Bakanlığımıza, Afyonkarahisar Belediyemize, derneklerimize, sivil toplum kuruluşlarına ayrı ayrı şükranlarımı sunuyorum.” dedi.

“GÖSTERİLEN ÇABA TAKDİRE ŞAYAN”

Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek de sanat alanında Afyonkarahisar’a yatırımlar yapıldığına dikkat çekti. Zeybek, “Afyonkarahisar Belediyesi

olarak şehrimizi daha yaşanabilir bir kent haline getirebilmek için Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın önderliğinde, Milletvekillerimiz ve

Valimiz Gökmen Çiçek’le birlikte her alanda olduğu gibi sanatta da Afyon’a dair yatırımlarımızı gerçekleştirmek için elimizden gelen çabayı göstermekteyiz.

Bir şehrin kültür ve sanat kurumları yoksa oraya şehir diyemeyiz. Müzelerin, tiyatroların, konser mekânlarının ve sanatın tüm disiplinlerinin halka ulaşması

için gösterilen iyi niyet ve düşünceler olmazsa orası şehir olamaz. Dünyada şehir kavramı sanatla iç içedir. Bizler de bu şehrin emanet edildiği kişiler olarak

şehrimizin kültür ve sanatın uluslararası alanda gelişmesi noktasında diyalog ve birikimlerimizi halkımızla paylaşıyoruz. Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali

ve Caz Festivali alanında 20 yıldır gösterilen çaba takdire şayandır. 19. Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali ve 20. Afyonkarahisar Caz Festivali tüm dünya

da ve ülkemizde pandemi gerçeğine rağmen tüm tedbirler alınarak gerçekleştirilmiştir. Bu duygu ve düşüncelerle başta Sayın Cumhurbaşkanımız Recep

Tayyip Erdoğan olmak üzere Kültür ve Turizm Bakanımız Sayın Nuri Ersoy, Valimiz, Milletvekillerimiz, emeği geçen herkese özellikle sanat dostlarına ve

kadim Afyonkarahisar halkına şükran ve minnetlerimi sunuyorum.” şeklinde konuştu.

“BÜYÜK MUTLULUK DUYUYORUZ”

Afyonkarahisar Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Müdürü İhsan Akar ise, “Afyonkarahisar Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü olarak her yıl devam

eden Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Festivaline bu yılda katkı ve destek vermekten çok büyük mutluluk duyduğumuzu ifade etmek istiyorum.

Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Derneği ile birlikte bu yıl Klasik Müzik Festivalinin 19. Caz Festivalinin 20. katkıda bulunmak ve bundan sonra ki

süreçlerde de katkılarımızı artırarak sürdürmekten büyük mutluluk duyacağımızı belirtmek istiyorum.” değerlendirmesinde bulundu.

YOUTUBE’DAN İZLENEBİLECEK

Kültür ve Turizm Bakanlığı, Afyonkarahisar Valiliği, Afyonkarahisar Belediyesi, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile İl Kültür Turizm Müdürlüğü’nün

destekleri ile düzenlenen festivalde ilk konseri Cumhurbaşkanlığı Başkemancısı Jülide Yalçın ile Çağdaş Özkan verdi. Hüseyin Başkadem’in genel sanat

yönetmenliğini üstlendiği 3 gün sürecek festival, “http://www.afyonklasikmuzikvecazdernegi.org.tr” adresinden izlenebilecek. >> Burak AYDIN’ın Haberi
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SERTESER, ÖĞRETMENLER GÜNÜ’NÜ KUTLADI
SERTESER, ÖĞRETMENLER GÜNÜ’NÜ KUTLADI

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, 24 Kasım Öğretmenler Günü dolayısıyla mesaj yayınladı. Serteser,

mesajında şu ifadeleri kullandı:

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, 24 Kasım Öğretmenler Günü dolayısıyla mesaj yayınladı. Serteser,

mesajında şu ifadeleri kullandı:“Öğretmenler, bilgiyi sevgi ve şefkatle harmanlayarak ülkemize yararlı ve düzgün nesiller yetiştirmekte, çocuklarımızı ve

gençlerimizi geleceğe hazırlamaktadır. Kutsal bir meslek icra eden öğretmenlerimizin 24 Kasım Öğretmenler Günü’nü kutluyorum. Başöğretmen Gazi

Mustafa Kemal Atatürk ve ebediyete intikal eden tüm öğretmenleri rahmetle anıyor; yaşayan öğretmen büyüklerimizin ellerinden öpüyor, sağlıklı ve mutlu,

uzun ömürler diliyorum.”
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İGM BAŞKANI BURHANETTİN ÇOBAN’IN BABASI HALİL ÇOBAN VEFAT ETTİ
İGM Başkanı Burhanettin Çoban’ın babası Halil Çoban vefat etti

 

Afyonkarahisar eski Belediye Başkanı ve İl Genel Meclis Başkanı Burhanettin Çoban’ın babası Halil Çoban hayatını kaybetti.  Halil Çoban’ın vefatı ailesini,

akrabalarını, dostlarını, sevenlerini ve öğrencilerini derinden sarstı.

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi Burhanettin Çoban’ın vefat eden babası Halil Çoban son yolculuğuna uğurlandı.

İl Genel Meclis Başkanı Burhanettin Çoban ve AKÜ’ den emekli Öğretim Görevlisi Mustafa Çoban’ın babası Halil Çoban hayatını kaybetti. Merhum Çoban’ın

ölümüne sevenleri üzüntüyle karşıladı. Halil Çoban için öğle namazına müteakip cenaze namazı kılındı. Paşa Camii’nde kılınan cenaze namazına;

Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, Milletvekilleri, Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, İl Emniyet Müdürü Ali Temiz, Jandarma Alay Komutanı Yılmaz

Kırgel, STK temsilcileri, siyasi parti temsilcileri ve vatandaşlar katıldı.

 

ÖĞRENCİLERİ TABUTU BİR AN BIRAKMADI

Yetiştirdiği yüzlerce öğrenci Halil Çoban’ı son yolculuğunda yalnız bırakmadı. Kılınan Cenaze namazının ardından Halil Çoban sevenlerinin omuzları

arasında Kocatepe asri mezarlığına defnedilme üzere sevenleri omuzlarına aldı. Yetiştirdiği öğrencileri ise tabutun en ön safına geçerek Çoban’ı

omuzlarında taşıdılar.  Hocaları Halil Çoban’ı çok sevdiklerini belirten öğrencileri; “ O Bizim için çok değerli çok kıymetliydi. Hiçbir zaman ne bizim nede bir

başkasının kalbini kırdı nede kırılacak bir söz söyledi. Biz onun gibi saygıdeğer bir insanı kaybettiğimiz için kalbimiz çok acıyor. Bize manevi babalık etti. Ne

zaman zorda kalsak ilk elini uzatan Hocamız oldu” ifadelerini kullandılar.

GENÇLERİMİZ HİÇ BİR ZAMAN ÜMİTSİZLİĞE KAPILMASINLAR

1937 Doğumlu olan Çoban TRT DİYANET’ te verdiği bir röportajda gençlere şöyle sesleniyor; “Emeklilik bir Müslüman için yaşı geldiğinde bir köşeye

çekilmek değil. Biz gençlerimize her zaman doğru yolu göstermek için var gücümüzle çalışmaya devam etmeliyiz. Gençlerimize tavsiyem hafız olsunlar.

Doğru yolda ilerlesinler, Allah’ı ve Peygamberleri iyi öğrensinler iyi tanısınlar. Müslümanlığı iyi bilsinler, fakirlik, düşkünlük her şey gelip geçer. Sizinle yalnız

ama yalnızca Allah kalacaktır. Gençlerimiz hiç bir zaman ümitsizliğe kapılmasınlar. Bütün Müslüman kardeşlerim Allah’ın emir ve yasaklarına uysunlar.

İstediğiniz, arzu ettiğiniz her şeyi Müslüman kardeşleriniz için de isteyin. Bütün Müslümanlar kardeştir ve kardeş kardeşin hakkını yemez. Öğrencilerim benim

için çok mukaddes. Biz imamların görevi asla ama asla hiçbir zaman bitmez. ”

KURUM VE KURULUŞLAR BAŞSAĞLIĞI DİLEDİ

İl Genel Meclisi sosyal medya hesabından yapılan açıklamada “İl Genel Meclis Başkanımız Burhanettin Çoban’ın kıymetli Babası Halil Çoban’ın vefatını

üzüntüyle öğrenmiş bulunmaktayız. Merhuma Allah’tan rahmet, ailesine, yakınlarına ve sevenlerine başsağlığı dileriz” ifadelerine yer verdi.

Acı haberi alan Vali Gökmen Çiçek “İl Genel Meclisi Başkanımız Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban Hocamızın vefatını üzüntüyle öğrenmiş

bulunmaktayım. Merhuma Allah’tan rahmet, Başkanımıza başsağlığı ve sabırlar diliyorum” dedi.

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek ise sosyal medya hesabı üzerinden yaptığı açıklamada “İnna Lillahi Ve İnna İleyhi Raciun. Afyonkarahisar İl Genel Meclis

Başkanımız Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban’ın vefatını üzüntüyle öğrenmiş bulunmaktayım. Merhuma Allah’tan rahmet, kederli ailesine

başsağlığı ve sabır diliyorum” ifadelerini kullandı.

AK Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay ise Yayınladığı mesaj’da “İl Genel Meclis Başkanımız Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban’ın

vefatını üzüntüyle öğrenmiş bulunmaktayım. Merhuma Allah’tan rahmet, kederli ailesine başsağlığı ve sabır diliyorum” dedi.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, sosyal medya hesabından yaptığı açıklamada, “Afyonkarahisar Belediyesi

Eski Başkanı, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın muhterem babası Hafız Halil Çoban’ın vefatını üzüntüyle öğrendim. Merhuma

Allah’tan rahmet, Sayın Burhanettin Çoban, ailesi ve sevenlerine başsağlığı ve sabırlar dilerim” dedi. HİSAR
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“Öğretmenler, geleceğin kahramanlarıdır”
“Öğretmenler, geleceğin kahramanlarıdır”

 

24 Kasım Öğretmenler Günü’nü kutlayan Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, öğretmenlerin, insan sevgisiyle dolu, herkese güven veren, ülkenin bugünlere

gelmesinde emeği geçen kahramanlar olduklarını söyledi

Vali Gökmen Çiçek, 24 Kasım Öğretmenler Günü nedeniyle yaptığı açıklamada, öğretmenliğin bedeli paha biçilemeyecek kadar yüce ve bir o kadar da ağır

sorumluluk gerektiren dünyanın en güzel mesleklerinden olduğunu söyledi.

“ÖĞRETMENLERİN KATKISI ÇOK BÜYÜK”

Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün; “Eğitimdir ki, bir milleti ya özgür, bağımsız, şanlı, yüksek bir topluluk halinde yaşatır; ya da esaret ve sefalete terk eder.”

sözünü hatırlatan Çiçek, “Atatürk’ün bu sözünden de anlaşıldığı üzere, geleceğimizi şekillendiren yegâne olgu; eğitimdir. Bu nedenle, Cumhuriyetimizin

kuruluşundan bu yana ülkemizi ve milletimizi muasır medeniyetler seviyesine çıkarmak adına atılan her adımda kuşkusuz siz değerli öğretmenlerimizin

katkısı çok büyüktür. Kıymetli öğretmenlerimiz, insan sevgisiyle dolu, herkese güven veren, ülkemizin bugünlere gelmesinde emeği geçen kahramanlardır.

Ülkemizi saran koronavirüs günlerinde, devletimizin teşvik ve destekleriyle, ilimizdeki başarı çıtasını çok daha yükseklere taşımak hedefindeki çalışmalarınızı

azim ve kararlılıkla sürdürdüğünüz için teşekkür ederek, en içten sevgi ve saygılarımı sunuyorum. 24 Kasım Öğretmenler Günü dolayısıyla başta

Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk olmak üzere ebediyete intikal etmiş bütün öğretmenlerimizi rahmet ve şükranla anıyorum.” dedi.

 

 

“GELECEK HEDEFLERE ÖĞRETMENLER SAYESİNDE ULAŞILACAK”

24 Kasım Öğretmenler Günü dolayısıyla kutlama mesajı yayınlayan Belediye Başkanı Mehmet Zeybek ise şunları kaydetti: “Öğretmenlik kutsal bir meslektir.

24 Kasım Öğretmenler Günü’nü özellikle kutluyorum. Önderimiz, rehberimiz, Peygamberimiz ve ilk öğretici Resulullah Aleyhissalatu Vesselamdır. Tüm

dünyayı etkisine alan Kovid-19 salgınına rağmen öğretmenlerimiz öğrencilerine karşı öğretici görevlerini hiç aksatmadan yerine getirmeye devam ediyorlar.

Ülkemizin öğretmenlerimizin sayesinde geleceğindeki hedeflere ulaşmada en ufak bir şüphemiz bulunmamaktadır. Allah’a iman eden bir toplum oluşturmayı

amaçlayan Peygamber Efendimiz, eğitim ve öğretime büyük önem vermiştir. Bu hususta kendisine indirilen ilk vahiy de ‘Oku’ emridir. En zor şartlarda bile,

ülkemizin her köşesine ulaşarak ışık olan, fedakârlıkların en büyüğünü gösteren, eğitmeyi ve öğretmeyi bir ideal olarak benimseyip ülkemizi çağdaş

medeniyet seviyesine çıkarma gayreti gösteren tüm öğretmenlerimizin Öğretmenler Günü’nü tebrik ediyorum.”

ÖĞRETMENLER GÜNÜNÜ KUTLADILAR

24 Kasım Öğretmenler Günü nedeniyle; AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri Prof. Dr. Veysel Eroğlu, Av. Ali Özkaya, Av. İbrahim Yurdunusuven, DP Genel

Başkanı ve Afyonkarahisar Milletvekili Gültekin Uysal, MHP Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, CHPAfyonkarahisar Milletvekili Av. Burcu Köksal, AK

Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay, İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, Sandıklı Belediye Başkanı Mustafa Çöl, ATSO Başkanı Hüsnü Serteser,

İl Milli Eğitim Müdürü Metin Yalçın, Türkiye Engeliler Meclisi İl Temsilcisi Altı Nokta Körler Derneği Şube Başkanı Hakan Erdoğan’da mesaj yayınladılar. >>

Kocatepe Haber Merkezi
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Halil Hoca dualarla uğurlandı
Halil Hoca dualarla uğurlandı

 

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Av. Burhanettin Çoban’ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi

Önceki gün hayatını kaybeden emekli din görevlisi Halil Çoban’ın (85) cenazesi Paşa Cami’nde dün öğle namazına müteakip kılınan cenaze namazının

ardından Kocatepe Mezarlığı’ndaki aile kabristanlığında toprağa verildi.

Cenaze törenine Çoban ailesi ve yakınlarının yanı sıra, Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri Av. Ali Özkaya, Av.

İbrahim Yurdunuseven, Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, AK Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay, siyasi parti

temsilcileri, sivil toplum kuruluşu temsilcileri ile il protokolü ve vatandaşlar katıldı. >> Kocatepe Haber Merkezi
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Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın acı günü
Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın acı günü

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban’ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.Afyonkarahisar'da yaşlılığa...

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban’ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.Afyonkarahisar'da yaşlılığa bağlı

nedenlerden dolayı dün yaşamını yitiren 85 yaşındaki Halil Çoban'ın cenazesi, Paşa Camisine getirildi.Çoban ailesi, burada taziyeleri kabul etti. Öğle

namazına müteakip kılınan namazının ardından Halil Çoban'ın cenazesi Kocatepe Asri Mezarlığındaki aile kabristanlığında toprağa verildi.Cenaze törenine

Çoban ailesi ve yakınlarının yanı sıra, Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim Yurdunuseven,

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, AK Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay, siyasi parti temsilcileri, sivil toplum kuruluşu

temsilcileri ile il protokolü ve sevenleri katıldı.
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Serteser, Öğretmenler Günü’nü Kutladı
Serteser, Öğretmenler Günü’nü Kutladı

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser,

Serteser, Öğretmenler Günü’nü Kutladı

 

 

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, 24 Kasım Öğretmenler Günü dolayısıyla mesaj yayınladı. Serteser,

mesajında şu ifadeleri kullandı:

 

“Öğretmenler, bilgiyi sevgi ve şefkatle harmanlayarak ülkemize yararlı ve düzgün nesiller yetiştirmekte, çocuklarımızı ve gençlerimizi geleceğe

hazırlamaktadır. Kutsal bir meslek icra eden öğretmenlerimizin 24 Kasım Öğretmenler Günü’nü kutluyorum. Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve

ebediyete intikal eden tüm öğretmenleri rahmetle anıyor; yaşayan öğretmen büyüklerimizin ellerinden öpüyor, sağlıklı ve mutlu, uzun ömürler diliyorum.”
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Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın Acı Günü
Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın Acı Günü

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban’ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.

Afyonkarahisar'da yaşlılığa bağlı nedenlerden dolayı dün yaşamını yitiren 85 yaşındaki Halil Çoban'ın cenazesi, Paşa Camisine getirildi.Çoban ailesi, burada

taziyeleri kabul etti. Öğle namazına müteakip kılınan namazının ardından Halil Çoban'ın cenazesi Kocatepe Asri Mezarlığındaki aile kabristanlığında toprağa

verildi.Cenaze törenine Çoban ailesi ve yakınlarının yanı sıra, Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri Ali Özkaya,

İbrahim Yurdunuseven, Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, AK Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay, siyasi parti

temsilcileri, sivil toplum kuruluşu temsilcileri ile il protokolü ve sevenleri katıldı. Kaynak : AA
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Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın acı günü
Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın acı günü

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban'ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban'ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.

Afyonkarahisar'da yaşlılığa bağlı nedenlerden dolayı dün yaşamını yitiren 85 yaşındaki Halil Çoban'ın cenazesi, Paşa Camisine getirildi.

 

Çoban ailesi, burada taziyeleri kabul etti. Öğle namazına müteakip kılınan namazının ardından Halil Çoban'ın cenazesi Kocatepe Asri Mezarlığındaki aile

kabristanlığında toprağa verildi.

Cenaze törenine Çoban ailesi ve yakınlarının yanı sıra, Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim

Yurdunuseven, Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, AK Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay, siyasi parti temsilcileri, sivil

toplum kuruluşu temsilcileri ile il protokolü ve sevenleri katıldı.

Kaynak: Anadolu Ajansı / Mustafa Bayer

Tags: 

HABERLER.COM
Yayın Tarihi : 23.11.2020 05:57:00
Link : https://www.haberler.com/afyonkarahisar-igm-baskani-coban-in-aci-gunu-13754092-

haberi/



Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın acı günü
Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın acı günü

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban'ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban'ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.

Afyonkarahisar'da yaşlılığa bağlı nedenlerden dolayı dün yaşamını yitiren 85 yaşındaki Halil Çoban'ın cenazesi, Paşa Camisine getirildi.

Çoban ailesi, burada taziyeleri kabul etti. Öğle namazına müteakip kılınan namazının ardından Halil Çoban'ın cenazesi Kocatepe Asri Mezarlığındaki aile

kabristanlığında toprağa verildi.

 

Cenaze törenine Çoban ailesi ve yakınlarının yanı sıra, Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim

Yurdunuseven, Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, AK Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay, siyasi parti temsilcileri, sivil

toplum kuruluşu temsilcileri ile il protokolü ve sevenleri katıldı.

Kaynak: Anadolu Ajansı / Mustafa Bayer
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Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın acı günü
Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın acı günü

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban'ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban'ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.Afyonkarahisar'da yaşlılığa bağlı

nedenlerden dolayı dün yaşamını yitiren 85 yaşındaki Halil Çoban'ın cenazesi, Paşa Camisine getirildi.Çoban ailesi, burada taziyeleri kabul etti. Öğle

namazına müteakip kılınan namazının ardından Halil Çoban'ın cenazesi Kocatepe Asri Mezarlığındaki aile kabristanlığında toprağa verildi.Cenaze törenine

Çoban ailesi ve yakınlarının yanı sıra, Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim Yurdunuseven,

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, AK Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay, siyasi parti temsilcileri, sivil toplum kuruluşu

temsilcileri ile il protokolü ve sevenleri katıldı.
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Başkan Çoban’ın babası Halil Çoban vefat etti
Başkan Çoban’ın babası Halil Çoban vefat etti

Afyonkarahisar İl Genel Meclis Başkanı Burhanettin Çoban'ın babası Halil Çoban'ın hayatını kaybetti.

Afyonkarahisar eski Belediye Başkanı ve İl Genel Meclis Başkanı Burhanettin Çoban’ın babası Halil Çoban hayatını kaybetti.

Alınan bilgilere göre Halil Çoban’ın cenaze namazı bugün öğle namazına müteakip Paşa Camii’nde kılınacağı açıklandı.

 

 

 

İl Genel Meclisi sosyal medya hesabından yaptığı açıklamada “İl Genel Meclis Başkanımız Burhanettin Çoban’ın kıymetli Babası Halil Çoban’ın vefatını

üzüntüyle öğrenmiş bulunmaktayız. Cenaze namazı,  öğle namazına müteakip Paşa Camii’nde kılınacaktır. Merhuma Allah’tan rahmet; ailesine, yakınlarına

ve sevenlerine başsağlığı dileriz” ifadelerine yer verdi.

Acı haberi alan Vali Gökmen Çiçek “İl Genel Meclisi Başkanımız Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban Hocamızın vefatını üzüntüyle öğrenmiş

bulunmaktayım. Merhuma Allah’tan rahmet, Başkanımıza başsağlığı ve sabırlar diliyorum” dedi.

 

 

 

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek ise sosyal medya hesabı üzerinden yaptığı açıklamada “İnna Lillahi Ve İnna İleyhi Raciun. Afyonkarahisar İl Genel Meclis

Başkanımız Burhanettin Çoban’ın kıymetli babası Halil Çoban’ın vefatını üzüntüyle öğrenmiş bulunmaktayım. Merhuma Allah’tan rahmet, kederli ailesine

başsağlığı ve sabır diliyorum” ifadelerini kullandı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, sosyal medya hesabından yaptığı açıklamada, “Afyonkarahisar Belediyesi

Eski Başkanı, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın muhterem babası Hafız Halil Çoban’ın vefatını üzüntüyle öğrendim. Cenaze namazı

23.11.2020 pazartesi öğle namazına müteakip Paşa Camii’nde kılınacaktır. Merhuma Allah’tan rahmet, Sayın Burhanettin Çoban, ailesi ve sevenlerine

başsağlığı ve sabırlar dilerim” dedi.
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Güzel Şeyler de Oluyor…
Güzel Şeyler de Oluyor…

 

Geçen hafta ATSO Başkanı Hüsnü Serteser Bey”i Afyon Postası olarak ziyaret ettik. Üretimden Afyonkarahisar’ın gelişimine, medyadan siyasete bir çok

konuda samimi bir sohbet gerçekleştirdik. Afyon Postası olarak ilk günden itibaren bizi beğenerek biraz da gıpta ederek izlediğini söyledi. Bu bizim çok

hoşumuza gitti. Yeni projelerimizi anlattık heyecanla beklediğini söyledi. Benim Hüsnü Bey’le ilk sıcak temasım bu görüşmede oldu. Dışarıdan sessiz sakin

görüyordum ancak sohbet ilerledikçe karşımda entelektüel başarılı bir yönetici olduğunu gördüm. Alışveriş merkezi için yapılan ilave binanın üzerin

teşviklerle kurdukları güneş panelleri ile ürettikleri elektrik hem kendi ihtiyaçlarını karşılıyor hem de enterkonnekte sisteme satışı yapılıyor. Binaların üzerine

yağan yağmur ve kar sularını depolayarak su ihtiyaçlarını karşılamaları takdir edilecek bir diğer konu. Bağımsız uluslararası bir kuruluştan “Yeşil Bina”

sertifikası alan ilk kamu binası olma özelliği inşallah tüm özel ve kamu binalarına da örnek olur. Buradan ilk defa da ben açıklamış olayım bu alışveriş

merkezi için yapılan bina mermer üreticileri için bir sergileme merkezi haline getiriliyor. Bu mermerin başkenti için çok heyecan verici bir gelişme. Dünya

üzerindeki tüm mermer çeşitleri bizim sanayicilerimiz tarafından burada sergilenecek. Özel aracı ile Afyon’dan geçenler, ünlü müttehitler ve mimarlar burası

için şehrimize gelecekler. İngiltere Kraliçesi özel uçağı ile mermer beğenmeye gelirse hele bir de termal otellerimizde konaklarsa bunun reklamı milyon

dolarları geçer. Tüm kurumlar böyle çalışırsa bunlar hayal değil… *** İki Kongre…. Adalet ve Kalkınma Partisi ile Milliyetçi Hareket Partisi kongreleri

geçtiğimiz günlerde yapıldı. İktidar ve ittifak ortağı iki partinin kongreleri heyecansız sonucu belli maçlar gibiydi. Parti genel merkezlerinde yapılmış listeler.

Delegelerin tek listeyi oylaması bu partilerde heyecanın kaybolduğunu gösteriyor. Bunda uzun süredir iktidarda kalmış olmanın da etkisi var. *** Ak Parti

kongresi yıkılan bir hasta hanenin üzerine yapılan bir spor salonun da yapıldı. Kocatepe Devlet Hastahanesi merkezde olması ve fiziki uygunluğu ile benim

gözümde en güzel hasta haneydi Salgın hastalıklarla uğraştığımız bu günlerde bu hasta hanenin önemi daha iyi anlaşılıyor. Kongre esnasında buna vesile

olanların acaba aklına bu konu geldi mi? Ülkemiz bu kadar masrafı yapacak kadar zengin mi ? Bu salon Kocatepe Spor Kompleksine pekâlâ yapılabilirdi.
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Güzel Şeyler de Oluyor…
Güzel Şeyler de Oluyor…

 

Geçen hafta ATSO Başkanı Hüsnü Serteser Bey”i Afyon Postası olarak ziyaret ettik.

 

Üretimden Afyonkarahisar’ın gelişimine, medyadan siyasete bir çok konuda samimi bir sohbet gerçekleştirdik.

 

Afyon Postası olarak ilk günden itibaren bizi beğenerek biraz da gıpta ederek izlediğini söyledi.

 

Bu bizim çok hoşumuza gitti.

 

Yeni projelerimizi anlattık heyecanla beklediğini söyledi.

 

Benim Hüsnü Bey’le ilk sıcak temasım bu görüşmede oldu.

 

Dışarıdan sessiz sakin görüyordum ancak sohbet ilerledikçe karşımda entelektüel başarılı bir yönetici olduğunu gördüm.

 

Alışveriş merkezi için yapılan ilave binanın üzerin teşviklerle kurdukları güneş panelleri ile ürettikleri elektrik hem kendi ihtiyaçlarını karşılıyor hem de

enterkonnekte sisteme satışı yapılıyor.

 

Binaların üzerine yağan yağmur ve kar sularını depolayarak su ihtiyaçlarını karşılamaları takdir edilecek bir diğer konu.

 

Bağımsız uluslararası bir kuruluştan “Yeşil Bina” sertifikası alan ilk kamu binası olma özelliği inşallah tüm özel ve kamu binalarına da örnek olur.

 

Buradan ilk defa da ben açıklamış olayım bu alışveriş merkezi için yapılan bina mermer üreticileri için bir sergileme merkezi haline getiriliyor.

 

Bu mermerin başkenti için çok heyecan verici bir gelişme.

 

Dünya üzerindeki tüm mermer çeşitleri bizim sanayicilerimiz tarafından burada sergilenecek.

 

Özel aracı ile Afyon’dan geçenler, ünlü müttehitler ve mimarlar burası için şehrimize gelecekler.

 

İngiltere Kraliçesi özel uçağı ile mermer beğenmeye gelirse hele bir de termal otellerimizde konaklarsa bunun reklamı milyon dolarları geçer.

 

Tüm kurumlar böyle çalışırsa bunlar hayal değil…

 

***

 

İki Kongre….

 

Adalet ve Kalkınma Partisi ile Milliyetçi Hareket Partisi kongreleri geçtiğimiz günlerde yapıldı.

 

İktidar ve ittifak ortağı iki partinin kongreleri heyecansız sonucu belli maçlar gibiydi.

 

Parti genel merkezlerinde yapılmış listeler.

 

Delegelerin tek listeyi oylaması bu partilerde heyecanın kaybolduğunu gösteriyor.

 

Bunda uzun süredir iktidarda kalmış olmanın da etkisi var.

 

***

 

Ak Parti kongresi yıkılan bir hasta hanenin üzerine yapılan bir spor salonun da yapıldı.

 

Kocatepe Devlet Hastahanesi merkezde olması ve fiziki uygunluğu ile benim gözümde en güzel hasta haneydi

 

Salgın hastalıklarla uğraştığımız bu günlerde bu hasta hanenin önemi daha iyi anlaşılıyor.

 

Kongre esnasında buna vesile olanların acaba aklına bu konu geldi mi?
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Ülkemiz bu kadar masrafı yapacak kadar zengin mi ?

 

Bu salon Kocatepe Spor Kompleksine pekâlâ yapılabilirdi.
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KAMUDAKİ İLK BREEAM OUTSTANDİNG SERTİFİKALI YEŞİL BİNA: AFYONKARAHİSAR TİCARET VE

SANAYİ ODASI
Kamudaki İlk Breeam Outstanding Sertifikalı Yeşil Bina: Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası

 

HÜSNÜ SERTESER

	Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası

	Yönetim Kurulu Başkanı

	

	Doğa, insanın gösterdiği özene aynı itina ile cevap veren mükemmel bir organizmadır. Yeni tip koronavirüs salgınının ilk döneminde evlere çekildiğimiz, biraz

daha yavaş yaşamayı tercih ettiğimiz süreçte, doğanın nasıl nefes aldığını hep birlikte gördük. Temizlenen hava yenilenmeyi müjdelerken, akciğerlerimiz için

olmazsa olmaz ortamı oluşturdu. Denizler, nehirler insanın hayatını renklendiren tüm canlılar, adeta doğanın gerçek sahipleri olduklarını gösterdi. Dünyamız

tam anlamıyla nefes aldı.

	Biz Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) olarak doğanın önemini çok önceden kavrayarak yeni hizmet binamızı şekillendirdik. Şehir merkezinde

yer alan ve artık ihtiyaçlarımıza cevap vermeyen hizmet binamız yerine, Ankara-İzmir, İstanbul-Antalya karayollarının kesiştiği noktada, 2011 yılında yeni bir

bina inşa etmeye karar verdik. Hizmet binamızı, hem üyelerimizin ihtiyaç ve taleplerine cevap verecek biçimde, hem de yenilenebilir enerjiyi en üst seviyede

kullanmak üzere tasarladık.

	2013 yılında yeni hizmet binamıza geçtiğimizde her birimde yer alan camlarla, bina kullanıcılarının gün ışığından maksimum düzeyde yararlanması

sağlanmıştır. Ortakları arasında yer aldığımız jeotermal enerji dağıtım şirketinden tedarik ettiğimiz enerji ile binamızda ısıtmadan kaynaklı çevresel etkiyi

minimum düzeye indirmeyi hedefledik. 

	Yazının devamını e-dergiden okumak için tıklayınız...
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Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın acı günü
Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban'ın acı günü

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban'ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban'ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.Afyonkarahisar'da yaşlılığa bağlı

nedenlerden dolayı dün yaşamını yitiren 85 yaşındaki Halil Çoban'ın cenazesi, Paşa Camisine getirildi.Çoban ailesi, burada taziyeleri kabul etti. Öğle

namazına müteakip kılınan namazının ardından Halil Çoban'ın cenazesi Kocatepe Asri Mezarlığındaki aile kabristanlığında toprağa verildi.Cenaze törenine

Çoban ailesi ve yakınlarının yanı sıra, Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim Yurdunuseven,

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, AK Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay, siyasi parti temsilcileri, sivil toplum kuruluşu

temsilcileri ile il protokolü ve sevenleri katıldı.Kaynak: Anadolu Ajansı / Mustafa Bayer
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Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban’ın acı günü , hbrler.com
Afyonkarahisar İGM Başkanı Çoban’ın acı günü , hbrler.com

 

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Burhanettin Çoban‘ın vefat eden babası Halil Çoban toprağa verildi.Afyonkarahisar’da yaşlılığa bağlı

nedenlerden dolayı dün yaşamını yitiren 85 yaşındaki Halil Çoban’ın cenazesi, Paşa Camisine getirildi.Çoban ailesi, burada taziyeleri kabul etti. Öğle

namazına müteakip kılınan namazının ardından Halil Çoban’ın cenazesi Kocatepe Asri Mezarlığındaki aile kabristanlığında toprağa verildi.Cenaze törenine

Çoban ailesi ve yakınlarının yanı sıra, Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim Yurdunuseven,

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, AK Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay, siyasi parti temsilcileri, sivil toplum kuruluşu

temsilcileri ile il protokolü ve sevenleri katıldı.Kaynak: Anadolu Ajansı / Mustafa Bayer
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SORUNLAR VE ÇÖZÜM ÖNERİLERİ İLETİLDİ
Sorunlar ve çözüm önerileri iletildi

TOBB evsahipliğinde düzenlenen Türkiye Ekonomi Şurası’nda Afyonkarahisar’ın sorunları ve çözüm önerileri de Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’a

iletildi

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde düzenlendi. TOBB Başkanı M.

Rifat Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, Hazine

ve Maliye Bakanı Lütfi Elvan, Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, Sanayi

ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin katılımıyla TOBB İkiz Kuleler

Konferans Salonu’ndan video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.

Afyon heyeti de video konferansla katılım gösterdi

Şura’ya Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis Üyeleri ve

TOBB Delegeleri Adnan Demirel, Ahmet Karakol, Halit Özutku, Mehmet Kumartaşlı, Mehmet Tamer Günel, Metin İplikçioğlu, Mustafa Özer, Mustafa Şükrü

Genelioğlu, TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Berna Tokman ile ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol video konferans

yöntemiyle iştirak etti.  TOBB Türkiye Ekonomik Şurası’nda TOBB Konseyleri ve bölgelerden gelen talepleri Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve

Bakanlar Kurulu üyeleri tek tek not aldı. Şura’da Afyonkarahisar’ın sorunları ve çözüm önerileri de iletildi.
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ATSO HEYETİ, TOBB TÜRKİYE EKONOMİ ŞURASI’NA KATILDI
ATSO Heyeti, TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’na katıldı

 

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde düzenlendi.

 

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanı Yardımcısı

Fuat Oktay, Hazine ve Maliye Bakanı Lütfi Elvan, Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet

Nuri Ersoy, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin katılımıyla

TOBB İkiz Kuleler Konferans Salonu’ndan video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.

 

Şura’ya Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis Üyeleri ve

TOBB Delegeleri Adnan Demirel, Ahmet Karakol, Halit Özutku, Mehmet Kumartaşlı, Mehmet Tamer Günel, Metin İplikçioğlu, Mustafa Özer, Mustafa Şükrü

Genelioğlu, TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Berna Tokman ile ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol video konferans

yöntemiyle iştirak etti.

 

TOBB Türkiye Ekonomik Şurası’nda TOBB Konseyleri ve bölgelerden gelen talepleri Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve Bakanlar Kurulu üyeleri tek

tek not aldı. Şura’da Afyonkarahisar’ın sorunları ve çözüm önerileri de iletildi.
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Pandemi Yeşil Binaların Önemini Artırdı
Pandemi Yeşil Binaların Önemini Artırdı

 

Değerli okurlar,

	Bildiğiniz gibi; 2018 yılı Ekim ayında yayımladığımız 50. sayımızdan sonra ekonomik nedenlerden dolayı uzun bir süre dergimizin yayınına ara vermek

zorunda kalmıştık. Bu süre zarfında www.yesilbinadergisi.com web sitemizden ve sosyal medya hesaplarımızdan sektör profesyonellerine yönelik bilgi

paylaşımını kesintisiz sürdürdük

	Son sekiz aydır tüm dünyayı etkileyen Corona Covid-19 salgını, toplum sağlığı için alınan tedbirlerle değişen yaşam tarzımızın, ekonomik yaşamın yanı sıra

kendi içinde; yeni teknolojilerin ortaya çıkması ve pazar bulması fırsatını da taşıyor. Virüsün hava yoluyla yayılmasını engelleyen iklimlendirme çözümleri,

sağlıklı bina tasarımları, enerji verimli konut, ofis ve sanayi yapılarının yeniden öncelik kazanması Yeşil Bina danışmanlığı ve belgelendirmenin önemini

artırdı. Bu nedenle, Yeşil Bina kavramının ve uygulamalarının, profesyonellerle paylaşılmasında önemli bir misyonu olan dergimizi tekrar yayınlamaya

başlamanın mutluluğunu paylaşmak isterim.

	Uzun bir aradan sonra masanıza gelen 51. sayımızda; son bir yılın önemli haberlerine, ZeroBuild Forum’20 Genel Sekreteri Yasemin Somuncu’nun

değerlendirme yazısına, Semih Çalapkulu’nun “Yeşil Binalar ve Leed Sertifikaları” başlıklı makalesine, Ode Yalıtım firmasından Ayşe Miray Şen’in “Şehirde

Yeşile Yer Kalmadı” teknik yazısına, “Kamudaki İlk Breeam Outstanding Sertifikalı Yeşil Bina: Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası” hakkında Oda

Başkanı Hüsnü Serteser’in yazısına yer verdik. Sayın başkana ve yazarlarımıza katkıları için teşekkür ederim. Isı pompalarında iki önemli markanın ürün

tanıtımlarının da yer aldığı dergimizi beğenerek okuyacağınızı umuyorum. 

	Başın sağolsun Türkiye, başın sağolsun İzmir

	Bilim ülkemizin deprem kuşağında olduğunu göstermesine rağmen birinci derece deprem bölgelerindeki yerleşimlerde maalesef bir türlü gerekeni

yapamayan güzel ülkemin, güzel insanlarını göz göre göre yitiriyoruz. İzmir depreminde hayatını kaybedenlere Allah’tan rahmet, yaralılara şifa diliyorum.

Afeti yönetmek yerine, enkazı yöneten karar vericilerin de artık zaman yitirmeden gereğini yapmalarını temenni ediyorum.

	

	En derin saygılarımla,

	İsmail Ceyhan
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ATSO HEYETİ, TOBB TÜRKİYE EKONOMİ ŞURASI’NA KATILDI
ATSO heyeti, TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’na katıldı

 

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımı ile Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde düzenlendi

 

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Cumhurbaş-kanı Yardımcısı

Fuat Oktay, Hazine ve Maliye Bakanı Lütfi Elvan, Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet

Nuri Ersoy, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin katılımıyla

TOBB İkiz Kuleler Konferans Salonu’ndan video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.

AFYONKARAHİSAR’IN SORUNLARI VE ÇÖZÜM ÖNERİLERİ İLETİLDİ

Şura’ya Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis Üyeleri ve

TOBB Delegeleri Adnan Demirel, Ahmet Karakol, Halit Özutku, Mehmet Kumartaşlı, Mehmet Tamer Günel, Metin İplikçioğlu, Mustafa Özer, Mustafa Şükrü

Genelioğlu, TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Berna Tokman ile ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol video konferans

yöntemiyle iştirak etti.

TOBB Türkiye Ekonomik Şurası’nda TOBB Konseyleri ve bölgelerden gelen talepleri Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve Bakanlar Kurulu üyeleri tek

tek not aldı. Şura’da Afyonkarahisar’ın sorunları ve çözüm önerileri de iletildi.
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ATSO HEYETİ, TOBB TÜRKİYE EKONOMİ ŞURASI’NA KATILDI
ATSO Heyeti, TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’na Katıldı

ATSO Heyeti, TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’na Katıldı

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın Katılımıyla Türkiye Odalar Ve Borsalar Birliği’nde Düzenlendi. TOBB Başkanı M.

Rifat Hisarcıklıoğlu'nun Ev Sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, Hazine

Ve Maliye Bakanı Lütfi Elvan, Tarım Ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür Ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy,

Sanayi Ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma Ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu Ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin Katılımıyla TOBB İkiz

Kuleler Konferans Salonu’ndan Video Konferans Aracılığıyla Gerçekleştirildi.

 

Şura’ya Afyonkarahisar Ticaret Ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis Üyeleri Ve

TOBB Delegeleri Adnan Demirel, Ahmet Karakol, Halit Özutku, Mehmet Kumartaşlı, Mehmet Tamer Günel, Metin İplikçioğlu, Mustafa Özer, Mustafa Şükrü

Genelioğlu, TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Berna Tokman İle ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol Video Konferans

Yöntemiyle İştirak Etti.

 

TOBB Türkiye Ekonomik Şurası’nda TOBB Konseyleri Ve Bölgelerden Gelen Talepleri Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan Ve Bakanlar Kurulu Üyeleri

Tek Tek Not Aldı. Şura’da Afyonkarahisar’ın Sorunları Ve Çözüm Önerileri De İletildi.
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ATSO HEYETİ, TOBB TÜRKİYE EKONOMİ ŞURASI’NA KATILDI
ATSO Heyeti, TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’na Katıldı

ATSO Heyeti, TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’na Katıldı

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın Katılımıyla Türkiye Odalar Ve Borsalar Birliği’nde Düzenlendi. TOBB Başkanı M.

Rifat Hisarcıklıoğlu'nun Ev Sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, Hazine

Ve Maliye Bakanı Lütfi Elvan, Tarım Ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür Ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy,

Sanayi Ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma Ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu Ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin Katılımıyla TOBB İkiz

Kuleler Konferans Salonu’ndan Video Konferans Aracılığıyla Gerçekleştirildi.

 

Şura’ya Afyonkarahisar Ticaret Ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis Üyeleri Ve

TOBB Delegeleri Adnan Demirel, Ahmet Karakol, Halit Özutku, Mehmet Kumartaşlı, Mehmet Tamer Günel, Metin İplikçioğlu, Mustafa Özer, Mustafa Şükrü

Genelioğlu, TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Berna Tokman İle ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol Video Konferans

Yöntemiyle İştirak Etti.

 

TOBB Türkiye Ekonomik Şurası’nda TOBB Konseyleri Ve Bölgelerden Gelen Talepleri Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan Ve Bakanlar Kurulu Üyeleri

Tek Tek Not Aldı. Şura’da Afyonkarahisar’ın Sorunları Ve Çözüm Önerileri De İletildi.
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ATSO HEYETİ, TOBB TÜRKİYE EKONOMİ ŞURASI’NA KATILDI
ATSO Heyeti, TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’na Katıldı

ATSO Heyeti, TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’na Katıldı

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın Katılımıyla Türkiye Odalar Ve Borsalar Birliği’nde Düzenlendi. TOBB Başkanı M.

Rifat Hisarcıklıoğlu'nun Ev Sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, Hazine

Ve Maliye Bakanı Lütfi Elvan, Tarım Ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür Ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy,

Sanayi Ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma Ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu Ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin Katılımıyla TOBB İkiz

Kuleler Konferans Salonu’ndan Video Konferans Aracılığıyla Gerçekleştirildi.

 

Şura’ya Afyonkarahisar Ticaret Ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis Üyeleri Ve

TOBB Delegeleri Adnan Demirel, Ahmet Karakol, Halit Özutku, Mehmet Kumartaşlı, Mehmet Tamer Günel, Metin İplikçioğlu, Mustafa Özer, Mustafa Şükrü

Genelioğlu, TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Berna Tokman İle ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol Video Konferans

Yöntemiyle İştirak Etti.

 

TOBB Türkiye Ekonomik Şurası’nda TOBB Konseyleri Ve Bölgelerden Gelen Talepleri Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan Ve Bakanlar Kurulu Üyeleri

Tek Tek Not Aldı. Şura’da Afyonkarahisar’ın Sorunları Ve Çözüm Önerileri De İletildi.
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ATSO HEYETİ, TOBB TÜRKİYE EKONOMİ ŞURASI’NA KATILDI
ATSO HEYETİ, TOBB TÜRKİYE EKONOMİ ŞURASI’NA KATILDI

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde düzenlendi.

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde düzenlendi.TOBB Başkanı M.

Rifat Hisarcıklıoğlu'nun ev sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, Hazine

ve Maliye Bakanı Lütfi Elvan, Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, Sanayi

ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin katılımıyla TOBB İkiz Kuleler

Konferans Salonu’ndan video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.Şura’ya Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı

Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis Üyeleri ve TOBB Delegeleri Adnan Demirel, Ahmet Karakol, Halit Özutku, Mehmet Kumartaşlı,

Mehmet Tamer Günel, Metin İplikçioğlu, Mustafa Özer, Mustafa Şükrü Genelioğlu, TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı

Berna Tokman ile ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol video konferans yöntemiyle iştirak etti.TOBB Türkiye Ekonomik Şurası’nda TOBB Konseyleri ve

bölgelerden gelen talepleri Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve Bakanlar Kurulu üyeleri tek tek not aldı. Şura’da Afyonkarahisar’ın sorunları ve çözüm

önerileri de iletildi.
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ATSO HEYETİ, TOBB TÜRKİYE EKONOMİ ŞURASI’NA KATILDI
ATSO Heyeti, TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’na Katıldı

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın Katılımıyla

ATSO Heyeti, TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’na Katıldı

 

 

 

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın Katılımıyla Türkiye Odalar Ve Borsalar Birliği’nde Düzenlendi. TOBB Başkanı M.

Rifat Hisarcıklıoğlu'nun Ev Sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, Hazine

Ve Maliye Bakanı Lütfi Elvan, Tarım Ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür Ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy,

Sanayi Ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma Ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu Ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin Katılımıyla TOBB İkiz

Kuleler Konferans Salonu’ndan Video Konferans Aracılığıyla Gerçekleştirildi.

 

Şura’ya Afyonkarahisar Ticaret Ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis Üyeleri Ve

TOBB Delegeleri Adnan Demirel, Ahmet Karakol, Halit Özutku, Mehmet Kumartaşlı, Mehmet Tamer Günel, Metin İplikçioğlu, Mustafa Özer, Mustafa Şükrü

Genelioğlu, TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Berna Tokman İle ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol Video Konferans

Yöntemiyle İştirak Etti.

 

TOBB Türkiye Ekonomik Şurası’nda TOBB Konseyleri Ve Bölgelerden Gelen Talepleri Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan Ve Bakanlar Kurulu Üyeleri

Tek Tek Not Aldı. Şura’da Afyonkarahisar’ın Sorunları Ve Çözüm Önerileri De İletildi.
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ŞURA'DA AFYONKARAHİSAR'IN SORUNLARI İLETİLDİ
Şura'da Afyonkarahisar'ın sorunları iletildi

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde düzenlendi. Düzenlenen şura'da

Şura’da Afyonkarahisar’ın sorunları iletildi

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu'nun ev sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanı Yardımcısı

Fuat Oktay, Hazine ve Maliye Bakanı Lütfi Elvan, Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet

Nuri Ersoy, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin katılımıyla

TOBB İkiz Kuleler Konferans Salonu’ndan video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.Şura’ya Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr.

Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis Üyeleri ve TOBB Delegeleri Adnan Demirel, Ahmet Karakol, Halit Özutku,

Mehmet Kumartaşlı, Mehmet Tamer Günel, Metin İplikçioğlu, Mustafa Özer, Mustafa Şükrü Genelioğlu, TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra

Komitesi Başkanı Berna Tokman ile ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol video konferans yöntemiyle katılım sağlandıTOBB Türkiye Ekonomik Şurası’nda TOBB

Konseyleri ve bölgelerden gelen talepleri Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve Bakanlar Kurulu üyeleri tek tek not aldı. Şura’da Afyonkarahisar’ın

sorunları ve çözüm önerileri de iletildi.
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TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde düzenlendi.

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde düzenlendi.TOBB Başkanı M.

Rifat Hisarcıklıoğlu'nun ev sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, Hazine

ve Maliye Bakanı Lütfi Elvan, Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, Sanayi

ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin katılımıyla TOBB İkiz Kuleler

Konferans Salonu’ndan video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi.Şura’ya Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı

Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Meclis Üyeleri ve TOBB Delegeleri Adnan Demirel, Ahmet Karakol, Halit Özutku, Mehmet Kumartaşlı,

Mehmet Tamer Günel, Metin İplikçioğlu, Mustafa Özer, Mustafa Şükrü Genelioğlu, TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı

Berna Tokman ile ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol video konferans yöntemiyle iştirak etti.TOBB Türkiye Ekonomik Şurası’nda TOBB Konseyleri ve

bölgelerden gelen talepleri Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve Bakanlar Kurulu üyeleri tek tek not aldı. Şura’da Afyonkarahisar’ın sorunları ve çözüm

önerileri de iletildi.
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İyi Parti’den ATSO’ya ziyaret
İyi Parti’den ATSO’ya ziyaret

 

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ve Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser tarafından sosyal mesafe kuralına uygun şekilde ATSO

Meclis Salonu’nda ağırlanan heyette İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu’nun yanı sıra Afyonkarahisar Belediye Meclis Üyeleri Abdullah Hocaoğlu,

Ahmet Hastürk, Harun Sağlam, Kadir Delikanlı, İl Teşkilat Başkanı Celal Bursalıoğlu, İl Kadın Kolları Başkanı Öznur Hız, Sivil Toplum Kuruluşlarından

Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Eyüp Hasırcıoğlu, İl Gençlik Politikaları Başkanı Filiz Kandemir, İl Basın ve Medya İlişkilerinden Sorumlu Başkan Yardımcısı

Halil Erdin, İl Turizm ve Kültürden Sorumlu Başkan Yardımcısı Mehmet Adar, Hukuk Danışmanı Yalçın Düzağaç, Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan

Yardımcısı Selahattin Mühsürler ve İl Gençlik Kolları Başkanı İsmail Enes Kamburoğlu da hazır bulundu.

 

“ATSO, AFYONUMUZ’UN GÖZBEBEĞİ KURUMLARINDAN BİRİSİ”

Ziyarette konuşan İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, “Bizler 2017’de İYİ Parti hareketini Afyon’da kurduk. Siyasette kazanmak hedefiyle yola çıktık.

İlçelerimiz ve beldelerimizde teşkilatlanma çalışmalarımızı tamamlıyoruz. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonumuz’un gözbebeği kurumlarından

birisi. Odanız’ın üyeleri, ekonomimize katma değer sağlıyor, Afyonkarahisar ekonomisine büyük katkı sağlıyor” dedi.

“YENİ YÖNETİM KURULUNUZ HAYIRLI OLSUN”

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, İYİ Parti heyetine teşekkür ederek “Yeni Yönetim Kurulunuz hayırlı olsun. Muhammet Bey ile biz

yaklaşık 30 senedir tanışırız, ticaret yaparız. Kendisini tanıdığımdan bu yana hep siyasetin içinde oldu. Sizlere nazik ziyaretiniz için teşekkür ediyorum. Biz

de 45 yıldır arkadaş olduğumuz Hüsnü Bey ile birlikte 11 yıl önce memleketimizin tüccarının, sanayicisinin sorunlarını çözmek ve onlara hizmet etmek

amacıyla Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu’nda yer aldık. Bunun ilk 7 yılı Yönetim Kurulu Üyesi olarak, son 4 yılı da Meclis Başkanı

olarak görev alıyorum” diye konuştu.

“PARTİLER DEMOKRASİNİN VAZGEÇİLMEZ UNSURUDUR”

Merdivenci’nin ardından söz alan ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ise “Partiler demokrasinin vazgeçilmez unsurudur. Ülkemiz için çalışan ne

kadar parti varsa, ne kadar rekabet varsa, vatandaşımızın aldığı hizmet o kadar iyi olur. Bizi ziyaret eden siyasi partilerimize sıkıntılarımızı ve çözüm

önerilerimizi anlatıyoruz. Genel Kurulunuz’dan sonra oluşan Yönetim Kurulu’nda yer alan sizleri tebrik ediyorum. Hayırlı olsun” ifadelerini kullandı.
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“ATSO şehrin gözbebeği bir kurum”
“ATSO şehrin gözbebeği bir kurum”

 

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu beraberindeki partililerle birlikte ATSO yöneticileriyle biraraya geldi. ATSO’nun şehrin gözbebeği bir kurum

olduğunu belirten Mısırloğlu, Oda üyelerinin ekonomiye katma değer sağladığını söyledi

 

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

Ziyarette; ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ve Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu,

Belediye Meclis Üyeleri Abdullah Hocaoğlu, Ahmet Hastürk, Harun Sağlam, Kadir Delikanlı, İl Teşkilat Başkanı Celal Bursalıoğlu, İl Kadın Kolları Başkanı

Öznur Hız, Sivil Toplum Kuruluşlarından Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Eyüp Hasırcıoğlu, İl Gençlik Politikaları Başkanı Filiz Kandemir, İl Basın ve Medya

İlişkilerinden Sorumlu Başkan Yardımcısı Halil Erdin, İl Turizm ve Kültürden Sorumlu Başkan Yardımcısı Mehmet Adar, Hukuk Danışmanı Yalçın Düzağaç,

Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Selahattin Mühsürler ve İl Gençlik Kolları Başkanı İsmail Enes Kamburoğlu yer aldı.

MISIRLOĞLU: SİYASETTE KAZANMA HEDEFİYLE YOLA ÇIKTIK

ATSO Yönetimi sosyal mesafe kuralına uygun şekilde İYİ Parti heyetini ATSO Meclis Salonu’nda kabul etti. İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu

2017’de İYİ Parti hareketini Afyonkarahisar’da kurduklarını söyledi. Mısırlıoğlu, “Siyasette kazanmak hedefiyle yola çıktık. İlçelerimiz ve beldelerimizde

teşkilatlanma çalışmalarımızı tamamlıyoruz. ATSO, Afyonumuz’un gözbebeği kurumlarından birisi. Odanız’ın üyeleri, ekonomimize katma değer sağlıyor,

Afyonkarahisar ekonomisine büyük katkı sağlıyor” dedi.

MERDİVENCİ: BİZLER DE TÜCCAR VE SANAYİCİYE HİZMET İÇİN ÇALIŞIYORUZ

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, İYİ Parti heyetine ziyaretleri nedeniyle teşekkür etti. Merdivenci şunları kaydetti: “Yeni Yönetim

Kurulunuz hayırlı olsun. Muhammet Bey ile biz yaklaşık 30 senedir tanışırız, ticaret yaparız. Kendisini tanıdığımdan bu yana hep siyasetin içinde oldu.

Sizlere nazik ziyaretiniz için teşekkür ediyorum. Biz de 45 yıldır arkadaş olduğumuz Hüsnü Bey ile birlikte 11 yıl önce memleketimizin tüccarının,

sanayicisinin sorunlarını çözmek ve onlara hizmet etmek amacıyla ATSO Yönetim Kurulu’nda yer aldık. Bunun ilk 7 yılı Yönetim Kurulu Üyesi olarak, son 4

yılı da Meclis Başkanı olarak görev alıyorum.”

SERTESER: PARTİLER DEMOKRASİNİN VAZGEÇİLMEZ UNSURUDUR

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ziyaret sırasında yaptığı konuşmada siyasi partilerin demokrasinin vazgeçilmez unsuru olduğunu kaydetti.

Serteser sözlerine şöyle devam etti: “Ülkemiz için çalışan ne kadar parti varsa, ne kadar rekabet varsa, vatandaşımızın aldığı hizmet o kadar iyi olur. Bizi

ziyaret eden siyasi partilerimize sıkıntılarımızı ve çözüm önerilerimizi anlatıyoruz. Genel Kurulunuz’dan sonra oluşan Yönetim Kurulu’nda yer alan sizleri

tebrik ediyorum. Hayırlı olsun.” >> Kocatepe Haber Merkezi.
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İYİ Parti İl Yönetim Kurulu, Atso’yu Ziyaret Etti

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

 

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ve Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser tarafından sosyal mesafe kuralına uygun şekilde ATSO

Meclis Salonu’nda ağırlanan heyette İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu’nun yanı sıra Afyonkarahisar Belediye Meclis Üyeleri Abdullah Hocaoğlu,

Ahmet Hastürk, Harun Sağlam, Kadir Delikanlı, İl Teşkilat Başkanı Celal Bursalıoğlu, İl Kadın Kolları Başkanı Öznur Hız, Sivil Toplum Kuruluşlarından

Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Eyüp Hasırcıoğlu, İl Gençlik Politikaları Başkanı Filiz Kandemir, İl Basın ve Medya İlişkilerinden Sorumlu Başkan Yardımcısı

Halil Erdin, İl Turizm ve Kültürden Sorumlu Başkan Yardımcısı Mehmet Adar, Hukuk Danışmanı Yalçın Düzağaç, Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan

Yardımcısı Selahattin Mühsürler ve İl Gençlik Kolları Başkanı İsmail Enes Kamburoğlu da hazır bulundu.

 

Ziyarette konuşan İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, “Bizler 2017’de İYİ Parti hareketini Afyon’da kurduk. Siyasette kazanmak hedefiyle yola çıktık.

İlçelerimiz ve beldelerimizde teşkilatlanma çalışmalarımızı tamamlıyoruz. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonumuz’un gözbebeği kurumlarından

birisi. Odanız’ın üyeleri, ekonomimize katma değer sağlıyor, Afyonkarahisar ekonomisine büyük katkı sağlıyor” dedi.

 

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, İYİ Parti heyetine teşekkür ederek “Yeni Yönetim Kurulunuz hayırlı olsun. Muhammet Bey ile biz

yaklaşık 30 senedir tanışırız, ticaret yaparız. Kendisini tanıdığımdan bu yana hep siyasetin içinde oldu. Sizlere nazik ziyaretiniz için teşekkür ediyorum. Biz

de 45 yıldır arkadaş olduğumuz Hüsnü Bey ile birlikte 11 yıl önce memleketimizin tüccarının, sanayicisinin sorunlarını çözmek ve onlara hizmet etmek

amacıyla Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu’nda yer aldık. Bunun ilk 7 yılı Yönetim Kurulu Üyesi olarak, son 4 yılı da Meclis Başkanı

olarak görev alıyorum” diye konuştu.

 

Merdivenci’nin ardından söz alan ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ise “Partiler demokrasinin vazgeçilmez unsurudur. Ülkemiz için çalışan ne

kadar parti varsa, ne kadar rekabet varsa, vatandaşımızın aldığı hizmet o kadar iyi olur. Bizi ziyaret eden siyasi partilerimize sıkıntılarımızı ve çözüm

önerilerimizi anlatıyoruz. Genel Kurulunuz’dan sonra oluşan Yönetim Kurulu’nda yer alan sizleri tebrik ediyorum. Hayırlı olsun” ifadelerini kullandı.
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İYİ Parti İl Yönetim Kurulu, Atso’yu Ziyaret Etti

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

 

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ve Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser tarafından sosyal mesafe kuralına uygun şekilde ATSO

Meclis Salonu’nda ağırlanan heyette İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu’nun yanı sıra Afyonkarahisar Belediye Meclis Üyeleri Abdullah Hocaoğlu,

Ahmet Hastürk, Harun Sağlam, Kadir Delikanlı, İl Teşkilat Başkanı Celal Bursalıoğlu, İl Kadın Kolları Başkanı Öznur Hız, Sivil Toplum Kuruluşlarından

Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Eyüp Hasırcıoğlu, İl Gençlik Politikaları Başkanı Filiz Kandemir, İl Basın ve Medya İlişkilerinden Sorumlu Başkan Yardımcısı

Halil Erdin, İl Turizm ve Kültürden Sorumlu Başkan Yardımcısı Mehmet Adar, Hukuk Danışmanı Yalçın Düzağaç, Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan

Yardımcısı Selahattin Mühsürler ve İl Gençlik Kolları Başkanı İsmail Enes Kamburoğlu da hazır bulundu.

 

Ziyarette konuşan İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, “Bizler 2017’de İYİ Parti hareketini Afyon’da kurduk. Siyasette kazanmak hedefiyle yola çıktık.

İlçelerimiz ve beldelerimizde teşkilatlanma çalışmalarımızı tamamlıyoruz. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonumuz’un gözbebeği kurumlarından

birisi. Odanız’ın üyeleri, ekonomimize katma değer sağlıyor, Afyonkarahisar ekonomisine büyük katkı sağlıyor” dedi.

 

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, İYİ Parti heyetine teşekkür ederek “Yeni Yönetim Kurulunuz hayırlı olsun. Muhammet Bey ile biz

yaklaşık 30 senedir tanışırız, ticaret yaparız. Kendisini tanıdığımdan bu yana hep siyasetin içinde oldu. Sizlere nazik ziyaretiniz için teşekkür ediyorum. Biz

de 45 yıldır arkadaş olduğumuz Hüsnü Bey ile birlikte 11 yıl önce memleketimizin tüccarının, sanayicisinin sorunlarını çözmek ve onlara hizmet etmek

amacıyla Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu’nda yer aldık. Bunun ilk 7 yılı Yönetim Kurulu Üyesi olarak, son 4 yılı da Meclis Başkanı

olarak görev alıyorum” diye konuştu.

 

Merdivenci’nin ardından söz alan ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ise “Partiler demokrasinin vazgeçilmez unsurudur. Ülkemiz için çalışan ne

kadar parti varsa, ne kadar rekabet varsa, vatandaşımızın aldığı hizmet o kadar iyi olur. Bizi ziyaret eden siyasi partilerimize sıkıntılarımızı ve çözüm

önerilerimizi anlatıyoruz. Genel Kurulunuz’dan sonra oluşan Yönetim Kurulu’nda yer alan sizleri tebrik ediyorum. Hayırlı olsun” ifadelerini kullandı.
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İYİ Parti İl Yönetim Kurulu, Atso’yu Ziyaret Etti

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

 

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ve Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser tarafından sosyal mesafe kuralına uygun şekilde ATSO

Meclis Salonu’nda ağırlanan heyette İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu’nun yanı sıra Afyonkarahisar Belediye Meclis Üyeleri Abdullah Hocaoğlu,

Ahmet Hastürk, Harun Sağlam, Kadir Delikanlı, İl Teşkilat Başkanı Celal Bursalıoğlu, İl Kadın Kolları Başkanı Öznur Hız, Sivil Toplum Kuruluşlarından

Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Eyüp Hasırcıoğlu, İl Gençlik Politikaları Başkanı Filiz Kandemir, İl Basın ve Medya İlişkilerinden Sorumlu Başkan Yardımcısı

Halil Erdin, İl Turizm ve Kültürden Sorumlu Başkan Yardımcısı Mehmet Adar, Hukuk Danışmanı Yalçın Düzağaç, Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan

Yardımcısı Selahattin Mühsürler ve İl Gençlik Kolları Başkanı İsmail Enes Kamburoğlu da hazır bulundu.

 

Ziyarette konuşan İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, “Bizler 2017’de İYİ Parti hareketini Afyon’da kurduk. Siyasette kazanmak hedefiyle yola çıktık.

İlçelerimiz ve beldelerimizde teşkilatlanma çalışmalarımızı tamamlıyoruz. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonumuz’un gözbebeği kurumlarından

birisi. Odanız’ın üyeleri, ekonomimize katma değer sağlıyor, Afyonkarahisar ekonomisine büyük katkı sağlıyor” dedi.

 

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, İYİ Parti heyetine teşekkür ederek “Yeni Yönetim Kurulunuz hayırlı olsun. Muhammet Bey ile biz

yaklaşık 30 senedir tanışırız, ticaret yaparız. Kendisini tanıdığımdan bu yana hep siyasetin içinde oldu. Sizlere nazik ziyaretiniz için teşekkür ediyorum. Biz

de 45 yıldır arkadaş olduğumuz Hüsnü Bey ile birlikte 11 yıl önce memleketimizin tüccarının, sanayicisinin sorunlarını çözmek ve onlara hizmet etmek

amacıyla Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu’nda yer aldık. Bunun ilk 7 yılı Yönetim Kurulu Üyesi olarak, son 4 yılı da Meclis Başkanı

olarak görev alıyorum” diye konuştu.

 

Merdivenci’nin ardından söz alan ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ise “Partiler demokrasinin vazgeçilmez unsurudur. Ülkemiz için çalışan ne

kadar parti varsa, ne kadar rekabet varsa, vatandaşımızın aldığı hizmet o kadar iyi olur. Bizi ziyaret eden siyasi partilerimize sıkıntılarımızı ve çözüm

önerilerimizi anlatıyoruz. Genel Kurulunuz’dan sonra oluşan Yönetim Kurulu’nda yer alan sizleri tebrik ediyorum. Hayırlı olsun” ifadelerini kullandı.
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İYİ PARTİ İL YÖNETİM KURULU, ATSO’YU ZİYARET ETTİ

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.ATSO

Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ve Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser tarafından sosyal mesafe kuralına uygun şekilde ATSO Meclis

Salonu’nda ağırlanan heyette İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu’nun yanı sıra Afyonkarahisar Belediye Meclis Üyeleri Abdullah Hocaoğlu, Ahmet

Hastürk, Harun Sağlam, Kadir Delikanlı, İl Teşkilat Başkanı Celal Bursalıoğlu, İl Kadın Kolları Başkanı Öznur Hız, Sivil Toplum Kuruluşlarından Sorumlu İl

Başkan Yardımcısı Eyüp Hasırcıoğlu, İl Gençlik Politikaları Başkanı Filiz Kandemir, İl Basın ve Medya İlişkilerinden Sorumlu Başkan Yardımcısı Halil Erdin, İl

Turizm ve Kültürden Sorumlu Başkan Yardımcısı Mehmet Adar, Hukuk Danışmanı Yalçın Düzağaç, Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Selahattin

Mühsürler ve İl Gençlik Kolları Başkanı İsmail Enes Kamburoğlu da hazır bulundu.Ziyarette konuşan İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, “Bizler

2017’de İYİ Parti hareketini Afyon’da kurduk. Siyasette kazanmak hedefiyle yola çıktık. İlçelerimiz ve beldelerimizde teşkilatlanma çalışmalarımızı

tamamlıyoruz. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonumuz’un gözbebeği kurumlarından birisi. Odanız’ın üyeleri, ekonomimize katma değer sağlıyor,

Afyonkarahisar ekonomisine büyük katkı sağlıyor” dedi.ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, İYİ Parti heyetine teşekkür ederek “Yeni Yönetim

Kurulunuz hayırlı olsun. Muhammet Bey ile biz yaklaşık 30 senedir tanışırız, ticaret yaparız. Kendisini tanıdığımdan bu yana hep siyasetin içinde oldu.

Sizlere nazik ziyaretiniz için teşekkür ediyorum. Biz de 45 yıldır arkadaş olduğumuz Hüsnü Bey ile birlikte 11 yıl önce memleketimizin tüccarının,

sanayicisinin sorunlarını çözmek ve onlara hizmet etmek amacıyla Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu’nda yer aldık. Bunun ilk 7 yılı

Yönetim Kurulu Üyesi olarak, son 4 yılı da Meclis Başkanı olarak görev alıyorum” diye konuştu.Merdivenci’nin ardından söz alan ATSO Yönetim Kurulu

Başkanı Hüsnü Serteser ise “Partiler demokrasinin vazgeçilmez unsurudur. Ülkemiz için çalışan ne kadar parti varsa, ne kadar rekabet varsa,

vatandaşımızın aldığı hizmet o kadar iyi olur. Bizi ziyaret eden siyasi partilerimize sıkıntılarımızı ve çözüm önerilerimizi anlatıyoruz. Genel Kurulunuz’dan

sonra oluşan Yönetim Kurulu’nda yer alan sizleri tebrik ediyorum. Hayırlı olsun” ifadelerini kullandı.
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İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri,

İYİ Parti İl Yönetim Kurulu, Atso’yu Ziyaret Etti

 

 

 

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

 

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ve Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser tarafından sosyal mesafe kuralına uygun şekilde ATSO

Meclis Salonu’nda ağırlanan heyette İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu’nun yanı sıra Afyonkarahisar Belediye Meclis Üyeleri Abdullah Hocaoğlu,

Ahmet Hastürk, Harun Sağlam, Kadir Delikanlı, İl Teşkilat Başkanı Celal Bursalıoğlu, İl Kadın Kolları Başkanı Öznur Hız, Sivil Toplum Kuruluşlarından

Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Eyüp Hasırcıoğlu, İl Gençlik Politikaları Başkanı Filiz Kandemir, İl Basın ve Medya İlişkilerinden Sorumlu Başkan Yardımcısı

Halil Erdin, İl Turizm ve Kültürden Sorumlu Başkan Yardımcısı Mehmet Adar, Hukuk Danışmanı Yalçın Düzağaç, Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan

Yardımcısı Selahattin Mühsürler ve İl Gençlik Kolları Başkanı İsmail Enes Kamburoğlu da hazır bulundu.

 

Ziyarette konuşan İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, “Bizler 2017’de İYİ Parti hareketini Afyon’da kurduk. Siyasette kazanmak hedefiyle yola çıktık.

İlçelerimiz ve beldelerimizde teşkilatlanma çalışmalarımızı tamamlıyoruz. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonumuz’un gözbebeği kurumlarından

birisi. Odanız’ın üyeleri, ekonomimize katma değer sağlıyor, Afyonkarahisar ekonomisine büyük katkı sağlıyor” dedi.

 

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, İYİ Parti heyetine teşekkür ederek “Yeni Yönetim Kurulunuz hayırlı olsun. Muhammet Bey ile biz

yaklaşık 30 senedir tanışırız, ticaret yaparız. Kendisini tanıdığımdan bu yana hep siyasetin içinde oldu. Sizlere nazik ziyaretiniz için teşekkür ediyorum. Biz

de 45 yıldır arkadaş olduğumuz Hüsnü Bey ile birlikte 11 yıl önce memleketimizin tüccarının, sanayicisinin sorunlarını çözmek ve onlara hizmet etmek

amacıyla Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu’nda yer aldık. Bunun ilk 7 yılı Yönetim Kurulu Üyesi olarak, son 4 yılı da Meclis Başkanı

olarak görev alıyorum” diye konuştu.

 

Merdivenci’nin ardından söz alan ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ise “Partiler demokrasinin vazgeçilmez unsurudur. Ülkemiz için çalışan ne

kadar parti varsa, ne kadar rekabet varsa, vatandaşımızın aldığı hizmet o kadar iyi olur. Bizi ziyaret eden siyasi partilerimize sıkıntılarımızı ve çözüm

önerilerimizi anlatıyoruz. Genel Kurulunuz’dan sonra oluşan Yönetim Kurulu’nda yer alan sizleri tebrik ediyorum. Hayırlı olsun” ifadelerini kullandı.
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İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti. ATSO

Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ve Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser tarafından sosyal mesafe kuralına uygun şekilde ATSO Meclis

Salonu’nda ağırlanan heyette İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu’nun yanı sıra Afyonkarahisar Belediye Meclis Üyeleri Abdullah Hocaoğlu, Ahmet

Hastürk, Harun Sağlam, Kadir Delikanlı, İl Teşkilat Başkanı Celal Bursalıoğlu, İl Kadın Kolları Başkanı Öznur Hız, Sivil Toplum Kuruluşlarından Sorumlu İl

Başkan Yardımcısı Eyüp Hasırcıoğlu, İl Gençlik Politikaları Başkanı Filiz Kandemir, İl Basın ve Medya İlişkilerinden Sorumlu Başkan Yardımcısı Halil Erdin, İl

Turizm ve Kültürden Sorumlu Başkan Yardımcısı Mehmet Adar, Hukuk Danışmanı Yalçın Düzağaç, Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Selahattin

Mühsürler ve İl Gençlik Kolları Başkanı İsmail Enes Kamburoğlu da hazır bulundu. Ziyarette konuşan İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, “Bizler

2017’de İYİ Parti hareketini Afyon’da kurduk. Siyasette kazanmak hedefiyle yola çıktık. İlçelerimiz ve beldelerimizde teşkilatlanma çalışmalarımızı

tamamlıyoruz. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonumuz’un gözbebeği kurumlarından birisi. Odanız’ın üyeleri, ekonomimize katma değer sağlıyor,

Afyonkarahisar ekonomisine büyük katkı sağlıyor” dedi. ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, İYİ Parti heyetine teşekkür ederek “Yeni

Yönetim Kurulunuz hayırlı olsun. Muhammet Bey ile biz yaklaşık 30 senedir tanışırız, ticaret yaparız. Kendisini tanıdığımdan bu yana hep siyasetin içinde

oldu. Sizlere nazik ziyaretiniz için teşekkür ediyorum. Biz de 45 yıldır arkadaş olduğumuz Hüsnü Bey ile birlikte 11 yıl önce memleketimizin tüccarının,

sanayicisinin sorunlarını çözmek ve onlara hizmet etmek amacıyla Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu’nda yer aldık. Bunun ilk 7 yılı

Yönetim Kurulu Üyesi olarak, son 4 yılı da Meclis Başkanı olarak görev alıyorum” diye konuştu. Merdivenci’nin ardından söz alan ATSO Yönetim Kurulu

Başkanı Hüsnü Serteser ise “Partiler demokrasinin vazgeçilmez unsurudur. Ülkemiz için çalışan ne kadar parti varsa, ne kadar rekabet varsa,

vatandaşımızın aldığı hizmet o kadar iyi olur. Bizi ziyaret eden siyasi partilerimize sıkıntılarımızı ve çözüm önerilerimizi anlatıyoruz. Genel Kurulunuz’dan

sonra oluşan Yönetim Kurulu’nda yer alan sizleri tebrik ediyorum. Hayırlı olsun” ifadelerini kullandı.
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Afyonkarahisar İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’na

ziyarette bulundu

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ve Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser tarafından sosyal mesafe kuralına uygun şekilde ATSO

Meclis Salonu’nda ağırlanan heyette İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu’nun yanı sıra Afyonkarahisar Belediye Meclis Üyeleri Abdullah Hocaoğlu,

Ahmet Hastürk, Harun Sağlam, Kadir Delikanlı, İl Teşkilat Başkanı Celal Bursalıoğlu, İl Kadın Kolları Başkanı Öznur Hız, Sivil Toplum Kuruluşlarından

Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Eyüp Hasırcıoğlu, İl Gençlik Politikaları Başkanı Filiz Kandemir, İl Basın ve Medya İlişkilerinden Sorumlu Başkan Yardımcısı

Halil Erdin, İl Turizm ve Kültürden Sorumlu Başkan Yardımcısı Mehmet Adar, Hukuk Danışmanı Yalçın Düzağaç, Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan

Yardımcısı Selahattin Mühsürler ve İl Gençlik Kolları Başkanı İsmail Enes Kamburoğlu da hazır bulundu. Ziyarette konuşan İYİ Parti İl Başkanı Muhammet

Mısırlıoğlu, “Bizler 2017’de İYİ Parti hareketini Afyon’da kurduk. Siyasette kazanmak hedefiyle yola çıktık. İlçelerimiz ve beldelerimizde teşkilatlanma

çalışmalarımızı tamamlıyoruz. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonumuz’un gözbebeği kurumlarından birisi. Odanız’ın üyeleri, ekonomimize

katma değer sağlıyor, Afyonkarahisar ekonomisine büyük katkı sağlıyor” dedi. ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, İYİ Parti heyetine

teşekkür ederek “Yeni Yönetim Kurulunuz hayırlı olsun. Muhammet Bey ile biz yaklaşık 30 senedir tanışırız, ticaret yaparız. Kendisini tanıdığımdan bu yana

hep siyasetin içinde oldu. Sizlere nazik ziyaretiniz için teşekkür ediyorum. Biz de 45 yıldır arkadaş olduğumuz Hüsnü Bey ile birlikte 11 yıl önce

memleketimizin tüccarının, sanayicisinin sorunlarını çözmek ve onlara hizmet etmek amacıyla Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu’nda

yer aldık. Bunun ilk 7 yılı Yönetim Kurulu Üyesi olarak, son 4 yılı da Meclis Başkanı olarak görev alıyorum” diye konuştu. Merdivenci’nin ardından söz alan

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ise “Partiler demokrasinin vazgeçilmez unsurudur. Ülkemiz için çalışan ne kadar parti varsa, ne kadar

rekabet varsa, vatandaşımızın aldığı hizmet o kadar iyi olur. Bizi ziyaret eden siyasi partilerimize sıkıntılarımızı ve çözüm önerilerimizi anlatıyoruz. Genel

Kurulunuz’dan sonra oluşan Yönetim Kurulu’nda yer alan sizleri tebrik ediyorum. Hayırlı olsun” ifadelerini kullandı
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Pandemi nedeniyle ilk kez online olarak gerçekleştirilecek Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali 23-25 Kasım’da yapılacak

Pandemi nedeniyle ilk kez online olarak gerçekleştirilecek Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali 23-25 Kasım’da yapılacak Genel Sanat Yönetmenliği’ni

Hüseyin Başkadem’in üstlendiği Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali, 19’uncu yılında yerli sanatçıların festivale özel olarak verecekleri konserlere

hazırlanıyor. Festivalin yabancı konukları ise bu yıl önceki yıllarda verdikleri konserlerden bölümlerle devamlılığı sağlayacak. Pandemi nedeniyle online

ortamdan yayınlanacak olan konserler, 23-25 Kasım tarihleri arasında Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Derneği’nin web sitesi ve sosyal medya

linklerinden izlenebilecek. Aynı şekilde Festivalin önceden kayda alınmış okul söyleşileri bölümü de aynı adreslerden on-line olarak yayınlanacak.AÇILIŞ

KONSERİNİJÜLİDE YALÇIN VERECEKFestivalin açılış konseri Cumhurbaşkanlığı Senfoni Orkestrası Baş Kemancısı Jülide Yalçın’ın online olarak vereceği

Keman Resitali olacak. Yalçın’a piyanoda Çağdaş Özkan eşlik edecek.Festivalin Genel Sanat Yönetmeni Hüseyin Başkadem, Yalçın’ın eğitimini Almanya

Franse ve Amerika’da tamamlayarak, Türkiye’nin Ayla Erduran’dan sonraki en önemli kemancılarından biri olduğunu belirterek,“Almanya’da okumak için

kazandığı D.A.A.D bursu, Amerika’dan Fulbright Bursuve Longy School of Music’ten almış olduğu burslar sayesinde 20. yüzyılın dehaları ile çalıştı: Yo-Yo

Ma, Itzhak Perlman, Louis Krasner (ünlü besteci Alban Berg’in keman konçertosunu ithaf ettiği kişi), Eugene Lehner, Gilbert Kalish, Isaac Stern bunlar

arasında. Dünyaca ünlü şef Seiji Ozowadan Yo-yo ma ve İtzhak Perlmana kadar önde gelen sanatçılarla konserler vermiş, dünyaca ünlü kemandaki fleş

tekniğinin Türkiye de ki temsilcisidir. Efsane suziki metodunu kurumsal anlamda Türkiye’ye kazandıran sanatçıdır. Türkiye Cumhuriyeti’ni temsilen resmi

olarak 40 konser veren Yalçın ülkemizde Keman öğretiminin Fleş tekniğinin tek gerçek öğretici temsilcisidir. Piyanist Çağdaş Özkan ise Amerika ve dünya da

önemli konserler veren eşlik piyanistliği konusunda Türkiye’nin en önemli piyanistidir.” ifadelerini kullandı.Kültür ve Turizm Bakanlığı, Afyonkarahisar Valiliği

ile Afyonkarahisar Belediyesi’nin katkılarıyla ve NG Afyon Otel’in desteğiyle bu yıl tümüyle online ortamda gerçekleşecek festival, yerli müzisyenlerin festivale

özel konserlerinin yanı sıra festivale daha önce katılmış yabancı müzisyenlerin önceki yıllara ait konserlerinden bölümler de içerecek. 23-25 Kasım tarihleri

arasında festivalin bu yılki konserlerine festival linklerinden yıl boyu ulaşılabilecek.TÜRKİYE’NİN ÖNDEGELEN MÜZİK SANATÇILARIFESTİVALDE YER

ALACAKBu yılki Festivalde yer alacak online konserler şöyle sıralanıyor; Günay Tuzkaya Piyano Resitali, Çağatay Akyol Arp Resitali, Nesibe Özgül Turgay

Ansambl Konseri, udda Enver Mete Aslan ve klasik gitarda Ricardo Moyano ile Tachuri Konseri, Ersoy Saklıca-Zafer Gökçer Şan-Piyano İkilisi, Aydın Yavaş,

Mihail Chumburidze, Melis Naz Ünver ile Aydın Yavaş Pan Trio ve Karaağaç Trio Konserleri. Festivalin Avrupa ayağında ise bu yıl önceki yıllarda festivalde

çok beğeni kazanan ve Afyonlu izleyicilerin yakından tanıdığı Prag’dan bir oda müziği grubunun konseri var: Fama Q Yaylı Çalgılar Dörtlüsü. Festivalin

kapanış konserinde ise önemli bir piyanist ve ülkemizde öğretim görevlisi olarak çok sayıda müzisyen yetiştiren bir sanatçı olan Hyun Sook Tekin’in Piyano

Resitali yer alacak.KARİKATÜR SERGİ AÇILACAK…Festivale özel etkileyici bir karikatür sergisi ve sürpriz festival afişlerinin yer alacağını kaydeden Genel

Sanat Yönetmeni Hüseyin Başkadem, “Türk karikatürünün keskin zeka, mizah ve yetenekleriyle öne çıkan farklı kuşaklardan dört karikatüristi bu kez

Afyonkarahisar Festivalleri için özel olarak çizdi: Tan Oral, Ercan Akyol, Mustafa Bilgin ve Ahmet Yılmaz’dan benzersiz karikatürler NG Otel’deki karma

sergiyle sanatseverlerle buluşacak. Afyon doğumlu ünlü ressam Tusuf Taktak festival için özel olarak fırçasını eline aldı ve bir resim yaptı. Merak edenler bu

yılki Klasik Müzik ve Caz Festivalleri’nin afiş ve broşürlerine biraz daha dikkatli baksın, çünkü kapakta Taktak’ın elinden çıkma bu özgün sanat yapıtları yer

alıyor.” diye konuştu.KURUMSALLAŞMA ADINAÖNEMLİ BİR ADIM ATILDIBaşkadem açıklamasında, Afyonkarahisar Caz ve Klasik Müzik Festivalleri’nin,

bu yıl kurumsallaşma adına da önemli bir adım atarak dernekleştiğini ifada ederek, “Bunu yaparken en büyük gurur kaynağı ise, yirmi yıldır şehrin okul

çağındaki binlerce çocuğuna sanat ve müzikle ulaşarak yaptığı yatırımın meyvelerini toplayarak bu kurumsallaşmayı gerçekleştirmesi oldu.” şeklinde

konuştu.Kendisinin başkanlığında kurulan Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Derneği hakkında bilgiler veren Başkadem, “Derneğimiz 20 yıldır sanatçılarla

birlikte sürekli ziyaret edilen o okullardan yetişen sanat ve müzik aşığı gençlerden oluşuyor. Festivalin eğitim ayağının en büyük amacı da böylelikle

gerçekleşmiş oldu ve Afyon’da genç kuşak festivali’ne sahip çıkarak onu devr alma yolunda büyük bir adım attı.” dedi.RATEM’DEN DEDESTEK

GELDİFestivale önemli bir destek geldiğini dile getiren Başkadem, “Bu yıl önemli bir destek de bu kez yerel bazda çok önemli bir kurumdan geldi. Medya

alanındaki bu destek bu yıl RATEM’den, yani Türkiye Radyo ve Televizyoncular Birliği’nden sağlandı. RATEM 900 radyo ve 495 televizyon ile reklam, haber

ve görüntülerini yayınlayarak Festivale sponsor oldu ve yapılan işin sürdürülebilmesi ve daha da geliştirilebilmesi adına çaba sarf eden Festival

destekçilerinden birİ haline geldi.” ifadelerini kullandı.OKUL SÖYLEŞİLERİDEONLİNE YAPILACAK“Festivalin en fazla sevilen olmazsa olmaz bölümlerinden

Okul Söyleşileri kısmında ülkemizin kültür ve sanat ortamının yine birbirinden değerli temsilcilerini ağırlama heyecanı devam ediyor.” diyen Başkadem, “Bu

yıla özel durum nedeniyle bir farkla: Bu yıl söyleşi bölümüne katılacak değerli sanat ve kültür insanlarının ilk kez Afyonlu öğrenciler için yaptıkları kayıtlara

herkes online ulaşabilecek. Bu yılki Klasik Müzik Festivali için özel söyleşi konukları şöyle sıralanıyor; Ahmet Örs – Gazeteci, Yemek Yazarı; Metin Celal,

Yazar, Kitap Eleştirmeni; Feridun Andaç, Yazar, Editör, Eleştirmen; Çağatay Akyol, Arp İcracısı; Yusuf Taktak – Ressam; Ersoy Saklıca, Şan Sanatçısı;

Orhan Cem Çetin, Fotoğraf Sanatçısı; Ahmet Ümit, Yazar ve Günay Tuzkaya pianist.” dedi.PRAG VE AFYON MÜZİKDOSTLUĞU 15’NCİ

YILINDABaşkadem açıklamasının devamında şu ifadeleri kullandı:“Klasik Müzik Festivali 19. yılına gelirken, Prag-Afyon şehirleri arasındaki müzik

dostluğunun da 15. yılı kutlanıyor. Festival, bu yıl da Çek sanatçıların geçtiğimiz yıllardaki muhteşem performanslarından online olarak yayıynlanacak

bölümlerle bu dostluğu yaşatmanın bir yolunu yine buldu. Festivalin arkasındaki önemli kurumlar ve katkı sağlayanlar. Bu yıl da festivalin zorlanarak da olsa

gerçekleşmesini sağlayan kurumlar, başta Turizm ve Kültür Bakanlığı, Afyonkarahisar Valiliği ve Belediyesi her zaman olduğu gibi festivalin en önemli

hamileri olarak ayakta kalmasına büyük katkı sağladılar. Son yıllarda festivalin için çok değerli katkılarıyla öne çıkan bir kuruluş; NG Afyon Hotel Afyon’un ve

bulunduğu bölgenin değerlerine sahip çıkarak, gelişimine katkı sağlayan NG Afyon Hotel, Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali’nin son altı yılındaki en

büyük destekçisi. NG Hotel, festivale konaklama sponsoru olup kucak açarak şehrin kültür-sanat yaşamında da uluslararası bir festivale ev sahipliği yaparak

öncülük ediyor. Festival, Oruçoğlu, Korel ve Anemon Otelleri’nin geçmiş dönemlerdeki destekleri de göz önüne alındığında, konaklama ve mekan desteği

bakımından her zaman şanslıydı. Festivalin yerel sponsorları da artık klasikleşmiş isimler olan Afyon’un markaları: PARKHAYAT Sağlık Grubu, Nur

Lokantası, Genhan, Özer Band, Öztürk Şekerleme, AFSAYAD ve TED AfyonKoleji. Kültür sponsorları ise, Cumhuriyet Sucukları, Aydın Boru Endüstrisi,

MAS, A4 Ofset. Basın desteğinde ise ulusal ve yerel medya kuruluşları Cumhuriyet, Hürriyet, NTV, Dünya, Fotoğraf Dergisi, Pozitif Live, Odak, Kocatepe,

AfyonHaber, Haber 272, Kanal Afyon, Afyon Gün FM ve Cafe Life yer alıyor.”Başkadem festivalin, NG Afyon Web Sitesi, Afyon Klasik Müzik ve Caz Derneği

Web Sitesi, Kanal Afyon Web TV, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Web Sitesi, facebook: @afyonklasikmuzikvecazdernegi ınstagram:

@afyonklasikmuzikfestivali ve twitter: @AfyonCaz linklerinden online olarak izlenebileceğini sözlerine ekledi. Caz Festivali 28 Kasım’da başlayacakGenel

Sanat Yönetmenliği’ni Hüseyin Başkadem’in üstlendiği Afyonkarahisar Caz Festivali, 28-30 Kasım tarihleri arasında gerçekleştirilecek. Pandemi nedeniyle

AFYONHABER.COM
Yayın Tarihi : 16.11.2020 11:31:00
Link : https://www.afyonhaber.com/klasik-muzik-ve-caz-festivali-online-yapilacak/174658/



online ortamdan yayınlanacak olan konserler, Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Derneği’nin web sitesi ve sosyal medya linklerinden izlenebilecek. Aynı

şekilde festivalin önceden kayda alınmış okul söyleşileri bölümü de aynı adreslerden online olarak yayınlanacak.
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“LÜTFİ ELVAN” AFYON İÇİN NE İFADE EDİYOR?
“LÜTFİ ELVAN” AFYON İÇİN NE İFADE EDİYOR?

 

Geçtiğimiz günlerde ülke gündemi “Albayrak’ın istifası” ile sarsıldı. Maliye Bakanı ve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın damadı Berat Albayrak’ın

sosyal medya aracılığıyla istifasını açıklaması, istifanın 2 gün “askıda” kalması ve akabinde Cumhurbaşkanı tarafından kabulü ile Maliye Bakanlığı görevine

Lütfi Elvan atandı.

“Albayrak’ın istifası” ayrı bir konu. Biz yeni Bakanımız Lütfi Elvan’ın ilimizle bağlantısına bakalım. Lütfi Elvan ismi gündeme gelir gelmez Ulaştırma Bakanı

olduğu dönemde Afyonkarahisar’a yaptığı ziyaret ve o ziyarette ilimize yönelik sözleri aklımıza geldi. Gazeteniz Kocatepe’nin arşivine şöyle bir göz

attığımızda 2015 yılında Lütfi Elvan’ın Afyonkarahisar’a yönelik o sözlerine ulaştık.

İsterseniz Afyonkarahisar’ın can damarı konumunda olan “Ankara-İzmir otoyolu” ile ilgili olarak 2016 yılında gazeteniz Kocatepe’de yer alan haberi, Otoyol ile

ilgili verilen sözleri Lütfi Elvan Bakanımızın yen görevi nedeniyle şöyle bir hatırlayalım. Buyurunuz Kocatepe’nin 2016 yılındaki haber metnine:

“ANKARA-İZMİR OTOYOLU,

AFYON’DAN GEÇMİYOR!

Afyonkarahisar’ın gündemine 2009’da gelen, o yıl içinde çeşitli tartışmalara neden olan Ankara-İzmir Otoyolu’nun Afyonkarahisar’dan, hatta

Afyonkarahisar’ın yakınından geçmeyeceği neredeyse kesinleşti. Habertürk Gazetesi’nin haberine göre Karayolları Genel Müdür Yardımcısı Uğur Kenan

Adiloğlu, “Proje çalışmaları devam eden Ankara-İzmir Otoyolu güzergâhı, Ankara Çevreyolu’ndan başlayarak, Temelli, Polatlı, Sivrihisar, Çifteler, Kırka,

Dumlupınar, Uşak, Kula, Salihli ilçelerinden geçiyor. Marmara Gölü’nün kuzeyinden geçtikten sonra Hamzabeyli Köyü mevkiinde İstanbul-İzmir Otoyolu’na

bağlanıyor. Ankara-İzmir Otoyolu mevcut devlet yoluna göre daha hızlı, güvenli ve konforlu ulaşım sağlamaktadır. Söz konusu otoyol ile Ankara-İzmir arası

seyahat süresi yaklaşık 4.5 saat olacak” dedi.

ADİLOĞLU’NUN AÇIKLAMASI,

ÇED RAPORU İLE ÖRTÜŞÜYOR

Ankara-İzmir Otoyolu’nun Afyonkarahisar’dan geçmeyeceği ile ilgili bilgi, Afyonkarahisar kamuoyu için yeni bir gelişme değil. Projenin Çevresel Etki

Değerlendirme Raporu’nda da otoyolun Afyonkarahisar’dan geçmeyeceği ortaya konmuş, otoyolun yalnızca İhsaniye’ye yakın bir bölgeden seyredeceği

belirtilmişti. Karayolları Genel Müdür Yardımcısı Uğur Kenan Adiloğlu demeci ile, Çevresel Etki Değerlendirme Raporu’ndaki güzergâh bilgisi de bu

bağlamda örtüşüyor. Raporda otoyolun güzergâhı şöyle açıklanmıştı:

“Yenimahalle, Sincan, Polatlı; Eskişehir’in Sivrihisar, Çifteler, Han, Seyitgazi; Afyonkarahisar’ın İhsaniye; Kütahya’nın Merkez, Altıntaş, Dumlupınar; Uşak’ın

Banaz, Merkez, Eşme; Manisa’nın Kula, Salihli, Gölmarmara, Ahmetli, Turgutlu ilçeleri.”

“AFYON’U İHMAL ETMEMİZ MÜMKÜN DEĞİL”

2009’un Eylül ayında Afyonkarahisar’ı ziyaret eden, dönemin Ulaştırma Bakanı, bugünün Başbakanı Binali Yıldırım, dedikodulara mahal verilmemesi

gerektiğini söylemişti. Yıldırım, şöyle demişti:

“Şimdi tabii hızlı tren için bunu söylüyorlar. Otoyol için bunu söylüyorlar, bunlara itibar etmeyin. Bütün yapılan çalışmalar gerek yüksek hızlı tren, gerekse

otoyol projelerinde yerleşim yerlerine yakınlık, arazinin coğrafyası ve en fazla sosyo ekonomik fayda sağlayacak şekilde bütün teknik icatları yerine getirecek

şekilde yapıyoruz. Güzergah seçimi keyfi olmaz. İşte şu kasabaya yakın geçsin, bu şehre yakın geçsin şeklinde bir düşünceyle gittiğinizde o artık ne otoyol

olur ne yüksek hızlı tren hattı olur. Onlar hatır yolu olur. Onlara da bu ülkenin harcayacak israf edecek parası yok. Afyon yolların kesiştiği bir yer, Afyon

Anadolu’nun ağırlık merkezidir. Afyon’u hiçbir işte ihmal etmemiz mümkün değil.”

“AFYON’A SORMADAN BU İŞLERİ YAPMAYIZ”

2015 yılının başında Afyonkarahisar’ı ziyaret eden, dönemin Ulaştırma, Denizcilik ve Haberleşme Bakanı Lütfi Elvan da bir merasim dolayısıyla kürsüden

yaptığı konuşmada şu ifadeleri kullanmıştı:

“Özellikle Afyon kamuoyunda zaman zaman Afyon’un artık bir kavşak konumunda olmayacağı, Afyon’un konumunun daha da kötüleşeceği yönünde çok

değişik haberler duydum. Hatta otoyolun Afyon’dan çok daha uzak mesafeden geçeceğine dair bir takım ifadeler duydum. Otoyol ile çalışmalarımız henüz

taslak aşamasında. Biz Afyonlu kardeşlerimizin arzusunu, isteğini, talebini sormadan bu işleri yapmayız. Bunun bilincinde olun.”

MERHUM YUSUF ÖZER: AFYON ÖLÜR

2009 yılında eski Ulaştırma Bakanı Binali Yıldırım, “Afyon’u ihmal etmeyiz” dedikten sonra Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nda konu masaya

yatırılmıştı. 40’a yakın sivil toplum örgütünün katıldığı toplantıda merhum İşadamı Yusuf Özer, “Allah muhafaza, otoyol Afyonkarahisar’dan geçmezse

Afyonkarahisar ölür. Ondan sonra oturur sokaklara bakarız. Biz daha önce yatırımcıları nasıl ikna ediyorduk? Afyonkarahisar bütün yolların ortasında

diyorduk. Kavşak noktası diyorduk. Ben 15 sene önce gelin birleşin dedim. Afyonkarahisar’ın en büyük avantajı yoldur. Afyonkarahisar, sucuk, kaymakta da

önemli bir merkezdir. Ama artık sucuk da eskisi gibi üretilmiyor. Sanayiye yatırım yapmayanın ömrü uzun sürmez. Sesinizi duyurun. Gücünüz yetmiyorsa

ben yardım edeyim. Çok güçlüsünüz, ama oturduğunuz yerden bir şey olmaz” demişti.

***

İşte, o günkü haberimiz böyle… Proje çalışmaları o günden bu zamana sürdürülen Ankara-İzmir Otoyolu güzergahı belirlenirken Sivrihisar-Bursa Otoyolu ve

Afyonkarahisar-Antalya Otoyolu ile birlikte bir bütün olarak çalışması amaçlanmış. Söz konusu otoyol güzergahı ile Kütahya-Afyonkarahisar arasındaki

Devlet Yolu’nun kesişim noktasında ve Dumlupınar civarında kavşaklar projelendirilerek Ankara-İzmir Otoyolu’na bağlantılar sağlanacak. Ayrıca, Ankara-

İzmir Otoyolu projesi ile irtibatlı olan ve Afyonkarahisar il merkezinin hemen yanından geçen Afyon-Antalya Otoyolu proje çalışmaları da devam ediyor. Bu

bağlamda yeni otoyol güzergahında arazı satışları, yatırım arayışları herkesin dilinde Afyonkarahisarımızda.

***

Eski Ulaştırma Bakanımız Lütfi Elvan’ın Maliye Bakanlığı’na atanışı ülke gündeminde değişik etkiler yapmış olsa da bizim “İzmir-Ankara otoyolu” ile ilgili

hafızamızı tazelememize neden oldu.

Bundan yıllar önce Gazeteniz Kocatepe’nin sütunlarından Zafer Havaalanı projesinin yanlışlığına işaret edilen, devletin, milletin zarara uğrayacağını dile

getiren yüzlerce yazı, makale, haber yer almıştı. Çok değil aradan geçen 10-12 yıllık bir süreçte bu eleştirilerde haklı olduğumuzu görmenin üzüntüsünü

yaşıyoruz şimdilerde. Zafer Havaalanı ile ilgili rakamlar, tespitler, gerçekler ortada.
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Umarız “yol” meselesinde de 10 yıl sonra Kocatepe olarak aynı haklılığı yaşamayız. Atılan nutuklar, verilen sözler, belirlenen güzergahlar, yapılan haberler,

yazılan yazılar vs. derken, yanılan, olaya yanlış bakan, mevzuyu kavrayamayan biz olalım inşallah. Biz haksız olalım da, rahmetli Yusuf Özer’in dediği gibi

“Afyon ölmesin”

 

 

BU TÜR HASSASİYETLERE İHTİYACIMIZ VAR

 

Afyonkarahisar basınının emektar, kıdemli ve işini en ciddi yapanlarından birisi gazeteniz Kocatepe’nin muhabiri Burcu Aydın kardeşimizdir. Burcu

kardeşimizin işindeki hassasiyeti ve ciddiyeti herkesçe malumdur. Burcu’nun bir başka hassasiyet konusu ise büyük önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk’e

olan saygısı. Geçtiğimiz 10 Kasım’da, Atatürk’ü anma etkinliklerinde Atatürk fuları ile törende yer alan Burcu kardeşimizi bir başka gazeteci kardeşimiz

fotoğraflayıp, o kareyi bize göndermiş. Burcu’nun her 10 Kasım’da takmayı adet haline getirdiği fularıyla olan bu pozunu ondan habersiz yayınlıyoruz. Dini

günlerde, milli günlerde, anlam ve öneminin anlaşılması gereken tüm zamanlarda böylesi hassasiyetlerin toplumun geneline yayılması amacıyla.
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ŞEKERBANK’TAN ATSO ÜYELERİNE ÖZEL, İNDİRİMLİ TİCARİ KREDİ
Şekerbank’tan ATSO üyelerine özel, indirimli ticari kredi

Şekerbank ve ATSO arasındaki anlaşma ile ATSO üyelerine indirimli ticari kredi kullanma imkanı doğdu.

Halim ASLAN

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO

üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı. Protokol çerçevesinde, kredisi

uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde, aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz

veya 3 ayda bir taksit ödemeli ticari kredi kullanabilecek. Kredilerde uygulanacak faiz oranı,

Banka’nın mevcut liste fiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi

işlemi için ise binde 5 oranında kullandırım komisyonu alınacak. Ayrıca, kredi kullanan

ATSO üyesinin, ilk kez Banka’nın POS cihazını kullanması hâlinde, ilk 3 ay POS kira bedeli

de alınmayacak. 31 Aralık 2021 tarihine kadar geçerli olacak protokolün imza töreni ATSO

hizmet binasında gerçekleştirildi. Protokol imza töreninde konuşan Şekerbank T.A.Ş. Genel

Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu, “Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odamız ile bu

protokolü imzalamaktan son derece mutluyuz. Biz Afyonkarahisar’da ilk şubemizi, bundan 60

yıl önce açmıştık. Sadece Afyonkarahisar’da değil, 7 ilçesindeki şubelerimizle başlayan

yolculuğumuz, bugün hâlâ devam ediyor. İnşallah bu protokolümüz ile birlikte

Afyonkarahisar’daki tasarruf sahiplerimizle bugüne kadar sağladığımız birlik ve bütünlüğü,

Afyon’un sanayicisi ve tüccarı ile de paylaşacağız” dedi. Törende söz alan, ATSO Yönetim

Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de, Tuğbay Kumoğlu nezdinde Şekerbank T.A.Ş.’ye teşekkür

ederek “Bu protokolü sizin temsil ettiğiniz makam ile imzalamak bizim için gurur verici,

böylece Afyonkarahisar’a ne kadar değer verdiğinizi göstermiş oluyorsunuz. Bir bankanın 60

yılı aşkın bir süredir Afyonkarahisar’da olması, 7 ilçesinde de şube açması, o kente verdiği

önemi gösteriyor” dedi. Serteser ”Şekerbank, değerli üyelerimize güzel diyebileceğimiz

imkânlar sağlıyor. Odamız’ın değerli üyelerinin de bu imkânlardan yararlanmasını diliyoruz”

diye konuştu.

Protokol imza töreninde; Şekerbank T.A.Ş. Akdeniz Bölge Müdürü Ahmet Çapançatal, Afyon

Şube Müdürü Ozan Çakır, Ticari Portföy Yöneticisi Evrim Taş ve KOBİ Portföy Yöneticisi

Mehmet Kemal Yılanlı da hazır bulundu. Törenin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı

Hüsnü Serteser, Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu’na mermerden

yapılmış gemi-saat takdim etti.
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AFYONKARAHİSAR MİLLİYET GAZETESİ'NDE YER ALDI
AFYONKARAHİSAR MİLLİYET GAZETESİ'NDE YER ALDI

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyonkarahisar

hakkında değerlendirmelerde bulundu.

Video konferans yöntemiyle gerçekleştirilen röportajda Serteser, Afyonkarahisar'ın öne çıkan sektörleri, şehrin gelişimi ve yatırım potansiyeli hakkında bilgi

verdi. Milliyet Gazetesi’nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinin Afyonkarahisar bölümünde, Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Festivalleri ile AFJET

Afyonspor futbol takımı, HDI Sigorta Afyon Belediyespor basketbol takımı, Afyon Belediye YÜNTAŞ voleybol takımı, Kocatepe Spor Kompleksi de ayrıntılı

olarak yer aldı. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser konuyla ilgili değerlendirmelerde bulundu.“Ülkemizin

kaynağı ülkemizde kalıyor” “Mermer ihracatında Türkiye ihtiyacının yüzde 12’sini biz karşılıyoruz diyen Serteser: “Çoğunluğu domateste olmak üzere en fazla

jeotermal kaynaklı sera bizde. 2 milyon metrekareye yakın alanda topraksız domates üretiliyor. Ülkemizin kaynağı ülkemizde kalıyor. Termal başlı başına bir

kaynak. Son 10 yılda kaydettiği atak sayesinde biri açılmayı bekleyen 11 tane beş yıldızlı otelimiz var. 7 bin yataklık beş yıldızlı kapasite oluştu. Toplamda

ise 25 bin yatak kapasitesi var. Mermer ve yumurta lokomotif iken, un yağ fabrikaları; toprak sanayiine ilişkin önemli bir yapılanmaya sahibiz. Şehrin tüm

paydaşları var gücümüzle şehrimiz için çalışıyoruz”dedi.“Dünyada da bu kategoride 36 şehir var”Afyonkarahisar’da termalle birleşen spor komplekslerimizle

de ön plandayız diyerek sözlerini sürdüren Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser: “Afyonkarahisar, UNESCO Yaratıcı Şehirler

Ağı’na gastronomi dalında Türkiye’den Gaziantep ve Hatay’dan sonra seçilen üçüncü il oldu. Dünyada da bu kategoride 36 şehir var. Aynı zamanda termalle

birleşen spor komplekslerimizle de ön plandayız. 2018-2019 Dünya Motokros Şampiyonası birçok dalda şehrimizde yapıldı. 650 bin metrekareye yayılan

Kocatepe Spor Kompleksimiz ise yerli ve yabancı birçok takımın kamp merkezi oluyor”dedi.“Büyük ilerleme sağladık”Afyonkarahisar’da 25 bin konutun

jeotermal ile ısındığını aktaran Serteser: “Büyük çoğunluğu İl Özel İdaresi’nin olan, birçok kurumumuzun ortak olduğu Afjet şirketimiz, termal konusunda

öncü işler yapmaya devam ediyor. Çok büyük ilerleme sağladık. Şehirde yaklaşık 100 metrekare cinsinden 25 bin konut jeotermal ile ısınıyor. Termal

otellerin tamamının ısınma ve kullanım suyunu da Afjet veriyor. Hem ülke ekonomisine ciddi katkı sağlıyoruz, hem de temiz enerji kullanıyoruz. Ayrıca

çıkarılan bu su sarf edilmiyor; yüzde 95’i reenjekte edilerek yer altına geri veriliyor. Gazlıgöl’de Gazjet, Sandıklı’da Sanjet şirketleri ise yine bölgede benzer

yapılanmaları sağlıyor”dedi.“Türkiye’de ilk olacak”Açıklamasında Sağlık Endüstri Bölgesi konusu hakkında da konuşan Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser:  “Şehrimizde önemli bir yatırım alanı olarak gelecek yıllarda büyük değer oluşturacak Afyonkarahisar Sağlık

Endüstri Bölgesi’ne de dikkat çekmek isterim. 750 bin metrekarelik alana kurulması planlanan bölge, Türkiye’de ilk olacak. Bölgenin yönetimi için inşallah

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonkarahisar Belediyesi, Afyonkarahisar İl Özel İdaresi, Afyonkarahisar Sağlık

Bilimleri Üniversitesi ve Afyon Kocatepe Üniversitesi’nin ortaklığı ile Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi Yönetim A.Ş. kurulması çalışmaları devam

ediyor”dedi.“Yatırımcıya kapılarımız açık”Afyonkarahisar’da 9 OSB’miz var şeklinde konuşan Serteser: “Haritada Ankara’dan kuzeyinden güneyine bir çizgi

çekersek, batıda dördüncü bölge teşvikleri sağlanan tek şehir Afyonkarahisar kalıyor. Organize Sanayi Bölgesi’nde de biri yatırım yapacak ise, beşinci bölge

teşviklerinden yararlanıyor. 9 OSB’miz var. Merkezdekinde büyütme çalışmaları son aşamasına geldi. Hangi sektörde yatırımcı gelmek isterse, şehrin tüm

paydaşları olarak uyum halinde çalışıp, kolaylıklar sağlıyoruz. Kapılarımız yatırıma sonuna kadar açık.”dedi. >>TÜRKELİ
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ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI
ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.

Toplantıya Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Mustafa Uğur Fidan, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih

Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan, Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa

Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti. Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı. >>TÜRKELİ
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“AFYON, ÜRETİM VE TERMAL İLE YILDIZ OLMAYA ADAY”
“Afyon, üretim ve termal ile yıldız olmaya aday”

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi’nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyonkarahisar

hakkında değerlendirmelerde bulundu. Video konferans yöntemiyle gerçekleştirilen röportajda Serteser, Afyonkarahisar’ın öne çıkan sektörleri, şehrin

gelişimi ve yatırım potansiyeli hakkında bilgi verdi

 

Milliyet Gazetesi’nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinin Afyonkarahisar bölümünde, Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Festivalleri ile AFJET Afyonspor

futbol takımı, HDI Sigorta Afyon Belediyespor basketbol takımı, Afyon Belediye YÜNTAŞ voleybol takımı, Kocatepe Spor Kompleksi de ayrıntılı olarak yer

aldı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmesi şöyle:

MERMER VE TERMALDE ÖNCÜ

“Mermer ihracatında Türkiye ihtiyacının yüzde 12’sini biz karşılıyoruz. Çoğunluğu domateste olmak üzere en fazla jeotermal kaynaklı sera bizde. 2 milyon

metrekareye yakın alanda topraksız domates üretiliyor. Ülkemizin kaynağı ülkemizde kalıyor. Termal başlı başına bir kaynak. Son 10 yılda kaydettiği atak

sayesinde biri açılmayı bekleyen 11 tane beş yıldızlı otelimiz var. 7 bin yataklık beş yıldızlı kapasite oluştu. Toplamda ise 25 bin yatak kapasitesi var. Mermer

ve yumurta lokomotif iken, un yağ fabrikaları; toprak sanayiine ilişkin önemli bir yapılanmaya sahibiz. Şehrin tüm paydaşları var gücümüzle şehrimiz için

çalışıyoruz.

UNESCO GASTROROMİ YARATICI ŞEHİRLER AĞI

Afyonkarahisar, UNESCO Yaratıcı Şehirler Ağı’na gastronomi dalında Türkiye’den Gaziantep ve Hatay’dan sonra seçilen üçüncü il oldu. Dünyada da bu

kategoride 36 şehir var. Aynı zamanda termalle birleşen spor komplekslerimizle de ön plandayız. 2018-2019 Dünya Motokros Şampiyonası birçok dalda

şehrimizde yapıldı. 650 bin metrekareye yayılan Kocatepe Spor Kompleksimiz ise yerli ve yabancı birçok takımın kamp merkezi oluyor.

TEMİZ ENERJİ İLE EKONOMİYE KATKI

Büyük çoğunluğu İl Özel İdaresi’nin olan, birçok kurumumuzun ortak olduğu Afjet şirketimiz, termal konusunda önce işler yapmaya devam ediyor. Çok büyük

ilerleme sağladık. Şehirde yaklaşık 100 metrekare cinsinden 25 bin konut jeotermal ile ısınıyor. Termal otellerin tamamının ısınma ve kullanım suyunu da

Afjet veriyor. Hem ülke ekonomisine ciddi katkı sağlıyoruz, hem de temiz enerji kullanıyoruz. Ayrıca çıkarılan bu su sarf edilmiyor; yüzde 95’i reenjekte

edilerek yer altına geri veriliyor. Gazlıgöl’deGazjet, Sandıklı’da Sanjet şirketleri ise yine bölgede benzer yapılanmaları sağlıyor.

SAĞLIK ENDÜSTRİ BÖLGESİ

Şehrimizde önemli bir yatırım alanı olarak gelecek yıllarda büyük değer oluşturacak Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi’ne de dikkat çekmek isterim. 750

bin metrekarelik alana kurulması planlanan bölge, Türkiye’de ilk olacak. Bölgenin yönetimi için inşallah Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Afyonkarahisar

Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonkarahisar Belediyesi, Afyonkarahisar İl Özel İdaresi, Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi ve Afyon Kocatepe

Üniversitesi’nin ortaklığı ile Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi Yönetim A.Ş. kurulması çalışmaları devam ediyor.

YATIRIMCIYA KAPILARIMIZ AÇIK

Haritada Ankara’dan kuzeyinden güneyine bir çizgi çekersek, batıda dördüncü bölge teşvikleri sağlanan tek şehir Afyonkarahisar kalıyor. Organize Sanayi

Bölgesi’nde de biri yatırım yapacak ise, beşinci bölge teşviklerinden yararlanıyor.9 OSB’miz var. Merkezdekinde büyütme çalışmaları son aşamasına geldi.

Hangi sektörde yatırımcı gelmek isterse, şehrin tüm paydaşları olarak uyum halinde çalışıp, kolaylıklar sağlıyoruz. Kapılarımız yatırıma sonuna kadar açık.”

>> Kocatepe Haber Merkezi
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KLASİK MÜZİK FESTİVALİ’Nİ SALGIN DA DURDURAMADI
Klasik Müzik Festivali’ni salgın da durduramadı

 

Pandemi nedeniyle ilk kez online olarak gerçekleştirilecek Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali 23-25 Kasım’da yapılacak

 

Genel Sanat Yönetmenliği’ni Hüseyin Başkadem’in üstlendiği Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali, 19’uncu yılında yerli sanatçıların festivale özel olarak

verecekleri konserlere hazırlanıyor. Festivalin yabancı konukları ise bu yıl önceki yıllarda verdikleri konserlerden bölümlerle devamlılığı sağlayacak. Pandemi

nedeniyle online ortamdan yayınlanacak olan konserler, 23-25 Kasım tarihleri arasında Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Derneği’nin web sitesi ve sosyal

medya linklerinden izlenebilecek. Aynı şekilde Festivalin önceden kayda alınmış okul söyleşileri bölümü de aynı adreslerden on-line olarak yayınlanacak.

AÇILIŞ KONSERİNİ JÜLİDE YALÇIN VERECEK

Festivalin açılış konseri Cumhurbaşkanlığı Senfoni Orkestrası Baş Kemancısı Jülide Yalçın’ın online olarak vereceği Keman Resitali olacak. Yalçın’a

piyanoda Çağdaş Özkan eşlik edecek.

Festivalin Genel Sanat Yönetmeni Hüseyin Başkadem, Yalçın’ın eğitimini Almanya Franse ve Amerika’da tamamlayarak, Türkiye’nin Ayla Erduran’dan

sonraki en önemli kemancılarından biri olduğunu belirterek,“Almanya’da okumak için kazandığı D.A.A.D bursu, Amerika’dan Fulbright Bursuve Longy School

of Music’ten almış olduğu burslar sayesinde 20. yüzyılın dehaları ile çalıştı: Yo-Yo Ma, Itzhak Perlman, Louis Krasner (ünlü besteci Alban Berg’in keman

konçertosunu ithaf ettiği kişi), Eugene Lehner, Gilbert Kalish, Isaac Stern bunlar arasında. Dünyaca ünlü şef Seiji Ozowadan Yo-yo ma ve İtzhak Perlmana

kadar önde gelen sanatçılarla konserler vermiş, dünyaca ünlü kemandaki fleş tekniğinin Türkiye de ki temsilcisidir. Efsane suziki metodunu kurumsal

anlamda Türkiye’ye kazandıran sanatçıdır. Türkiye Cumhuriyeti’ni temsilen resmi olarak 40 konser veren Yalçın ülkemizde Keman öğretiminin Fleş tekniğinin

tek gerçek öğretici temsilcisidir. Piyanist Çağdaş Özkan ise Amerika ve dünya da önemli konserler veren eşlik piyanistliği konusunda Türkiye’nin en önemli

piyanistidir.” ifadelerini kullandı.

Kültür ve Turizm Bakanlığı, Afyonkarahisar Valiliği ile Afyonkarahisar Belediyesi’nin katkılarıyla ve NG Afyon Otel’in desteğiyle bu yıl tümüyle online ortamda

gerçekleşecek festival, yerli müzisyenlerin festivale özel konserlerinin yanı sıra festivale daha önce katılmış yabancı müzisyenlerin önceki yıllara ait

konserlerinden bölümler de içerecek. 23-25 Kasım tarihleri arasında festivalin bu yılki konserlerine festival linklerinden yıl boyu ulaşılabilecek.

TÜRKİYE’NİN ÖNDE

GELEN MÜZİK SANATÇILARI FESTİVALDE YER ALACAK

Bu yılki Festivalde yer alacak online konserler şöyle sıralanıyor; Günay Tuzkaya Piyano Resitali, Çağatay Akyol Arp Resitali, Nesibe Özgül Turgay Ansambl

Konseri, udda Enver Mete Aslan ve klasik gitarda Ricardo Moyano ile Tachuri Konseri, Ersoy Saklıca-Zafer Gökçer Şan-Piyano İkilisi, Aydın Yavaş, Mihail

Chumburidze, Melis Naz Ünver ile Aydın Yavaş Pan Trio ve Karaağaç Trio Konserleri. Festivalin Avrupa ayağında ise bu yıl önceki yıllarda festivalde çok

beğeni kazanan ve Afyonlu izleyicilerin yakından tanıdığı Prag’dan bir oda müziği grubunun konseri var: Fama Q Yaylı Çalgılar Dörtlüsü. Festivalin kapanış

konserinde ise önemli bir piyanist ve ülkemizde öğretim görevlisi olarak çok sayıda müzisyen yetiştiren bir sanatçı olan Hyun Sook Tekin’in Piyano Resitali

yer alacak.

KARİKATÜR SERGİ AÇILACAK…

Festivale özel etkileyici bir karikatür sergisi ve sürpriz festival afişlerinin yer alacağını kaydeden Genel Sanat Yönetmeni Hüseyin Başkadem, “Türk

karikatürünün keskin zeka, mizah ve yetenekleriyle öne çıkan farklı kuşaklardan dört karikatüristi bu kez Afyonkarahisar Festivalleri için özel olarak çizdi: Tan

Oral, Ercan Akyol, Mustafa Bilgin ve Ahmet Yılmaz’dan benzersiz karikatürler NG Otel’deki karma sergiyle sanatseverlerle buluşacak. Afyon doğumlu ünlü

ressam Tusuf Taktak festival için özel olarak fırçasını eline aldı ve bir resim yaptı. Merak edenler bu yılki Klasik Müzik ve Caz Festivalleri’nin afiş ve

broşürlerine biraz daha dikkatli baksın, çünkü kapakta Taktak’ın elinden çıkma bu özgün sanat yapıtları yer alıyor.” diye konuştu.

KURUMSALLAŞMA ADINA

ÖNEMLİ BİR ADIM ATILDI

Başkadem açıklamasında, Afyonkarahisar Caz ve Klasik Müzik Festivalleri’nin, bu yıl kurumsallaşma adına da önemli bir adım atarak dernekleştiğini ifada

ederek, “Bunu yaparken en büyük gurur kaynağı ise, yirmi yıldır şehrin okul çağındaki binlerce çocuğuna sanat ve müzikle ulaşarak yaptığı yatırımın

meyvelerini toplayarak bu kurumsallaşmayı gerçekleştirmesi oldu.” şeklinde konuştu.

Kendisinin başkanlığında kurulan Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Derneği hakkında bilgiler veren Başkadem, “Derneğimiz 20 yıldır sanatçılarla birlikte

sürekli ziyaret edilen o okullardan yetişen sanat ve müzik aşığı gençlerden oluşuyor. Festivalin eğitim ayağının en büyük amacı da böylelikle gerçekleşmiş

oldu ve Afyon’da genç kuşak festivali’ne sahip çıkarak onu devr alma yolunda büyük bir adım attı.” dedi.

RATEM’DEN DE

DESTEK GELDİ

Festivale önemli bir destek geldiğini dile getiren Başkadem, “Bu yıl önemli bir destek de bu kez yerel bazda çok önemli bir kurumdan geldi. Medya alanındaki

bu destek bu yıl RATEM’den, yani Türkiye Radyo ve Televizyoncular Birliği’nden sağlandı. RATEM 900 radyo ve 495 televizyon ile reklam, haber ve

görüntülerini yayınlayarak Festivale sponsor oldu ve yapılan işin sürdürülebilmesi ve daha da geliştirilebilmesi adına çaba sarf eden Festival destekçilerinden

birİ haline geldi.” ifadelerini kullandı.

OKUL SÖYLEŞİLERİDE

ONLİNE YAPILACAK

“Festivalin en fazla sevilen olmazsa olmaz bölümlerinden Okul Söyleşileri kısmında ülkemizin kültür ve sanat ortamının yine birbirinden değerli temsilcilerini

ağırlama heyecanı devam ediyor.” diyen Başkadem, “Bu yıla özel durum nedeniyle bir farkla: Bu yıl söyleşi bölümüne katılacak değerli sanat ve kültür

insanlarının ilk kez Afyonlu öğrenciler için yaptıkları kayıtlara herkes online ulaşabilecek. Bu yılki Klasik Müzik Festivali için özel söyleşi konukları şöyle

sıralanıyor; Ahmet Örs – Gazeteci, Yemek Yazarı; Metin Celal, Yazar, Kitap Eleştirmeni; Feridun Andaç, Yazar, Editör, Eleştirmen; Çağatay Akyol, Arp

İcracısı; Yusuf Taktak – Ressam; Ersoy Saklıca, Şan Sanatçısı; Orhan Cem Çetin, Fotoğraf Sanatçısı; Ahmet Ümit, Yazar ve Günay Tuzkaya pianist.” dedi.

PRAG VE AFYON MÜZİK

DOSTLUĞU 15’NCİ YILINDA
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Başkadem açıklamasının devamında şu ifadeleri kullandı:

“Klasik Müzik Festivali 19. yılına gelirken, Prag-Afyon şehirleri arasındaki müzik dostluğunun da 15. yılı kutlanıyor. Festival, bu yıl da Çek sanatçıların

geçtiğimiz yıllardaki muhteşem performanslarından online olarak yayıynlanacak bölümlerle bu dostluğu yaşatmanın bir yolunu yine buldu. Festivalin

arkasındaki önemli kurumlar ve katkı sağlayanlar. Bu yıl da festivalin zorlanarak da olsa gerçekleşmesini sağlayan kurumlar, başta Turizm ve Kültür

Bakanlığı, Afyonkarahisar Valiliği ve Belediyesi her zaman olduğu gibi festivalin en önemli hamileri olarak ayakta kalmasına büyük katkı sağladılar. Son

yıllarda festivalin için çok değerli katkılarıyla öne çıkan bir kuruluş; NG Afyon Hotel Afyon’un ve bulunduğu bölgenin değerlerine sahip çıkarak, gelişimine

katkı sağlayan NG Afyon Hotel, Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali’nin son altı yılındaki en büyük destekçisi. NG Hotel, festivale konaklama sponsoru olup

kucak açarak şehrin kültür-sanat yaşamında da uluslararası bir festivale ev sahipliği yaparak öncülük ediyor. Festival, Oruçoğlu, Korel ve Anemon Otelleri’nin

geçmiş dönemlerdeki destekleri de göz önüne alındığında, konaklama ve mekan desteği bakımından her zaman şanslıydı. Festivalin yerel sponsorları da

artık klasikleşmiş isimler olan Afyon’un markaları: PARKHAYAT Sağlık Grubu, Nur Lokantası, Genhan, Özer Band, Öztürk Şekerleme, AFSAYAD ve TED

AfyonKoleji. Kültür sponsorları ise, Cumhuriyet Sucukları, Aydın Boru Endüstrisi, MAS, A4 Ofset. Basın desteğinde ise ulusal ve yerel medya kuruluşları

Cumhuriyet, Hürriyet, NTV, Dünya, Fotoğraf Dergisi, Pozitif Live, Odak, Kocatepe, AfyonHaber, Haber 272, Kanal Afyon, Afyon Gün FM ve Cafe Life yer

alıyor.”

Başkadem festivalin, NG Afyon Web Sitesi, Afyon Klasik Müzik ve Caz Derneği Web Sitesi, Kanal Afyon Web TV, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası

Web Sitesi, facebook: @afyonklasikmuzikvecazdernegi ınstagram: @afyonklasikmuzikfestivali ve twitter: @AfyonCaz linklerinden online olarak

izlenebileceğini sözlerine ekledi.

>> Kocatepe Haber Merkezi

 

Caz Festivali 28 Kasım’da başlayacak

 

Genel Sanat Yönetmenliği’ni Hüseyin Başkadem’in üstlendiği Afyonkarahisar Caz Festivali, 28-30 Kasım tarihleri arasında gerçekleştirilecek. Pandemi

nedeniyle online ortamdan yayınlanacak olan konserler, Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Derneği’nin web sitesi ve sosyal medya linklerinden

izlenebilecek. Aynı şekilde festivalin önceden kayda alınmış okul söyleşileri bölümü de aynı adreslerden online olarak yayınlanacak.
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Sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı
Sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı

 

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden ortak toplantı gerçekleştirildi

 

Toplantıya Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Mustafa Uğur Fidan, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih

Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan, Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa

Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti. Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı. >> Kocatepe

Haber Merkezi

Tags: 

KOCATEPEGAZETESI.COM
Yayın Tarihi : 14.11.2020 12:00:00
Link : https://kocatepegazetesi.com/sektorel-sorunlar-ve-cozum-onerileri-ele-alindi/



Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı
Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur

Fidan, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih Kaygısız, Dinar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Özer ile Sandıklı

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.

 

Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı.
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Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı
Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur

Fidan, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih Kaygısız, Dinar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Özer ile Sandıklı

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.

 

Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı.
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Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı
Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur

Fidan, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih Kaygısız, Dinar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Özer ile Sandıklı

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.

 

Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı.
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Milliyet Gazetesi'nde Afyon böyle tanıtıldı
Milliyet Gazetesi'nde Afyon böyle tanıtıldı

Milliyet Gazetesi'nin Anadolu Kaplanları adlı yazı dizisinde Duygu Erdoğan Afyonkarahisar'ı kaleme aldı. İşte o yazı...

Tarihi ve kültürel değerleri, termal kaynakları ile büyük bir turizm ve sağlık altyapısı oluşturan Afyonkarahisar, tarımsal ve hayvansal üretimle güçlü bir ticaret

merkezi olarak konumlanıyor. Şehirdeki sektör çeşitliliği sayesinde ekonomiye sağlanan katkı da her geçen yıl artıyor. Kaynakların katma değerli ürün haline

getirilerek tüm Türkiye’ye ulaştırılması ve dünyaya gönderilmesi, ihracat hedefini de büyütüyor. 730 bine yaklaşan nüfusu ile Afyonkarahisar, önemli bir

üretici bölge olarak ithalata çok az ihtiyaç duyuyor. Öyle ki, her bir dolarlık ithalata karşılık 5 dolar ihracat yapılıyor. En büyük ihracat kaleminin mermer

olduğu şehirde, ikinci büyük kalem yumurta. Irak’a olan ihracatın sekteye uğramasıyla azalan yumurta ihracatının pazar çeşitliliği ile toparlanması bekleniyor.

Tedarik bölgesi Yeraltında başta mermer ve termal kaynaklarıyla Türkiye’nin öne çıkan ili olarak akıllara gelen Afyonkarahisar aynı zamanda önemli bir

tarımsal ve hayvansal ürün tedarik merkezi. Büyükbaş hayvan sayısı ile Türkiye’nin ilk 10 şehri arasında bulunan Afyonkarahisar, küçükbaş ve tavukçulukta

da ciddi bir konuma sahip. Şehrin büyükbaş ve küçükbaş hayvan varlığı toplamı 1.5 milyona yaklaşıyor. Afyonkarahisar, haşhaş üretiminde büyük bir üne

sahip iken Türkiye’de üretiminde birinci sırada bulunuyor. Yine vişne üretiminde de birinci sırada yer alan şehir, patates üretiminde üçüncü, kiraz üretiminde

ise altıncı sırada. Jeotermal güç ‘Zaferlerin, termalin, mermerin ve lezzetin başkenti’ diyerek Afyonkarahisar’ın güçlü yönlerine vurgu yapan Afyonkarahisar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, daha pek çok alanda şehrin ciddi potansiyel barındırdığını söyledi. Serteser, şehrin

ekonomisi ve ülkeye katkılarıyla ilgili bazı örnekler verirken, şunları söyledi: “Örneği mermer ihracatında Türkiye ihtiyacının yüzde 12’sini biz karşılıyoruz.

Çoğunluğu domateste olmak üzere en fazla jeotermal kaynaklı sera bizde. 2 milyon metrekareye yakın alanda topraksız domates üretiliyor. Ülkemizin

kaynağı ülkemizde kalıyor. Termal başlı başına bir kaynak. Son 10 yılda kaydettiği atak sayesinde biri açılmayı bekleyen 11 tane beş yıldızlı otelimiz var. 7

bin yataklık beş yıldızlı kapasite oluştu. Toplamda ise 25 bin yatak kapasitesi var. Mermer ve yumurta lokomotif iken, un yağ fabrikaları; toprak sanayiine

ilişkin önemli bir yapılanmaya sahibiz. Şehrin tüm paydaşları var gücümüzle şehrimiz için çalışıyoruz.” Lezzeti tescilli Mermer ve termal kaynakları, tarım

ürünleri ve hayvan varlığı, toprak sanayii ve gastronomi varlığıyla Afyonkarahisar’ın global arenada da giderek tanınan bir şehir olduğunu anlatan Başkan

Serteser, “Bunun en önemli göstergelerinden biri olarak Afyonkarahisar, UNESCO Yaratıcı Şehirler Ağı’na gastronomi dalında Türkiye’den Gaziantep ve

Hatay’dan sonra seçilen üçüncü il oldu. Dünyada da bu kategoride 36 şehir var. Aynı zamanda termalle birleşen spor komplekslerimizle de ön plandayız.

2018-2019 Dünya Motokros Şampiyonası birçok dalda şehrimizde yapıldı. 650 bin metrekareye yayılan Kocatepe Spor Kompleksimiz ise yerli ve yabancı

birçok takımın kamp merkezi oluyor” diye konuştu. 25 bin konutu ısıtıyor Afyonkarahisar’ın ‘termalin başkenti’ olmasının arkasında sadece termal kaynağı

yok. Bu kaynağın en iyi şekilde kullanımı, teknolojiyle birleşip şehre ve ülke ekonomisine katkı vermesi var. Öyle ki, termal kaynağı olan diğer şehirler de

Afyonkarahisar’dan danışmanlık alıyor. Termal kaynağın, ‘akıllı’ kullanımına ilişkin Hüsnü Serteser, şu bilgileri veriyor: “Büyük çoğunluğu il özel idaresinin

olan, birçok kurumumuzun ortak olduğu Afjet şirketimiz, termal konusunda önce işler yapmaya devam ediyor. Çok büyük ilerleme sağladık. Şehirde yaklaşık

100 metrekare cinsinden 25 bin konut jeotermal ile ısınıyor. Termal otellerin tamamının ısınma ve kullanım suyunu da Afjet veriyor. Hem ülke ekonomisine

ciddi katkı sağlıyoruz, hem de temiz enerji kullanıyoruz. Ayrıca çıkarılan bu su sarf edilmiyor; yüzde 95’i reenjekte edilerek yer altına geri veriliyor.

Gazlıgöl’de Gazjet, Sandıklı’da Sanjet şirketleri ise yine bölgede benzer yapılanmaları sağlıyor.” Sağlık Endüstri Bölgesi Başkan Hüsnü Serteser,

Afyonkarahisar’da önemli bir yatırım alanı olarak gelecek yıllarda büyük değer oluşturacak Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi’ne özellikle dikkat çekiyor.

750 bin metrekarelik alana kurulması planlanan bölge, Türkiye’de ilk olacak. Bölgenin yönetimi için Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Afyonkarahisar Ticaret

ve Sanayi Odası, Afyonkarahisar Belediyesi, Afyonkarahisar İl Özel İdaresi, Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi ve Afyon Kocatepe Üniversitesi’nin

ortaklığı ile Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi Yönetim A.Ş kurulması çalışmaları devam ediyor. ‘Kapılarımız açık’ Bölgenin sektörel çeşitliliği ile

yatırımlar için aranılan adres olduğunu ifade eden Başkan Serteser, ayrıca şehrin yeni yatırım alanlarında da potansiyel sağladığını vurguladı. Serteser,

“Haritada Ankara’dan kuzeyinden güneyine bir çizgi çekersek, batıda dördüncü bölge teşvikleri sağlanan tek şehir Afyonkarahisar kalıyor. Organize sanayi

bölgesinde (OSB) de biri yatırım yapacak ise, beşinci bölge teşviklerinden yararlanıyor. 9 OSB’miz var. Merkezdekinde büyütme çalışmaları son aşamasına

geldi. Hangi sektörde yatırımcı gelmek isterse, şehrin tüm paydaşları olarak uyum halinde çalışıp, kolaylıklar sağlıyoruz. Kapılarımız yatırıma sonuna kadar

açık” dedi.
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Milliyet Gazetesi'nde Afyon böyle tanıtıldı
Milliyet Gazetesi'nde Afyon böyle tanıtıldı

Milliyet Gazetesi'nin Anadolu Kaplanları adlı yazı dizisinde Duygu Erdoğan Afyonkarahisar'ı kaleme aldı. İşte o yazı...

Tarihi ve kültürel değerleri, termal kaynakları ile büyük bir turizm ve sağlık altyapısı oluşturan Afyonkarahisar, tarımsal ve hayvansal üretimle güçlü bir ticaret

merkezi olarak konumlanıyor. Şehirdeki sektör çeşitliliği sayesinde ekonomiye sağlanan katkı da her geçen yıl artıyor. Kaynakların katma değerli ürün haline

getirilerek tüm Türkiye’ye ulaştırılması ve dünyaya gönderilmesi, ihracat hedefini de büyütüyor. 730 bine yaklaşan nüfusu ile Afyonkarahisar, önemli bir

üretici bölge olarak ithalata çok az ihtiyaç duyuyor. Öyle ki, her bir dolarlık ithalata karşılık 5 dolar ihracat yapılıyor. En büyük ihracat kaleminin mermer

olduğu şehirde, ikinci büyük kalem yumurta. Irak’a olan ihracatın sekteye uğramasıyla azalan yumurta ihracatının pazar çeşitliliği ile toparlanması bekleniyor.

 

Tedarik bölgesi

 

Yeraltında başta mermer ve termal kaynaklarıyla Türkiye’nin öne çıkan ili olarak akıllara gelen Afyonkarahisar aynı zamanda önemli bir tarımsal ve

hayvansal ürün tedarik merkezi. Büyükbaş hayvan sayısı ile Türkiye’nin ilk 10 şehri arasında bulunan Afyonkarahisar, küçükbaş ve tavukçulukta da ciddi bir

konuma sahip. Şehrin büyükbaş ve küçükbaş hayvan varlığı toplamı 1.5 milyona yaklaşıyor. Afyonkarahisar, haşhaş üretiminde büyük bir üne sahip iken

Türkiye’de üretiminde birinci sırada bulunuyor. Yine vişne üretiminde de birinci sırada yer alan şehir, patates üretiminde üçüncü, kiraz üretiminde ise altıncı

sırada.

 

Jeotermal güç

 

‘Zaferlerin, termalin, mermerin ve lezzetin başkenti’ diyerek Afyonkarahisar’ın güçlü yönlerine vurgu yapan Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim

Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, daha pek çok alanda şehrin ciddi potansiyel barındırdığını söyledi. Serteser, şehrin ekonomisi ve ülkeye katkılarıyla ilgili

bazı örnekler verirken, şunları söyledi:

 

“Örneği mermer ihracatında Türkiye ihtiyacının yüzde 12’sini biz karşılıyoruz. Çoğunluğu domateste olmak üzere en fazla jeotermal kaynaklı sera bizde. 2

milyon metrekareye yakın alanda topraksız domates üretiliyor. Ülkemizin kaynağı ülkemizde kalıyor. Termal başlı başına bir kaynak. Son 10 yılda kaydettiği

atak sayesinde biri açılmayı bekleyen 11 tane beş yıldızlı otelimiz var. 7 bin yataklık beş yıldızlı kapasite oluştu. Toplamda ise 25 bin yatak kapasitesi var.

 

Mermer ve yumurta lokomotif iken, un yağ fabrikaları; toprak sanayiine ilişkin önemli bir yapılanmaya sahibiz. Şehrin tüm paydaşları var gücümüzle şehrimiz

için çalışıyoruz.”

 

Lezzeti tescilli

 

Mermer ve termal kaynakları, tarım ürünleri ve hayvan varlığı, toprak sanayii ve gastronomi varlığıyla Afyonkarahisar’ın global arenada da giderek tanınan bir

şehir olduğunu anlatan Başkan Serteser, “Bunun en önemli göstergelerinden biri olarak Afyonkarahisar, UNESCO Yaratıcı Şehirler Ağı’na gastronomi

dalında Türkiye’den Gaziantep ve Hatay’dan sonra seçilen üçüncü il oldu. Dünyada da bu kategoride 36 şehir var. Aynı zamanda termalle birleşen spor

komplekslerimizle de ön plandayız. 2018-2019 Dünya Motokros Şampiyonası birçok dalda şehrimizde yapıldı. 650 bin metrekareye yayılan Kocatepe Spor

Kompleksimiz ise yerli ve yabancı birçok takımın kamp merkezi oluyor” diye konuştu.

 

25 bin konutu ısıtıyor

 

Afyonkarahisar’ın ‘termalin başkenti’ olmasının arkasında sadece termal kaynağı yok. Bu kaynağın en iyi şekilde kullanımı, teknolojiyle birleşip şehre ve ülke

ekonomisine katkı vermesi var. Öyle ki, termal kaynağı olan diğer şehirler de Afyonkarahisar’dan danışmanlık alıyor. Termal kaynağın, ‘akıllı’ kullanımına

ilişkin Hüsnü Serteser, şu bilgileri veriyor: “Büyük çoğunluğu il özel idaresinin olan, birçok kurumumuzun ortak olduğu Afjet şirketimiz, termal konusunda önce

işler yapmaya devam ediyor. Çok büyük ilerleme sağladık. Şehirde yaklaşık 100 metrekare cinsinden 25 bin konut jeotermal ile ısınıyor. Termal otellerin

tamamının ısınma ve kullanım suyunu da Afjet veriyor. Hem ülke ekonomisine ciddi katkı sağlıyoruz, hem de temiz enerji kullanıyoruz. Ayrıca çıkarılan bu su

sarf edilmiyor; yüzde 95’i reenjekte edilerek yer altına geri veriliyor. Gazlıgöl’de Gazjet, Sandıklı’da Sanjet şirketleri ise yine bölgede benzer yapılanmaları

sağlıyor.”

 

Sağlık Endüstri Bölgesi

 

Başkan Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’da önemli bir yatırım alanı olarak gelecek yıllarda büyük değer oluşturacak Afyonkarahisar Sağlık Endüstri

Bölgesi’ne özellikle dikkat çekiyor. 750 bin metrekarelik alana kurulması planlanan bölge, Türkiye’de ilk olacak. Bölgenin yönetimi için Türkiye Odalar ve

Borsalar Birliği, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonkarahisar Belediyesi, Afyonkarahisar İl Özel İdaresi, Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri

Üniversitesi ve Afyon Kocatepe Üniversitesi’nin ortaklığı ile Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi Yönetim A.Ş kurulması çalışmaları devam ediyor.

 

‘Kapılarımız açık’

 

Bölgenin sektörel çeşitliliği ile yatırımlar için aranılan adres olduğunu ifade eden Başkan Serteser, ayrıca şehrin yeni yatırım alanlarında da potansiyel

sağladığını vurguladı. Serteser, “Haritada Ankara’dan kuzeyinden güneyine bir çizgi çekersek, batıda dördüncü bölge teşvikleri sağlanan tek şehir
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Afyonkarahisar kalıyor. Organize sanayi bölgesinde (OSB) de biri yatırım yapacak ise, beşinci bölge teşviklerinden yararlanıyor.

 

9 OSB’miz var. Merkezdekinde büyütme çalışmaları son aşamasına geldi. Hangi sektörde yatırımcı gelmek isterse, şehrin tüm paydaşları olarak uyum

halinde çalışıp, kolaylıklar sağlıyoruz. Kapılarımız yatırıma sonuna kadar açık” dedi.
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AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI
AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur

Fidan, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih Kaygısız, Dinar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Özer ile Sandıklı

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı.
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SERTESER, ŞEHRİN GELİŞİMİ VE YATIRIM POTANSİYELİNİ MİLLİYET GAZETESİ’NE DEĞERLENDİRDİ
SERTESER, ŞEHRİN GELİŞİMİ VE YATIRIM POTANSİYELİNİ MİLLİYET GAZETESİ’NE DEĞERLENDİRDİ

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyonkarahisar

hakkında değerlendirmelerde bulundu.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyonkarahisar

hakkında değerlendirmelerde bulundu. Video konferans yöntemiyle gerçekleştirilen röportajda Serteser, Afyonkarahisar'ın öne çıkan sektörleri, şehrin

gelişimi ve yatırım potansiyeli hakkında bilgi verdi.Milliyet Gazetesi’nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinin Afyonkarahisar bölümünde, Afyonkarahisar Klasik

Müzik ve Caz Festivalleri ile AFJET Afyonspor futbol takımı, HDI Sigorta Afyon Belediyespor basketbol takımı, Afyon Belediye YÜNTAŞ voleybol takımı,

Kocatepe Spor Kompleksi de ayrıntılı olarak yer aldı.Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmesi

şöyle:MERMER VE TERMALDE ÖNCÜ“Mermer ihracatında Türkiye ihtiyacının yüzde 12’sini biz karşılıyoruz. Çoğunluğu domateste olmak üzere en fazla

jeotermal kaynaklı sera bizde. 2 milyon metrekareye yakın alanda topraksız domates üretiliyor. Ülkemizin kaynağı ülkemizde kalıyor. Termal başlı başına bir

kaynak. Son 10 yılda kaydettiği atak sayesinde biri açılmayı bekleyen 11 tane beş yıldızlı otelimiz var. 7 bin yataklık beş yıldızlı kapasite oluştu. Toplamda

ise 25 bin yatak kapasitesi var. Mermer ve yumurta lokomotif iken, un yağ fabrikaları; toprak sanayiine ilişkin önemli bir yapılanmaya sahibiz. Şehrin tüm

paydaşları var gücümüzle şehrimiz için çalışıyoruz.UNESCO GASTROROMİ YARATICI ŞEHİRLER AĞIAfyonkarahisar, UNESCO Yaratıcı Şehirler Ağı’na

gastronomi dalında Türkiye’den Gaziantep ve Hatay’dan sonra seçilen üçüncü il oldu. Dünyada da bu kategoride 36 şehir var. Aynı zamanda termalle

birleşen spor komplekslerimizle de ön plandayız. 2018-2019 Dünya Motokros Şampiyonası birçok dalda şehrimizde yapıldı. 650 bin metrekareye yayılan

Kocatepe Spor Kompleksimiz ise yerli ve yabancı birçok takımın kamp merkezi oluyor.TEMİZ ENERJİ İLE EKONOMİYE KATKIBüyük çoğunluğu İl Özel

İdaresi’nin olan, birçok kurumumuzun ortak olduğu Afjet şirketimiz, termal konusunda önce işler yapmaya devam ediyor. Çok büyük ilerleme sağladık.

Şehirde yaklaşık 100 metrekare cinsinden 25 bin konut jeotermal ile ısınıyor. Termal otellerin tamamının ısınma ve kullanım suyunu da Afjet veriyor. Hem

ülke ekonomisine ciddi katkı sağlıyoruz, hem de temiz enerji kullanıyoruz. Ayrıca çıkarılan bu su sarf edilmiyor; yüzde 95’i reenjekte edilerek yer altına geri

veriliyor. Gazlıgöl’de Gazjet, Sandıklı’da Sanjet şirketleri ise yine bölgede benzer yapılanmaları sağlıyor.SAĞLIK ENDÜSTRİ BÖLGESİŞehrimizde önemli bir

yatırım alanı olarak gelecek yıllarda büyük değer oluşturacak Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi’ne de dikkat çekmek isterim. 750 bin metrekarelik alana

kurulması planlanan bölge, Türkiye’de ilk olacak. Bölgenin yönetimi için inşallah Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası,

Afyonkarahisar Belediyesi, Afyonkarahisar İl Özel İdaresi, Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi ve Afyon Kocatepe Üniversitesi’nin ortaklığı ile

Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi Yönetim A.Ş. kurulması çalışmaları devam ediyor. YATIRIMCIYA KAPILARIMIZ AÇIKHaritada Ankara’dan

kuzeyinden güneyine bir çizgi çekersek, batıda dördüncü bölge teşvikleri sağlanan tek şehir Afyonkarahisar kalıyor. Organize Sanayi Bölgesi’nde de biri

yatırım yapacak ise, beşinci bölge teşviklerinden yararlanıyor. 9 OSB’miz var. Merkezdekinde büyütme çalışmaları son aşamasına geldi. Hangi sektörde

yatırımcı gelmek isterse, şehrin tüm paydaşları olarak uyum halinde çalışıp, kolaylıklar sağlıyoruz. Kapılarımız yatırıma sonuna kadar açık.”
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AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI
AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur

Fidan, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih Kaygısız, Dinar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Özer ile Sandıklı

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı.
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SERTESER, ŞEHRİN GELİŞİMİ VE YATIRIM POTANSİYELİNİ MİLLİYET GAZETESİ’NE DEĞERLENDİRDİ
SERTESER, ŞEHRİN GELİŞİMİ VE YATIRIM POTANSİYELİNİ MİLLİYET GAZETESİ’NE DEĞERLENDİRDİ

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyonkarahisar

hakkında değerlendirmelerde bulundu.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyonkarahisar

hakkında değerlendirmelerde bulundu.Video konferans yöntemiyle gerçekleştirilen röportajda Serteser, Afyonkarahisar'ın öne çıkan sektörleri, şehrin gelişimi

ve yatırım potansiyeli hakkında bilgi verdi. Milliyet Gazetesi’nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinin Afyonkarahisar bölümünde, Afyonkarahisar Klasik Müzik

ve Caz Festivalleri ile AFJET Afyonspor futbol takımı, HDI Sigorta Afyon Belediyespor basketbol takımı, Afyon Belediye YÜNTAŞ voleybol takımı, Kocatepe

Spor Kompleksi de ayrıntılı olarak yer aldı. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmesi şöyle:

MERMER VE TERMALDE ÖNCÜ “Mermer ihracatında Türkiye ihtiyacının yüzde 12’sini biz karşılıyoruz. Çoğunluğu domateste olmak üzere en fazla

jeotermal kaynaklı sera bizde. 2 milyon metrekareye yakın alanda topraksız domates üretiliyor. Ülkemizin kaynağı ülkemizde kalıyor. Termal başlı başına bir

kaynak. Son 10 yılda kaydettiği atak sayesinde biri açılmayı bekleyen 11 tane beş yıldızlı otelimiz var. 7 bin yataklık beş yıldızlı kapasite oluştu. Toplamda

ise 25 bin yatak kapasitesi var. Mermer ve yumurta lokomotif iken, un yağ fabrikaları; toprak sanayiine ilişkin önemli bir yapılanmaya sahibiz. Şehrin tüm

paydaşları var gücümüzle şehrimiz için çalışıyoruz. UNESCO GASTROROMİ YARATICI ŞEHİRLER AĞI Afyonkarahisar, UNESCO Yaratıcı Şehirler Ağı’na

gastronomi dalında Türkiye’den Gaziantep ve Hatay’dan sonra seçilen üçüncü il oldu. Dünyada da bu kategoride 36 şehir var. Aynı zamanda termalle

birleşen spor komplekslerimizle de ön plandayız. 2018-2019 Dünya Motokros Şampiyonası birçok dalda şehrimizde yapıldı. 650 bin metrekareye yayılan

Kocatepe Spor Kompleksimiz ise yerli ve yabancı birçok takımın kamp merkezi oluyor. TEMİZ ENERJİ İLE EKONOMİYE KATKI Büyük çoğunluğu İl Özel

İdaresi’nin olan, birçok kurumumuzun ortak olduğu Afjet şirketimiz, termal konusunda önce işler yapmaya devam ediyor. Çok büyük ilerleme sağladık.

Şehirde yaklaşık 100 metrekare cinsinden 25 bin konut jeotermal ile ısınıyor. Termal otellerin tamamının ısınma ve kullanım suyunu da Afjet veriyor. Hem

ülke ekonomisine ciddi katkı sağlıyoruz, hem de temiz enerji kullanıyoruz. Ayrıca çıkarılan bu su sarf edilmiyor; yüzde 95’i reenjekte edilerek yer altına geri

veriliyor. Gazlıgöl’de Gazjet, Sandıklı’da Sanjet şirketleri ise yine bölgede benzer yapılanmaları sağlıyor. SAĞLIK ENDÜSTRİ BÖLGESİ Şehrimizde önemli

bir yatırım alanı olarak gelecek yıllarda büyük değer oluşturacak Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi’ne de dikkat çekmek isterim. 750 bin metrekarelik

alana kurulması planlanan bölge, Türkiye’de ilk olacak. Bölgenin yönetimi için inşallah Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi

Odası, Afyonkarahisar Belediyesi, Afyonkarahisar İl Özel İdaresi, Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi ve Afyon Kocatepe Üniversitesi’nin ortaklığı ile

Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi Yönetim A.Ş. kurulması çalışmaları devam ediyor.   YATIRIMCIYA KAPILARIMIZ AÇIK Haritada Ankara’dan

kuzeyinden güneyine bir çizgi çekersek, batıda dördüncü bölge teşvikleri sağlanan tek şehir Afyonkarahisar kalıyor. Organize Sanayi Bölgesi’nde de biri

yatırım yapacak ise, beşinci bölge teşviklerinden yararlanıyor. 9 OSB’miz var. Merkezdekinde büyütme çalışmaları son aşamasına geldi. Hangi sektörde

yatırımcı gelmek isterse, şehrin tüm paydaşları olarak uyum halinde çalışıp, kolaylıklar sağlıyoruz. Kapılarımız yatırıma sonuna kadar açık.”   Milliyet

Gazetesi’ndeki metne ulaşmak için: https://www.milliyet.com.tr/anadolu-kaplanlari/uretim-ve-termal-gucuyle-yatirima-merkez-oluyor-6353591

Tags: 

AFYONHABER.COM
Yayın Tarihi : 13.11.2020 05:25:00
Link : https://www.afyonhaber.com/serteser-sehrin-gelisimi-ve-yatirim-potansiyelini-milliyet-

gazetesi-ne-degerlendirdi/174608/



SERTESER, ŞEHRİN GELİŞİMİ VE YATIRIM POTANSİYELİNİ MİLLİYET GAZETESİ'NE DEĞERLENDİRDİ
SERTESER, ŞEHRİN GELİŞİMİ VE YATIRIM POTANSİYELİNİ MİLLİYET GAZETESİ'NE DEĞERLENDİRDİ

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyonkarahisar

hakkında değerlendirmelerde bulundu.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyonkarahisar

hakkında değerlendirmelerde bulundu.Video konferans yöntemiyle gerçekleştirilen röportajda Serteser, Afyonkarahisar'ın öne çıkan sektörleri, şehrin gelişimi

ve yatırım potansiyeli hakkında bilgi verdi. Milliyet Gazetesi’nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinin Afyonkarahisar bölümünde, Afyonkarahisar Klasik Müzik

ve Caz Festivalleri ile AFJET Afyonspor futbol takımı, HDI Sigorta Afyon Belediyespor basketbol takımı, Afyon Belediye YÜNTAŞ voleybol takımı, Kocatepe

Spor Kompleksi de ayrıntılı olarak yer aldı. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmesi şöyle:

MERMER VE TERMALDE ÖNCÜ “Mermer ihracatında Türkiye ihtiyacının yüzde 12’sini biz karşılıyoruz. Çoğunluğu domateste olmak üzere en fazla

jeotermal kaynaklı sera bizde. 2 milyon metrekareye yakın alanda topraksız domates üretiliyor. Ülkemizin kaynağı ülkemizde kalıyor. Termal başlı başına bir

kaynak. Son 10 yılda kaydettiği atak sayesinde biri açılmayı bekleyen 11 tane beş yıldızlı otelimiz var. 7 bin yataklık beş yıldızlı kapasite oluştu. Toplamda

ise 25 bin yatak kapasitesi var. Mermer ve yumurta lokomotif iken, un yağ fabrikaları; toprak sanayiine ilişkin önemli bir yapılanmaya sahibiz. Şehrin tüm

paydaşları var gücümüzle şehrimiz için çalışıyoruz. UNESCO GASTROROMİ YARATICI ŞEHİRLER AĞI Afyonkarahisar, UNESCO Yaratıcı Şehirler Ağı’na

gastronomi dalında Türkiye’den Gaziantep ve Hatay’dan sonra seçilen üçüncü il oldu. Dünyada da bu kategoride 36 şehir var. Aynı zamanda termalle

birleşen spor komplekslerimizle de ön plandayız. 2018-2019 Dünya Motokros Şampiyonası birçok dalda şehrimizde yapıldı. 650 bin metrekareye yayılan

Kocatepe Spor Kompleksimiz ise yerli ve yabancı birçok takımın kamp merkezi oluyor. TEMİZ ENERJİ İLE EKONOMİYE KATKI Büyük çoğunluğu İl Özel

İdaresi’nin olan, birçok kurumumuzun ortak olduğu Afjet şirketimiz, termal konusunda önce işler yapmaya devam ediyor. Çok büyük ilerleme sağladık.

Şehirde yaklaşık 100 metrekare cinsinden 25 bin konut jeotermal ile ısınıyor. Termal otellerin tamamının ısınma ve kullanım suyunu da Afjet veriyor. Hem

ülke ekonomisine ciddi katkı sağlıyoruz, hem de temiz enerji kullanıyoruz. Ayrıca çıkarılan bu su sarf edilmiyor; yüzde 95’i reenjekte edilerek yer altına geri

veriliyor. Gazlıgöl’de Gazjet, Sandıklı’da Sanjet şirketleri ise yine bölgede benzer yapılanmaları sağlıyor. SAĞLIK ENDÜSTRİ BÖLGESİ Şehrimizde önemli

bir yatırım alanı olarak gelecek yıllarda büyük değer oluşturacak Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi’ne de dikkat çekmek isterim. 750 bin metrekarelik

alana kurulması planlanan bölge, Türkiye’de ilk olacak. Bölgenin yönetimi için inşallah Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi

Odası, Afyonkarahisar Belediyesi, Afyonkarahisar İl Özel İdaresi, Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi ve Afyon Kocatepe Üniversitesi’nin ortaklığı ile

Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi Yönetim A.Ş. kurulması çalışmaları devam ediyor.   YATIRIMCIYA KAPILARIMIZ AÇIK Haritada Ankara’dan

kuzeyinden güneyine bir çizgi çekersek, batıda dördüncü bölge teşvikleri sağlanan tek şehir Afyonkarahisar kalıyor. Organize Sanayi Bölgesi’nde de biri

yatırım yapacak ise, beşinci bölge teşviklerinden yararlanıyor. 9 OSB’miz var. Merkezdekinde büyütme çalışmaları son aşamasına geldi. Hangi sektörde

yatırımcı gelmek isterse, şehrin tüm paydaşları olarak uyum halinde çalışıp, kolaylıklar sağlıyoruz. Kapılarımız yatırıma sonuna kadar açık.”   Milliyet

Gazetesi’ndeki metne ulaşmak için: https://www.milliyet.com.tr/anadolu-kaplanlari/uretim-ve-termal-gucuyle-yatirima-merkez-oluyor-6353591

Tags: 

AFYONHABER.COM
Yayın Tarihi : 13.11.2020 05:25:00
Link : https://www.afyonhaber.com/serteser-sehrin-gelisimi-ve-yatirim-potansiyelini-milliyet-

gazetesi-ne-degerlendirdi/174608/



SERTESER, ŞEHRİN GELİŞİMİ VE YATIRIM POTANSİYELİNİ MİLLİYET GAZETESİ’NE DEĞERLENDİRDİ
Serteser, Şehrin Gelişimi Ve Yatırım Potansiyelini Milliyet Gazetesi’ne Değerlendirdi

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser,

Serteser, Şehrin Gelişimi Ve Yatırım Potansiyelini Milliyet Gazetesi’ne Değerlendirdi

 

 

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyonkarahisar

hakkında değerlendirmelerde bulundu. Video konferans yöntemiyle gerçekleştirilen röportajda Serteser, Afyonkarahisar'ın öne çıkan sektörleri, şehrin

gelişimi ve yatırım potansiyeli hakkında bilgi verdi.

 

Milliyet Gazetesi’nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinin Afyonkarahisar bölümünde, Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Festivalleri ile AFJET Afyonspor

futbol takımı, HDI Sigorta Afyon Belediyespor basketbol takımı, Afyon Belediye YÜNTAŞ voleybol takımı, Kocatepe Spor Kompleksi de ayrıntılı olarak yer

aldı.

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmesi şöyle:

 

MERMER VE TERMALDE ÖNCÜ

 

“Mermer ihracatında Türkiye ihtiyacının yüzde 12’sini biz karşılıyoruz. Çoğunluğu domateste olmak üzere en fazla jeotermal kaynaklı sera bizde. 2 milyon

metrekareye yakın alanda topraksız domates üretiliyor. Ülkemizin kaynağı ülkemizde kalıyor. Termal başlı başına bir kaynak. Son 10 yılda kaydettiği atak

sayesinde biri açılmayı bekleyen 11 tane beş yıldızlı otelimiz var. 7 bin yataklık beş yıldızlı kapasite oluştu. Toplamda ise 25 bin yatak kapasitesi var. Mermer

ve yumurta lokomotif iken, un yağ fabrikaları; toprak sanayiine ilişkin önemli bir yapılanmaya sahibiz. Şehrin tüm paydaşları var gücümüzle şehrimiz için

çalışıyoruz.

 

UNESCO GASTROROMİ YARATICI ŞEHİRLER AĞI

 

Afyonkarahisar, UNESCO Yaratıcı Şehirler Ağı’na gastronomi dalında Türkiye’den Gaziantep ve Hatay’dan sonra seçilen üçüncü il oldu. Dünyada da bu

kategoride 36 şehir var. Aynı zamanda termalle birleşen spor komplekslerimizle de ön plandayız. 2018-2019 Dünya Motokros Şampiyonası birçok dalda

şehrimizde yapıldı. 650 bin metrekareye yayılan Kocatepe Spor Kompleksimiz ise yerli ve yabancı birçok takımın kamp merkezi oluyor.

 

TEMİZ ENERJİ İLE EKONOMİYE KATKI

 

Büyük çoğunluğu İl Özel İdaresi’nin olan, birçok kurumumuzun ortak olduğu Afjet şirketimiz, termal konusunda önce işler yapmaya devam ediyor. Çok büyük

ilerleme sağladık. Şehirde yaklaşık 100 metrekare cinsinden 25 bin konut jeotermal ile ısınıyor. Termal otellerin tamamının ısınma ve kullanım suyunu da

Afjet veriyor. Hem ülke ekonomisine ciddi katkı sağlıyoruz, hem de temiz enerji kullanıyoruz. Ayrıca çıkarılan bu su sarf edilmiyor; yüzde 95’i reenjekte

edilerek yer altına geri veriliyor. Gazlıgöl’de Gazjet, Sandıklı’da Sanjet şirketleri ise yine bölgede benzer yapılanmaları sağlıyor.

 

SAĞLIK ENDÜSTRİ BÖLGESİ

 

Şehrimizde önemli bir yatırım alanı olarak gelecek yıllarda büyük değer oluşturacak Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi’ne de dikkat çekmek isterim. 750

bin metrekarelik alana kurulması planlanan bölge, Türkiye’de ilk olacak. Bölgenin yönetimi için inşallah Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Afyonkarahisar

Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonkarahisar Belediyesi, Afyonkarahisar İl Özel İdaresi, Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi ve Afyon Kocatepe

Üniversitesi’nin ortaklığı ile Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi Yönetim A.Ş. kurulması çalışmaları devam ediyor.

 

 

 

YATIRIMCIYA KAPILARIMIZ AÇIK

 

Haritada Ankara’dan kuzeyinden güneyine bir çizgi çekersek, batıda dördüncü bölge teşvikleri sağlanan tek şehir Afyonkarahisar kalıyor. Organize Sanayi

Bölgesi’nde de biri yatırım yapacak ise, beşinci bölge teşviklerinden yararlanıyor. 9 OSB’miz var. Merkezdekinde büyütme çalışmaları son aşamasına geldi.

Hangi sektörde yatırımcı gelmek isterse, şehrin tüm paydaşları olarak uyum halinde çalışıp, kolaylıklar sağlıyoruz. Kapılarımız yatırıma sonuna kadar açık.”

 

 

 

Milliyet Gazetesi’ndeki metne ulaşmak için: https://www.milliyet.com.tr/anadolu-kaplanlari/uretim-ve-termal-gucuyle-yatirima-merkez-oluyor-6353591
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Röportajı izlemek için: https://www.youtube.com/watch?v=V6rL2su-ccM&feature=youtu.be
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Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı
Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video

Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

 

 

 

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur

Fidan, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih Kaygısız, Dinar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Özer ile Sandıklı

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.

 

Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı.
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ATSO İLE ŞEKERBANK PROTOKOL İMZALADI
ATSO İLE ŞEKERBANK PROTOKOL İMZALADI

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı.

Protokol çerçevesinde, kredisi uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde, aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz veya 3 ayda bir taksit ödemeli

ticari kredi kullanabilecek. Kredilerde uygulanacak faiz oranı, Banka’nın mevcut liste fiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi işlemi

için binde 5 oranında kullandırım komisyonu alınacak. Ayrıca, kredi kullanan ATSO üyesinin, ilk kez Banka’nın POS cihazını kullanması hâlinde, ilk 3 ay POS

kira bedeli alınmayacak. “Son derece mutluyuz”31 Aralık 2021 tarihine kadar geçerli olacak protokolün imza töreni ATSO hizmet binasında gerçekleştirildi.

Protokol imza töreninde konuşan Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu, “Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odamız ile bu protokolü

imzalamaktan son derece mutluyuz. Biz Afyonkarahisar’da ilk şubemizi, bundan 60 yıl önce açtık. Sadece Afyonkarahisar’da değil, Afyon’un 7 ilçesindeki

şubelerimizle başlayan yolculuğumuz, bugün hâlâ devam ediyor. İnşallah bu protokolümüz ile birlikte Afyonkarahisarımız’daki tasarruf sahiplerimizle bugüne

kadar taşıdığımız birliği ve bütünlüğü, Afyon’un sanayicisi ve tüccarı ile paylaşacağız. Bankamız, Odamız ve ilimiz için hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum”

dedi. “Bizim için gurur verici”ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de Tuğbay Kumoğlu nezdinde Şekerbank T.A.Ş.’ye teşekkür ederek sözlerine

başladı. Serteser, “Bu protokolü sizin temsil ettiğiniz makam ile imzalamak bizim için gurur verici, böylece Afyonkarahisar’a ne kadar değer verdiğinizi

belirtmiş oluyorsunuz. Bir bankanın 60 yılı aşkın bir süredir Afyonkarahisar’da olması, 7 ilçesinde şube açması, Afyon’a gösterdiği önemi belirtir. Şekerbank,

değerli üyelerimize güzel diyebileceğimiz imkânlar sağlıyor. Odamız’ın değerli üyelerinin bu imkânlardan yararlanmasını diliyoruz. Sağlanan imkânlar

dolayısıyla Şekerbank ailesine teşekkür ediyorum” diye konuştu. Protokol imza töreninde Şekerbank T.A.Ş. Akdeniz Bölge Müdürü Ahmet Çapançatal, Afyon

Şube Müdürü Ozan Çakır, Ticari Portföy Yöneticisi Evrim Taş ve KOBİ Portföy Yöneticisi Mehmet Kemal Yılanlı da hazır bulundu. Törenin ardından ATSO

Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu’na mermerden yapılmış gemi-saat takdim etti.

>>TÜRKELİ
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Atso'da müşterek toplantı yapıldı!
Atso'da müşterek toplantı yapıldı!

Afyonkarahisar Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ( Atso ) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Mustafa Uğur Fidan, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih

Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa

Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti. Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı.

Tags: 

AFYONKENTHABER.COM
Yayın Tarihi : 13.11.2020 12:13:00
Link : https://www.afyonkenthaber.com/atso-da-musterek-toplanti-yapildi/16058/



YERİN ALTI DA ÜSTÜ DE ZENGİN
Yerin altı da üstü de zengin

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyonkarahisar

hakkında değerlendirmelerde bulundu. Video konferans yöntemiyle gerçekleştirilen röportajda Serteser, Afyonkarahisar'ın öne çıkan sektörleri, şehrin

gelişimi ve yatırım potansiyeli hakkında bilgi verdi.

Milliyet Gazetesi’nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinin Afyonkarahisar bölümünde, Afyonkarahisar Klasik Müzik ve Caz Festivalleri ile AFJET Afyonspor

futbol takımı, HDI Sigorta Afyon Belediyespor basketbol takımı, Afyon Belediye YÜNTAŞ voleybol takımı, Kocatepe Spor Kompleksi de ayrıntılı olarak yer

aldı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmesi şöyle:

 

 

 

Mermer ve termalde öncü

“Mermer ihracatında Türkiye ihtiyacının yüzde 12’sini biz karşılıyoruz. Çoğunluğu domateste olmak üzere en fazla jeotermal kaynaklı sera bizde. 2 milyon

metrekareye yakın alanda topraksız domates üretiliyor. Ülkemizin kaynağı ülkemizde kalıyor. Termal başlı başına bir kaynak. Son 10 yılda kaydettiği atak

sayesinde biri açılmayı bekleyen 11 tane beş yıldızlı otelimiz var. 7 bin yataklık beş yıldızlı kapasite oluştu. Toplamda ise 25 bin yatak kapasitesi var. Mermer

ve yumurta lokomotif iken, un yağ fabrikaları; toprak sanayiine ilişkin önemli bir yapılanmaya sahibiz. Şehrin tüm paydaşları var gücümüzle şehrimiz için

çalışıyoruz.

UNESCO Gastronomi Yaratıcı Şehirler Ağı

Afyonkarahisar, UNESCO Yaratıcı Şehirler Ağı’na gastronomi dalında Türkiye’den Gaziantep ve Hatay’dan sonra seçilen üçüncü il oldu. Dünyada da bu

kategoride 36 şehir var. Aynı zamanda termalle birleşen spor komplekslerimizle de ön plandayız. 2018-2019 Dünya Motokros Şampiyonası birçok dalda

şehrimizde yapıldı. 650 bin metrekareye yayılan Kocatepe Spor Kompleksimiz ise yerli ve yabancı birçok takımın kamp merkezi oluyor.

 

 

 

Temiz enerji ile ekonomiye katkı

Büyük çoğunluğu İl Özel İdaresi’nin olan, birçok kurumumuzun ortak olduğu Afjet şirketimiz, termal konusunda önce işler yapmaya devam ediyor. Çok büyük

ilerleme sağladık. Şehirde yaklaşık 100 metrekare cinsinden 25 bin konut jeotermal ile ısınıyor. Termal otellerin tamamının ısınma ve kullanım suyunu da

Afjet veriyor. Hem ülke ekonomisine ciddi katkı sağlıyoruz, hem de temiz enerji kullanıyoruz. Ayrıca çıkarılan bu su sarf edilmiyor; yüzde 95’i reenjekte

edilerek yer altına geri veriliyor. Gazlıgöl’de Gazjet, Sandıklı’da Sanjet şirketleri ise yine bölgede benzer yapılanmaları sağlıyor.

Sağlık Endüstri Bölgesi

Şehrimizde önemli bir yatırım alanı olarak gelecek yıllarda büyük değer oluşturacak Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi’ne de dikkat çekmek isterim. 750

bin metrekarelik alana kurulması planlanan bölge, Türkiye’de ilk olacak. Bölgenin yönetimi için inşallah Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Afyonkarahisar

Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonkarahisar Belediyesi, Afyonkarahisar İl Özel İdaresi, Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi ve Afyon Kocatepe

Üniversitesi’nin ortaklığı ile Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi Yönetim A.Ş. kurulması çalışmaları devam ediyor.

 

 

 

Yatırımcıya kapılarımız açık

Haritada Ankara’dan kuzeyinden güneyine bir çizgi çekersek, batıda dördüncü bölge teşvikleri sağlanan tek şehir Afyonkarahisar kalıyor. Organize Sanayi

Bölgesi’nde de biri yatırım yapacak ise, beşinci bölge teşviklerinden yararlanıyor.9 OSB’miz var. Merkezdekinde büyütme çalışmaları son aşamasına geldi.

Hangi sektörde yatırımcı gelmek isterse, şehrin tüm paydaşları olarak uyum halinde çalışıp, kolaylıklar sağlıyoruz. Kapılarımız yatırıma sonuna kadar açık.”
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Üretim ve termal gücüyle yatırıma merkez oluyor
Üretim ve termal gücüyle yatırıma merkez oluyor

Tarım, gıda sanayii, maden, termal… Afyonkarahisar bir taraftan yer üstünde, bir taraftan ise yer altında büyük zenginliklere sahip. Gastronomi şehri

Afyonkarahisar, aynı zamanda bir ‘sağlık endüstri bölgesi’ olarak kamu özel ortaklığıyla yatırım çekecek.

Tarihi ve kültürel değerleri, termal kaynakları ile büyük bir turizm ve sağlık altyapısı oluşturan Afyonkarahisar, tarımsal ve hayvansal üretimle güçlü bir ticaret

merkezi olarak konumlanıyor. Şehirdeki sektör çeşitliliği sayesinde ekonomiye sağlanan katkı da her geçen yıl artıyor. Kaynakların katma değerli ürün haline

getirilerek tüm Türkiye’ye ulaştırılması ve dünyaya gönderilmesi, ihracat hedefini de büyütüyor. 730 bine yaklaşan nüfusu ile Afyonkarahisar, önemli bir

üretici bölge olarak ithalata çok az ihtiyaç duyuyor. Öyle ki, her bir dolarlık ithalata karşılık 5 dolar ihracat yapılıyor. En büyük ihracat kaleminin mermer

olduğu şehirde, ikinci büyük kalem yumurta. Irak’a olan ihracatın sekteye uğramasıyla azalan yumurta ihracatının pazar çeşitliliği ile toparlanması

bekleniyor.Tedarik bölgesiYeraltında başta mermer ve termal kaynaklarıyla Türkiye’nin öne çıkan ili olarak akıllara gelen Afyonkarahisar aynı zamanda

önemli bir tarımsal ve hayvansal ürün tedarik merkezi. Büyükbaş hayvan sayısı ile Türkiye’nin ilk 10 şehri arasında bulunan Afyonkarahisar, küçükbaş ve

tavukçulukta da ciddi bir konuma sahip. Şehrin büyükbaş ve küçükbaş hayvan varlığı toplamı 1.5 milyona yaklaşıyor. Afyonkarahisar, haşhaş üretiminde

büyük bir üne sahip iken Türkiye’de üretiminde birinci sırada bulunuyor. Yine vişne üretiminde de birinci sırada yer alan şehir, patates üretiminde üçüncü,

kiraz üretiminde ise altıncı sırada.Jeotermal güç‘Zaferlerin, termalin, mermerin ve lezzetin başkenti’ diyerek Afyonkarahisar’ın güçlü yönlerine vurgu yapan

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, daha pek çok alanda şehrin ciddi potansiyel barındırdığını söyledi.

Serteser, şehrin ekonomisi ve ülkeye katkılarıyla ilgili bazı örnekler verirken, şunları söyledi:“Örneği mermer ihracatında Türkiye ihtiyacının yüzde 12’sini biz

karşılıyoruz. Çoğunluğu domateste olmak üzere en fazla jeotermal kaynaklı sera bizde. 2 milyon metrekareye yakın alanda topraksız domates üretiliyor.

Ülkemizin kaynağı ülkemizde kalıyor. Termal başlı başına bir kaynak. Son 10 yılda kaydettiği atak sayesinde biri açılmayı bekleyen 11 tane beş yıldızlı

otelimiz var. 7 bin yataklık beş yıldızlı kapasite oluştu. Toplamda ise 25 bin yatak kapasitesi var.Mermer ve yumurta lokomotif iken, un yağ fabrikaları; toprak

sanayiine ilişkin önemli bir yapılanmaya sahibiz. Şehrin tüm paydaşları var gücümüzle şehrimiz için çalışıyoruz.”Lezzeti tescilliMermer ve termal kaynakları,

tarım ürünleri ve hayvan varlığı, toprak sanayii ve gastronomi varlığıyla Afyonkarahisar’ın global arenada da giderek tanınan bir şehir olduğunu anlatan

Başkan Serteser, “Bunun en önemli göstergelerinden biri olarak Afyonkarahisar, UNESCO Yaratıcı Şehirler Ağı’na gastronomi dalında Türkiye’den

Gaziantep ve Hatay’dan sonra seçilen üçüncü il oldu. Dünyada da bu kategoride 36 şehir var. Aynı zamanda termalle birleşen spor komplekslerimizle de ön

plandayız. 2018-2019 Dünya Motokros Şampiyonası birçok dalda şehrimizde yapıldı. 650 bin metrekareye yayılan Kocatepe Spor Kompleksimiz ise yerli ve

yabancı birçok takımın kamp merkezi oluyor” diye konuştu.25 bin konutu ısıtıyorAfyonkarahisar’ın ‘termalin başkenti’ olmasının arkasında sadece termal

kaynağı yok. Bu kaynağın en iyi şekilde kullanımı, teknolojiyle birleşip şehre ve ülke ekonomisine katkı vermesi var. Öyle ki, termal kaynağı olan diğer

şehirler de Afyonkarahisar’dan danışmanlık alıyor. Termal kaynağın, ‘akıllı’ kullanımına ilişkin Hüsnü Serteser, şu bilgileri veriyor: “Büyük çoğunluğu il özel

idaresinin olan, birçok kurumumuzun ortak olduğu Afjet şirketimiz, termal konusunda önce işler yapmaya devam ediyor. Çok büyük ilerleme sağladık.

Şehirde yaklaşık 100 metrekare cinsinden 25 bin konut jeotermal ile ısınıyor. Termal otellerin tamamının ısınma ve kullanım suyunu da Afjet veriyor. Hem

ülke ekonomisine ciddi katkı sağlıyoruz, hem de temiz enerji kullanıyoruz. Ayrıca çıkarılan bu su sarf edilmiyor; yüzde 95’i reenjekte edilerek yer altına geri

veriliyor. Gazlıgöl’de Gazjet, Sandıklı’da Sanjet şirketleri ise yine bölgede benzer yapılanmaları sağlıyor.”Sağlık Endüstri BölgesiBaşkan Hüsnü Serteser,

Afyonkarahisar’da önemli bir yatırım alanı olarak gelecek yıllarda büyük değer oluşturacak Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi’ne özellikle dikkat çekiyor.

750 bin metrekarelik alana kurulması planlanan bölge, Türkiye’de ilk olacak. Bölgenin yönetimi için Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Afyonkarahisar Ticaret

ve Sanayi Odası, Afyonkarahisar Belediyesi, Afyonkarahisar İl Özel İdaresi, Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi ve Afyon Kocatepe Üniversitesi’nin

ortaklığı ile Afyonkarahisar Sağlık Endüstri Bölgesi Yönetim A.Ş kurulması çalışmaları devam ediyor.‘Kapılarımız açık’Bölgenin sektörel çeşitliliği ile

yatırımlar için aranılan adres olduğunu ifade eden Başkan Serteser, ayrıca şehrin yeni yatırım alanlarında da potansiyel sağladığını vurguladı. Serteser,

“Haritada Ankara’dan kuzeyinden güneyine bir çizgi çekersek, batıda dördüncü bölge teşvikleri sağlanan tek şehir Afyonkarahisar kalıyor. Organize sanayi

bölgesinde (OSB) de biri yatırım yapacak ise, beşinci bölge teşviklerinden yararlanıyor.9 OSB’miz var. Merkezdekinde büyütme çalışmaları son aşamasına

geldi. Hangi sektörde yatırımcı gelmek isterse, şehrin tüm paydaşları olarak uyum halinde çalışıp, kolaylıklar sağlıyoruz. Kapılarımız yatırıma sonuna kadar

açık” dedi.
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Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5. toplantısı gerçekleştirildi.

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5. toplantısı gerçekleştirildi.AKÜ Senato Salonunda gerçekleştirilen toplantıya Afyonkarahisar Valisi

Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi Başkanı

Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)  Afyonkarahisar İl

Başkanı Ahmet Karakol,  Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan Yardımcısı İrfan

Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Gökhan

Demirtaş katıldı.Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek

amacıyla öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında

TEKNOFEST’e katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum

kuruluşları ve kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin

oluşturulması, 2020-2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş

görüşlerinin alınması, MÜSİAD tarafından şekillendirilen Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış

ticaret sektöründe faaliyet gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm

Fakültesini tercih eden öğrencilere Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan

Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde

bulunuldu.Pandemiye rağmen AKÜ’nün misafir öğrenci sayısı yüzde 100’e yakın arttıAKÜ hakkında bilgiler veren Rektör Karakaş, AKÜ’nün öğrenci sayısının

36 bin olduğunu belirterek bu sayının zaman zaman 35 bin ila 37 bin arasında değiştiğini ifade etti. Karakaş, AKÜ’nün misafir öğrenci sayısında yüzde yüze

yakın artış yaşadığını belirterek pandemi döneminde olunmasına rağmen üniversitenin 58 ülkeden bin 63 öğrencisi olduğunu ifade etti. Üniversitenin doluluk

oranlarında da artış yaşandığını ifade eden Karakaş, 2020 yılında yüzde 93’e yakın doluluk oranına ulaştıklarını açıkladı.“AKÜ’yü üst sıralara taşımak

istiyoruz”AKÜ’nün Akademik Performansa Göre Üniversite Sıralamasında (URAP) önceki yıla göre büyük bir ilerleme kaydettiğini ve 78. sıradan 65. sıraya

yükseldiğini ifade eden Karakaş, gelecek yıllarda 45 ila 50 arası sıralara gelmek için çalıştıklarını kaydetti. Eğitim kalitesini arttırmak için yapılan çalışmalar

dışında fiziksel altyapı açısından da AKÜ’yü üst sıralara taşımak istediklerinin altını çizen Karakaş, şöyle konuştu:“Fiziksel altyapı açısından yapılan

sıralamalarda üst sıralarda yer alıyoruz. YÖK’ün her yıl vermiş olduğu engelsiz üniversite ödüllerinde mekânda erişim dalında birinci olduk. Sosyal alanda

erişim ve eğitimde erişim sıralamaları ile ilgili de çalışmalarımız devam ediyor. Üniversitemiz fiziksel altyapısını önemli ölçüde tamamlamıştı ancak AFSÜ’nün

kurulması neticesinde yeni odak noktalarımız olmuştu. Bu açıdan yeni yatırımlar yapıyoruz. 13 Kasım 2020 Cuma günü 19 milyon liralık büyük bir proje olan

Kocatepe Hayvan Hastanesinin temelini atacağız. Bunun dışında Spor Bilimleri Fakültemizi güçlendiriyoruz. Rıza Çerçel Kültür Merkezini ise Kocatepe

Kültür ve Sanat Evi olarak yeniden düzenlendik. 30 Kasım 2020’de hizmete sunacağız. Orada Güzel Sanatlar Fakültemiz ve Devlet Konservatuvarı için

alanlar olacak. Güzel Sanatlar Fakültemiz için sergi alanları olacak. Sivil toplum kuruluşlarıyla, kamu kuruluşları ile birlikte yapacağımız faaliyetler, Sürekli

Eğitim Merkezimizin halka yönelik programları ve de Devlet Konservatuvarımızın gençlere yönelik kursları yer alacak. Sürekli faal bir merkez olacak.

Bahçesini de yeniden düzenleyeceğiz. İstediğimiz vizyona uygun hale getireceğiz. Bunun yanında bazı fakültelerimizde ek binalar yapacağız.”UYGAR

Merkezleri örnek bir proje olacakKarakaş, AKÜ’nün en önemli projelerinden birinin de Uygulama ve Araştırma (UYGAR) Merkezlerini tek bir binada bir araya

getirerek bir mükemmeliyet merkezi oluşturulacağını belirtti. Karakaş, “Benim adına ‘bilgi, fikir ve patent üretimi merkezi’ dediğim ama başka türlü de

isimlendirebileceğimiz bir merkez bina yapmak istiyoruz. 2 katlı düşündüğümüz binada araştırma merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Birinci katında aktif

faaliyetlerde bulunan içinde laboratuvar özellikleri de olan cihazları olan merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Şu anda proje aşaması tamamlanan bu

projemizde de finans arayışına girdiğimizi belirtmek istiyorum. AKÜ olarak önemli çalışmalara imza atan, çok ciddi araştırma merkezlerimiz ve araştırma

laboratuvarlarımız var. Onları daha güçlü bir şekilde hem ulusal hem de uluslararası alanda akredite ederek faaliyetler gerçekleştirmek istiyoruz” diye

konuştu.4 bölümün akreditasyon süreçleri devam ediyorAKÜ’nün Gastronomi Bölümünün akreditasyonunun ardından Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği,

Tarih ile Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümlerine ilişkin akreditasyon süreçlerinin de devam ettiğini anlatan Karakaş, şu bilgileri paylaştı:“Üniversitelerde iki

türlü akreditasyon var. Biri birim akreditasyonu, diğeri ise kurumsal akreditasyon. Birim akreditasyonu bağımsız dış kurumların gerçekleştirdiği bir

akreditasyon. Kurumsal akreditasyon da bağımsız ama mesela Türkiye’de Yükseköğretim Kalite Kurulu, YÖK’ten hem mali olarak hem de yönetim olarak

özerkleşti. Biz 2018 yılında Yükseköğretim Kalite Kurulunca dış değerlendirmeden geçtik; şu anda izleme statüsündeyiz. Aralığın ilk haftasında izleme

yapılacak, bu süreçte sizlerden de bilgiler alacaklar. İzleme tamamlandıktan sonra da kurumsal akreditasyona müracaat edeceğiz. Bunun dışında birim

düzeyindeki akreditasyon çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Gastronomi ile başladık, inşallah Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği, Tarih Bölümü ve Moleküler

Biyoloji ve Genetik Bölümümüz de bu sürece dâhil oldular. Aslında mühendislik fakültemiz için de süreci başlatmıştık fakat onları akredite eden kurum bu

konudaki çalışmalarını pandemiden dolayı durdurdu. Orada da iki bölümümüz için çalışıyorduk. Ayrıca veteriner fakültemiz için de pandemiden dolayı

çalışma durduruldu.”Bilgisayar Mühendisliğine öğrenci alacağızAKÜ’nün öğrenci merkezli ve kalite odaklı bir politika yürüttüğünü ifade eden Karakaş, sadece

öncelikli alanlarda değil tüm fakültelerde eğitim kalitesini arttırma ve akademisyenlerin çalışma motivasyonlarını yükseltmek için hareket ettiklerini ve bunun

da karşılığını aldıklarını belirtti. Karakaş, mühendislik fakültesine çağın gerektirdiği önemli bölümlerin açılması noktasında olumlu gelişmelerin yaşandığını

açıklayarak, 2021 yılında Mühendislik Fakültesi bünyesinde Bilgisayar Mühendisliğine öğrenci almayı planladıklarını bildirdi. Karakaş, fakültelerin başarıları

ile ilgili olarak şunları söyledi:“Hukuk Fakültemiz iki yıldır üst üste yüksek yargı sınavlarında derece yapıyor. Mühendislik fakültemizde ise belli alanlarda çok

ciddi akademik ve altyapı imkânlarımız var. AKÜ olarak araştırma faaliyetleri ve laboratuvar imkânları açısından oldukça iyi durumdayız. Belli alanlarda

uluslararası akreditasyonları sağlamak için çalışmalarımız var. Bizim mühendis yetiştiren Mühendislik Fakültesi ve Teknoloji Fakültemiz bulunuyor.

Mühendislik Fakültesine Bilgisayar Mühendisliği bölümünü de açıyoruz. Öğrenci de alacağız bu sene. Teknoloji fakültesine de yazılım mühendisliği

bölümünün açılması için YÖK’e başvuruda bulunacağız” ifadelerini kullandı.TEKNOFEST’te iyi sonuçlar alındı2020 yılı içerisinde AKÜ’nün ilk defa

TEKNOFEST yarışlarına katıldığını ve iyi sonuçlar aldığını belirten Karakaş, bunda oluşturdukları atölyelerin ve laboratuvarların etkisinin önemli olduğunu

kaydetti. Karakaş, “Roket, İHA ve elektrik araçlar kategorisinde yarışlara katıldık. Gönüllü danışmanlarımıza teşekkür ediyoruz. Sponsor olarak da ATSO

ciddi katkıda bulundu, belediyemizin de çorbada tuzu oldu. Öğrencilerimiz kendi ceplerinden harcamalar yaptı. Dumlupınar Bilim ve Sanat Merkezi
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öğrencileri de atölyelerimizde çalışmalarını yürüttü ve ikinciliği aldılar. Bununla beraber öğrencilerimiz AKÜ Mobil için çok çalıştılar ama eksiklerimiz de vardı,

o konudaki eksiklikleri tamamlamak istiyoruz. Bu yarışmalara katılınca diğer üniversitelerden gelen araçları da görüyoruz. O araçların tamamı logolarla

doluydu sponsorlar sayesinde, çok güçlü araçlar vardı. Bizde bu konuda bir eksiklik vardı. Buna rağmen 115 takım arasında 12. olduk” diye

konuştu.Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ise yapılan çalışmalardan ötürü AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür

etti. Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz.

Projelerimizde hemen yer almak istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor

ve bizler de bunları yakından görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok

teşekkür ediyorum” dedi.Dış değerlendirmede müspet sonuç kurumsal akreditasyon için şartAKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir ise

Yükseköğretim Kalite Kurulu (YÖKAK) Kalite Süreçleri ve İzleme Programları ile ilgili bilgiler verdi. YÖKAK’ın üniversiteleri 5 yıllığına denetlediğini ve

sonrasında izleme sürecinin başladığı belirten Özdemir, “Bu denetleme süreçleri şöyle işliyor, öncelikle bir rapor yazıyoruz ve kendimizi beyan ediyoruz,

onlar da gelip kontrol edip kendi raporlarını oluşturuyorlar. Buna da dış değerlendirme deniyor. Dış değerlendirmede iyi rapor alabilirsek üniversite olarak

kurumsal akreditasyona başvurma hakkımız oluyor. Bu 5 yılda bir değerlendirmenin dışında bir de izleme yapıyorlar. Yapılanları kontrol etmek için bir ekip

gönderip kontrol ediyorlar. Bu yıl AKÜ izleme sürecinde. 3 farklı üniversiteden 3 farklı öğretim üyesi bizi izlemeye alacak. Gelip hem üniversite yöneticileriyle

hem de isterlerse dış paydaşlarla yani danışma kurulu üyeleriyle görüşme yapabiliyorlar” şeklinde konuştu.AKÜ uzaktan eğitim altyapısını

güçlendirdiPandemi süreci sebebiyle gerçekleştirilen uzaktan eğitim süreçleri ile ilgili bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker, AKÜ’nün

uzaktan eğitime ilk olarak asenkron olarak başladığını, yaz okulu sürecinde ise canlı derslere başladıklarını ve 2020-2021 akademik yılında ciddi bir hazırlık

sonucunda uzaktan eğitim faaliyetlerini sorunsuz yürüttüklerini kaydetti. Prof. Dr. Peker, şöyle konuştu:“İlk başta asenkron olarak eğitime başladık. Sonra yaz

dönemine başladıktan sonra yaklaşık 400 civarı ders açıldı, 11 bin civarında öğrenci yaz okulunu bizden takip ettiler. Orada ise dersleri canlı yaptık. Önceki

uygulamamızda hoca daha önce çektiği videoyu ve ders notlarını sisteme yükleyip forum aracılığıyla öğrencilerin sorularını cevaplıyordu. Sonraki yaz

okulundan itibaren ise canlı derslere başladık. Bu tamamlandıktan sonra süreç içerisinde bizler de altyapıyı güçlendirmek için çalışmalar yaptık. Uzaktan

Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezimiz kuruldu, merkez müdürümüz atandı. Bununla birlikte öğrencilerimizin sistemsel bir sorun yaşamamaları için

hazırlıklar yapıldı. Depolama sistemi ile ilgili özellikle satın almalar yaptık. 1,5 milyona yakın civarda harcama yaparak altyapı hazırlığı yaptık. Biz bu hazırlığı

yaptık ama öğrencinin durumdan memnun olup olmadığını da öğrenmek için öğrencilerimize bir memnuniyet anketi uyguladık. Yüzde 67 civarında bir

memnuniyet çıktı. Canlı derse katılamayan öğrencilerimiz de hocanın verdiği dersi tekrar tekrar istediği zaman izleyebiliyordu. Ancak öğrencilerimizin

memnun olmadığı konuları da araştırdık. Bunlardan ilki iletişim ile alakalıydı. Bunu bütün birimlerden birer sorumlu belirleyerek aşmaya çalıştık. Ayrıca

öğrencilerimizin uzaktan eğitimde verimli eğitim alma konusunda çekingeleri vardı. Uygulamalı dersler noktasında özellikle vardı bu sorun. Bunların ortadan

kaldırılması adına güz dönemine yönelik hazırlıklar yaptık, hocalarımıza eğitimler verdik, öğrencilerimizi nasıl motive tutabileceğimiz konusunda çalışmalar

yaptık. Bu 5 haftalık süreç içerisinde de 30 bine yakın canlı ders yaptık. 446 bin katılım sağlandı canlı derslerimize. Bununla birlikte aynı anda 4 bin 300

öğrencimiz katılım sağlayabildi. Sistemimizde bu konuda bir aksaklık yaşanmıyor, anlık sorunlarda ise hemen müdahale ediyoruz.”İşbaşı eğitiminde öğrenci

iş teklifi alabiliyorÖzel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı işbaşı eğitim hakkında bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yılmaz Yalçın

ise işbaşı eğitimin öğrenciler için faydalarından bahsetti. AKÜ’de Teknoloji Fakültesi ve Bolvadin Uygulamalı Bilimler Yüksekokulunda zorunlu, İktisadi ve

İdari Bilimler Fakültesi ile Turizm Fakültesinde ise seçmeli olarak işbaşı eğitimin yer aldığını ifade eden Yalçın, “Öğrenci burada uygulamayı yerinde görüyor.

Teknoloji Fakültesi mühendis yetiştirdiği için mühendisliğin nasıl yapıldığı, işin nasıl yapıldığı, işçilerin mühendise olan davranışlarını vs. bizzat

gözlemliyorlar. Yani öğrencimizin alışma süresini çok kısaltıyoruz. Sanayici tarafından baktığımız zaman ise kendi mühendisini seçme şansı oluyor. Diyelim

ki 5 tane mühendis adayını işyeri eğitimine aldı ve aralarından en iyilerini seçebilir. Bunu da ziyaretlerimizde görüyoruz. Öğrencilere bu esnada iş teklifi

geliyor. İşyeri eğitimi yaptığı yer öğrencinin işyeri olabiliyor. Bu dönemde yaklaşık 640 öğrencimiz işbaşı eğitimde, bunun da 434 tanesi Teknoloji Fakültesi

öğrencilerinden oluşuyor” ifadelerini kullandı.Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.
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AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı
AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı

 

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Vali Gökmen Çiçek’in Başkanlığında, kurul üyelerinin katılımıyla

yapıldı.

Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla

öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e

katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve

kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-

2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması,

Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde

hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket

edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu.

 

Toplantının açılış konuşmasını yapan Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş Üniversite ve Danışma Kurulu Toplantısının

gündeminde bulunan konularla ilgili olarak kısa bir bilgiler vererek, pandemi süreci ve uzaktan eğitim faaliyeti konusunda bilgiler verdi.

 

ÜNİVERSİTE ŞEHİR İLE CİDDİ ŞEKİLDE BÜTÜNLEŞTİ

Yapılan çalışmalardan dolayı AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür eden Vali Gökmen Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde

üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz. Projelerimizde hemen yer almak

istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor ve bizler de bunları yakından

görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok teşekkür ediyorum”

dedi.Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.

 

Toplantıya; Vali Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi

Başkanı Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı

Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve

Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Gökhan Demirtaş katıldı.
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AKÜ’ye bilgisayar ve yazılım  mühendisliği bölümleri açılacak
AKÜ’ye bilgisayar ve yazılım  mühendisliği bölümleri açılacak

 

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5’inci toplantısı gerçekleştirildi. Toplantıda konuşan AKÜ Rektörü Mehmet Karakaş, AKÜ’ye

bilgisayar ve yazılım mühendisliği bölümleri açılacağını söyledi

 

AKÜ Senato Salonunda gerçekleştirilen toplantıya Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü

Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi Başkanı Av. Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü

Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD) Afyonkarahisar Şube Başkanı Ahmet Karakol, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu

Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat

Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Gökhan Demirtaş katıldı.

Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla

öğrencilere burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e

katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve

kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-

2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması, MÜSİAD

tarafından şekillendirilen Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış ticaret sektöründe faaliyet

gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere

Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi

önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu.

“PANDEMİYE RAĞMEN

AKÜ’NÜN MİSAFİR ÖĞRENCİ SAYISI

YÜZDE 100’E YAKIN ARTTI”

AKÜ hakkında bilgiler veren Rektör Karakaş, AKÜ’nün öğrenci sayısının 36 bin olduğunu belirterek bu sayının zaman zaman 35 bin ila 37 bin arasında

değiştiğini ifade etti. Karakaş, AKÜ’nün misafir öğrenci sayısında yüzde yüze yakın artış yaşadığını belirterek pandemi döneminde olunmasına rağmen

üniversitenin 58 ülkeden bin 63 öğrencisi olduğunu ifade etti. Üniversitenin doluluk oranlarında da artış yaşandığını ifade eden Karakaş, 2020 yılında yüzde

93’e yakın doluluk oranına ulaştıklarını açıkladı.

“AKÜ’YÜ ÜST SIRALARA

TAŞIMAK İSTİYORUZ”

AKÜ’nün Akademik Performansa Göre Üniversite Sıralamasında (URAP) önceki yıla göre büyük bir ilerleme kaydettiğini ve 78. sıradan 65. sıraya

yükseldiğini ifade eden Karakaş, gelecek yıllarda 45 ila 50 arası sıralara gelmek için çalıştıklarını kaydetti.

“UYGAR MERKEZLERİ ÖRNEK

BİR PROJE OLACAK”

Karakaş, AKÜ’nün en önemli projelerinden birinin de Uygulama ve Araştırma (UYGAR) Merkezlerini tek bir binada bir araya getirerek bir mükemmeliyet

merkezi oluşturulacağını belirtti. Karakaş, “Benim adına ‘bilgi, fikir ve patent üretimi merkezi’ dediğim ama başka türlü de isimlendirebileceğimiz bir merkez

bina yapmak istiyoruz. 2 katlı düşündüğümüz binada araştırma merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Birinci katında aktif faaliyetlerde bulunan içinde laboratuvar

özellikleri de olan cihazları olan merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Şu anda proje aşaması tamamlanan bu projemizde de finans arayışına girdiğimizi

belirtmek istiyorum. AKÜ olarak önemli çalışmalara imza atan, çok ciddi araştırma merkezlerimiz ve araştırma laboratuvarlarımız var. Onları daha güçlü bir

şekilde hem ulusal hem de uluslararası alanda akredite ederek faaliyetler gerçekleştirmek istiyoruz.” diye konuştu.

“4 BÖLÜMÜN AKREDİTASYON

SÜREÇLERİ DEVAM EDİYOR”

AKÜ’nün Gastronomi Bölümünün akreditasyonunun ardından Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği, Tarih ile Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümlerine

ilişkin akreditasyon süreçlerinin de devam ettiğini anlatan Karakaş, şu bilgileri paylaştı:

“Üniversitelerde iki türlü akreditasyon var. Biri birim akreditasyonu, diğeri ise kurumsal akreditasyon. Birim akreditasyonu bağımsız dış kurumların

gerçekleştirdiği bir akreditasyon. Kurumsal akreditasyon da bağımsız ama mesela Türkiye’de Yükseköğretim Kalite Kurulu, YÖK’ten hem mali olarak hem de

yönetim olarak özerkleşti. Biz 2018 yılında Yükseköğretim Kalite Kurulunca dış değerlendirmeden geçtik; şu anda izleme statüsündeyiz. Aralığın ilk

haftasında izleme yapılacak, bu süreçte sizlerden de bilgiler alacaklar. İzleme tamamlandıktan sonra da kurumsal akreditasyona müracaat edeceğiz. Bunun

dışında birim düzeyindeki akreditasyon çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Gastronomi ile başladık, inşallah Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği, Tarih Bölümü

ve Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümümüz de bu sürece dâhil oldular. Aslında mühendislik fakültemiz için de süreci başlatmıştık fakat onları akredite eden

kurum bu konudaki çalışmalarını pandemiden dolayı durdurdu. Orada da iki bölümümüz için çalışıyorduk. Ayrıca veteriner fakültemiz için de pandemiden

dolayı çalışma durduruldu.”

“BİLGİSAYAR MÜHENDİSLİĞİNE

ÖĞRENCİ ALACAĞIZ”

AKÜ’nün öğrenci merkezli ve kalite odaklı bir politika yürüttüğünü ifade eden Karakaş, sadece öncelikli alanlarda değil tüm fakültelerde eğitim kalitesini

arttırma ve akademisyenlerin çalışma motivasyonlarını yükseltmek için hareket ettiklerini ve bunun da karşılığını aldıklarını belirtti. Karakaş, mühendislik

fakültesine çağın gerektirdiği önemli bölümlerin açılması noktasında olumlu gelişmelerin yaşandığını açıklayarak, 2021 yılında Mühendislik Fakültesi

bünyesinde Bilgisayar Mühendisliğine öğrenci almayı planladıklarını bildirdi. Karakaş, fakültelerin başarıları ile ilgili olarak şunları söyledi:

“Hukuk Fakültemiz iki yıldır üst üste yüksek yargı sınavlarında derece yapıyor. Mühendislik fakültemizde ise belli alanlarda çok ciddi akademik ve altyapı

imkânlarımız var. AKÜ olarak araştırma faaliyetleri ve laboratuvar imkânları açısından oldukça iyi durumdayız. Belli alanlarda uluslararası akreditasyonları
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sağlamak için çalışmalarımız var. Bizim mühendis yetiştiren Mühendislik Fakültesi ve Teknoloji Fakültemiz bulunuyor. Mühendislik Fakültesine Bilgisayar

Mühendisliği bölümünü de açıyoruz. Öğrenci de alacağız bu sene. Teknoloji fakültesine de yazılım mühendisliği bölümünün açılması için YÖK’e başvuruda

bulunacağız.” ifadelerini kullandı.

“TEKNOFEST’TE İYİ

SONUÇLAR ALINDI”

2020 yılı içerisinde AKÜ’nün ilk defa TEKNOFEST yarışlarına katıldığını ve iyi sonuçlar aldığını belirten Karakaş, bunda oluşturdukları atölyelerin ve

laboratuvarların etkisinin önemli olduğunu kaydetti. Karakaş, “Roket, İHA ve elektrik araçlar kategorisinde yarışlara katıldık. Gönüllü danışmanlarımıza

teşekkür ediyoruz. Sponsor olarak da ATSO ciddi katkıda bulundu, belediyemizin de çorbada tuzu oldu. Öğrencilerimiz kendi ceplerinden harcamalar yaptı.

Dumlupınar Bilim ve Sanat Merkezi öğrencileri de atölyelerimizde çalışmalarını yürüttü ve ikinciliği aldılar. Bununla beraber öğrencilerimiz AKÜ Mobil için çok

çalıştılar ama eksiklerimiz de vardı, o konudaki eksiklikleri tamamlamak istiyoruz. Bu yarışmalara katılınca diğer üniversitelerden gelen araçları da görüyoruz.

O araçların tamamı logolarla doluydu sponsorlar sayesinde, çok güçlü araçlar vardı. Bizde bu konuda bir eksiklik vardı. Buna rağmen 115 takım arasında 32.

olduk.” diye konuştu.

AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir ise Yükseköğretim Kalite Kurulu (YÖKAK) Kalite Süreçleri ve İzleme Programları ile ilgili bilgiler verdi.

Pandemi süreci sebebiyle gerçekleştirilen uzaktan eğitim süreçleri ile ilgili bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker, AKÜ’nün uzaktan

eğitime ilk olarak asenkron olarak başladığını, yaz okulu sürecinde ise canlı derslere başladıklarını ve 2020-2021 akademik yılında ciddi bir hazırlık

sonucunda uzaktan eğitim faaliyetlerini sorunsuz yürüttüklerini kaydetti.

Özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı işbaşı eğitim hakkında bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yılmaz Yalçın ise işbaşı eğitimin

öğrenciler için faydalarından bahsetti.

Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi. >> Kocatepe Haber Merkezi

 

“RIZA ÇERÇEL KÜLTÜR MERKEZİ 30 KASIM’DA AÇILACAK”

 

Eğitim kalitesini arttırmak için yapılan çalışmalar dışında fiziksel altyapı açısından da AKÜ’yü üst sıralara taşımak istediklerinin altını çizen Karakaş, şöyle

konuştu:

“Fiziksel altyapı açısından yapılan sıralamalarda üst sıralarda yer alıyoruz. YÖK’ün her yıl vermiş olduğu engelsiz üniversite ödüllerinde mekânda erişim

dalında birinci olduk. Sosyal alanda erişim ve eğitimde erişim sıralamaları ile ilgili de çalışmalarımız devam ediyor. Üniversitemiz fiziksel altyapısını önemli

ölçüde tamamlamıştı ancak AFSÜ’nün kurulması neticesinde yeni odak noktalarımız olmuştu. Bu açıdan yeni yatırımlar yapıyoruz. Bugün, 19 milyon liralık

büyük bir proje olan Kocatepe Hayvan Hastanesinin temelini atacağız. Bunun dışında Spor Bilimleri Fakültemizi güçlendiriyoruz. Rıza Çerçel Kültür

Merkezini ise Kocatepe Kültür ve Sanat Evi olarak yeniden düzenlendik. 30 Kasım 2020’de hizmete sunacağız. Orada Güzel Sanatlar Fakültemiz ve Devlet

Konservatuvarı için alanlar olacak. Güzel Sanatlar Fakültemiz için sergi alanları olacak. Sivil toplum kuruluşlarıyla, kamu kuruluşları ile birlikte yapacağımız

faaliyetler, Sürekli Eğitim Merkezimizin halka yönelik programları ve de Devlet Konservatuvarımızın gençlere yönelik kursları yer alacak. Sürekli faal bir

merkez olacak. Bahçesini de yeniden düzenleyeceğiz. İstediğimiz vizyona uygun hale getireceğiz. Bunun yanında bazı fakültelerimizde ek binalar

yapacağız.”

 

“ÜNİVERSİTE İLE ŞEHİR CİDDİ ŞEKİLDE BÜTÜNLEŞTİ”

Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ise yapılan çalışmalardan ötürü AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür etti.

Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz.

Projelerimizde hemen yer almak istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor

ve bizler de bunları yakından görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok

teşekkür ediyorum.” dedi.
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ATSO İLE ŞEKERBANK ARASINDA PROTOKOL İMZALANDI
ATSO ile Şekerbank arasında protokol imzalandı

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı

 

Protokol çerçevesinde, kredisi uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde, aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz veya 3 ayda bir taksit ödemeli

ticari kredi kullanabilecek. Kredilerde uygulanacak faiz oranı, Banka’nın mevcut liste fiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi işlemi

için binde 5 oranında kullandırım komisyonu alınacak. Ayrıca, kredi kullanan ATSO üyesinin, ilk kez Banka’nın POS cihazını kullanması hâlinde, ilk 3 ay POS

kira bedeli alınmayacak.

“AFYONKARAHİSAR’DAKİ İLK

ŞUBEMİZİ 60 YIL ÖNCE AÇTIK”

31 Aralık 2021 tarihine kadar geçerli olacak protokolün imza töreni ATSO hizmet binasında gerçekleştirildi. Protokol imza töreninde konuşan Şekerbank

T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu, “Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odamız ile bu protokolü imzalamaktan son derece mutluyuz. Biz

Afyonkarahisar’da ilk şubemizi, bundan 60 yıl önce açtık. Sadece Afyonkarahisar’da değil, Afyon’un 7 ilçesindeki şubelerimizle başlayan yolculuğumuz,

bugün hâlâ devam ediyor. İnşallah bu protokolümüz ile birlikte Afyonkarahisarımız’daki tasarruf sahiplerimizle bugüne kadar taşıdığımız birliği ve bütünlüğü,

Afyon’un sanayicisi ve tüccarı ile paylaşacağız. Bankamız, Odamız ve ilimiz için hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum.” dedi.

SERTESER,

TEŞEKKÜR ETTİ

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de Tuğbay Kumoğlu nezdinde Şekerbank T.A.Ş.’ye teşekkür ederek sözlerine başladı. Serteser, “Bu

protokolü sizin temsil ettiğiniz makam ile imzalamak bizim için gurur verici, böylece Afyonkarahisar’a ne kadar değer verdiğinizi belirtmiş oluyorsunuz. Bir

bankanın 60 yılı aşkın bir süredir Afyonkarahisar’da olması, 7 ilçesinde şube açması, Afyon’a gösterdiği önemi belirtir. Şekerbank, değerli üyelerimize güzel

diyebileceğimiz imkânlar sağlıyor. Odamız’ın değerli üyelerinin bu imkânlardan yararlanmasını diliyoruz. Sağlanan imkânlar dolayısıyla Şekerbank ailesine

teşekkür ediyorum.” diye konuştu.

Protokol imza töreninde Şekerbank T.A.Ş. Akdeniz Bölge Müdürü Ahmet Çapançatal, Afyon Şube Müdürü Ozan Çakır, Ticari Portföy Yöneticisi Evrim Taş ve

KOBİ Portföy Yöneticisi Mehmet Kemal Yılanlı da hazır bulundu.

Törenin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu’na mermerden yapılmış

gemi-saat takdim etti.

Öte yandan Şekerbank ile Afyonkarahisar Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği arasında da “Kapımız Esnafa Açık” protokolü imzalandı.

>> Kocatepe Haber Merkezi
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ATSO İle Şekerbank Arasında Protokol İmzalandı

ATSO İle Şekerbank Arasında Protokol İmzalandı

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı. Protokol

çerçevesinde, kredisi uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde, aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz veya 3 ayda bir taksit ödemeli ticari kredi

kullanabilecek. Kredilerde uygulanacak faiz oranı, Banka’nın mevcut liste fiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi işlemi için binde 5

oranında kullandırım komisyonu alınacak. Ayrıca, kredi kullanan ATSO üyesinin, ilk kez Banka’nın POS cihazını kullanması hâlinde, ilk 3 ay POS kira bedeli

alınmayacak.

 

31 Aralık 2021 tarihine kadar geçerli olacak protokolün imza töreni ATSO hizmet binasında gerçekleştirildi. Protokol imza töreninde konuşan Şekerbank

T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu, “Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odamız ile bu protokolü imzalamaktan son derece mutluyuz. Biz

Afyonkarahisar’da ilk şubemizi, bundan 60 yıl önce açtık. Sadece Afyonkarahisar’da değil, Afyon’un 7 ilçesindeki şubelerimizle başlayan yolculuğumuz,

bugün hâlâ devam ediyor. İnşallah bu protokolümüz ile birlikte Afyonkarahisarımız’daki tasarruf sahiplerimizle bugüne kadar taşıdığımız birliği ve bütünlüğü,

Afyon’un sanayicisi ve tüccarı ile paylaşacağız. Bankamız, Odamız ve ilimiz için hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum” dedi.

 

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de Tuğbay Kumoğlu nezdinde Şekerbank T.A.Ş.’ye teşekkür ederek sözlerine başladı. Serteser, “Bu

protokolü sizin temsil ettiğiniz makam ile imzalamak bizim için gurur verici, böylece Afyonkarahisar’a ne kadar değer verdiğinizi belirtmiş oluyorsunuz. Bir

bankanın 60 yılı aşkın bir süredir Afyonkarahisar’da olması, 7 ilçesinde şube açması, Afyon’a gösterdiği önemi belirtir. Şekerbank, değerli üyelerimize güzel

diyebileceğimiz imkânlar sağlıyor. Odamız’ın değerli üyelerinin bu imkânlardan yararlanmasını diliyoruz. Sağlanan imkânlar dolayısıyla Şekerbank ailesine

teşekkür ediyorum” diye konuştu.

 

Protokol imza töreninde Şekerbank T.A.Ş. Akdeniz Bölge Müdürü Ahmet Çapançatal, Afyon Şube Müdürü Ozan Çakır, Ticari Portföy Yöneticisi Evrim Taş ve

KOBİ Portföy Yöneticisi Mehmet Kemal Yılanlı da hazır bulundu.

 

Törenin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu’na mermerden yapılmış

gemi-saat takdim etti.

Tags: 

AFYONARMONIHABER.COM
Yayın Tarihi : 12.11.2020 10:34:00
Link : http://www.afyonarmonihaber.com/haber-haberi-13554.html



ATSO İLE ŞEKERBANK ARASINDA PROTOKOL İMZALANDI
ATSO İle Şekerbank Arasında Protokol İmzalandı

ATSO İle Şekerbank Arasında Protokol İmzalandı

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı. Protokol

çerçevesinde, kredisi uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde, aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz veya 3 ayda bir taksit ödemeli ticari kredi

kullanabilecek. Kredilerde uygulanacak faiz oranı, Banka’nın mevcut liste fiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi işlemi için binde 5

oranında kullandırım komisyonu alınacak. Ayrıca, kredi kullanan ATSO üyesinin, ilk kez Banka’nın POS cihazını kullanması hâlinde, ilk 3 ay POS kira bedeli

alınmayacak.

 

31 Aralık 2021 tarihine kadar geçerli olacak protokolün imza töreni ATSO hizmet binasında gerçekleştirildi. Protokol imza töreninde konuşan Şekerbank

T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu, “Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odamız ile bu protokolü imzalamaktan son derece mutluyuz. Biz

Afyonkarahisar’da ilk şubemizi, bundan 60 yıl önce açtık. Sadece Afyonkarahisar’da değil, Afyon’un 7 ilçesindeki şubelerimizle başlayan yolculuğumuz,

bugün hâlâ devam ediyor. İnşallah bu protokolümüz ile birlikte Afyonkarahisarımız’daki tasarruf sahiplerimizle bugüne kadar taşıdığımız birliği ve bütünlüğü,

Afyon’un sanayicisi ve tüccarı ile paylaşacağız. Bankamız, Odamız ve ilimiz için hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum” dedi.

 

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de Tuğbay Kumoğlu nezdinde Şekerbank T.A.Ş.’ye teşekkür ederek sözlerine başladı. Serteser, “Bu

protokolü sizin temsil ettiğiniz makam ile imzalamak bizim için gurur verici, böylece Afyonkarahisar’a ne kadar değer verdiğinizi belirtmiş oluyorsunuz. Bir

bankanın 60 yılı aşkın bir süredir Afyonkarahisar’da olması, 7 ilçesinde şube açması, Afyon’a gösterdiği önemi belirtir. Şekerbank, değerli üyelerimize güzel

diyebileceğimiz imkânlar sağlıyor. Odamız’ın değerli üyelerinin bu imkânlardan yararlanmasını diliyoruz. Sağlanan imkânlar dolayısıyla Şekerbank ailesine

teşekkür ediyorum” diye konuştu.

 

Protokol imza töreninde Şekerbank T.A.Ş. Akdeniz Bölge Müdürü Ahmet Çapançatal, Afyon Şube Müdürü Ozan Çakır, Ticari Portföy Yöneticisi Evrim Taş ve

KOBİ Portföy Yöneticisi Mehmet Kemal Yılanlı da hazır bulundu.

 

Törenin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu’na mermerden yapılmış

gemi-saat takdim etti.
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ATSO İle Şekerbank Arasında Protokol İmzalandı

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı. Protokol

çerçevesinde, kredisi uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde, aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz veya 3 ayda bir taksit ödemeli ticari kredi

kullanabilecek. Kredilerde uygulanacak faiz oranı, Banka’nın mevcut liste fiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi işlemi için binde 5

oranında kullandırım komisyonu alınacak. Ayrıca, kredi kullanan ATSO üyesinin, ilk kez Banka’nın POS cihazını kullanması hâlinde, ilk 3 ay POS kira bedeli

alınmayacak.

 

31 Aralık 2021 tarihine kadar geçerli olacak protokolün imza töreni ATSO hizmet binasında gerçekleştirildi. Protokol imza töreninde konuşan Şekerbank

T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu, “Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odamız ile bu protokolü imzalamaktan son derece mutluyuz. Biz

Afyonkarahisar’da ilk şubemizi, bundan 60 yıl önce açtık. Sadece Afyonkarahisar’da değil, Afyon’un 7 ilçesindeki şubelerimizle başlayan yolculuğumuz,

bugün hâlâ devam ediyor. İnşallah bu protokolümüz ile birlikte Afyonkarahisarımız’daki tasarruf sahiplerimizle bugüne kadar taşıdığımız birliği ve bütünlüğü,

Afyon’un sanayicisi ve tüccarı ile paylaşacağız. Bankamız, Odamız ve ilimiz için hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum” dedi.

 

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de Tuğbay Kumoğlu nezdinde Şekerbank T.A.Ş.’ye teşekkür ederek sözlerine başladı. Serteser, “Bu

protokolü sizin temsil ettiğiniz makam ile imzalamak bizim için gurur verici, böylece Afyonkarahisar’a ne kadar değer verdiğinizi belirtmiş oluyorsunuz. Bir

bankanın 60 yılı aşkın bir süredir Afyonkarahisar’da olması, 7 ilçesinde şube açması, Afyon’a gösterdiği önemi belirtir. Şekerbank, değerli üyelerimize güzel

diyebileceğimiz imkânlar sağlıyor. Odamız’ın değerli üyelerinin bu imkânlardan yararlanmasını diliyoruz. Sağlanan imkânlar dolayısıyla Şekerbank ailesine

teşekkür ediyorum” diye konuştu.

 

Protokol imza töreninde Şekerbank T.A.Ş. Akdeniz Bölge Müdürü Ahmet Çapançatal, Afyon Şube Müdürü Ozan Çakır, Ticari Portföy Yöneticisi Evrim Taş ve

KOBİ Portföy Yöneticisi Mehmet Kemal Yılanlı da hazır bulundu.

 

Törenin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu’na mermerden yapılmış

gemi-saat takdim etti.
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AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Vali Gökmen Çiçek’in Başkanlığında, kurul üyelerinin katılımıyla

yapıldı.

 

Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla

öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e

katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve

kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-

2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması, MÜSİAD

tarafından şekillendiren Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış ticaret sektöründe faaliyet

gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere

Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi

önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu.

 

Toplantının açılış konuşmasını yapan Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş Üniversite ve Danışma Kurulu Toplantısının

gündeminde bulunan konularla ilgili olarak kısa bir bilgiler vererek, pandemi süreci ve uzaktan eğitim faaliyeti konusunda bilgiler verdi.

 

Üniversite Şehir ile Ciddi Şekilde Bütünleşti

 

Yapılan çalışmalardan dolayı AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür eden Vali Gökmen Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde

üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz. Projelerimizde hemen yer almak

istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor ve bizler de bunları yakından

görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok teşekkür ediyorum” dedi.

 

Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.

 

Toplantıya; Vali Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi

Başkanı Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)

Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Karakol, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan

Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç.

Dr. Gökhan Demirtaş katıldı.
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AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı
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AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Vali Gökmen Çiçek’in Başkanlığında, kurul üyelerinin katılımıyla

yapıldı.

 

Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla

öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e

katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve

kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-

2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması, MÜSİAD

tarafından şekillendiren Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış ticaret sektöründe faaliyet

gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere

Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi

önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu.

 

Toplantının açılış konuşmasını yapan Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş Üniversite ve Danışma Kurulu Toplantısının

gündeminde bulunan konularla ilgili olarak kısa bir bilgiler vererek, pandemi süreci ve uzaktan eğitim faaliyeti konusunda bilgiler verdi.

 

Üniversite Şehir ile Ciddi Şekilde Bütünleşti

 

Yapılan çalışmalardan dolayı AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür eden Vali Gökmen Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde

üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz. Projelerimizde hemen yer almak

istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor ve bizler de bunları yakından

görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok teşekkür ediyorum” dedi.

 

Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.

 

Toplantıya; Vali Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi

Başkanı Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)

Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Karakol, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan

Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç.

Dr. Gökhan Demirtaş katıldı.
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AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Vali Gökmen Çiçek’in Başkanlığında, kurul üyelerinin katılımıyla

yapıldı.

 

Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla

öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e

katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve

kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-

2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması, MÜSİAD

tarafından şekillendiren Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış ticaret sektöründe faaliyet

gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere

Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi

önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu.

 

Toplantının açılış konuşmasını yapan Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş Üniversite ve Danışma Kurulu Toplantısının

gündeminde bulunan konularla ilgili olarak kısa bir bilgiler vererek, pandemi süreci ve uzaktan eğitim faaliyeti konusunda bilgiler verdi.

 

Üniversite Şehir ile Ciddi Şekilde Bütünleşti

 

Yapılan çalışmalardan dolayı AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür eden Vali Gökmen Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde

üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz. Projelerimizde hemen yer almak

istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor ve bizler de bunları yakından

görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok teşekkür ediyorum” dedi.

 

Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.

 

Toplantıya; Vali Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi

Başkanı Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)

Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Karakol, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan

Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç.

Dr. Gökhan Demirtaş katıldı.
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AKÜ’de “bilgi, fikir ve patent üretimi merkezi” kuruluyor
AKÜ’de “bilgi, fikir ve patent üretimi merkezi” kuruluyor

Rektör Karakaş, “Benim adına ‘bilgi, fikir ve patent üretimi merkezi’ dediğim ama başka türlü de isimlendirebileceğimiz bir merkez bina yapmak istiyoruz”

dedi.

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5. toplantısı gerçekleştirildi. AKÜ Senato Salonunda gerçekleştirilen toplantıya Afyonkarahisar Valisi

Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi Başkanı

Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)  Afyonkarahisar İl

Başkanı Ahmet Karakol,  Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan Yardımcısı İrfan

Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Gökhan

Demirtaş katıldı.

 

BİRÇOK HUSUS MASAYA YATIRILDI

 

Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla

öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e

katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve

kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-

2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması, MÜSİAD

tarafından şekillendirilen Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış ticaret sektöründe faaliyet

gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere

Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi

önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu.

 

MİSAFİR ÖĞRENCİ SAYISI YÜZDE 100’E YAKIN ARTTI

 

AKÜ hakkında bilgiler veren Rektör Karakaş, AKÜ’nün öğrenci sayısının 36 bin olduğunu belirterek bu sayının zaman zaman 35 bin ila 37 bin arasında

değiştiğini ifade etti. Karakaş, AKÜ’nün misafir öğrenci sayısında yüzde yüze yakın artış yaşadığını belirterek pandemi döneminde olunmasına rağmen

üniversitenin 58 ülkeden bin 63 öğrencisi olduğunu ifade etti. Üniversitenin doluluk oranlarında da artış yaşandığını ifade eden Karakaş, 2020 yılında yüzde

93’e yakın doluluk oranına ulaştıklarını açıkladı.

 

“AKÜ’YÜ ÜST SIRALARA TAŞIMAK İSTİYORUZ”

 

AKÜ’nün Akademik Performansa Göre Üniversite Sıralamasında (URAP) önceki yıla göre büyük bir ilerleme kaydettiğini ve 78. sıradan 65. sıraya

yükseldiğini ifade eden Karakaş, gelecek yıllarda 45 ila 50 arası sıralara gelmek için çalıştıklarını kaydetti. Eğitim kalitesini arttırmak için yapılan çalışmalar

dışında fiziksel altyapı açısından da AKÜ’yü üst sıralara taşımak istediklerinin altını çizen Karakaş, şöyle konuştu:

 

SÜREKLİ FAAL BİR MERKEZ OLACAK

 

“Fiziksel altyapı açısından yapılan sıralamalarda üst sıralarda yer alıyoruz. YÖK’ün her yıl vermiş olduğu engelsiz üniversite ödüllerinde mekânda erişim

dalında birinci olduk. Sosyal alanda erişim ve eğitimde erişim sıralamaları ile ilgili de çalışmalarımız devam ediyor. Üniversitemiz fiziksel altyapısını önemli

ölçüde tamamlamıştı ancak AFSÜ’nün kurulması neticesinde yeni odak noktalarımız olmuştu. Bu açıdan yeni yatırımlar yapıyoruz. 13 Kasım 2020 Cuma

günü 19 milyon liralık büyük bir proje olan Kocatepe Hayvan Hastanesinin temelini atacağız. Bunun dışında Spor Bilimleri Fakültemizi güçlendiriyoruz. Rıza

Çerçel Kültür Merkezini ise Kocatepe Kültür ve Sanat Evi olarak yeniden düzenlendik. 30 Kasım 2020’de hizmete sunacağız. Orada Güzel Sanatlar

Fakültemiz ve Devlet Konservatuvarı için alanlar olacak. Güzel Sanatlar Fakültemiz için sergi alanları olacak. Sivil toplum kuruluşlarıyla, kamu kuruluşları ile

birlikte yapacağımız faaliyetler, Sürekli Eğitim Merkezimizin halka yönelik programları ve de Devlet Konservatuvarımızın gençlere yönelik kursları yer alacak.

Sürekli faal bir merkez olacak. Bahçesini de yeniden düzenleyeceğiz. İstediğimiz vizyona uygun hale getireceğiz. Bunun yanında bazı fakültelerimizde ek

binalar yapacağız.”

 

UYGAR MERKEZLERİ ÖRNEK BİR PROJE OLACAK

 

Karakaş, AKÜ’nün en önemli projelerinden birinin de Uygulama ve Araştırma (UYGAR) Merkezlerini tek bir binada bir araya getirerek bir mükemmeliyet

merkezi oluşturulacağını belirtti. Karakaş, “Benim adına ‘bilgi, fikir ve patent üretimi merkezi’ dediğim ama başka türlü de isimlendirebileceğimiz bir merkez

bina yapmak istiyoruz. 2 katlı düşündüğümüz binada araştırma merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Birinci katında aktif faaliyetlerde bulunan içinde laboratuvar

özellikleri de olan cihazları olan merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Şu anda proje aşaması tamamlanan bu projemizde de finans arayışına girdiğimizi

belirtmek istiyorum. AKÜ olarak önemli çalışmalara imza atan, çok ciddi araştırma merkezlerimiz ve araştırma laboratuvarlarımız var. Onları daha güçlü bir

şekilde hem ulusal hem de uluslararası alanda akredite ederek faaliyetler gerçekleştirmek istiyoruz” diye konuştu.

 

4 BÖLÜMÜN AKREDİTASYON SÜREÇLERİ DEVAM EDİYOR

 

AFYONMANSETHABER.COM
Yayın Tarihi : 12.11.2020 08:46:00
Link : http://www.afyonmansethaber.com/haber/akude_bilgi_fikir_ve_patent_uretimi_merkezi_

kuruluyor-29600.html



AKÜ’nün Gastronomi Bölümünün akreditasyonunun ardından Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği, Tarih ile Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümlerine

ilişkin akreditasyon süreçlerinin de devam ettiğini anlatan Karakaş, şu bilgileri paylaştı:

 

“Üniversitelerde iki türlü akreditasyon var. Biri birim akreditasyonu, diğeri ise kurumsal akreditasyon. Birim akreditasyonu bağımsız dış kurumların

gerçekleştirdiği bir akreditasyon. Kurumsal akreditasyon da bağımsız ama mesela Türkiye’de Yükseköğretim Kalite Kurulu, YÖK’ten hem mali olarak hem de

yönetim olarak özerkleşti. Biz 2018 yılında Yükseköğretim Kalite Kurulunca dış değerlendirmeden geçtik; şu anda izleme statüsündeyiz.

 

BU SÜRECE DÂHİL OLDULAR

 

Aralığın ilk haftasında izleme yapılacak, bu süreçte sizlerden de bilgiler alacaklar. İzleme tamamlandıktan sonra da kurumsal akreditasyona müracaat

edeceğiz. Bunun dışında birim düzeyindeki akreditasyon çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Gastronomi ile başladık, inşallah Turizm İşletmeciliği, Turizm

Rehberliği, Tarih Bölümü ve Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümümüz de bu sürece dâhil oldular. Aslında mühendislik fakültemiz için de süreci başlatmıştık

fakat onları akredite eden kurum bu konudaki çalışmalarını pandemiden dolayı durdurdu. Orada da iki bölümümüz için çalışıyorduk. Ayrıca Veteriner

Fakültemiz için de pandemiden dolayı çalışma durduruldu.”

 

BİLGİSAYAR MÜHENDİSLİĞİNE ÖĞRENCİ ALACAĞIZ

 

AKÜ’nün öğrenci merkezli ve kalite odaklı bir politika yürüttüğünü ifade eden Karakaş, sadece öncelikli alanlarda değil tüm fakültelerde eğitim kalitesini

arttırma ve akademisyenlerin çalışma motivasyonlarını yükseltmek için hareket ettiklerini ve bunun da karşılığını aldıklarını belirtti. Karakaş, mühendislik

fakültesine çağın gerektirdiği önemli bölümlerin açılması noktasında olumlu gelişmelerin yaşandığını açıklayarak, 2021 yılında Mühendislik Fakültesi

bünyesinde Bilgisayar Mühendisliğine öğrenci almayı planladıklarını bildirdi.

 

YÖK’E BAŞVURUDA BULUNACAĞIZ

 

Karakaş, fakültelerin başarıları ile ilgili olarak şunları söyledi: “Hukuk Fakültemiz iki yıldır üst üste yüksek yargı sınavlarında derece yapıyor. Mühendislik

fakültemizde ise belli alanlarda çok ciddi akademik ve altyapı imkânlarımız var. AKÜ olarak araştırma faaliyetleri ve laboratuvar imkânları açısından oldukça

iyi durumdayız. Belli alanlarda uluslararası akreditasyonları sağlamak için çalışmalarımız var. Bizim mühendis yetiştiren Mühendislik Fakültesi ve Teknoloji

Fakültemiz bulunuyor. Mühendislik Fakültesine Bilgisayar Mühendisliği bölümünü de açıyoruz. Öğrenci de alacağız bu sene. Teknoloji fakültesine de yazılım

mühendisliği bölümünün açılması için YÖK’e başvuruda bulunacağız” ifadelerini kullandı.

 

TEKNOFEST’TE İYİ SONUÇLAR ALINDI

 

2020 yılı içerisinde AKÜ’nün ilk defa TEKNOFEST yarışlarına katıldığını ve iyi sonuçlar aldığını belirten Karakaş, bunda oluşturdukları atölyelerin ve

laboratuvarların etkisinin önemli olduğunu kaydetti.

 

Karakaş, “Roket, İHA ve elektrik araçlar kategorisinde yarışlara katıldık. Gönüllü danışmanlarımıza teşekkür ediyoruz. Sponsor olarak da ATSO ciddi katkıda

bulundu, belediyemizin de çorbada tuzu oldu. Öğrencilerimiz kendi ceplerinden harcamalar yaptı. Dumlupınar Bilim ve Sanat Merkezi öğrencileri de

atölyelerimizde çalışmalarını yürüttü ve ikinciliği aldılar. Bununla beraber öğrencilerimiz AKÜ Mobil için çok çalıştılar ama eksiklerimiz de vardı, o konudaki

eksiklikleri tamamlamak istiyoruz. Bu yarışmalara katılınca diğer üniversitelerden gelen araçları da görüyoruz. O araçların tamamı logolarla doluydu

sponsorlar sayesinde, çok güçlü araçlar vardı. Bizde bu konuda bir eksiklik vardı. Buna rağmen 115 takım arasında 32. olduk” diye konuştu.

 

ÜNİVERSİTE ŞEHİR İLE CİDDİ ŞEKİLDE BÜTÜNLEŞTİ

 

Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ise yapılan çalışmalardan ötürü AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür etti.

Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz.

Projelerimizde hemen yer almak istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor

ve bizler de bunları yakından görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok

teşekkür ediyorum” dedi.

 

MÜSPET SONUÇ KURUMSAL AKREDİTASYON İÇİN ŞART

 

AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir ise Yükseköğretim Kalite Kurulu (YÖKAK) Kalite Süreçleri ve İzleme Programları ile ilgili bilgiler verdi.

YÖKAK’ın üniversiteleri 5 yıllığına denetlediğini ve sonrasında izleme sürecinin başladığı belirten Özdemir, “Bu denetleme süreçleri şöyle işliyor, öncelikle bir

rapor yazıyoruz ve kendimizi beyan ediyoruz, onlar da gelip kontrol edip kendi raporlarını oluşturuyorlar. Buna da dış değerlendirme deniyor. Dış

değerlendirmede iyi rapor alabilirsek üniversite olarak kurumsal akreditasyona başvurma hakkımız oluyor. Bu 5 yılda bir değerlendirmenin dışında bir de

izleme yapıyorlar. Yapılanları kontrol etmek için bir ekip gönderip kontrol ediyorlar. Bu yıl AKÜ izleme sürecinde. 3 farklı üniversiteden 3 farklı öğretim üyesi

bizi izlemeye alacak. Gelip hem üniversite yöneticileriyle hem de isterlerse dış paydaşlarla yani danışma kurulu üyeleriyle görüşme yapabiliyorlar” şeklinde

konuştu.

 

AKÜ UZAKTAN EĞİTİM ALTYAPISINI GÜÇLENDİRDİ

 

Pandemi süreci sebebiyle gerçekleştirilen uzaktan eğitim süreçleri ile ilgili bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker, AKÜ’nün uzaktan

eğitime ilk olarak asenkron olarak başladığını, yaz okulu sürecinde ise canlı derslere başladıklarını ve 2020-2021 akademik yılında ciddi bir hazırlık



sonucunda uzaktan eğitim faaliyetlerini sorunsuz yürüttüklerini kaydetti.

 

SORUN YAŞAMAMALARI İÇİN HAZIRLIKLAR YAPILDI

 

Prof. Dr. Peker, şöyle konuştu: “İlk başta asenkron olarak eğitime başladık. Sonra yaz dönemine başladıktan sonra yaklaşık 400 civarı ders açıldı, 11 bin

civarında öğrenci yaz okulunu bizden takip ettiler. Orada ise dersleri canlı yaptık. Önceki uygulamamızda hoca daha önce çektiği videoyu ve ders notlarını

sisteme yükleyip forum aracılığıyla öğrencilerin sorularını cevaplıyordu. Sonraki yaz okulundan itibaren ise canlı derslere başladık. Bu tamamlandıktan sonra

süreç içerisinde bizler de altyapıyı güçlendirmek için çalışmalar yaptık. Uzaktan Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezimiz kuruldu, merkez müdürümüz

atandı. Bununla birlikte öğrencilerimizin sistemsel bir sorun yaşamamaları için hazırlıklar yapıldı.

 

ALTYAPI HAZIRLIĞI YAPTIK

 

Depolama sistemi ile ilgili özellikle satın almalar yaptık. 1,5 milyona yakın civarda harcama yaparak altyapı hazırlığı yaptık. Biz bu hazırlığı yaptık ama

öğrencinin durumdan memnun olup olmadığını da öğrenmek için öğrencilerimize bir memnuniyet anketi uyguladık. Yüzde 67 civarında bir memnuniyet çıktı.

Canlı derse katılamayan öğrencilerimiz de hocanın verdiği dersi tekrar tekrar istediği zaman izleyebiliyordu. Ancak öğrencilerimizin memnun olmadığı

konuları da araştırdık. Bunlardan ilki iletişim ile alakalıydı. Bunu bütün birimlerden birer sorumlu belirleyerek aşmaya çalıştık.

 

446 BİN KATILIM SAĞLANDI

 

Ayrıca öğrencilerimizin uzaktan eğitimde verimli eğitim alma konusunda çekingeleri vardı. Uygulamalı dersler noktasında özellikle vardı bu sorun. Bunların

ortadan kaldırılması adına güz dönemine yönelik hazırlıklar yaptık, hocalarımıza eğitimler verdik, öğrencilerimizi nasıl motive tutabileceğimiz konusunda

çalışmalar yaptık. Bu 5 haftalık süreç içerisinde de 30 bine yakın canlı ders yaptık. 446 bin katılım sağlandı canlı derslerimize. Bununla birlikte aynı anda 4

bin 300 öğrencimiz katılım sağlayabildi. Sistemimizde bu konuda bir aksaklık yaşanmıyor, anlık sorunlarda ise hemen müdahale ediyoruz.”

 

İŞBAŞI EĞİTİMİNDE ÖĞRENCİ İŞ TEKLİFİ ALABİLİYOR

 

Özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı işbaşı eğitim hakkında bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yılmaz Yalçın ise işbaşı eğitimin

öğrenciler için faydalarından bahsetti.

 

AKÜ’de Teknoloji Fakültesi ve Bolvadin Uygulamalı Bilimler Yüksekokulunda zorunlu, İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi ile Turizm Fakültesinde ise seçmeli

olarak işbaşı eğitimin yer aldığını ifade eden Yalçın, “Öğrenci burada uygulamayı yerinde görüyor. Teknoloji Fakültesi mühendis yetiştirdiği için mühendisliğin

nasıl yapıldığı, işin nasıl yapıldığı, işçilerin mühendise olan davranışlarını vs. bizzat gözlemliyorlar. Yani öğrencimizin alışma süresini çok kısaltıyoruz.

Sanayici tarafından baktığımız zaman ise kendi mühendisini seçme şansı oluyor. Diyelim ki 5 tane mühendis adayını işyeri eğitimine aldı ve aralarından en

iyilerini seçebilir. Bunu da ziyaretlerimizde görüyoruz. Öğrencilere bu esnada iş teklifi geliyor. İşyeri eğitimi yaptığı yer öğrencinin işyeri olabiliyor. Bu

dönemde yaklaşık 640 öğrencimiz işbaşı eğitimde, bunun da 434 tanesi Teknoloji Fakültesi öğrencilerinden oluşuyor” ifadelerini kullandı.

 

Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.
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AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı
AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Vali Gökmen Çiçek’in Başkanlığında, kurul üyelerinin katılımıyla

yapıldı.

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Vali Gökmen Çiçek’in Başkanlığında, kurul üyelerinin katılımıyla

yapıldı.Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla

öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e

katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve

kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-

2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması, MÜSİAD

tarafından şekillendiren Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış ticaret sektöründe faaliyet

gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere

Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi

önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu.Toplantının açılış

konuşmasını yapan Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş Üniversite ve Danışma Kurulu Toplantısının gündeminde bulunan

konularla ilgili olarak kısa bir bilgiler vererek, pandemi süreci ve uzaktan eğitim faaliyeti konusunda bilgiler verdi.Üniversite Şehir ile Ciddi Şekilde

BütünleştiYapılan çalışmalardan dolayı AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür eden Vali Gökmen Çiçek, “Sizin

rektörlüğünüzde üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz. Projelerimizde hemen

yer almak istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor ve bizler de bunları

yakından görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok teşekkür ediyorum”

dedi.Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.Toplantıya; Vali Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ

Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi Başkanı Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü

Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)  Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Karakol,  Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu

Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat

Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Gökhan Demirtaş katıldı.
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ATSO İLE ŞEKERBANK ARASINDA PROTOKOL İMZALANDI
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Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO

üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSOüyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı.Protokol

çerçevesinde, kredisi uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde,aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz veya 3 ayda bir taksit ödemeli ticarikredi

kullanabilecek. Kredilerde uygulanacak faiz oranı, Banka’nın mevcut listefiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi işlemi içinbinde 5

oranında kullandırım komisyonu alınacak. Ayrıca, kredi kullanan ATSOüyesinin, ilk kez Banka’nın POS cihazını kullanması hâlinde, ilk 3 ay POS kirabedeli

alınmayacak.31 Aralık 2021 tarihine kadar geçerli olacak protokolün imza töreni ATSOhizmet binasında gerçekleştirildi. Protokol imza töreninde konuşan

ŞekerbankT.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu, “Afyonkarahisar Ticaret veSanayi Odamız ile bu protokolü imzalamaktan son derece mutluyuz.

BizAfyonkarahisar’da ilk şubemizi, bundan 60 yıl önce açtık. SadeceAfyonkarahisar’da değil, Afyon’un 7 ilçesindeki şubelerimizle başlayanyolculuğumuz,

bugün hâlâ devam ediyor. İnşallah bu protokolümüz ile birlikteAfyonkarahisarımız’daki tasarruf sahiplerimizle bugüne kadar taşıdığımız birliğive bütünlüğü,

Afyon’un sanayicisi ve tüccarı ile paylaşacağız. Bankamız,Odamız ve ilimiz için hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum” dedi.ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü

Serteser de Tuğbay Kumoğlu nezdindeŞekerbank T.A.Ş.’ye teşekkür ederek sözlerine başladı. Serteser, “Bu protokolüsizin temsil ettiğiniz makam ile

imzalamak bizim için gurur verici, böyleceAfyonkarahisar’a ne kadar değer verdiğinizi belirtmiş oluyorsunuz. Birbankanın 60 yılı aşkın bir süredir

Afyonkarahisar’da olması, 7 ilçesinde şubeaçması, Afyon’a gösterdiği önemi belirtir. Şekerbank, değerli üyelerimize güzeldiyebileceğimiz imkânlar sağlıyor.

Odamız’ın değerli üyelerinin bu imkânlardanyararlanmasını diliyoruz. Sağlanan imkânlar dolayısıyla Şekerbank ailesineteşekkür ediyorum” diye

konuştu.Protokol imza töreninde Şekerbank T.A.Ş. Akdeniz Bölge Müdürü AhmetÇapançatal, Afyon Şube Müdürü Ozan Çakır, Ticari Portföy Yöneticisi

EvrimTaş ve KOBİ Portföy Yöneticisi Mehmet Kemal Yılanlı da hazır bulundu.Törenin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser,

ŞekerbankT.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu’na mermerden yapılmışgemi-saat takdim etti.
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ATSO İLE ŞEKERBANK ARASINDA PROTOKOL İMZALANDI
ATSO İLE ŞEKERBANK ARASINDA PROTOKOL İMZALANDI

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı.Protokol

çerçevesinde, kredisi uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde, aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz veya 3 ayda bir taksit ödemeli ticari kredi

kullanabilecek. Kredilerde uygulanacak faiz oranı, Banka’nın mevcut liste fiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi işlemi için binde 5

oranında kullandırım komisyonu alınacak. Ayrıca, kredi kullanan ATSO üyesinin, ilk kez Banka’nın POS cihazını kullanması hâlinde, ilk 3 ay POS kira bedeli

alınmayacak.31 Aralık 2021 tarihine kadar geçerli olacak protokolün imza töreni ATSO hizmet binasında gerçekleştirildi. Protokol imza töreninde konuşan

Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu, “Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odamız ile bu protokolü imzalamaktan son derece

mutluyuz. Biz Afyonkarahisar’da ilk şubemizi, bundan 60 yıl önce açtık. Sadece Afyonkarahisar’da değil, Afyon’un 7 ilçesindeki şubelerimizle başlayan

yolculuğumuz, bugün hâlâ devam ediyor. İnşallah bu protokolümüz ile birlikte Afyonkarahisarımız’daki tasarruf sahiplerimizle bugüne kadar taşıdığımız birliği

ve bütünlüğü, Afyon’un sanayicisi ve tüccarı ile paylaşacağız. Bankamız, Odamız ve ilimiz için hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum” dedi.ATSO Yönetim Kurulu

Başkanı Hüsnü Serteser de Tuğbay Kumoğlu nezdinde Şekerbank T.A.Ş.’ye teşekkür ederek sözlerine başladı. Serteser, “Bu protokolü sizin temsil ettiğiniz

makam ile imzalamak bizim için gurur verici, böylece Afyonkarahisar’a ne kadar değer verdiğinizi belirtmiş oluyorsunuz. Bir bankanın 60 yılı aşkın bir süredir

Afyonkarahisar’da olması, 7 ilçesinde şube açması, Afyon’a gösterdiği önemi belirtir. Şekerbank, değerli üyelerimize güzel diyebileceğimiz imkânlar sağlıyor.

Odamız’ın değerli üyelerinin bu imkânlardan yararlanmasını diliyoruz. Sağlanan imkânlar dolayısıyla Şekerbank ailesine teşekkür ediyorum” diye

konuştu.Protokol imza töreninde Şekerbank T.A.Ş. Akdeniz Bölge Müdürü Ahmet Çapançatal, Afyon Şube Müdürü Ozan Çakır, Ticari Portföy Yöneticisi

Evrim Taş ve KOBİ Portföy Yöneticisi Mehmet Kemal Yılanlı da hazır bulundu.Törenin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Şekerbank

T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu’na mermerden yapılmış gemi-saat takdim etti.
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Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Yapıldı.
Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Yapıldı.

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Yapıldı.

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Vali Gökmen Çiçek’in Başkanlığında, kurul üyelerinin katılımıyla

yapıldı.

 

Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla

öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e

katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve

kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-

2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması, MÜSİAD

tarafından şekillendiren Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış ticaret sektöründe faaliyet

gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere

Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi

önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu.

 

Toplantının açılış konuşmasını yapan Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş Üniversite ve Danışma Kurulu Toplantısının

gündeminde bulunan konularla ilgili olarak kısa bir bilgiler vererek, pandemi süreci ve uzaktan eğitim faaliyeti konusunda bilgiler verdi.

 

Üniversite Şehir ile Ciddi Şekilde Bütünleşti

 

Yapılan çalışmalardan dolayı AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür eden Vali Gökmen Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde

üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti.

 

Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz.

 

Bunu rahatlıkla görebiliyoruz. Projelerimizde hemen yer almak istiyorsunuz.

 

Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor ve bizler de bunları yakından görüyoruz.

 

Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum.

 

Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok teşekkür ediyorum” dedi.

 

Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.

 

Toplantıya; Vali Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi

Başkanı Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)

Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Karakol,  Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan

Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç.

Dr. Gökhan Demirtaş katıldı.
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AKÜ'YE 4 YEN BÖLÜM AÇILIYOR!..
AKÜ'YE 4 YEN BÖLÜM AÇILIYOR!..

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5. toplantısı gerçekleştirildi.

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5. toplantısı gerçekleştirildi.AKÜ Senato Salonunda gerçekleştirilen toplantıya Afyonkarahisar Valisi

Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi Başkanı

Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)  Afyonkarahisar İl

Başkanı Ahmet Karakol,  Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan Yardımcısı İrfan

Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Gökhan

Demirtaş katıldı.Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek

amacıyla öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında

TEKNOFEST’e katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum

kuruluşları ve kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin

oluşturulması, 2020-2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş

görüşlerinin alınması, MÜSİAD tarafından şekillendirilen Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış

ticaret sektöründe faaliyet gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm

Fakültesini tercih eden öğrencilere Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan

Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde

bulunuldu.Pandemiye rağmen AKÜ’nün misafir öğrenci sayısı yüzde 100’e yakın arttıAKÜ hakkında bilgiler veren Rektör Karakaş, AKÜ’nün öğrenci sayısının

36 bin olduğunu belirterek bu sayının zaman zaman 35 bin ila 37 bin arasında değiştiğini ifade etti. Karakaş, AKÜ’nün misafir öğrenci sayısında yüzde yüze

yakın artış yaşadığını belirterek pandemi döneminde olunmasına rağmen üniversitenin 58 ülkeden bin 63 öğrencisi olduğunu ifade etti. Üniversitenin doluluk

oranlarında da artış yaşandığını ifade eden Karakaş, 2020 yılında yüzde 93’e yakın doluluk oranına ulaştıklarını açıkladı.“AKÜ’yü üst sıralara taşımak

istiyoruz”AKÜ’nün Akademik Performansa Göre Üniversite Sıralamasında (URAP) önceki yıla göre büyük bir ilerleme kaydettiğini ve 78. sıradan 65. sıraya

yükseldiğini ifade eden Karakaş, gelecek yıllarda 45 ila 50 arası sıralara gelmek için çalıştıklarını kaydetti. Eğitim kalitesini arttırmak için yapılan çalışmalar

dışında fiziksel altyapı açısından da AKÜ’yü üst sıralara taşımak istediklerinin altını çizen Karakaş, şöyle konuştu:“Fiziksel altyapı açısından yapılan

sıralamalarda üst sıralarda yer alıyoruz. YÖK’ün her yıl vermiş olduğu engelsiz üniversite ödüllerinde mekânda erişim dalında birinci olduk. Sosyal alanda

erişim ve eğitimde erişim sıralamaları ile ilgili de çalışmalarımız devam ediyor. Üniversitemiz fiziksel altyapısını önemli ölçüde tamamlamıştı ancak AFSÜ’nün

kurulması neticesinde yeni odak noktalarımız olmuştu. Bu açıdan yeni yatırımlar yapıyoruz. 13 Kasım 2020 Cuma günü 19 milyon liralık büyük bir proje olan

Kocatepe Hayvan Hastanesinin temelini atacağız. Bunun dışında Spor Bilimleri Fakültemizi güçlendiriyoruz. Rıza Çerçel Kültür Merkezini ise Kocatepe

Kültür ve Sanat Evi olarak yeniden düzenlendik. 30 Kasım 2020’de hizmete sunacağız. Orada Güzel Sanatlar Fakültemiz ve Devlet Konservatuvarı için

alanlar olacak. Güzel Sanatlar Fakültemiz için sergi alanları olacak. Sivil toplum kuruluşlarıyla, kamu kuruluşları ile birlikte yapacağımız faaliyetler, Sürekli

Eğitim Merkezimizin halka yönelik programları ve de Devlet Konservatuvarımızın gençlere yönelik kursları yer alacak. Sürekli faal bir merkez olacak.

Bahçesini de yeniden düzenleyeceğiz. İstediğimiz vizyona uygun hale getireceğiz. Bunun yanında bazı fakültelerimizde ek binalar yapacağız.”UYGAR

Merkezleri örnek bir proje olacakKarakaş, AKÜ’nün en önemli projelerinden birinin de Uygulama ve Araştırma (UYGAR) Merkezlerini tek bir binada bir araya

getirerek bir mükemmeliyet merkezi oluşturulacağını belirtti. Karakaş, “Benim adına ‘bilgi, fikir ve patent üretimi merkezi’ dediğim ama başka türlü de

isimlendirebileceğimiz bir merkez bina yapmak istiyoruz. 2 katlı düşündüğümüz binada araştırma merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Birinci katında aktif

faaliyetlerde bulunan içinde laboratuvar özellikleri de olan cihazları olan merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Şu anda proje aşaması tamamlanan bu

projemizde de finans arayışına girdiğimizi belirtmek istiyorum. AKÜ olarak önemli çalışmalara imza atan, çok ciddi araştırma merkezlerimiz ve araştırma

laboratuvarlarımız var. Onları daha güçlü bir şekilde hem ulusal hem de uluslararası alanda akredite ederek faaliyetler gerçekleştirmek istiyoruz” diye

konuştu.4 bölümün akreditasyon süreçleri devam ediyorAKÜ’nün Gastronomi Bölümünün akreditasyonunun ardından Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği,

Tarih ile Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümlerine ilişkin akreditasyon süreçlerinin de devam ettiğini anlatan Karakaş, şu bilgileri paylaştı:“Üniversitelerde iki

türlü akreditasyon var. Biri birim akreditasyonu, diğeri ise kurumsal akreditasyon. Birim akreditasyonu bağımsız dış kurumların gerçekleştirdiği bir

akreditasyon. Kurumsal akreditasyon da bağımsız ama mesela Türkiye’de Yükseköğretim Kalite Kurulu, YÖK’ten hem mali olarak hem de yönetim olarak

özerkleşti. Biz 2018 yılında Yükseköğretim Kalite Kurulunca dış değerlendirmeden geçtik; şu anda izleme statüsündeyiz. Aralığın ilk haftasında izleme

yapılacak, bu süreçte sizlerden de bilgiler alacaklar. İzleme tamamlandıktan sonra da kurumsal akreditasyona müracaat edeceğiz. Bunun dışında birim

düzeyindeki akreditasyon çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Gastronomi ile başladık, inşallah Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği, Tarih Bölümü ve Moleküler

Biyoloji ve Genetik Bölümümüz de bu sürece dâhil oldular. Aslında mühendislik fakültemiz için de süreci başlatmıştık fakat onları akredite eden kurum bu

konudaki çalışmalarını pandemiden dolayı durdurdu. Orada da iki bölümümüz için çalışıyorduk. Ayrıca veteriner fakültemiz için de pandemiden dolayı

çalışma durduruldu.”Bilgisayar Mühendisliğine öğrenci alacağızAKÜ’nün öğrenci merkezli ve kalite odaklı bir politika yürüttüğünü ifade eden Karakaş, sadece

öncelikli alanlarda değil tüm fakültelerde eğitim kalitesini arttırma ve akademisyenlerin çalışma motivasyonlarını yükseltmek için hareket ettiklerini ve bunun

da karşılığını aldıklarını belirtti. Karakaş, mühendislik fakültesine çağın gerektirdiği önemli bölümlerin açılması noktasında olumlu gelişmelerin yaşandığını

açıklayarak, 2021 yılında Mühendislik Fakültesi bünyesinde Bilgisayar Mühendisliğine öğrenci almayı planladıklarını bildirdi. Karakaş, fakültelerin başarıları

ile ilgili olarak şunları söyledi:“Hukuk Fakültemiz iki yıldır üst üste yüksek yargı sınavlarında derece yapıyor. Mühendislik fakültemizde ise belli alanlarda çok

ciddi akademik ve altyapı imkânlarımız var. AKÜ olarak araştırma faaliyetleri ve laboratuvar imkânları açısından oldukça iyi durumdayız. Belli alanlarda

uluslararası akreditasyonları sağlamak için çalışmalarımız var. Bizim mühendis yetiştiren Mühendislik Fakültesi ve Teknoloji Fakültemiz bulunuyor.

Mühendislik Fakültesine Bilgisayar Mühendisliği bölümünü de açıyoruz. Öğrenci de alacağız bu sene. Teknoloji fakültesine de yazılım mühendisliği

bölümünün açılması için YÖK’e başvuruda bulunacağız” ifadelerini kullandı.TEKNOFEST’te iyi sonuçlar alındı2020 yılı içerisinde AKÜ’nün ilk defa

TEKNOFEST yarışlarına katıldığını ve iyi sonuçlar aldığını belirten Karakaş, bunda oluşturdukları atölyelerin ve laboratuvarların etkisinin önemli olduğunu

kaydetti. Karakaş, “Roket, İHA ve elektrik araçlar kategorisinde yarışlara katıldık. Gönüllü danışmanlarımıza teşekkür ediyoruz. Sponsor olarak da ATSO

ciddi katkıda bulundu, belediyemizin de çorbada tuzu oldu. Öğrencilerimiz kendi ceplerinden harcamalar yaptı. Dumlupınar Bilim ve Sanat Merkezi

öğrencileri de atölyelerimizde çalışmalarını yürüttü ve ikinciliği aldılar. Bununla beraber öğrencilerimiz AKÜ Mobil için çok çalıştılar ama eksiklerimiz de vardı,
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o konudaki eksiklikleri tamamlamak istiyoruz. Bu yarışmalara katılınca diğer üniversitelerden gelen araçları da görüyoruz. O araçların tamamı logolarla

doluydu sponsorlar sayesinde, çok güçlü araçlar vardı. Bizde bu konuda bir eksiklik vardı. Buna rağmen 115 takım arasında 32. olduk” diye

konuştu.Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ise yapılan çalışmalardan ötürü AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür

etti. Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz.

Projelerimizde hemen yer almak istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor

ve bizler de bunları yakından görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok

teşekkür ediyorum” dedi.Dış değerlendirmede müspet sonuç kurumsal akreditasyon için şartAKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir ise

Yükseköğretim Kalite Kurulu (YÖKAK) Kalite Süreçleri ve İzleme Programları ile ilgili bilgiler verdi. YÖKAK’ın üniversiteleri 5 yıllığına denetlediğini ve

sonrasında izleme sürecinin başladığı belirten Özdemir, “Bu denetleme süreçleri şöyle işliyor, öncelikle bir rapor yazıyoruz ve kendimizi beyan ediyoruz,

onlar da gelip kontrol edip kendi raporlarını oluşturuyorlar. Buna da dış değerlendirme deniyor. Dış değerlendirmede iyi rapor alabilirsek üniversite olarak

kurumsal akreditasyona başvurma hakkımız oluyor. Bu 5 yılda bir değerlendirmenin dışında bir de izleme yapıyorlar. Yapılanları kontrol etmek için bir ekip

gönderip kontrol ediyorlar. Bu yıl AKÜ izleme sürecinde. 3 farklı üniversiteden 3 farklı öğretim üyesi bizi izlemeye alacak. Gelip hem üniversite yöneticileriyle

hem de isterlerse dış paydaşlarla yani danışma kurulu üyeleriyle görüşme yapabiliyorlar” şeklinde konuştu.AKÜ uzaktan eğitim altyapısını

güçlendirdiPandemi süreci sebebiyle gerçekleştirilen uzaktan eğitim süreçleri ile ilgili bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker, AKÜ’nün

uzaktan eğitime ilk olarak asenkron olarak başladığını, yaz okulu sürecinde ise canlı derslere başladıklarını ve 2020-2021 akademik yılında ciddi bir hazırlık

sonucunda uzaktan eğitim faaliyetlerini sorunsuz yürüttüklerini kaydetti. Prof. Dr. Peker, şöyle konuştu:“İlk başta asenkron olarak eğitime başladık. Sonra yaz

dönemine başladıktan sonra yaklaşık 400 civarı ders açıldı, 11 bin civarında öğrenci yaz okulunu bizden takip ettiler. Orada ise dersleri canlı yaptık. Önceki

uygulamamızda hoca daha önce çektiği videoyu ve ders notlarını sisteme yükleyip forum aracılığıyla öğrencilerin sorularını cevaplıyordu. Sonraki yaz

okulundan itibaren ise canlı derslere başladık. Bu tamamlandıktan sonra süreç içerisinde bizler de altyapıyı güçlendirmek için çalışmalar yaptık. Uzaktan

Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezimiz kuruldu, merkez müdürümüz atandı. Bununla birlikte öğrencilerimizin sistemsel bir sorun yaşamamaları için

hazırlıklar yapıldı. Depolama sistemi ile ilgili özellikle satın almalar yaptık. 1,5 milyona yakın civarda harcama yaparak altyapı hazırlığı yaptık. Biz bu hazırlığı

yaptık ama öğrencinin durumdan memnun olup olmadığını da öğrenmek için öğrencilerimize bir memnuniyet anketi uyguladık. Yüzde 67 civarında bir

memnuniyet çıktı. Canlı derse katılamayan öğrencilerimiz de hocanın verdiği dersi tekrar tekrar istediği zaman izleyebiliyordu. Ancak öğrencilerimizin

memnun olmadığı konuları da araştırdık. Bunlardan ilki iletişim ile alakalıydı. Bunu bütün birimlerden birer sorumlu belirleyerek aşmaya çalıştık. Ayrıca

öğrencilerimizin uzaktan eğitimde verimli eğitim alma konusunda çekingeleri vardı. Uygulamalı dersler noktasında özellikle vardı bu sorun. Bunların ortadan

kaldırılması adına güz dönemine yönelik hazırlıklar yaptık, hocalarımıza eğitimler verdik, öğrencilerimizi nasıl motive tutabileceğimiz konusunda çalışmalar

yaptık. Bu 5 haftalık süreç içerisinde de 30 bine yakın canlı ders yaptık. 446 bin katılım sağlandı canlı derslerimize. Bununla birlikte aynı anda 4 bin 300

öğrencimiz katılım sağlayabildi. Sistemimizde bu konuda bir aksaklık yaşanmıyor, anlık sorunlarda ise hemen müdahale ediyoruz.”İşbaşı eğitiminde öğrenci

iş teklifi alabiliyorÖzel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı işbaşı eğitim hakkında bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yılmaz Yalçın

ise işbaşı eğitimin öğrenciler için faydalarından bahsetti. AKÜ’de Teknoloji Fakültesi ve Bolvadin Uygulamalı Bilimler Yüksekokulunda zorunlu, İktisadi ve

İdari Bilimler Fakültesi ile Turizm Fakültesinde ise seçmeli olarak işbaşı eğitimin yer aldığını ifade eden Yalçın, “Öğrenci burada uygulamayı yerinde görüyor.

Teknoloji Fakültesi mühendis yetiştirdiği için mühendisliğin nasıl yapıldığı, işin nasıl yapıldığı, işçilerin mühendise olan davranışlarını vs. bizzat

gözlemliyorlar. Yani öğrencimizin alışma süresini çok kısaltıyoruz. Sanayici tarafından baktığımız zaman ise kendi mühendisini seçme şansı oluyor. Diyelim

ki 5 tane mühendis adayını işyeri eğitimine aldı ve aralarından en iyilerini seçebilir. Bunu da ziyaretlerimizde görüyoruz. Öğrencilere bu esnada iş teklifi

geliyor. İşyeri eğitimi yaptığı yer öğrencinin işyeri olabiliyor. Bu dönemde yaklaşık 640 öğrencimiz işbaşı eğitimde, bunun da 434 tanesi Teknoloji Fakültesi

öğrencilerinden oluşuyor” ifadelerini kullandı.Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.
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Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5. toplantısı gerçekleştirildi.

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5. toplantısı gerçekleştirildi.AKÜ Senato Salonunda gerçekleştirilen toplantıya Afyonkarahisar Valisi

Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi Başkanı

Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)  Afyonkarahisar İl

Başkanı Ahmet Karakol,  Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan Yardımcısı İrfan

Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Gökhan

Demirtaş katıldı.Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek

amacıyla öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında

TEKNOFEST’e katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum

kuruluşları ve kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin

oluşturulması, 2020-2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş

görüşlerinin alınması, MÜSİAD tarafından şekillendirilen Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış

ticaret sektöründe faaliyet gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm

Fakültesini tercih eden öğrencilere Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan

Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde

bulunuldu.Pandemiye rağmen AKÜ’nün misafir öğrenci sayısı yüzde 100’e yakın arttıAKÜ hakkında bilgiler veren Rektör Karakaş, AKÜ’nün öğrenci sayısının

36 bin olduğunu belirterek bu sayının zaman zaman 35 bin ila 37 bin arasında değiştiğini ifade etti. Karakaş, AKÜ’nün misafir öğrenci sayısında yüzde yüze

yakın artış yaşadığını belirterek pandemi döneminde olunmasına rağmen üniversitenin 58 ülkeden bin 63 öğrencisi olduğunu ifade etti. Üniversitenin doluluk

oranlarında da artış yaşandığını ifade eden Karakaş, 2020 yılında yüzde 93’e yakın doluluk oranına ulaştıklarını açıkladı.“AKÜ’yü üst sıralara taşımak

istiyoruz”AKÜ’nün Akademik Performansa Göre Üniversite Sıralamasında (URAP) önceki yıla göre büyük bir ilerleme kaydettiğini ve 78. sıradan 65. sıraya

yükseldiğini ifade eden Karakaş, gelecek yıllarda 45 ila 50 arası sıralara gelmek için çalıştıklarını kaydetti. Eğitim kalitesini arttırmak için yapılan çalışmalar

dışında fiziksel altyapı açısından da AKÜ’yü üst sıralara taşımak istediklerinin altını çizen Karakaş, şöyle konuştu:“Fiziksel altyapı açısından yapılan

sıralamalarda üst sıralarda yer alıyoruz. YÖK’ün her yıl vermiş olduğu engelsiz üniversite ödüllerinde mekânda erişim dalında birinci olduk. Sosyal alanda

erişim ve eğitimde erişim sıralamaları ile ilgili de çalışmalarımız devam ediyor. Üniversitemiz fiziksel altyapısını önemli ölçüde tamamlamıştı ancak AFSÜ’nün

kurulması neticesinde yeni odak noktalarımız olmuştu. Bu açıdan yeni yatırımlar yapıyoruz. 13 Kasım 2020 Cuma günü 19 milyon liralık büyük bir proje olan

Kocatepe Hayvan Hastanesinin temelini atacağız. Bunun dışında Spor Bilimleri Fakültemizi güçlendiriyoruz. Rıza Çerçel Kültür Merkezini ise Kocatepe

Kültür ve Sanat Evi olarak yeniden düzenlendik. 30 Kasım 2020’de hizmete sunacağız. Orada Güzel Sanatlar Fakültemiz ve Devlet Konservatuvarı için

alanlar olacak. Güzel Sanatlar Fakültemiz için sergi alanları olacak. Sivil toplum kuruluşlarıyla, kamu kuruluşları ile birlikte yapacağımız faaliyetler, Sürekli

Eğitim Merkezimizin halka yönelik programları ve de Devlet Konservatuvarımızın gençlere yönelik kursları yer alacak. Sürekli faal bir merkez olacak.

Bahçesini de yeniden düzenleyeceğiz. İstediğimiz vizyona uygun hale getireceğiz. Bunun yanında bazı fakültelerimizde ek binalar yapacağız.”UYGAR

Merkezleri örnek bir proje olacakKarakaş, AKÜ’nün en önemli projelerinden birinin de Uygulama ve Araştırma (UYGAR) Merkezlerini tek bir binada bir araya

getirerek bir mükemmeliyet merkezi oluşturulacağını belirtti. Karakaş, “Benim adına ‘bilgi, fikir ve patent üretimi merkezi’ dediğim ama başka türlü de

isimlendirebileceğimiz bir merkez bina yapmak istiyoruz. 2 katlı düşündüğümüz binada araştırma merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Birinci katında aktif

faaliyetlerde bulunan içinde laboratuvar özellikleri de olan cihazları olan merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Şu anda proje aşaması tamamlanan bu

projemizde de finans arayışına girdiğimizi belirtmek istiyorum. AKÜ olarak önemli çalışmalara imza atan, çok ciddi araştırma merkezlerimiz ve araştırma

laboratuvarlarımız var. Onları daha güçlü bir şekilde hem ulusal hem de uluslararası alanda akredite ederek faaliyetler gerçekleştirmek istiyoruz” diye

konuştu.4 bölümün akreditasyon süreçleri devam ediyorAKÜ’nün Gastronomi Bölümünün akreditasyonunun ardından Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği,

Tarih ile Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümlerine ilişkin akreditasyon süreçlerinin de devam ettiğini anlatan Karakaş, şu bilgileri paylaştı:“Üniversitelerde iki

türlü akreditasyon var. Biri birim akreditasyonu, diğeri ise kurumsal akreditasyon. Birim akreditasyonu bağımsız dış kurumların gerçekleştirdiği bir

akreditasyon. Kurumsal akreditasyon da bağımsız ama mesela Türkiye’de Yükseköğretim Kalite Kurulu, YÖK’ten hem mali olarak hem de yönetim olarak

özerkleşti. Biz 2018 yılında Yükseköğretim Kalite Kurulunca dış değerlendirmeden geçtik; şu anda izleme statüsündeyiz. Aralığın ilk haftasında izleme

yapılacak, bu süreçte sizlerden de bilgiler alacaklar. İzleme tamamlandıktan sonra da kurumsal akreditasyona müracaat edeceğiz. Bunun dışında birim

düzeyindeki akreditasyon çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Gastronomi ile başladık, inşallah Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği, Tarih Bölümü ve Moleküler

Biyoloji ve Genetik Bölümümüz de bu sürece dâhil oldular. Aslında mühendislik fakültemiz için de süreci başlatmıştık fakat onları akredite eden kurum bu

konudaki çalışmalarını pandemiden dolayı durdurdu. Orada da iki bölümümüz için çalışıyorduk. Ayrıca veteriner fakültemiz için de pandemiden dolayı

çalışma durduruldu.”Bilgisayar Mühendisliğine öğrenci alacağızAKÜ’nün öğrenci merkezli ve kalite odaklı bir politika yürüttüğünü ifade eden Karakaş, sadece

öncelikli alanlarda değil tüm fakültelerde eğitim kalitesini arttırma ve akademisyenlerin çalışma motivasyonlarını yükseltmek için hareket ettiklerini ve bunun

da karşılığını aldıklarını belirtti. Karakaş, mühendislik fakültesine çağın gerektirdiği önemli bölümlerin açılması noktasında olumlu gelişmelerin yaşandığını

açıklayarak, 2021 yılında Mühendislik Fakültesi bünyesinde Bilgisayar Mühendisliğine öğrenci almayı planladıklarını bildirdi. Karakaş, fakültelerin başarıları

ile ilgili olarak şunları söyledi:“Hukuk Fakültemiz iki yıldır üst üste yüksek yargı sınavlarında derece yapıyor. Mühendislik fakültemizde ise belli alanlarda çok

ciddi akademik ve altyapı imkânlarımız var. AKÜ olarak araştırma faaliyetleri ve laboratuvar imkânları açısından oldukça iyi durumdayız. Belli alanlarda

uluslararası akreditasyonları sağlamak için çalışmalarımız var. Bizim mühendis yetiştiren Mühendislik Fakültesi ve Teknoloji Fakültemiz bulunuyor.

Mühendislik Fakültesine Bilgisayar Mühendisliği bölümünü de açıyoruz. Öğrenci de alacağız bu sene. Teknoloji fakültesine de yazılım mühendisliği

bölümünün açılması için YÖK’e başvuruda bulunacağız” ifadelerini kullandı.TEKNOFEST’te iyi sonuçlar alındı2020 yılı içerisinde AKÜ’nün ilk defa

TEKNOFEST yarışlarına katıldığını ve iyi sonuçlar aldığını belirten Karakaş, bunda oluşturdukları atölyelerin ve laboratuvarların etkisinin önemli olduğunu

kaydetti. Karakaş, “Roket, İHA ve elektrik araçlar kategorisinde yarışlara katıldık. Gönüllü danışmanlarımıza teşekkür ediyoruz. Sponsor olarak da ATSO

ciddi katkıda bulundu, belediyemizin de çorbada tuzu oldu. Öğrencilerimiz kendi ceplerinden harcamalar yaptı. Dumlupınar Bilim ve Sanat Merkezi

öğrencileri de atölyelerimizde çalışmalarını yürüttü ve ikinciliği aldılar. Bununla beraber öğrencilerimiz AKÜ Mobil için çok çalıştılar ama eksiklerimiz de vardı,
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o konudaki eksiklikleri tamamlamak istiyoruz. Bu yarışmalara katılınca diğer üniversitelerden gelen araçları da görüyoruz. O araçların tamamı logolarla

doluydu sponsorlar sayesinde, çok güçlü araçlar vardı. Bizde bu konuda bir eksiklik vardı. Buna rağmen 115 takım arasında 32. olduk” diye

konuştu.Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ise yapılan çalışmalardan ötürü AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür

etti. Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz.

Projelerimizde hemen yer almak istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor

ve bizler de bunları yakından görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok

teşekkür ediyorum” dedi.Dış değerlendirmede müspet sonuç kurumsal akreditasyon için şartAKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir ise

Yükseköğretim Kalite Kurulu (YÖKAK) Kalite Süreçleri ve İzleme Programları ile ilgili bilgiler verdi. YÖKAK’ın üniversiteleri 5 yıllığına denetlediğini ve

sonrasında izleme sürecinin başladığı belirten Özdemir, “Bu denetleme süreçleri şöyle işliyor, öncelikle bir rapor yazıyoruz ve kendimizi beyan ediyoruz,

onlar da gelip kontrol edip kendi raporlarını oluşturuyorlar. Buna da dış değerlendirme deniyor. Dış değerlendirmede iyi rapor alabilirsek üniversite olarak

kurumsal akreditasyona başvurma hakkımız oluyor. Bu 5 yılda bir değerlendirmenin dışında bir de izleme yapıyorlar. Yapılanları kontrol etmek için bir ekip

gönderip kontrol ediyorlar. Bu yıl AKÜ izleme sürecinde. 3 farklı üniversiteden 3 farklı öğretim üyesi bizi izlemeye alacak. Gelip hem üniversite yöneticileriyle

hem de isterlerse dış paydaşlarla yani danışma kurulu üyeleriyle görüşme yapabiliyorlar” şeklinde konuştu.AKÜ uzaktan eğitim altyapısını

güçlendirdiPandemi süreci sebebiyle gerçekleştirilen uzaktan eğitim süreçleri ile ilgili bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker, AKÜ’nün

uzaktan eğitime ilk olarak asenkron olarak başladığını, yaz okulu sürecinde ise canlı derslere başladıklarını ve 2020-2021 akademik yılında ciddi bir hazırlık

sonucunda uzaktan eğitim faaliyetlerini sorunsuz yürüttüklerini kaydetti. Prof. Dr. Peker, şöyle konuştu:“İlk başta asenkron olarak eğitime başladık. Sonra yaz

dönemine başladıktan sonra yaklaşık 400 civarı ders açıldı, 11 bin civarında öğrenci yaz okulunu bizden takip ettiler. Orada ise dersleri canlı yaptık. Önceki

uygulamamızda hoca daha önce çektiği videoyu ve ders notlarını sisteme yükleyip forum aracılığıyla öğrencilerin sorularını cevaplıyordu. Sonraki yaz

okulundan itibaren ise canlı derslere başladık. Bu tamamlandıktan sonra süreç içerisinde bizler de altyapıyı güçlendirmek için çalışmalar yaptık. Uzaktan

Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezimiz kuruldu, merkez müdürümüz atandı. Bununla birlikte öğrencilerimizin sistemsel bir sorun yaşamamaları için

hazırlıklar yapıldı. Depolama sistemi ile ilgili özellikle satın almalar yaptık. 1,5 milyona yakın civarda harcama yaparak altyapı hazırlığı yaptık. Biz bu hazırlığı

yaptık ama öğrencinin durumdan memnun olup olmadığını da öğrenmek için öğrencilerimize bir memnuniyet anketi uyguladık. Yüzde 67 civarında bir

memnuniyet çıktı. Canlı derse katılamayan öğrencilerimiz de hocanın verdiği dersi tekrar tekrar istediği zaman izleyebiliyordu. Ancak öğrencilerimizin

memnun olmadığı konuları da araştırdık. Bunlardan ilki iletişim ile alakalıydı. Bunu bütün birimlerden birer sorumlu belirleyerek aşmaya çalıştık. Ayrıca

öğrencilerimizin uzaktan eğitimde verimli eğitim alma konusunda çekingeleri vardı. Uygulamalı dersler noktasında özellikle vardı bu sorun. Bunların ortadan

kaldırılması adına güz dönemine yönelik hazırlıklar yaptık, hocalarımıza eğitimler verdik, öğrencilerimizi nasıl motive tutabileceğimiz konusunda çalışmalar

yaptık. Bu 5 haftalık süreç içerisinde de 30 bine yakın canlı ders yaptık. 446 bin katılım sağlandı canlı derslerimize. Bununla birlikte aynı anda 4 bin 300

öğrencimiz katılım sağlayabildi. Sistemimizde bu konuda bir aksaklık yaşanmıyor, anlık sorunlarda ise hemen müdahale ediyoruz.”İşbaşı eğitiminde öğrenci

iş teklifi alabiliyorÖzel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı işbaşı eğitim hakkında bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yılmaz Yalçın

ise işbaşı eğitimin öğrenciler için faydalarından bahsetti. AKÜ’de Teknoloji Fakültesi ve Bolvadin Uygulamalı Bilimler Yüksekokulunda zorunlu, İktisadi ve

İdari Bilimler Fakültesi ile Turizm Fakültesinde ise seçmeli olarak işbaşı eğitimin yer aldığını ifade eden Yalçın, “Öğrenci burada uygulamayı yerinde görüyor.

Teknoloji Fakültesi mühendis yetiştirdiği için mühendisliğin nasıl yapıldığı, işin nasıl yapıldığı, işçilerin mühendise olan davranışlarını vs. bizzat

gözlemliyorlar. Yani öğrencimizin alışma süresini çok kısaltıyoruz. Sanayici tarafından baktığımız zaman ise kendi mühendisini seçme şansı oluyor. Diyelim

ki 5 tane mühendis adayını işyeri eğitimine aldı ve aralarından en iyilerini seçebilir. Bunu da ziyaretlerimizde görüyoruz. Öğrencilere bu esnada iş teklifi

geliyor. İşyeri eğitimi yaptığı yer öğrencinin işyeri olabiliyor. Bu dönemde yaklaşık 640 öğrencimiz işbaşı eğitimde, bunun da 434 tanesi Teknoloji Fakültesi

öğrencilerinden oluşuyor” ifadelerini kullandı.Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.
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AFYON İÇİN BİR FİNANSAL KREDİ HABERİ DAHA…
Afyon için bir finansal kredi haberi daha…

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı. Protokol

çerçevesinde, kredisi uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde, aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz veya 3 ayda bir taksit ödemeli ticari kredi

kullanabilecek.

Kredilerde uygulanacak faiz oranı, Banka’nın mevcut liste fiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi işlemi için binde 5 oranında

kullandırım komisyonu alınacak. Ayrıca, kredi kullanan ATSO üyesinin, ilk kez Banka’nın POS cihazını kullanması hâlinde, ilk 3 ay POS kira bedeli

alınmayacak.  31 Aralık 2021 tarihine kadar geçerli olacak protokolün imza töreni ATSO hizmet binasında gerçekleştirildi. Protokol imza töreninde konuşan

Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu, “Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odamız ile bu protokolü imzalamaktan son derece

mutluyuz. Biz Afyonkarahisar’da ilk şubemizi, bundan 60 yıl önce açtık. Sadece Afyonkarahisar’da değil, Afyon’un 7 ilçesindeki şubelerimizle başlayan

yolculuğumuz, bugün hâlâ devam ediyor. İnşallah bu protokolümüz ile birlikte Afyonkarahisarımız’daki tasarruf sahiplerimizle bugüne kadar taşıdığımız birliği

ve bütünlüğü, Afyon’un sanayicisi ve tüccarı ile paylaşacağız. Bankamız, Odamız ve ilimiz için hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum” dedi.  ATSO Yönetim Kurulu

Başkanı Hüsnü Serteser de Tuğbay Kumoğlu nezdinde Şekerbank T.A.Ş.’ye teşekkür ederek sözlerine başladı. Serteser, “Bu protokolü sizin temsil ettiğiniz

makam ile imzalamak bizim için gurur verici, böylece Afyonkarahisar’a ne kadar değer verdiğinizi belirtmiş oluyorsunuz. Bir bankanın 60 yılı aşkın bir süredir

Afyonkarahisar’da olması, 7 ilçesinde şube açması, Afyon’a gösterdiği önemi belirtir. Şekerbank, değerli üyelerimize güzel diyebileceğimiz imkânlar sağlıyor.

Odamız’ın değerli üyelerinin bu imkânlardan yararlanmasını diliyoruz. Sağlanan imkânlar dolayısıyla Şekerbank ailesine teşekkür ediyorum” diye konuştu.

Protokol imza töreninde Şekerbank T.A.Ş. Akdeniz Bölge Müdürü Ahmet Çapançatal, Afyon Şube Müdürü Ozan Çakır, Ticari Portföy Yöneticisi Evrim Taş ve

KOBİ Portföy Yöneticisi Mehmet Kemal Yılanlı da hazır bulundu.  Törenin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Şekerbank T.A.Ş. Genel

Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu’na mermerden yapılmış gemi-saat takdim etti.
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AFYON İÇİN BİR FİNANSAL KREDİ HABERİ DAHA…
Afyon için bir finansal kredi haberi daha…

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı. Protokol

çerçevesinde, kredisi uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde, aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz veya 3 ayda bir taksit ödemeli ticari kredi

kullanabilecek.

Kredilerde uygulanacak faiz oranı, Banka’nın mevcut liste fiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi işlemi için binde 5 oranında

kullandırım komisyonu alınacak. Ayrıca, kredi kullanan ATSO üyesinin, ilk kez Banka’nın POS cihazını kullanması hâlinde, ilk 3 ay POS kira bedeli

alınmayacak.

 

31 Aralık 2021 tarihine kadar geçerli olacak protokolün imza töreni ATSO hizmet binasında gerçekleştirildi. Protokol imza töreninde konuşan Şekerbank

T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu, “Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odamız ile bu protokolü imzalamaktan son derece mutluyuz. Biz

Afyonkarahisar’da ilk şubemizi, bundan 60 yıl önce açtık. Sadece Afyonkarahisar’da değil, Afyon’un 7 ilçesindeki şubelerimizle başlayan yolculuğumuz,

bugün hâlâ devam ediyor. İnşallah bu protokolümüz ile birlikte Afyonkarahisarımız’daki tasarruf sahiplerimizle bugüne kadar taşıdığımız birliği ve bütünlüğü,

Afyon’un sanayicisi ve tüccarı ile paylaşacağız. Bankamız, Odamız ve ilimiz için hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum” dedi.

 

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de Tuğbay Kumoğlu nezdinde Şekerbank T.A.Ş.’ye teşekkür ederek sözlerine başladı. Serteser, “Bu

protokolü sizin temsil ettiğiniz makam ile imzalamak bizim için gurur verici, böylece Afyonkarahisar’a ne kadar değer verdiğinizi belirtmiş oluyorsunuz. Bir

bankanın 60 yılı aşkın bir süredir Afyonkarahisar’da olması, 7 ilçesinde şube açması, Afyon’a gösterdiği önemi belirtir. Şekerbank, değerli üyelerimize güzel

diyebileceğimiz imkânlar sağlıyor. Odamız’ın değerli üyelerinin bu imkânlardan yararlanmasını diliyoruz. Sağlanan imkânlar dolayısıyla Şekerbank ailesine

teşekkür ediyorum” diye konuştu.

 

Protokol imza töreninde Şekerbank T.A.Ş. Akdeniz Bölge Müdürü Ahmet Çapançatal, Afyon Şube Müdürü Ozan Çakır, Ticari Portföy Yöneticisi Evrim Taş ve

KOBİ Portföy Yöneticisi Mehmet Kemal Yılanlı da hazır bulundu.

 

Törenin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu’na mermerden yapılmış

gemi-saat takdim etti.
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ATSO İLE ŞEKERBANK ARASINDA PROTOKOL İMZALANDI
ATSO İle Şekerbank Arasında Protokol İmzalandı

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında

ATSO İle Şekerbank Arasında Protokol İmzalandı

 

 

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı. Protokol

çerçevesinde, kredisi uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde, aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz veya 3 ayda bir taksit ödemeli ticari kredi

kullanabilecek. Kredilerde uygulanacak faiz oranı, Banka’nın mevcut liste fiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi işlemi için binde 5

oranında kullandırım komisyonu alınacak. Ayrıca, kredi kullanan ATSO üyesinin, ilk kez Banka’nın POS cihazını kullanması hâlinde, ilk 3 ay POS kira bedeli

alınmayacak.

 

31 Aralık 2021 tarihine kadar geçerli olacak protokolün imza töreni ATSO hizmet binasında gerçekleştirildi. Protokol imza töreninde konuşan Şekerbank

T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu, “Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odamız ile bu protokolü imzalamaktan son derece mutluyuz. Biz

Afyonkarahisar’da ilk şubemizi, bundan 60 yıl önce açtık. Sadece Afyonkarahisar’da değil, Afyon’un 7 ilçesindeki şubelerimizle başlayan yolculuğumuz,

bugün hâlâ devam ediyor. İnşallah bu protokolümüz ile birlikte Afyonkarahisarımız’daki tasarruf sahiplerimizle bugüne kadar taşıdığımız birliği ve bütünlüğü,

Afyon’un sanayicisi ve tüccarı ile paylaşacağız. Bankamız, Odamız ve ilimiz için hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum” dedi.

 

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de Tuğbay Kumoğlu nezdinde Şekerbank T.A.Ş.’ye teşekkür ederek sözlerine başladı. Serteser, “Bu

protokolü sizin temsil ettiğiniz makam ile imzalamak bizim için gurur verici, böylece Afyonkarahisar’a ne kadar değer verdiğinizi belirtmiş oluyorsunuz. Bir

bankanın 60 yılı aşkın bir süredir Afyonkarahisar’da olması, 7 ilçesinde şube açması, Afyon’a gösterdiği önemi belirtir. Şekerbank, değerli üyelerimize güzel

diyebileceğimiz imkânlar sağlıyor. Odamız’ın değerli üyelerinin bu imkânlardan yararlanmasını diliyoruz. Sağlanan imkânlar dolayısıyla Şekerbank ailesine

teşekkür ediyorum” diye konuştu.

 

Protokol imza töreninde Şekerbank T.A.Ş. Akdeniz Bölge Müdürü Ahmet Çapançatal, Afyon Şube Müdürü Ozan Çakır, Ticari Portföy Yöneticisi Evrim Taş ve

KOBİ Portföy Yöneticisi Mehmet Kemal Yılanlı da hazır bulundu.

 

Törenin ardından ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay Kumoğlu’na mermerden yapılmış

gemi-saat takdim etti.
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AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı
AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı

AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı

 

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Vali Gökmen Çiçek’in Başkanlığında, kurul üyelerinin katılımıyla

yapıldı.

 

Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla

öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e

katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve

kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-

2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması, MÜSİAD

tarafından şekillendiren Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış ticaret sektöründe faaliyet

gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere

Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi

önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu.

 

Toplantının açılış konuşmasını yapan Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş Üniversite ve Danışma Kurulu Toplantısının

gündeminde bulunan konularla ilgili olarak kısa bir bilgiler vererek, pandemi süreci ve uzaktan eğitim faaliyeti konusunda bilgiler verdi.

 

Üniversite Şehir ile Ciddi Şekilde Bütünleşti

 

Yapılan çalışmalardan dolayı AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür eden Vali Gökmen Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde

üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz. Projelerimizde hemen yer almak

istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor ve bizler de bunları yakından

görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok teşekkür ediyorum” dedi.

 

Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.

 

Toplantıya; Vali Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi

Başkanı Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)

Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Karakol, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan

Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç.

Dr. Gökhan Demirtaş katıldı.
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AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı
AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu Toplantısı AKÜ Senato Toplantı Salonunda Vali Gökmen Çiçek’in Başkanlığında, kurul üyelerinin katılımıyla

yapıldı.

Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla

öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e

katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve

kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-

2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması, MÜSİAD

tarafından şekillendiren Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış ticaret sektöründe faaliyet

gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere

Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi

önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu.Toplantının açılış

konuşmasını yapan Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş Üniversite ve Danışma Kurulu Toplantısının gündeminde bulunan

konularla ilgili olarak kısa bir bilgiler vererek, pandemi süreci ve uzaktan eğitim faaliyeti konusunda bilgiler verdi.Üniversite Şehir ile Ciddi Şekilde

BütünleştiYapılan çalışmalardan dolayı AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür eden Vali Gökmen Çiçek, “Sizin

rektörlüğünüzde üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz. Projelerimizde hemen

yer almak istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor ve bizler de bunları

yakından görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok teşekkür ediyorum”

dedi.Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.Toplantıya; Vali Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ

Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi Başkanı Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü

Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)  Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Karakol,  Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu

Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat

Peker ve Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Gökhan Demirtaş katıldı.
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Karakaş: AKÜ'nün doluluk oranı yüzde 93
Karakaş: AKÜ'nün doluluk oranı yüzde 93

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5. toplantısında konuşan Rektör Prof. Dr. Mehmet Karakaş, 2020 yılında yüzde 93’e yakın doluluk

oranına ulaştıklarını açıkladı. Karakaş, ayrıca 58 ülkeden bin 63 öğrencileri olduğunu belirterek pandemiye rağmen misafir öğrenci sayısında yüzde 100'e

yakın abir artış yakaladıklarını kaydetti.

AKÜ Senato Salonunda gerçekleştirilen toplantıya Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü

Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi Başkanı Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser,

Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)  Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Karakol,  Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı

Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve

Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Gökhan Demirtaş katıldı. Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim

veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar

protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında

Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu

kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim

yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması, MÜSİAD tarafından şekillendiren Genç Ticaret Köprüsü Projesi

kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış ticaret sektöründe faaliyet gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması

amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi,

Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için

paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu. Pandemiye rağmen AKÜ’nün misafir öğrenci sayısı yüzde 100’e yakın arttı

AKÜ hakkında bilgiler veren Rektör Karakaş, AKÜ’nün öğrenci sayısının 36 bin olduğunu belirterek bu sayının zaman zaman 35 bin ila 37 bin arasında

değiştiğini ifade etti. Karakaş, AKÜ’nün misafir öğrenci sayısında yüzde yüze yakın artış yaşadığını belirterek pandemi döneminde olunmasına rağmen

üniversitenin 58 ülkeden bin 63 öğrencisi olduğunu ifade etti. Üniversitenin doluluk oranlarında da artış yaşandığını ifade eden Karakaş, 2020 yılında yüzde

93’e yakın doluluk oranına ulaştıklarını açıkladı. “AKÜ’yü üst sıralara taşımak istiyoruz” AKÜ’nün Akademik Performansa Göre Üniversite Sıralamasında

(URAP) önceki yıla göre büyük bir ilerleme kaydettiğini ve 78. sıradan 65. sıraya yükseldiğini ifade eden Karakaş, gelecek yıllarda 45 ila 50 arası sıralara

gelmek için çalıştıklarını kaydetti. Eğitim kalitesini arttırmak için yapılan çalışmalar dışında fiziksel altyapı açısından da AKÜ’yü üst sıralara taşımak

istediklerinin altını çizen Karakaş, şöyle konuştu: “Fiziksel altyapı açısından yapılan sıralamalarda üst sıralarda yer alıyoruz. YÖK’ün her yıl vermiş olduğu

engelsiz üniversite ödüllerinde mekânda erişim dalında birinci olduk. Sosyal alanda erişim ve eğitimde erişim sıralamaları ile ilgili de çalışmalarımız devam

ediyor. Üniversitemiz fiziksel altyapısını önemli ölçüde tamamlamıştı ancak AFSÜ’nün kurulması neticesinde yeni odak noktalarımız olmuştu. Bu açıdan yeni

yatırımlar yapıyoruz. 13 Kasım 2020 Cuma günü 19 milyon liralık büyük bir proje olan Kocatepe Hayvan Hastanesinin temelini atacağız. Bunun dışında Spor

Bilimleri Fakültemizi güçlendiriyoruz. Rıza Çerçel Kültür Merkezini ise Kocatepe Kültür ve Sanat Evi olarak yeniden düzenlendik. 30 Kasım 2020’de hizmete

sunacağız. Orada Güzel Sanatlar Fakültemiz ve Devlet Konservatuvarı için alanlar olacak. Güzel Sanatlar Fakültemiz için sergi alanları olacak. Sivil toplum

kuruluşlarıyla, kamu kuruluşları ile birlikte yapacağımız faaliyetler, Sürekli Eğitim Merkezimizin halka yönelik programları ve de Devlet Konservatuvarımızın

gençlere yönelik kursları yer alacak. Sürekli faal bir merkez olacak. Bahçesini de yeniden düzenleyeceğiz. İstediğimiz vizyona uygun hale getireceğiz. Bunun

yanında bazı fakültelerimizde ek binalar yapacağız.” UYGAR Merkezleri örnek bir proje olacak Karakaş, AKÜ’nün en önemli projelerinden birinin de

Uygulama ve Araştırma (UYGAR) Merkezlerini tek bir binada bir araya getirerek bir mükemmeliyet merkezi oluşturulacağını belirtti. Karakaş, “Benim adına

‘bilgi, fikir ve patent üretimi merkezi’ dediğim ama başka türlü de isimlendirebileceğimiz bir merkez bina yapmak istiyoruz. 2 katlı düşündüğümüz binada

araştırma merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Birinci katında aktif faaliyetlerde bulunan içinde laboratuvar özellikleri de olan cihazları olan merkezlerimizi

toplamak istiyoruz. Şu anda proje aşaması tamamlanan bu projemizde de finans arayışına girdiğimizi belirtmek istiyorum. AKÜ olarak önemli çalışmalara

imza atan, çok ciddi araştırma merkezlerimiz ve araştırma laboratuvarlarımız var. Onları daha güçlü bir şekilde hem ulusal hem de uluslararası alanda

akredite ederek faaliyetler gerçekleştirmek istiyoruz” diye konuştu. 4 bölümün akreditasyon süreçleri devam ediyor AKÜ’nün Gastronomi Bölümünün

akreditasyonunun ardından Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği, Tarih ile Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümlerine ilişkin akreditasyon süreçlerinin de

devam ettiğini anlatan Karakaş, şu bilgileri paylaştı: “Üniversitelerde iki türlü akreditasyon var. Biri birim akreditasyonu, diğeri ise kurumsal akreditasyon.

Birim akreditasyonu bağımsız dış kurumların gerçekleştirdiği bir akreditasyon. Kurumsal akreditasyon da bağımsız ama mesela Türkiye’de Yükseköğretim

Kalite Kurulu, YÖK’ten hem mali olarak hem de yönetim olarak özerkleşti. Biz 2018 yılında Yükseköğretim Kalite Kurulunca dış değerlendirmeden geçtik; şu

anda izleme statüsündeyiz. Aralığın ilk haftasında izleme yapılacak, bu süreçte sizlerden de bilgiler alacaklar. İzleme tamamlandıktan sonra da kurumsal

akreditasyona müracaat edeceğiz. Bunun dışında birim düzeyindeki akreditasyon çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Gastronomi ile başladık, inşallah Turizm

İşletmeciliği, Turizm Rehberliği, Tarih Bölümü ve Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümümüz de bu sürece dâhil oldular. Aslında mühendislik fakültemiz için de

süreci başlatmıştık fakat onları akredite eden kurum bu konudaki çalışmalarını pandemiden dolayı durdurdu. Orada da iki bölümümüz için çalışıyorduk.

Ayrıca veteriner fakültemiz için de pandemiden dolayı çalışma durduruldu.” Bilgisayar Mühendisliğine öğrenci alacağız AKÜ’nün öğrenci merkezli ve kalite

odaklı bir politika yürüttüğünü ifade eden Karakaş, sadece öncelikli alanlarda değil tüm fakültelerde eğitim kalitesini arttırma ve akademisyenlerin çalışma

motivasyonlarını yükseltmek için hareket ettiklerini ve bunun da karşılığını aldıklarını belirtti. Karakaş, mühendislik fakültesine çağın gerektirdiği önemli

bölümlerin açılması noktasında olumlu gelişmelerin yaşandığını açıklayarak, 2021 yılında Mühendislik Fakültesi bünyesinde Bilgisayar Mühendisliğine

öğrenci almayı planladıklarını bildirdi. Karakaş, fakültelerin başarıları ile ilgili olarak şunları söyledi: “Hukuk Fakültemiz iki yıldır üst üste yüksek yargı

sınavlarında derece yapıyor. Mühendislik fakültemizde ise belli alanlarda çok ciddi akademik ve altyapı imkânlarımız var. AKÜ olarak araştırma faaliyetleri ve

laboratuvar imkânları açısından oldukça iyi durumdayız. Belli alanlarda uluslararası akreditasyonları sağlamak için çalışmalarımız var. Bizim mühendis

yetiştiren Mühendislik Fakültesi ve Teknoloji Fakültemiz bulunuyor. Mühendislik Fakültesine Bilgisayar Mühendisliği bölümünü de açıyoruz. Öğrenci de

alacağız bu sene. Teknoloji fakültesine de yazılım mühendisliği bölümünün açılması için YÖK’e başvuruda bulunacağız” ifadelerini kullandı. TEKNOFEST’te

iyi sonuçlar alındı 2020 yılı içerisinde AKÜ’nün ilk defa TEKNOFEST yarışlarına katıldığını ve iyi sonuçlar aldığını belirten Karakaş, bunda oluşturdukları

atölyelerin ve laboratuvarların etkisinin önemli olduğunu kaydetti. Karakaş, “Roket, İHA ve elektrik araçlar kategorisinde yarışlara katıldık. Gönüllü
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danışmanlarımıza teşekkür ediyoruz. Sponsor olarak da ATSO ciddi katkıda bulundu, belediyemizin de çorbada tuzu oldu. Öğrencilerimiz kendi ceplerinden

harcamalar yaptı. Dumlupınar Bilim ve Sanat Merkezi öğrencileri de atölyelerimizde çalışmalarını yürüttü ve ikinciliği aldılar. Bununla beraber öğrencilerimiz

AKÜ Mobil için çok çalıştılar ama eksiklerimiz de vardı, o konudaki eksiklikleri tamamlamak istiyoruz. Bu yarışmalara katılınca diğer üniversitelerden gelen

araçları da görüyoruz. O araçların tamamı logolarla doluydu sponsorlar sayesinde, çok güçlü araçlar vardı. Bizde bu konuda bir eksiklik vardı. Buna rağmen

115 takım arasında 32. olduk” diye konuştu. Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ise yapılan çalışmalardan ötürü AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a

ve diğer emeği geçenlere teşekkür etti. Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz.

Bunu rahatlıkla görebiliyoruz. Projelerimizde hemen yer almak istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin

hizmetinde olduğunu söylüyor ve bizler de bunları yakından görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine

verdiğiniz destekten ötürü çok teşekkür ediyorum” dedi. Dış değerlendirmede müspet sonuç kurumsal akreditasyon için şart AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr.

Şuayıp Özdemir ise Yükseköğretim Kalite Kurulu (YÖKAK) Kalite Süreçleri ve İzleme Programları ile ilgili bilgiler verdi. YÖKAK’ın üniversiteleri 5 yıllığına

denetlediğini ve sonrasında izleme sürecinin başladığı belirten Özdemir, “Bu denetleme süreçleri şöyle işliyor, öncelikle bir rapor yazıyoruz ve kendimizi

beyan ediyoruz, onlar da gelip kontrol edip kendi raporlarını oluşturuyorlar. Buna da dış değerlendirme deniyor. Dış değerlendirmede iyi rapor alabilirsek

üniversite olarak kurumsal akreditasyona başvurma hakkımız oluyor. Bu 5 yılda bir değerlendirmenin dışında bir de izleme yapıyorlar. Yapılanları kontrol

etmek için bir ekip gönderip kontrol ediyorlar. Bu yıl AKÜ izleme sürecinde. 3 farklı üniversiteden 3 farklı öğretim üyesi bizi izlemeye alacak. Gelip hem

üniversite yöneticileriyle hem de isterlerse dış paydaşlarla yani danışma kurulu üyeleriyle görüşme yapabiliyorlar” şeklinde konuştu. AKÜ uzaktan eğitim

altyapısını güçlendirdi Pandemi süreci sebebiyle gerçekleştirilen uzaktan eğitim süreçleri ile ilgili bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker,

AKÜ’nün uzaktan eğitime ilk olarak asenkron olarak başladığını, yaz okulu sürecinde ise canlı derslere başladıklarını ve 2020-2021 akademik yılında ciddi bir

hazırlık sonucunda uzaktan eğitim faaliyetlerini sorunsuz yürüttüklerini kaydetti. Prof. Dr. Peker, şöyle konuştu: “İlk başta asenkron olarak eğitime başladık.

Sonra yaz dönemine başladıktan sonra yaklaşık 400 civarı ders açıldı, 11 bin civarında öğrenci yaz okulunu bizden takip ettiler. Orada ise dersleri canlı

yaptık. Önceki uygulamamızda hoca daha önce çektiği videoyu ve ders notlarını sisteme yükleyip forum aracılığıyla öğrencilerin sorularını cevaplıyordu.

Sonraki yaz okulundan itibaren ise canlı derslere başladık. Bu tamamlandıktan sonra süreç içerisinde bizler de altyapıyı güçlendirmek için çalışmalar yaptık.

Uzaktan Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezimiz kuruldu, merkez müdürümüz atandı. Bununla birlikte öğrencilerimizin sistemsel bir sorun yaşamamaları

için hazırlıklar yapıldı. Depolama sistemi ile ilgili özellikle satın almalar yaptık. 1,5 milyona yakın civarda harcama yaparak altyapı hazırlığı yaptık. Biz bu

hazırlığı yaptık ama öğrencinin durumdan memnun olup olmadığını da öğrenmek için öğrencilerimize bir memnuniyet anketi uyguladık. Yüzde 67 civarında

bir memnuniyet çıktı. Canlı derse katılamayan öğrencilerimiz de hocanın verdiği dersi tekrar tekrar istediği zaman izleyebiliyordu. Ancak öğrencilerimizin

memnun olmadığı konuları da araştırdık. Bunlardan ilki iletişim ile alakalıydı. Bunu bütün birimlerden birer sorumlu belirleyerek aşmaya çalıştık. Ayrıca

öğrencilerimizin uzaktan eğitimde verimli eğitim alma konusunda çekingeleri vardı. Uygulamalı dersler noktasında özellikle vardı bu sorun. Bunların ortadan

kaldırılması adına güz dönemine yönelik hazırlıklar yaptık, hocalarımıza eğitimler verdik, öğrencilerimizi nasıl motive tutabileceğimiz konusunda çalışmalar

yaptık. Bu 5 haftalık süreç içerisinde de 30 bine yakın canlı ders yaptık. 446 bin katılım sağlandı canlı derslerimize. Bununla birlikte aynı anda 4 bin 300

öğrencimiz katılım sağlayabildi. Sistemimizde bu konuda bir aksaklık yaşanmıyor, anlık sorunlarda ise hemen müdahale ediyoruz.” İşbaşı eğitiminde öğrenci

iş teklifi alabiliyor Özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı işbaşı eğitim hakkında bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yılmaz Yalçın

ise işbaşı eğitimin öğrenciler için faydalarından bahsetti. AKÜ’de Teknoloji Fakültesi ve Bolvadin Uygulamalı Bilimler Yüksekokulunda zorunlu, İktisadi ve

İdari Bilimler Fakültesi ile Turizm Fakültesinde ise seçmeli olarak işbaşı eğitimin yer aldığını ifade eden Yalçın, “Öğrenci burada uygulamayı yerinde görüyor.

Teknoloji Fakültesi mühendis yetiştirdiği için mühendisliğin nasıl yapıldığı, işin nasıl yapıldığı, işçilerin mühendise olan davranışlarını vs. bizzat

gözlemliyorlar. Yani öğrencimizin alışma süresini çok kısaltıyoruz. Sanayici tarafından baktığımız zaman ise kendi mühendisini seçme şansı oluyor. Diyelim

ki 5 tane mühendis adayını işyeri eğitimine aldı ve aralarından en iyilerini seçebilir. Bunu da ziyaretlerimizde görüyoruz. Öğrencilere bu esnada iş teklifi

geliyor. İşyeri eğitimi yaptığı yer öğrencinin işyeri olabiliyor. Bu dönemde yaklaşık 640 öğrencimiz işbaşı eğitimde, bunun da 434 tanesi Teknoloji Fakültesi

öğrencilerinden oluşuyor” ifadelerini kullandı. Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.
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Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5. toplantısında konuşan Rektör Prof. Dr. Mehmet Karakaş, 2020 yılında yüzde 93’e yakın doluluk

oranına ulaştıklarını açıkladı. Karakaş, ayrıca 58 ülkeden bin 63 öğrencileri olduğunu belirterek pandemiye rağmen misafir öğrenci sayısında yüzde 100'e

yakın abir artış yakaladıklarını kaydetti.

AKÜ Senato Salonunda gerçekleştirilen toplantıya Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü

Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi Başkanı Burhanettin Çoban, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser,

Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD)  Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Karakol,  Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı

Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Prof. Dr. Murat Peker ve

Prof. Dr. Yılmaz Yalçın, AKÜ Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Gökhan Demirtaş katıldı.

 

Toplantıda üniversitenin ve şehrin öncelikli alanlarında eğitim-öğretim veren bölümlerin tercih edilebilirliğini artırmak ve niteliğini yükseltmek amacıyla

öğrencileri burs verilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla yıl sonuna kadar protokoller oluşturulması, üniversite ve şehir iş birliği kapsamında TEKNOFEST’e

katılımın güçlendirilerek sürdürülmesi amacıyla 2021 yılında Afyonkarahisar’ı temsil edecek AKÜ öğrenci kulüp ve topluluklarının sivil toplum kuruluşları ve

kamu kurumlarınca desteklenmesi, özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı iş başı eğitimi hakkında iş birliği protokollerinin oluşturulması, 2020-

2021 akademik yılı bahar dönemindeki eğitim-öğretim yönteminin (yüz yüze/uzaktan/karma) nasıl olacağı konusunda paydaş görüşlerinin alınması, MÜSİAD

tarafından şekillendiren Genç Ticaret Köprüsü Projesi kapsamında üniversitede öğrenim gören uluslararası öğrenciler ile dış ticaret sektöründe faaliyet

gösteren iş adamlarının görüş alışverişinde bulunması amacıyla bir toplantı düzenlenmesi, Veteriner Fakültesi ve Turizm Fakültesini tercih eden öğrencilere

Afyon Eğitim Vakfı çatısı altında burs verilmesi, Veteriner Fakültesi bünyesinde hayvancılıkta önemli bir yere sahip olan Afyonkarahisar’da hayvan ıslahı gibi

önemli alanlarda çalışmalar yapılabilmesi için paydaşlarla ortak hareket edilmesi gibi hususlarda görüş alışverişinde bulunuldu.

 

Pandemiye rağmen AKÜ’nün misafir öğrenci sayısı yüzde 100’e yakın arttı

 

AKÜ hakkında bilgiler veren Rektör Karakaş, AKÜ’nün öğrenci sayısının 36 bin olduğunu belirterek bu sayının zaman zaman 35 bin ila 37 bin arasında

değiştiğini ifade etti. Karakaş, AKÜ’nün misafir öğrenci sayısında yüzde yüze yakın artış yaşadığını belirterek pandemi döneminde olunmasına rağmen

üniversitenin 58 ülkeden bin 63 öğrencisi olduğunu ifade etti. Üniversitenin doluluk oranlarında da artış yaşandığını ifade eden Karakaş, 2020 yılında yüzde

93’e yakın doluluk oranına ulaştıklarını açıkladı.

 

“AKÜ’yü üst sıralara taşımak istiyoruz”

 

AKÜ’nün Akademik Performansa Göre Üniversite Sıralamasında (URAP) önceki yıla göre büyük bir ilerleme kaydettiğini ve 78. sıradan 65. sıraya

yükseldiğini ifade eden Karakaş, gelecek yıllarda 45 ila 50 arası sıralara gelmek için çalıştıklarını kaydetti. Eğitim kalitesini arttırmak için yapılan çalışmalar

dışında fiziksel altyapı açısından da AKÜ’yü üst sıralara taşımak istediklerinin altını çizen Karakaş, şöyle konuştu:

 

“Fiziksel altyapı açısından yapılan sıralamalarda üst sıralarda yer alıyoruz. YÖK’ün her yıl vermiş olduğu engelsiz üniversite ödüllerinde mekânda erişim

dalında birinci olduk. Sosyal alanda erişim ve eğitimde erişim sıralamaları ile ilgili de çalışmalarımız devam ediyor. Üniversitemiz fiziksel altyapısını önemli

ölçüde tamamlamıştı ancak AFSÜ’nün kurulması neticesinde yeni odak noktalarımız olmuştu. Bu açıdan yeni yatırımlar yapıyoruz. 13 Kasım 2020 Cuma

günü 19 milyon liralık büyük bir proje olan Kocatepe Hayvan Hastanesinin temelini atacağız. Bunun dışında Spor Bilimleri Fakültemizi güçlendiriyoruz. Rıza

Çerçel Kültür Merkezini ise Kocatepe Kültür ve Sanat Evi olarak yeniden düzenlendik. 30 Kasım 2020’de hizmete sunacağız. Orada Güzel Sanatlar

Fakültemiz ve Devlet Konservatuvarı için alanlar olacak. Güzel Sanatlar Fakültemiz için sergi alanları olacak. Sivil toplum kuruluşlarıyla, kamu kuruluşları ile

birlikte yapacağımız faaliyetler, Sürekli Eğitim Merkezimizin halka yönelik programları ve de Devlet Konservatuvarımızın gençlere yönelik kursları yer alacak.

Sürekli faal bir merkez olacak. Bahçesini de yeniden düzenleyeceğiz. İstediğimiz vizyona uygun hale getireceğiz. Bunun yanında bazı fakültelerimizde ek

binalar yapacağız.”

 

UYGAR Merkezleri örnek bir proje olacak

 

Karakaş, AKÜ’nün en önemli projelerinden birinin de Uygulama ve Araştırma (UYGAR) Merkezlerini tek bir binada bir araya getirerek bir mükemmeliyet

merkezi oluşturulacağını belirtti. Karakaş, “Benim adına ‘bilgi, fikir ve patent üretimi merkezi’ dediğim ama başka türlü de isimlendirebileceğimiz bir merkez

bina yapmak istiyoruz. 2 katlı düşündüğümüz binada araştırma merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Birinci katında aktif faaliyetlerde bulunan içinde laboratuvar

özellikleri de olan cihazları olan merkezlerimizi toplamak istiyoruz. Şu anda proje aşaması tamamlanan bu projemizde de finans arayışına girdiğimizi

belirtmek istiyorum. AKÜ olarak önemli çalışmalara imza atan, çok ciddi araştırma merkezlerimiz ve araştırma laboratuvarlarımız var. Onları daha güçlü bir

şekilde hem ulusal hem de uluslararası alanda akredite ederek faaliyetler gerçekleştirmek istiyoruz” diye konuştu.

 

4 bölümün akreditasyon süreçleri devam ediyor

 

AKÜ’nün Gastronomi Bölümünün akreditasyonunun ardından Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği, Tarih ile Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümlerine

ilişkin akreditasyon süreçlerinin de devam ettiğini anlatan Karakaş, şu bilgileri paylaştı:

 

“Üniversitelerde iki türlü akreditasyon var. Biri birim akreditasyonu, diğeri ise kurumsal akreditasyon. Birim akreditasyonu bağımsız dış kurumların
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gerçekleştirdiği bir akreditasyon. Kurumsal akreditasyon da bağımsız ama mesela Türkiye’de Yükseköğretim Kalite Kurulu, YÖK’ten hem mali olarak hem de

yönetim olarak özerkleşti. Biz 2018 yılında Yükseköğretim Kalite Kurulunca dış değerlendirmeden geçtik; şu anda izleme statüsündeyiz. Aralığın ilk

haftasında izleme yapılacak, bu süreçte sizlerden de bilgiler alacaklar. İzleme tamamlandıktan sonra da kurumsal akreditasyona müracaat edeceğiz. Bunun

dışında birim düzeyindeki akreditasyon çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Gastronomi ile başladık, inşallah Turizm İşletmeciliği, Turizm Rehberliği, Tarih Bölümü

ve Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümümüz de bu sürece dâhil oldular. Aslında mühendislik fakültemiz için de süreci başlatmıştık fakat onları akredite eden

kurum bu konudaki çalışmalarını pandemiden dolayı durdurdu. Orada da iki bölümümüz için çalışıyorduk. Ayrıca veteriner fakültemiz için de pandemiden

dolayı çalışma durduruldu.”

 

Bilgisayar Mühendisliğine öğrenci alacağız

 

AKÜ’nün öğrenci merkezli ve kalite odaklı bir politika yürüttüğünü ifade eden Karakaş, sadece öncelikli alanlarda değil tüm fakültelerde eğitim kalitesini

arttırma ve akademisyenlerin çalışma motivasyonlarını yükseltmek için hareket ettiklerini ve bunun da karşılığını aldıklarını belirtti. Karakaş, mühendislik

fakültesine çağın gerektirdiği önemli bölümlerin açılması noktasında olumlu gelişmelerin yaşandığını açıklayarak, 2021 yılında Mühendislik Fakültesi

bünyesinde Bilgisayar Mühendisliğine öğrenci almayı planladıklarını bildirdi. Karakaş, fakültelerin başarıları ile ilgili olarak şunları söyledi:

 

“Hukuk Fakültemiz iki yıldır üst üste yüksek yargı sınavlarında derece yapıyor. Mühendislik fakültemizde ise belli alanlarda çok ciddi akademik ve altyapı

imkânlarımız var. AKÜ olarak araştırma faaliyetleri ve laboratuvar imkânları açısından oldukça iyi durumdayız. Belli alanlarda uluslararası akreditasyonları

sağlamak için çalışmalarımız var. Bizim mühendis yetiştiren Mühendislik Fakültesi ve Teknoloji Fakültemiz bulunuyor. Mühendislik Fakültesine Bilgisayar

Mühendisliği bölümünü de açıyoruz. Öğrenci de alacağız bu sene. Teknoloji fakültesine de yazılım mühendisliği bölümünün açılması için YÖK’e başvuruda

bulunacağız” ifadelerini kullandı.

 

TEKNOFEST’te iyi sonuçlar alındı

 

2020 yılı içerisinde AKÜ’nün ilk defa TEKNOFEST yarışlarına katıldığını ve iyi sonuçlar aldığını belirten Karakaş, bunda oluşturdukları atölyelerin ve

laboratuvarların etkisinin önemli olduğunu kaydetti. Karakaş, “Roket, İHA ve elektrik araçlar kategorisinde yarışlara katıldık. Gönüllü danışmanlarımıza

teşekkür ediyoruz. Sponsor olarak da ATSO ciddi katkıda bulundu, belediyemizin de çorbada tuzu oldu. Öğrencilerimiz kendi ceplerinden harcamalar yaptı.

Dumlupınar Bilim ve Sanat Merkezi öğrencileri de atölyelerimizde çalışmalarını yürüttü ve ikinciliği aldılar. Bununla beraber öğrencilerimiz AKÜ Mobil için çok

çalıştılar ama eksiklerimiz de vardı, o konudaki eksiklikleri tamamlamak istiyoruz. Bu yarışmalara katılınca diğer üniversitelerden gelen araçları da görüyoruz.

O araçların tamamı logolarla doluydu sponsorlar sayesinde, çok güçlü araçlar vardı. Bizde bu konuda bir eksiklik vardı. Buna rağmen 115 takım arasında 32.

olduk” diye konuştu.

 

Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ise yapılan çalışmalardan ötürü AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a ve diğer emeği geçenlere teşekkür etti.

Çiçek, “Sizin rektörlüğünüzde üniversite şehir ile ciddi şekilde bütünleşti. Herkesin de size sevgisi ve saygısı sonsuz. Bunu rahatlıkla görebiliyoruz.

Projelerimizde hemen yer almak istiyorsunuz. Birçok şehirde üniversiteler ile şehir kavgalıyken burada üniversitelerimiz, şehrin hizmetinde olduğunu söylüyor

ve bizler de bunları yakından görüyoruz. Bundan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca şahsım adına da Kadın Kültür Evlerine verdiğiniz destekten ötürü çok

teşekkür ediyorum” dedi.

 

Dış değerlendirmede müspet sonuç kurumsal akreditasyon için şart

 

AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir ise Yükseköğretim Kalite Kurulu (YÖKAK) Kalite Süreçleri ve İzleme Programları ile ilgili bilgiler verdi.

YÖKAK’ın üniversiteleri 5 yıllığına denetlediğini ve sonrasında izleme sürecinin başladığı belirten Özdemir, “Bu denetleme süreçleri şöyle işliyor, öncelikle bir

rapor yazıyoruz ve kendimizi beyan ediyoruz, onlar da gelip kontrol edip kendi raporlarını oluşturuyorlar. Buna da dış değerlendirme deniyor. Dış

değerlendirmede iyi rapor alabilirsek üniversite olarak kurumsal akreditasyona başvurma hakkımız oluyor. Bu 5 yılda bir değerlendirmenin dışında bir de

izleme yapıyorlar. Yapılanları kontrol etmek için bir ekip gönderip kontrol ediyorlar. Bu yıl AKÜ izleme sürecinde. 3 farklı üniversiteden 3 farklı öğretim üyesi

bizi izlemeye alacak. Gelip hem üniversite yöneticileriyle hem de isterlerse dış paydaşlarla yani danışma kurulu üyeleriyle görüşme yapabiliyorlar” şeklinde

konuştu.

 

AKÜ uzaktan eğitim altyapısını güçlendirdi

 

Pandemi süreci sebebiyle gerçekleştirilen uzaktan eğitim süreçleri ile ilgili bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker, AKÜ’nün uzaktan

eğitime ilk olarak asenkron olarak başladığını, yaz okulu sürecinde ise canlı derslere başladıklarını ve 2020-2021 akademik yılında ciddi bir hazırlık

sonucunda uzaktan eğitim faaliyetlerini sorunsuz yürüttüklerini kaydetti. Prof. Dr. Peker, şöyle konuştu:

 

“İlk başta asenkron olarak eğitime başladık. Sonra yaz dönemine başladıktan sonra yaklaşık 400 civarı ders açıldı, 11 bin civarında öğrenci yaz okulunu

bizden takip ettiler. Orada ise dersleri canlı yaptık. Önceki uygulamamızda hoca daha önce çektiği videoyu ve ders notlarını sisteme yükleyip forum

aracılığıyla öğrencilerin sorularını cevaplıyordu. Sonraki yaz okulundan itibaren ise canlı derslere başladık. Bu tamamlandıktan sonra süreç içerisinde bizler

de altyapıyı güçlendirmek için çalışmalar yaptık. Uzaktan Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezimiz kuruldu, merkez müdürümüz atandı. Bununla birlikte

öğrencilerimizin sistemsel bir sorun yaşamamaları için hazırlıklar yapıldı. Depolama sistemi ile ilgili özellikle satın almalar yaptık. 1,5 milyona yakın civarda

harcama yaparak altyapı hazırlığı yaptık. Biz bu hazırlığı yaptık ama öğrencinin durumdan memnun olup olmadığını da öğrenmek için öğrencilerimize bir

memnuniyet anketi uyguladık. Yüzde 67 civarında bir memnuniyet çıktı. Canlı derse katılamayan öğrencilerimiz de hocanın verdiği dersi tekrar tekrar istediği

zaman izleyebiliyordu. Ancak öğrencilerimizin memnun olmadığı konuları da araştırdık. Bunlardan ilki iletişim ile alakalıydı. Bunu bütün birimlerden birer

sorumlu belirleyerek aşmaya çalıştık. Ayrıca öğrencilerimizin uzaktan eğitimde verimli eğitim alma konusunda çekingeleri vardı. Uygulamalı dersler

noktasında özellikle vardı bu sorun. Bunların ortadan kaldırılması adına güz dönemine yönelik hazırlıklar yaptık, hocalarımıza eğitimler verdik, öğrencilerimizi



nasıl motive tutabileceğimiz konusunda çalışmalar yaptık. Bu 5 haftalık süreç içerisinde de 30 bine yakın canlı ders yaptık. 446 bin katılım sağlandı canlı

derslerimize. Bununla birlikte aynı anda 4 bin 300 öğrencimiz katılım sağlayabildi. Sistemimizde bu konuda bir aksaklık yaşanmıyor, anlık sorunlarda ise

hemen müdahale ediyoruz.”

 

İşbaşı eğitiminde öğrenci iş teklifi alabiliyor

 

Özel sektör ve kamu kurumlarında staj ve uygulamalı işbaşı eğitim hakkında bilgiler veren AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yılmaz Yalçın ise işbaşı eğitimin

öğrenciler için faydalarından bahsetti. AKÜ’de Teknoloji Fakültesi ve Bolvadin Uygulamalı Bilimler Yüksekokulunda zorunlu, İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

ile Turizm Fakültesinde ise seçmeli olarak işbaşı eğitimin yer aldığını ifade eden Yalçın, “Öğrenci burada uygulamayı yerinde görüyor. Teknoloji Fakültesi

mühendis yetiştirdiği için mühendisliğin nasıl yapıldığı, işin nasıl yapıldığı, işçilerin mühendise olan davranışlarını vs. bizzat gözlemliyorlar. Yani öğrencimizin

alışma süresini çok kısaltıyoruz. Sanayici tarafından baktığımız zaman ise kendi mühendisini seçme şansı oluyor. Diyelim ki 5 tane mühendis adayını işyeri

eğitimine aldı ve aralarından en iyilerini seçebilir. Bunu da ziyaretlerimizde görüyoruz. Öğrencilere bu esnada iş teklifi geliyor. İşyeri eğitimi yaptığı yer

öğrencinin işyeri olabiliyor. Bu dönemde yaklaşık 640 öğrencimiz işbaşı eğitimde, bunun da 434 tanesi Teknoloji Fakültesi öğrencilerinden oluşuyor”

ifadelerini kullandı.

 

Toplantı, gündem maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi.
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ZİRAAT BANKASI'NDAN SERTESER'E ZİYARET
ZİRAAT BANKASI'NDAN SERTESER'E ZİYARET

Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat Bilen, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’i ziyaret etti

Ziraat Bankası’nın yeni tip koronavirüs salgını sırasında KOBİ’lere yönelik Mikro İşletmeler Destek Paketi ve turizm işletmeleri için Turizm Destek Paketi’ni

hayata geçirdiğini belirten Bölge Başkanı Emin Turan, ekonomiye katkı sunmaya devam edeceklerini belirtti. ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser

de ziyaret dolayısıyla teşekkür ederek Ziraat Bankası’nın ülkemizin önde gelen bankalardan birisi olduğunu vurguladı.
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ZİRAAT BANKASI’NDAN SERTESER’E ZİYARET
Ziraat Bankası’ndan Serteser’e ziyaret

 

Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat Bilen, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’i ziyaret etti.

Ziraat Bankası’nın yeni tip koronavirüs salgını sırasında KOBİ’lere yönelik Mikro İşletmeler Destek Paketi ve turizm işletmeleri için Turizm Destek Paketi’ni

hayata geçirdiğini belirten Bölge Başkanı Emin Turan, ekonomiye katkı sunmaya devam edeceklerini belirtti.

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de ziyaret dolayısıyla teşekkür ederek Ziraat Bankası’nın ülkemizin önde gelen bankalardan birisi olduğunu

vurguladı.
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“EKONOMİYE KATKI SUNMAYA DEVAM EDECEĞİZ”
“Ekonomiye katkı sunmaya devam edeceğiz”

 

Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat Bilen, ATSO Yönetim Kurulu Başkanı

Hüsnü Serteser’i ziyaret etti

 

Ziraat Bankası’nın yeni tip koronavirüs salgını sırasında KOBİ’lere yönelik Mikro İşletmeler Destek Paketi ve turizm işletmeleri için Turizm Destek Paketi’ni

hayata geçirdiğini belirten Bölge Başkanı Emin Turan, ekonomiye katkı sunmaya devam edeceklerini belirtti.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de ziyaret dolayısıyla teşekkür ederek Ziraat Bankası’nın ülkemizin

önde gelen bankalardan birisi olduğunu vurguladı.

>> Kocatepe Haber Merkezi
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ZİRAAT BANKASI’NDAN SERTESER’E ZİYARET
ZİRAAT BANKASI’NDAN SERTESER’E ZİYARET

Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat Bilen, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’i ziyaret etti

Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat Bilen, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’i ziyaret ettiZiraat Bankası’nın yeni tip koronavirüs salgını sırasında KOBİ’lere yönelik Mikro İşletmeler

Destek Paketi ve turizm işletmeleri için Turizm Destek Paketi’ni hayata geçirdiğini belirten Bölge Başkanı Emin Turan, ekonomiye katkı sunmaya devam

edeceklerini belirtti.ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de ziyaret dolayısıyla teşekkür ederek Ziraat Bankası’nın ülkemizin önde gelen

bankalardan birisi olduğunu vurguladı.
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ZİRAAT BANKASI’NDAN SERTESER’E ZİYARET
Ziraat Bankası’ndan Serteser’e Ziyaret

Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile

Ziraat Bankası’ndan Serteser’e Ziyaret

 

 

 

Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat Bilen, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’i ziyaret etti

 

Ziraat Bankası’nın yeni tip koronavirüs salgını sırasında KOBİ’lere yönelik Mikro İşletmeler Destek Paketi ve turizm işletmeleri için Turizm Destek Paketi’ni

hayata geçirdiğini belirten Bölge Başkanı Emin Turan, ekonomiye katkı sunmaya devam edeceklerini belirtti.

 

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de ziyaret dolayısıyla teşekkür ederek Ziraat Bankası’nın ülkemizin önde gelen bankalardan birisi olduğunu

vurguladı.

Tags: 

AFYONZAFER.NET
Yayın Tarihi : 11.11.2020 04:18:00
Link : https://www.afyonzafer.net/m/afyonkarahisar/ziraat-bankasindan-sertesere-ziyaret-2-

h52696.html



"ATATÜRK'Ü SAYGI, RAHMET VE MİNNETLE ANIYORUM"
"ATATÜRK'Ü SAYGI, RAHMET VE MİNNETLE ANIYORUM"

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, 10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü dolayısıyla mesaj yayınladı.

Serteser, mesajında şu ifadeleri kullandı:“Cumhuriyetimiz’in kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk, bundan 82 yıl önce ebediyete intikal etti; ancak

Atatürk’ün düşünceleri, bugün de geçerliliğini koruyor. Gösterdiği dirayet, kazandığı zaferler, uyguladığı ilkelerle mazlum milletlere örnek olan Atatürk’ü saygı,

rahmet ve minnetle anıyorum.”
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Atatürk’ün düşünceleri, bugün de geçerliliğini koruyor
Atatürk’ün düşünceleri, bugün de geçerliliğini koruyor

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser; ” Atatürk, gösterdiği dirayet, kazandığı zaferler, uyguladığı ilkelerle

mazlum milletlere örnek olmuştur.”

Serteser, mesajında şu ifadeleri kullandı “Cumhuriyetimiz’in kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk, bundan 82 yıl önce ebediyete intikal etti; ancak

Atatürk’ün düşünceleri, bugün de geçerliliğini koruyor. Gösterdiği dirayet, kazandığı zaferler, uyguladığı ilkelerle mazlum milletlere örnek olan Atatürk’ü saygı,

rahmet ve minnetle anıyorum.”
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82 yıldır bitmeyen özlem
82 yıldır bitmeyen özlem

 

Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün ilkeleri, düşünceleri ve yaptıklarıyla her zaman ilham kaynağı olan eşsiz bir lider

olduğunu söyledi

 

Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk vefatının 82’nci yıldönümünde yayınlanan mesajlarla saygı, özlem, minnet ve rahmetle

anıldı.

“GAZİ ATATÜRK

İLHAM KAYNAĞI”

Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek, askeri dehasını, vatan sevgisiyle birleştirerek, milletin bağımsızlığı için tarihte eşine az rastlanır bir zafere imza atan

Başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün aramızdan ayrılışının 82’nci yıl dönümünde sevgi, saygı ve özlemle anıldığını belirtti.

Vali Çiçek, şanlı Türk tarihine damga vuran, Milli Mücadelenin Başkomutanı, Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün, ilkeleri,

düşünceleri ve yaptıklarıyla her zaman ilham kaynağı olan eşsiz bir lider olduğunu ifade ederek, “Yalnızca milletimizin değil bütün insanlığın saygısını ve

takdirini kazanan Mustafa Kemal Atatürk; ‘Ya istiklâl, ya ölüm!’ diyerek, saygın ve şerefli Türk ulusunun baskılara boyun eğmeyeceğini, bağımsızlık

meşalesinin hiçbir zaman söndürülemeyeceğini ve ilelebet payidar kalacağını tüm dünyaya kanıtlamıştır. Bizlere bağımsız bir millet olarak yaşama onuru

kazandıran, bir asker ve devlet adamı olan Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü minnet ve özlemle andığımız bu günde onun Türk ulusuna olan inancını ve

güvenini rehber almalıyız.” dedi.

“ATA’NIN EN BÜYÜK

MİRASI CUMHURİYET”

Vali Çiçek, Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün Türk Milletine bıraktığı en büyük mirasın, kendi ayakları üzerinde durabilen her alanda muasır medeniyetler

seviyesinin üzerine çıkmayı hedefleyen, bölgesinde ve dünyada söz sahibi bağımsız Türkiye Cumhuriyeti olduğunu vurgulayarak şu ifadeleri kullandı: “Bu

mirasa sahip çıkmak, ülkemizi aklın ve bilimin rehberliğinde geleceğe taşımak bizlerin en önemli vazifesidir. Bu bilinçle yılmadan, yorulmadan üzerimize

düşen sorumlulukları yerine getirmeliyiz. Bu duygu ve düşüncelerle, ebediyete intikalinin 82’nci yıl dönümünde Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü bir kez daha

rahmet ve minnetle yâd ediyor, silah arkadaşları olmak üzere istiklâl mücadelemizin tüm kahramanlarını bir kez daha rahmet ve şükranla anıyorum.”

“ATATÜRK TARİHE MAL OLAN BİR LİDER”

Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek ise, Cumhuriyetimizin kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün vefatının 82’nci yıldönümü dolayısıyla

yayınladığı mesajında Atatürk’ün tüm dünyada hayranlık uyandıran başarıları, düşünceleri, liderlik yeteneği ve üstün kişiliği ile tarihe mâl olmuş bir lider

olduğunu vurguladı.

Başkan Zeybek 10 Kasım mesajında şu görüşlere yer verdi: “Büyük devlet adamı Mustafa Kemal Atatürk’ü, sonsuzluğa uğurladığımız günün 82’nci

yıldönümünde onu bir kez daha özlemle, saygıyla, sevgiyle ve rahmetle anıyorum. Milletimiz, Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün ‘en büyük eserim’ olarak

adlandırdığı Cumhuriyetimizi, kardeşlik, birlik ve bütünlük ruhunu koruyarak tek millet, tek bayrak, tek vatan ve tek devlet ilkeleri kapsamında azim ve

kararlılıkla sonsuza kadar koruyacaktır. Anadolu topraklarından başlayan bağımsızlık ve özgürlük mücadelesi hiç kuşku yoktur ki Atatürk sayesinde başarıya

ulaşmıştır. Bu sebepledir ki Başkomutan Atatürk, dünyada pek çok topluma istisnasız bir örnek olmuştur. Gerek yurt içinde ve gerekse de tüm dünyada

adının ilk günkü gibi taze kalması ve heyecanla anılması büyük ölçüde bu yüzdendir.”

“ATA’NIN TEMEL

FELSEFESİ ÜLKEYİ

MUASSIRLAŞTIRMAK”

Gazi Mustafa Kemal’in temel felsefesinin ülkeyi muasırlaştırmak, milletin sahip olduğu imkânları güçlendirmek olduğunu kaydeden Zeybek, “Bugün gelinen

noktada, ülkemiz sanayi tesisleriyle, üniversiteleriyle, otoyollarıyla, eğitim ve sağlık alanındaki devasa gelişmeleriyle, tarım ve turizmdeki başarılarıyla,

modern şehircilik uygulamalarıyla, her alanda standartlarını yükselterek, yarınlara güven ve umutla bakan bir ülke konumundadır. Bu duygu ve düşüncelerle;

Mustafa Kemal Atatürk’ü, O’nun şahsında silah arkadaşlarını, bu toprakları vatan yaparak bize emanet eden şehitlerimizi ve gazilerimizi bir kez daha rahmet,

minnet ve şükranla anıyorum.” ifadelerini kullandı.

Öte yandan; AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri Av. Ali Özkaya, Av. İbrahim Yurdunuseven, Cumhuriyet Halk Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Av. Burcu

Köksal, Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, Demokrat Parti Genel Başkanı ve Afyonkarahisar Milletvekili Gültekin Uysal, İl

Genel Meclisi Başkanı Av. Burhanettin Çoban, AK Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay, İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, AKÜ Rektörü Prof. Dr.

Mehmet Karakaş, AFSÜ Rektörü Prof. Dr. Nurullah Okumuş, ATSO Yönetim Kurulu Bakşanı Hüsnü Serteser, Eğitim İş Şube Başkanı Çağdaş Yalçınkaya’da

Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün vefatının 82’nci yıldönümü nedeniyle mesaj yayınladılar.

>> Kocatepe Haber Merkezi
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MEHMET EMİN GÜZBEY, MOLA VERDİ!
Mehmet Emin GÜZBEY, Mola verdi!

Afyonkarahisar'ın Usta Gazetecisi Mehmet Emin Güzbey mola veriyor. Güzbey yazısında ‘mola’ verip biraz da ailemle ilgilenmemin daha doğru olacağını

düşündüğüm için yazılarıma da bu süreçte ara vereceğini köşe yazısında kaleme aldı. İşte Mola isimli köşe yazısı ;

Sarraflık-Kuyumculuk-Saatçilik Ata mesleği idi.Orta okul yıllarından itibaren İstanbul’a gidip Kapalıçarşı’yı tanıdım.‘Sarraf sözü’nün ne anlama geldiğini

Dedem ve Babam’dan öğrendim.Siyasi düşüncem ve siyasi gereklilikti beni Gazeteciliğe iten nedenlerden birisi.1995 yılında başladım Gazeteciliğe...Daha

doğrusu ailemle birlikte adımızı vererek çıkarttığımız ODAK serüvenine başladım bu tarihte.Öncesi de var biraz.ATV ve SABAH...ODAK’ı başlangıç olarak

kabul edersek 25 yıl olmuş.Bu mesleğe başladığıma hiç pişman olmadım.Çok sıkıntı çeksem de, kimi zaman yanlış anlaşılsam da, pek çok sorunla

boğuşsam da bu mesleğin ‘kutsal’lığına olan inancım her zorluğun üstesinden gelmemi sağladı.*20 Nisan 2018 tarihinde MEGABİRLİK’e adım attım.Başta

Hüsnü Serteser olmak üzere, Adnan Demirel, Selim Kılınç, Muammer Türker ve Murat Bilgici’nin talepleri ile tabii ki.30 ay geçmiş, o günden bu güne...Dile

kolay geliyor ama, ‘çok ortaklı’ kurumsal bir yapıya ayak uydurmak öyle düşünüldüğü kadar kolayda değil elbette.Hüsnü Kardeşimin, Adnan Dedemin,

Muammer Abimin, Murat Kardeşimin ve bazı ortaklarımızın destekleri ile pek çok zorluğu birlikte göğüsledik ve bugüne ulaştık şükür.Zaman zaman görüş

ayrılıkları yaşasak ta aldığım her kararın arkasında durdu Yönetim Kurulumuz.Süreç içerisinde o tarihte aldığım ‘emanet’i ailemle kurduğumuz Gazete’den

daha ön planda tuttuğum aşikardır.Seçimler geçirdik bu sürede, acı-tatlı pek çok olay yaşadık.Daha önce ER TV de on yıl birlikte çalıştığım Ali Acar’ı işe

aldım KANAL 3’te.Geçen yıl vefat etti.Hepimiz çok üzüldük.Bazı arkadaşlarımız farklı illere gitmek zorunda kaldıklarında hüzünlendik.Mutlu, neşe dolu

anlarımızda oldu epeyce.Kızdığımız, öfkelendiğimiz zamanlarda...Acıyı paylaşarak azalttık, mutluluğu da birlikte çoğalttık.Ama hepsini ‘Aile ortamında’ hep

birlikte yaşadık.Yaptığımız haberlerden, yorumlardan, programlardan dolayı okurlarımızdan, izleyicilerimizden tebrik-takdir de aldık, bazılarından tehdit,

hakarette işittik.İşimizi doğru yaptığımıza emin olduğumuz için ne takdirlerle şımardık, ne öfkelilerin ekmeğine yağ sürdük.‘Helva’ demesini de, ‘halva’

demesini de bildik.Kimi zaman sağlık problemleri yaşadık, kimi zaman ekonomik sıkıntılardan bunaldık.Allah’ın izniyle de bir şekilde üstesinden geldik

bugüne kadar.*Hem Türkiye, hem dünya ekonomisi malum.Özellikle Korona’nın etkisiyle bir kaç sektör haricinde S.O.S. vermeyen sektör yok gibi.Televizyon

ve Gazetelerde bu sıkıntılardan nasibini aldı.Hem de fazlasıyla...Özellikle döviz fiyatlarındaki artışlar, medya sektörünü tüm sektörlerden daha fazla etkiledi,

etkilemeye de devam etmekte.*Bir kaç ay önce...Yönetim Kurulumuzda bazı görüşmeler yaptık.Gidişatın olumsuzluğu, reklam ve ilandan başka bir tek kuruş

geliri olmayan televizyon ve gazetemizi daha da etkileyeceğinde hem fikirdik.Ekibimle birlikte üç aylık dönem için yaptığımız planlamadaki hedefimizi

yakalayamadık.Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser ve hepimizin ortak görüşü de KANAL 3’e maalesef Afyonumuzun siyasetinde söz sahibi kişilerin,

kamu kurumlarının, STK’ların ve bazı işadamlarımızın tam anlamıyla sahip çıkmadıklarıdır.Lafa gelindiğinde ‘KANAL 3 Afyon’un ortak değeridir,

yaşatılmalıdır’ sözünün gereğini yerine getiren de maalesef bir elin parmaklarını geçmemektedir.Hal böyle olunca da Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü

Serteser’in bir süredir gündemde tuttuğu kadroyu azaltma ve gerekirse de kapatma şeklindeki düşüncesine katılmamakla birlikte, kararına saygı

duyuyorum.12 yıldır milyonlarca lirayı bu televizyon için gözlerini kırpmadan, ellerini titretmeden aktaran başta Hüsnü Serteser ve Adnan Demirel olmak

üzere pek çok ortağımıza ‘daha fazla fedakarlık edin’ demekte haksızlıktır elbette.*İnsan yaşlanınca sanıyorum rasyonel düşünmek yerine, daha duygusal

düşünüyor.30 aydır ‘torun sevgisi’ ile sarılıp kucakladığım KANAL 3 ve GAZETE 3’teki yöneticiliğime ‘mola’ verip yıl sonuna kadar KANAL 3’teki planlamış

olduğum programlarımı gerçekleştirip biraz da ailemle ilgilenmemin daha doğru olacağını düşündüğüm için yazılarıma da bu süreçte ara

vereceğim.MEGABİRLİK bünyesindeki mesaimde her an desteklerini gördüğüm Yönetim Kurulumuza, Bakanımız Veysel Eroğlu’na, Valimiz Gökmen

Çiçek’e, Milletvekillerimize, Cumhuriyet Başsavcımız Mustafa Çelenk’e, Vali Yardımcılarımız ve tüm Daire Müdürleri ile kamunun tüm personeline, Belediye

Başkanımız Mehmet Zeybek ile tüm Belediye Başkanlarımıza, Belediyelerimizin çalışanlarına, Emniyet Müdürümüz Ali Temiz ve tüm Emniyet Camiasına,

Siyasi Partilerimizin Başkan ve Yöneticilerine, benimle birlikte gecelerini gündüzlerine katan ve sevgi ile tüm meşakkatleri göğüsleyen çalışma

arkadaşlarıma, Seyircilerime, Okurlarıma, İş adamlarımıza, dost ve arkadaşlarım ile aileme sonsuz teşekkürlerimi sunuyorum.Allah’a emanet olunuz...
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Serteser, 10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü Dolayısıyla Mesaj Yayınladı
Serteser, 10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü Dolayısıyla Mesaj Yayınladı

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser,

Serteser, 10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü Dolayısıyla Mesaj Yayınladı

 

 

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, 10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü dolayısıyla mesaj yayınladı. Serteser,

mesajında şu ifadeleri kullandı:

 

“Cumhuriyetimiz’in kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk, bundan 82 yıl önce ebediyete intikal etti; ancak Atatürk’ün düşünceleri, bugün de geçerliliğini

koruyor. Gösterdiği dirayet, kazandığı zaferler, uyguladığı ilkelerle mazlum milletlere örnek olan Atatürk’ü saygı, rahmet ve minnetle anıyorum.”
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SERTESER'İN 10 KASIM MESAJI
SERTESER'İN 10 KASIM MESAJI

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, 10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü dolayısıyla mesaj yayınladı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, 10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü dolayısıyla mesaj yayınladı.Serteser,

mesajında şu ifadeleri kullandı:“Cumhuriyetimiz’in kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk, bundan 82 yıl önce ebediyete intikal etti; ancak Atatürk’ün

düşünceleri, bugün de geçerliliğini koruyor. Gösterdiği dirayet, kazandığı zaferler, uyguladığı ilkelerle mazlum milletlere örnek olan Atatürk’ü saygı, rahmet ve

minnetle anıyorum.”
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SERTESER, 10 KASIM ATATÜRK’Ü ANMA GÜNÜ DOLAYISIYLA MESAJ YAYINLADI
SERTESER, 10 KASIM ATATÜRK’Ü ANMA GÜNÜ DOLAYISIYLA MESAJ YAYINLADI

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, 10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü dolayısıyla mesaj yayınladı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, 10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü dolayısıyla mesaj yayınladı. Serteser,

mesajında şu ifadeleri kullandı:“Cumhuriyetimiz’in kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk, bundan 82 yıl önce ebediyete intikal etti; ancak Atatürk’ün

düşünceleri, bugün de geçerliliğini koruyor. Gösterdiği dirayet, kazandığı zaferler, uyguladığı ilkelerle mazlum milletlere örnek olan Atatürk’ü saygı, rahmet ve

minnetle anıyorum.”
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MOLA…
Mola…

 

Sarraflık-Kuyumculuk-Saatçilik Ata mesleği idi.

Orta okul yıllarından itibaren İstanbul’a gidip Kapalıçarşı’yı tanıdım.

 

 

 

‘Sarraf sözü’nün ne anlama geldiğini Dedem ve Babam’dan öğrendim.

Siyasi düşüncem ve siyasi gereklilikti beni Gazeteciliğe iten nedenlerden birisi.

 

 

 

1995 yılında başladım Gazeteciliğe…

Daha doğrusu ailemle birlikte adımızı vererek çıkarttığımız ODAK serüvenine başladım bu tarihte.

 

 

 

Öncesi de var biraz.

ATV ve SABAH…

ODAK’ı başlangıç olarak kabul edersek 25 yıl olmuş.

Bu mesleğe başladığıma hiç pişman olmadım.

Çok sıkıntı çeksem de, kimi zaman yanlış anlaşılsam da, pek çok sorunla boğuşsam da bu mesleğin ‘kutsal’lığına olan inancım her zorluğun üstesinden

gelmemi sağladı.

*

20 Nisan 2018 tarihinde MEGABİRLİK’e adım attım.

Başta Hüsnü Serteser olmak üzere, Adnan Demirel, Selim Kılınç, Muammer Türker ve Murat Bilgici’nin talepleri ile tabii ki.

30 ay geçmiş, o günden bu güne…

Dile kolay geliyor ama, ‘çok ortaklı’ kurumsal bir yapıya ayak uydurmak öyle düşünüldüğü kadar kolayda değil elbette.

Hüsnü Kardeşimin, Adnan Dedemin, Muammer Abimin, Murat Kardeşimin ve bazı ortaklarımızın destekleri ile pek çok zorluğu birlikte göğüsledik ve bugüne

ulaştık şükür.

Zaman zaman görüş ayrılıkları yaşasak ta aldığım her kararın arkasında durdu Yönetim Kurulumuz.

Süreç içerisinde o tarihte aldığım ‘emanet’i ailemle kurduğumuz Gazete’den daha ön planda tuttuğum aşikardır.

Seçimler geçirdik bu sürede, acı-tatlı pek çok olay yaşadık.

Daha önce ER TV de on yıl birlikte çalıştığım Ali Acar’ı işe aldım KANAL 3’te.

Geçen yıl vefat etti.

Hepimiz çok üzüldük.

Bazı arkadaşlarımız farklı illere gitmek zorunda kaldıklarında hüzünlendik.

Mutlu, neşe dolu anlarımızda oldu epeyce.

Kızdığımız, öfkelendiğimiz zamanlarda…

Acıyı paylaşarak azalttık, mutluluğu da birlikte çoğalttık.

Ama hepsini ‘Aile ortamında’ hep birlikte yaşadık.

Yaptığımız haberlerden, yorumlardan, programlardan dolayı okurlarımızdan, izleyicilerimizden tebrik-takdir de aldık, bazılarından tehdit, hakarette işittik.

İşimizi doğru yaptığımıza emin olduğumuz için ne takdirlerle şımardık, ne öfkelilerin ekmeğine yağ sürdük.

‘Helva’ demesini de, ‘halva’ demesini de bildik.

Kimi zaman sağlık problemleri yaşadık, kimi zaman ekonomik sıkıntılardan bunaldık.

Allah’ın izniyle de bir şekilde üstesinden geldik bugüne kadar.

*

Hem Türkiye, hem dünya ekonomisi malum.

Özellikle koronanın etkisiyle bir kaç sektör haricinde S.O.S. vermeyen sektör yok gibi.

Televizyon ve Gazetelerde bu sıkıntılardan nasibini aldı.

Hem de fazlasıyla…

Özellikle döviz fiyatlarındaki artışlar, medya sektörünü tüm sektörlerden daha fazla etkiledi, etkilemeye de devam etmekte.

*

Bir kaç ay önce…

Yönetim Kurulumuzda bazı görüşmeler yaptık.

Gidişatın olumsuzluğu, reklam ve ilandan başka bir tek kuruş geliri olmayan televizyon ve gazetemizi daha da etkileyeceğinde hem fikirdik.

Ekibimle birlikte üç aylık dönem için yaptığımız planlamadaki hedefimizi yakalayamadık.

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser ve hepimizin ortak görüşü de KANAL 3’e maalesef Afyonumuzun siyasetinde söz sahibi kişilerin, kamu

kurumlarının, STK’ların ve bazı işadamlarımızın tam anlamıyla sahip çıkmadıklarıdır.
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Lafa gelindiğinde ‘KANAL 3 Afyon’un ortak değeridir, yaşatılmalıdır’ sözünün gereğini yerine getiren de maalesef bir elin parmaklarını geçmemektedir.

Hal böyle olunca da Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser’in bir süredir gündemde tuttuğu kadroyu azaltma ve gerekirse de kapatma şeklindeki

düşüncesine katılmamakla birlikte, kararına saygı duyuyorum.

12 yıldır milyonlarca lirayı bu televizyon için gözlerini kırpmadan, ellerini titretmeden aktaran başta Hüsnü Serteser ve Adnan Demirel olmak üzere pek çok

ortağımıza ‘daha fazla fedakarlık edin’ demekte haksızlıktır elbette.

*

İnsan yaşlanınca sanıyorum rasyonel düşünmek yerine, daha duygusal düşünüyor.

30 aydır ‘torun sevgisi’ ile sarılıp kucakladığım KANAL 3 ve GAZETE 3’teki yöneticiliğime ‘mola’ verip yıl sonuna kadar KANAL 3’teki planlamış olduğum

programlarımı gerçekleştirip biraz da ailemle ilgilenmemin daha doğru olacağını düşündüğüm için yazılarıma da bu süreçte ara vereceğim.

MEGABİRLİK bünyesindeki mesaimde her an desteklerini gördüğüm Yönetim Kurulumuza, Bakanımız Veysel Eroğlu’na, Valimiz Gökmen Çiçek’e,

Milletvekillerimize, Cumhuriyet Başsavcımız Mustafa Çelenk’e, Vali Yardımcılarımız ve tüm Daire Müdürleri ile kamunun tüm personeline, Belediye

Başkanımız Mehmet Zeybek ile tüm Belediye Başkanlarımıza, Belediyelerimizin çalışanlarına, Emniyet Müdürümüz Ali Temiz ve tüm Emniyet Camiasına,

Siyasi Partilerimizin Başkan ve Yöneticilerine, benimle birlikte gecelerini gündüzlerine katan ve sevgi ile tüm meşakkatleri göğüsleyen çalışma

arkadaşlarıma, Seyircilerime, Okurlarıma, İş adamlarımıza, dost ve arkadaşlarım ile aileme sonsuz teşekkürlerimi sunuyorum.

Allah’a emanet olunuz…
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Mola…

 

Sarraflık-Kuyumculuk-Saatçilik Ata mesleği idi.

Orta okul yıllarından itibaren İstanbul’a gidip Kapalıçarşı’yı tanıdım.

 

 

‘Sarraf sözü’nün ne anlama geldiğini Dedem ve Babam’dan öğrendim.

Siyasi düşüncem ve siyasi gereklilikti beni Gazeteciliğe iten nedenlerden birisi.

 

 

1995 yılında başladım Gazeteciliğe…

Daha doğrusu ailemle birlikte adımızı vererek çıkarttığımız ODAK serüvenine başladım bu tarihte.

 

 

Öncesi de var biraz.

ATV ve SABAH…

ODAK’ı başlangıç olarak kabul edersek 25 yıl olmuş.

Bu mesleğe başladığıma hiç pişman olmadım.

Çok sıkıntı çeksem de, kimi zaman yanlış anlaşılsam da, pek çok sorunla boğuşsam da bu mesleğin ‘kutsal’lığına olan inancım her zorluğun üstesinden

gelmemi sağladı.

*

20 Nisan 2018 tarihinde MEGABİRLİK’e adım attım.

Başta Hüsnü Serteser olmak üzere, Adnan Demirel, Selim Kılınç, Muammer Türker ve Murat Bilgici’nin talepleri ile tabii ki.

30 ay geçmiş, o günden bu güne…

Dile kolay geliyor ama, ‘çok ortaklı’ kurumsal bir yapıya ayak uydurmak öyle düşünüldüğü kadar kolayda değil elbette.

Hüsnü Kardeşimin, Adnan Dedemin, Muammer Abimin, Murat Kardeşimin ve bazı ortaklarımızın destekleri ile pek çok zorluğu birlikte göğüsledik ve bugüne

ulaştık şükür.

Zaman zaman görüş ayrılıkları yaşasak ta aldığım her kararın arkasında durdu Yönetim Kurulumuz.

Süreç içerisinde o tarihte aldığım ‘emanet’i ailemle kurduğumuz Gazete’den daha ön planda tuttuğum aşikardır.

Seçimler geçirdik bu sürede, acı-tatlı pek çok olay yaşadık.

Daha önce ER TV de on yıl birlikte çalıştığım Ali Acar’ı işe aldım KANAL 3’te.

Geçen yıl vefat etti.

Hepimiz çok üzüldük.

Bazı arkadaşlarımız farklı illere gitmek zorunda kaldıklarında hüzünlendik.

Mutlu, neşe dolu anlarımızda oldu epeyce.

Kızdığımız, öfkelendiğimiz zamanlarda…

Acıyı paylaşarak azalttık, mutluluğu da birlikte çoğalttık.

Ama hepsini ‘Aile ortamında’ hep birlikte yaşadık.

Yaptığımız haberlerden, yorumlardan, programlardan dolayı okurlarımızdan, izleyicilerimizden tebrik-takdir de aldık, bazılarından tehdit, hakarette işittik.

İşimizi doğru yaptığımıza emin olduğumuz için ne takdirlerle şımardık, ne öfkelilerin ekmeğine yağ sürdük.

‘Helva’ demesini de, ‘halva’ demesini de bildik.

Kimi zaman sağlık problemleri yaşadık, kimi zaman ekonomik sıkıntılardan bunaldık.

Allah’ın izniyle de bir şekilde üstesinden geldik bugüne kadar.

*

Hem Türkiye, hem dünya ekonomisi malum.

Özellikle koronanın etkisiyle bir kaç sektör haricinde S.O.S. vermeyen sektör yok gibi.

Televizyon ve Gazetelerde bu sıkıntılardan nasibini aldı.

Hem de fazlasıyla…

Özellikle döviz fiyatlarındaki artışlar, medya sektörünü tüm sektörlerden daha fazla etkiledi, etkilemeye de devam etmekte.

*

Bir kaç ay önce…

Yönetim Kurulumuzda bazı görüşmeler yaptık.

Gidişatın olumsuzluğu, reklam ve ilandan başka bir tek kuruş geliri olmayan televizyon ve gazetemizi daha da etkileyeceğinde hem fikirdik.

Ekibimle birlikte üç aylık dönem için yaptığımız planlamadaki hedefimizi yakalayamadık.

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser ve hepimizin ortak görüşü de KANAL 3’e maalesef Afyonumuzun siyasetinde söz sahibi kişilerin, kamu

kurumlarının, STK’ların ve bazı işadamlarımızın tam anlamıyla sahip çıkmadıklarıdır.

Lafa gelindiğinde ‘KANAL 3 Afyon’un ortak değeridir, yaşatılmalıdır’ sözünün gereğini yerine getiren de maalesef bir elin parmaklarını geçmemektedir.

Hal böyle olunca da Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser’in bir süredir gündemde tuttuğu kadroyu azaltma ve gerekirse de kapatma şeklindeki

düşüncesine katılmamakla birlikte, kararına saygı duyuyorum.
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12 yıldır milyonlarca lirayı bu televizyon için gözlerini kırpmadan, ellerini titretmeden aktaran başta Hüsnü Serteser ve Adnan Demirel olmak üzere pek çok

ortağımıza ‘daha fazla fedakarlık edin’ demekte haksızlıktır elbette.

*

İnsan yaşlanınca sanıyorum rasyonel düşünmek yerine, daha duygusal düşünüyor.

30 aydır ‘torun sevgisi’ ile sarılıp kucakladığım KANAL 3 ve GAZETE 3’teki yöneticiliğime ‘mola’ verip yıl sonuna kadar KANAL 3’teki planlamış olduğum

programlarımı gerçekleştirip biraz da ailemle ilgilenmemin daha doğru olacağını düşündüğüm için yazılarıma da bu süreçte ara vereceğim.

MEGABİRLİK bünyesindeki mesaimde her an desteklerini gördüğüm Yönetim Kurulumuza, Bakanımız Veysel Eroğlu’na, Valimiz Gökmen Çiçek’e,

Milletvekillerimize, Cumhuriyet Başsavcımız Mustafa Çelenk’e, Vali Yardımcılarımız ve tüm Daire Müdürleri ile kamunun tüm personeline, Belediye

Başkanımız Mehmet Zeybek ile tüm Belediye Başkanlarımıza, Belediyelerimizin çalışanlarına, Emniyet Müdürümüz Ali Temiz ve tüm Emniyet Camiasına,

Siyasi Partilerimizin Başkan ve Yöneticilerine, benimle birlikte gecelerini gündüzlerine katan ve sevgi ile tüm meşakkatleri göğüsleyen çalışma

arkadaşlarıma, Seyircilerime, Okurlarıma, İş adamlarımıza, dost ve arkadaşlarım ile aileme sonsuz teşekkürlerimi sunuyorum.

Allah’a emanet olunuz…
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Atso Başkanı Serteser'den 10 Kasım mesajı!

Atso Başkanı Hüsnü Serteser, 10 Kasım Atatürk’ü Anma günü dolayısıyla Mesaj yayınladı

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, 10 Kasım Atatürk’ü Anma Günü dolayısıyla mesaj yayınladı. Serteser,

mesajında şu ifadeleri kullandı:Cumhuriyetimiz’in kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk, bundan 82 yıl önce ebediyete intikal etti; ancak Atatürk’ün

düşünceleri, bugün de geçerliliğini koruyor. Gösterdiği dirayet, kazandığı zaferler, uyguladığı ilkelerle mazlum milletlere örnek olan Atatürk’ü saygı, rahmet ve

minnetle anıyorum
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Doğaltaş sektörü Ekim ayında 19 milyon 923 bin dolarlık ihracat ile lokomotif rolünü üstlendi
Doğaltaş sektörü Ekim ayında 19 milyon 923 bin dolarlık ihracat ile lokomotif rolünü üstlendi

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklama yaptı. Serteser” Geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar olan ihracatımız, bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar oldu”dedi.

 

Serteser, “İlimizin 2020 yılı Ekim ayı ihracatı, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 40,25 azaldı. Geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar olan

ihracatımız, bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar oldu. İlk 10 aylık ihracata baktığımızda da gerilemeyi görüyoruz. Geçen yılın ilk 10 ayında 309 milyon

787 bin dolar olan ihracatımız, 2020 yılının ilk 10 ayında yüzde 14,49 gerileyerek 264 milyon 913 bin dolar oldu” dedi.  Serteser, 2020’nin Ekim ayında 80

ülke ve 1 Serbest Bölge’ye ihracat yapıldığını, geçen yılın aynı ayında 88 ülke ve 2 Serbest Bölge’ye ihracat gerçekleştirildiğini belirtti.

 

BİRİNCİ SIRAYI AMERİKA BİRLEŞİK DEVLETLERİ ALDI

Afyonkarahisar’dan yapılan ihracatın ülkelere göre dağılımı hakkında da bilgi veren Serteser, “İlimizden gerçekleştirilen ihracatta birinci sırayı Amerika

Birleşik Devletleri aldı. Bu ülkeye ihracatımız, yüzde 10,85 oranında artarak 5 milyon 800 bin dolara çıktı. İhracatımızda ikinci sırayı alan Çin Halk

Cumhuriyeti’ne yaptığımız dışsatım, yüzde 21,66’lık gerilemeye rağmen 3 milyon 963 bin dolar olmuştur. En çok ihracat yaptığımız üçüncü ülke olan

Suriye’ye ise 2 milyon 767 bin dolarlık ürün satılmıştır” ifadelerini kullandı.

 

MERMER İHRACATINDA YÜZDE 4,23’LÜK ARTIŞ OLDU

İhracatta öne çıkan sektörler hakkında da değerlendirmede bulunan Serteser, “Her zaman belirttiğimiz gibi çoğunluğu mermer olan doğaltaş sektörü, Ekim

ayında 19 milyon 923 bin dolarlık ihracat ile lokomotif rolünü üstlendi. Bu sektörün ihracatında yüzde 4,23’lük yükseliş kaydedildi. İhracatımızda ikinci sırayı

alan ve çoğunluğu yumurta olan su ürünleri ve hayvansal mamuller sektörü, yüzde 3,64’lük artışla 4 milyon 624 bin dolarlık ihracata imza attı. Demir ve

demir dışı metaller sektörü, Ekim ayında yüzde 46,06’lık artışla 1 milyon 694 bin dolarlık ihracat yaparak üçüncü sırada yer aldı” şeklinde konuştu.

 

5 BASAMAK GERİLEYEREK 30’UNCU SIRADA YER ALDIK

Afyonkarahisar,30 milyon 457 bin dolarlık ihracat ile geçen yıla göre 5 basamak gerileyerek 30’uncu sırada yer aldı.  Afyonkarahisar’a komşu illerin ihracat

sıralamasındaki konumları şöyle: Denizli 330 milyon 279 bin dolarlık ihracat ile 9’uncu.  Konya 215 milyon 797 bin dolarlık ihracat ile 11’inci. Eskişehir 87

milyon 957 bin dolarlık ihracat ile 18’inci. Isparta 27 milyon 527 bin dolarlık ihracat ile 31’inci. Kütahya 26 milyon 233 bin dolarlık ihracat ile 33’üncü. Uşak 24

milyon 568 bin dolarlık ihracat ile 35’inci. Burdur 24 milyon 292 bin dolarlık ihracat ile 36’ncı.
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Mesleki yeterlilik sınavı yapıldı
Mesleki yeterlilik sınavı yapıldı

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik

Belgesi Sınavı, ATSO hizmet binasında yapıldı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik

Belgesi Sınavı, ATSO hizmet binasında yapıldı. Sosyal mesafe ve maske kuralına uygun olarak gerçekleştirilen sınavda, yazılı ve uygulama aşamaları ile

adayların mesleki yeterlilikleri ölçüldü.
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ODA VE BORSA BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI
ODA VE BORSA BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI

 

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.

 

Toplantıya Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı

Mehmet Mühsürler, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur Fidan, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Salih Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Mustafa Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.

Toplantıda, il genelinde faaliyet gösteren sektörlerdeki sorunlar ve çözüm önerileri ele alınarak Oda ve Borsalar’ın şehrin ekonomisinin gelişmesi için faaliyet

sürdürdükleri vurgulandı.
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Afyon’un Ekim ayı ihracatı 30 milyon 457 bin dolar oldu
Afyon’un Ekim ayı ihracatı 30 milyon 457 bin dolar oldu

 

ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar olan ihracatının, bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar

olduğunu söyledi

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklama yaptı.

“BİR ÖNCEKİ YILA GÖRE

YÜZDE 40,25 AZALDI”

Serteser, “İlimizin 2020 yılı Ekim ayı ihracatı, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 40,25 azaldı. Geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar olan

ihracatımız, bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar oldu. İlk 10 aylık ihracata baktığımızda da gerilemeyi görüyoruz. Geçen yılın ilk 10 ayında 309 milyon

787 bin dolar olan ihracatımız, 2020 yılının ilk 10 ayında yüzde 14,49 gerileyerek 264 milyon 913 bin dolar oldu.” dedi.

Serteser, 2020’nin Ekim ayında 80 ülke ve 1 Serbest Bölge’ye ihracat yapıldığını, geçen yılın aynı ayında 88 ülke ve 2 Serbest Bölge’ye ihracat

gerçekleştirildiğini belirtti.

“İHRACATTA İLK

SIRADA ABD,

ÇİN VE SURİYE YER ALDI”

Afyonkarahisar’dan yapılan ihracatın ülkelere göre dağılımı hakkında da bilgi veren Serteser, “İlimizden gerçekleştirilen ihracatta birinci sırayı Amerika

Birleşik Devletleri aldı. Bu ülkeye ihracatımız, yüzde 10,85 oranında artarak 5 milyon 800 bin dolara çıktı. İhracatımızda ikinci sırayı alan Çin Halk

Cumhuriyeti’ne yaptığımız dışsatım, yüzde 21,66’lık gerilemeye rağmen 3 milyon 963 bin dolar olmuştur. En çok ihracat yaptığımız üçüncü ülke olan

Suriye’ye ise 2 milyon 767 bin dolarlık ürün satılmıştır.” ifadelerini kullandı.

“MERMERDE YÜZDE 4,23’LÜK

ARTIŞLA LOKOMOTİF

ROLÜNÜ ÜSTLENDİ”

İhracatta öne çıkan sektörler hakkında da değerlendirmede bulunan Serteser, “Her zaman belirttiğimiz gibi çoğunluğu mermer olan doğaltaş sektörü, Ekim

ayında 19 milyon 923 bin dolarlık ihracat ile lokomotif rolünü üstlendi. Bu sektörün ihracatında yüzde 4,23’lük yükseliş kaydedildi. İhracatımızda ikinci sırayı

alan ve çoğunluğu yumurta olan su ürünleri ve hayvansal mamuller sektörü, yüzde 3,64’lük artışla 4 milyon 624 bin dolarlık ihracata imza attı. Demir ve

demir dışı metaller sektörü, Ekim ayında yüzde 46,06’lık artışla 1 milyon 694 bin dolarlık ihracat yaparak üçüncü sırada yer aldı.” şeklinde konuştu. >>?

Kocatepe Haber Merkezi

 

30’UNCU SIRADAYIZ

Afyonkarahisar,30 milyon 457 bin dolarlık ihracat ile geçen yıla göre 5 basamak gerileyerek 30’uncu sırada yer aldı.

Afyonkarahisar’a komşu illerin ihracat sıralamasındaki konumları şöyle:

Denizli 330 milyon 279 bin dolarlık ihracat ile 9’uncu.

Konya 215 milyon 797 bin dolarlık ihracat ile 11’inci.

Eskişehir 87 milyon 957 bin dolarlık ihracat ile 18’inci.

Isparta 27 milyon 527 bin dolarlık ihracat ile 31’inci.

Kütahya 26 milyon 233 bin dolarlık ihracat ile 33’üncü.

Uşak 24 milyon 568 bin dolarlık ihracat ile 35’inci.

Burdur 24 milyon 292 bin dolarlık ihracat ile 36’ncı.
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Ekim Ayı İhracatımız 30 Milyon 457 Bin Dolar
Ekim Ayı İhracatımız 30 Milyon 457 Bin Dolar

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı

Ekim Ayı İhracatımız 30 Milyon 457 Bin Dolar

 

 

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklama yaptı. Serteser, “İlimizin 2020 yılı Ekim ayı ihracatı, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 40,25 azaldı. Geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar

olan ihracatımız, bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar oldu. İlk 10 aylık ihracata baktığımızda da gerilemeyi görüyoruz. Geçen yılın ilk 10 ayında 309

milyon 787 bin dolar olan ihracatımız, 2020 yılının ilk 10 ayında yüzde 14,49 gerileyerek 264 milyon 913 bin dolar oldu” dedi.

 

Serteser, 2020’nin Ekim ayında 80 ülke ve 1 Serbest Bölge’ye ihracat yapıldığını, geçen yılın aynı ayında 88 ülke ve 2 Serbest Bölge’ye ihracat

gerçekleştirildiğini belirtti.

 

ABD, ÇİN VE SURİYE

 

Afyonkarahisar’dan yapılan ihracatın ülkelere göre dağılımı hakkında da bilgi veren Serteser, “İlimizden gerçekleştirilen ihracatta birinci sırayı Amerika

Birleşik Devletleri aldı. Bu ülkeye ihracatımız, yüzde 10,85 oranında artarak 5 milyon 800 bin dolara çıktı. İhracatımızda ikinci sırayı alan Çin Halk

Cumhuriyeti’ne yaptığımız dışsatım, yüzde 21,66’lık gerilemeye rağmen 3 milyon 963 bin dolar olmuştur. En çok ihracat yaptığımız üçüncü ülke olan

Suriye’ye ise 2 milyon 767 bin dolarlık ürün satılmıştır” ifadelerini kullandı.

 

MERMERDE YÜZDE 4,23’LÜK ARTIŞ

 

İhracatta öne çıkan sektörler hakkında da değerlendirmede bulunan Serteser, “Her zaman belirttiğimiz gibi çoğunluğu mermer olan doğaltaş sektörü, Ekim

ayında 19 milyon 923 bin dolarlık ihracat ile lokomotif rolünü üstlendi. Bu sektörün ihracatında yüzde 4,23’lük yükseliş kaydedildi. İhracatımızda ikinci sırayı

alan ve çoğunluğu yumurta olan su ürünleri ve hayvansal mamuller sektörü, yüzde 3,64’lük artışla 4 milyon 624 bin dolarlık ihracata imza attı. Demir ve

demir dışı metaller sektörü, Ekim ayında yüzde 46,06’lık artışla 1 milyon 694 bin dolarlık ihracat yaparak üçüncü sırada yer aldı” şeklinde konuştu.

 

30’UNCU SIRADAYIZ

 

Afyonkarahisar, 30 milyon 457 bin dolarlık ihracat ile geçen yıla göre 5 basamak gerileyerek 30’uncu sırada yer aldı.

 

Afyonkarahisar’a komşu illerin ihracat sıralamasındaki konumları şöyle:

 

Denizli 330 milyon 279 bin dolarlık ihracat ile 9’uncu.

 

Konya 215 milyon 797 bin dolarlık ihracat ile 11’inci.

 

Eskişehir 87 milyon 957 bin dolarlık ihracat ile 18’inci.

 

Isparta 27 milyon 527 bin dolarlık ihracat ile 31’inci.

 

Kütahya 26 milyon 233 bin dolarlık ihracat ile 33’üncü.

 

Uşak 24 milyon 568 bin dolarlık ihracat ile 35’inci.

 

Burdur 24 milyon 292 bin dolarlık ihracat ile 36’ncı.
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Atso, Ekim ayı ihracat rakamlarını açıkladı!
Atso, Ekim ayı ihracat rakamlarını açıkladı!

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklamadu bulundu

Hüsne Serteser açıklamasında şu ifadelere yer verdi.Afyonkarahisar'ın 2020 yılı Ekim ayı ihracatı, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 40,25 azaldı. Geçen yıl

Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar olan ihracatımız,  bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar oldu.  İlk 10 aylık ihracata baktığımızda da gerilemeyi

görüyoruz. Geçen yılın ilk 10 ayında 309 milyon 787 bin dolar olan ihracatımız, 2020 yılının ilk 10 ayında yüzde 14,49 gerileyerek 264 milyon 913 bin dolar

oldu” dedi.Serteser, 2020’nin Ekim ayında 80 ülke ve 1 Serbest Bölge’ye ihracat yapıldığını, geçen yılın aynı ayında 88 ülke ve 2 Serbest Bölge’ye ihracat

gerçekleştirildiğini belirtti.ABD, ÇİN VE SURİYEAfyonkarahisar’dan yapılan ihracatın ülkelere göre dağılımı hakkında da bilgi veren Serteser, “İlimizden

gerçekleştirilen ihracatta birinci sırayı Amerika Birleşik Devletleri aldı. Bu ülkeye ihracatımız, yüzde 10,85 oranında artarak 5 milyon 800 bin dolara çıktı.

İhracatımızda ikinci sırayı alan Çin Halk Cumhuriyeti’ne yaptığımız dışsatım, yüzde 21,66’lık gerilemeye rağmen 3 milyon 963 bin dolar olmuştur. En çok

ihracat yaptığımız üçüncü ülke olan Suriye’ye ise 2 milyon 767 bin dolarlık ürün satılmıştır” ifadelerini kullandı.MERMERDE YÜZDE 4,23’LÜK

ARTIŞİhracatta öne çıkan sektörler hakkında da değerlendirmede bulunan Serteser, “Her zaman belirttiğimiz gibi çoğunluğu mermer olan doğaltaş sektörü,

Ekim ayında 19 milyon 923 bin dolarlık ihracat ile lokomotif rolünü üstlendi. Bu sektörün ihracatında yüzde 4,23’lük yükseliş kaydedildi. İhracatımızda ikinci

sırayı alan ve çoğunluğu yumurta olan su ürünleri ve hayvansal mamuller sektörü, yüzde 3,64’lük artışla 4 milyon 624 bin dolarlık ihracata imza attı. Demir ve

demir dışı metaller sektörü, Ekim ayında yüzde 46,06’lık artışla 1 milyon 694 bin dolarlık ihracat yaparak üçüncü sırada yer aldı” şeklinde konuştu.30’UNCU

SIRADAYIZAfyonkarahisar, 30 milyon 457 bin dolarlık ihracat ile geçen yıla göre 5 basamak gerileyerek 30’uncu sırada yer aldı.Afyonkarahisar’a komşu

illerin ihracat sıralamasındaki konumları şöyle:Denizli 330 milyon 279 bin dolarlık ihracat ile 9’uncu.  Konya 215 milyon 797 bin dolarlık ihracat ile

11’inci.Eskişehir 87 milyon 957 bin dolarlık ihracat ile 18’inci.Isparta 27 milyon 527 bin dolarlık ihracat ile 31’inci.Kütahya 26 milyon 233 bin dolarlık ihracat ile

33’üncü.Uşak 24 milyon 568 bin dolarlık ihracat ile 35’inci.Burdur 24 milyon 292 bin dolarlık ihracat ile 36’ncı.
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‘Ekonominin gelişmesi için çalışıyoruz’
‘Ekonominin gelişmesi için çalışıyoruz’

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıda, il

genelinde faaliyet gösteren sektörlerdeki sorunlar ve çözüm önerileri ele alınarak Oda ve Borsalar’ın şehrin ekonomisinin gelişmesi için faaliyet sürdürdükleri

vurgulandı.

Müşterek toplantıya Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu

Başkanı Mehmet Mühsürler, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur Fidan, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu

Başkanı Salih Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan, Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu

Başkanı Mustafa Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.

Ekim ayı ihracatımız 30 milyon 457 bin dolar oldu

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklama yaptı. Serteser, “İlimizin 2020 yılı Ekim ayı ihracatı, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 40,25 azaldı. Geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar

olan ihracatımız, bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar oldu. İlk 10 aylık ihracata baktığımızda da gerilemeyi görüyoruz. Geçen yılın ilk 10 ayında 309

milyon 787 bin dolar olan ihracatımız, 2020 yılının ilk 10 ayında yüzde 14,49 gerileyerek 264 milyon 913 bin dolar oldu” ifadelerini aktardı.

 

 

Serteser, 2020’nin ekim ayında 80 ülke ve 1 Serbest Bölge’ye ihracat yapıldığını, geçen yılın aynı ayında 88 ülke ve 2 Serbest Bölge’ye ihracat

gerçekleştirildiğini bildirdi.

ABD, Çin ve Suriye

Afyonkarahisar’dan yapılan ihracatın ülkelere göre dağılımı hakkında da bilgi veren Serteser, “İlimizden gerçekleştirilen ihracatta birinci sırayı Amerika

Birleşik Devletleri aldı. Bu ülkeye ihracatımız, yüzde 10,85 oranında artarak 5 milyon 800 bin dolara çıktı. İhracatımızda ikinci sırayı alan Çin Halk

Cumhuriyeti’ne yaptığımız dış satım, yüzde 21,66’lık gerilemeye rağmen 3 milyon 963 bin dolar olmuştur. En çok ihracat yaptığımız üçüncü ülke olan

Suriye’ye ise 2 milyon 767 bin dolarlık ürün satılmıştır” ifadelerini kullandı.

 

 

Mermerde yüzde 4,23’lük artış

İhracatta öne çıkan sektörler hakkında da değerlendirmede bulunan Serteser, “Her zaman belirttiğimiz gibi çoğunluğu mermer olan doğaltaş sektörü, Ekim

ayında 19 milyon 923 bin dolarlık ihracat ile lokomotif rolünü üstlendi. Bu sektörün ihracatında yüzde 4,23’lük yükseliş kaydedildi. İhracatımızda ikinci sırayı

alan ve çoğunluğu yumurta olan su ürünleri ve hayvansal mamuller sektörü, yüzde 3,64’lük artışla 4 milyon 624 bin dolarlık ihracata imza attı. Demir ve

demir dışı metaller sektörü, Ekim ayında yüzde 46,06’lık artışla 1 milyon 694 bin dolarlık ihracat yaparak üçüncü sırada yer aldı” dedi.

30’uncu sıradayız

Afyonkarahisar,30 milyon 457 bin dolarlık ihracat ile geçen yıla göre 5 basamak gerileyerek 30’uncu sırada yer aldı.

 

 

Afyonkarahisar’a komşu illerin ihracat sıralamasındaki konumları şöyle oldu:

Denizli 330 milyon 279 bin dolarlık ihracat ile 9’uncu.

Konya 215 milyon 797 bin dolarlık ihracat ile 11’inci.

Eskişehir 87 milyon 957 bin dolarlık ihracat ile 18’inci.

Isparta 27 milyon 527 bin dolarlık ihracat ile 31’inci.

Kütahya 26 milyon 233 bin dolarlık ihracat ile 33’üncü.

Uşak 24 milyon 568 bin dolarlık ihracat ile 35’inci.

Burdur 24 milyon 292 bin dolarlık ihracat ile 36’ncı sırada yerlerini almış oldular.
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EKİM AYI İHRACATIMIZ 30 MİLYON 457 BİN DOLAR..
EKİM AYI İHRACATIMIZ 30 MİLYON 457 BİN DOLAR..

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklama yaptı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklama yaptı. Serteser, “İlimizin 2020 yılı Ekim ayı ihracatı, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 40,25 azaldı. Geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar

olan ihracatımız, bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar oldu. İlk 10 aylık ihracata baktığımızda da gerilemeyi görüyoruz. Geçen yılın ilk 10 ayında 309

milyon 787 bin dolar olan ihracatımız, 2020 yılının ilk 10 ayında yüzde 14,49 gerileyerek 264 milyon 913 bin dolar oldu” dedi. Serteser, 2020’nin Ekim ayında

80 ülke ve 1 Serbest Bölge’ye ihracat yapıldığını, geçen yılın aynı ayında 88 ülke ve 2 Serbest Bölge’ye ihracat gerçekleştirildiğini belirtti. ABD, ÇİN VE

SURİYEAfyonkarahisar’dan yapılan ihracatın ülkelere göre dağılımı hakkında da bilgi veren Serteser, “İlimizden gerçekleştirilen ihracatta birinci sırayı

Amerika Birleşik Devletleri aldı. Bu ülkeye ihracatımız, yüzde 10,85 oranında artarak 5 milyon 800 bin dolara çıktı. İhracatımızda ikinci sırayı alan Çin Halk

Cumhuriyeti’ne yaptığımız dışsatım, yüzde 21,66’lık gerilemeye rağmen 3 milyon 963 bin dolar olmuştur. En çok ihracat yaptığımız üçüncü ülke olan

Suriye’ye ise 2 milyon 767 bin dolarlık ürün satılmıştır” ifadelerini kullandı. MERMERDE YÜZDE 4,23’LÜK ARTIŞİhracatta öne çıkan sektörler hakkında da

değerlendirmede bulunan Serteser, “Her zaman belirttiğimiz gibi çoğunluğu mermer olan doğaltaş sektörü, Ekim ayında 19 milyon 923 bin dolarlık ihracat ile

lokomotif rolünü üstlendi. Bu sektörün ihracatında yüzde 4,23’lük yükseliş kaydedildi. İhracatımızda ikinci sırayı alan ve çoğunluğu yumurta olan su ürünleri

ve hayvansal mamuller sektörü, yüzde 3,64’lük artışla 4 milyon 624 bin dolarlık ihracata imza attı. Demir ve demir dışı metaller sektörü, Ekim ayında yüzde

46,06’lık artışla 1 milyon 694 bin dolarlık ihracat yaparak üçüncü sırada yer aldı” şeklinde konuştu.30’UNCU SIRADAYIZAfyonkarahisar, 30 milyon 457 bin

dolarlık ihracat ile geçen yıla göre 5 basamak gerileyerek 30’uncu sırada yer aldı.Afyonkarahisar’a komşu illerin ihracat sıralamasındaki konumları

şöyle:Denizli 330 milyon 279 bin dolarlık ihracat ile 9’uncu.Konya 215 milyon 797 bin dolarlık ihracat ile 11’inci.Eskişehir 87 milyon 957 bin dolarlık ihracat ile

18’inci.Isparta 27 milyon 527 bin dolarlık ihracat ile 31’inci.Kütahya 26 milyon 233 bin dolarlık ihracat ile 33’üncü.Uşak 24 milyon 568 bin dolarlık ihracat ile

35’inci.Burdur 24 milyon 292 bin dolarlık ihracat ile 36’ncı.
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‘Ekonominin gelişmesi için çalışıyoruz’
‘Ekonominin gelişmesi için çalışıyoruz’

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıda, il

genelinde faaliyet gösteren sektörlerdeki sorunlar ve çözüm önerileri ele alınarak Oda ve Borsalar’ın şehrin ekonomisinin gelişmesi için faaliyet sürdürdükleri

vurgulandı.

Müşterek toplantıya Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu

Başkanı Mehmet Mühsürler, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur Fidan, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu

Başkanı Salih Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan, Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu

Başkanı Mustafa Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.
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EKİM AYI İHRACATIMIZ 30 MİLYON 457 BİN DOLAR OLDU

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklama yaptı.

Serteser, “İlimizin 2020 yılı Ekim ayı ihracatı, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 40,25 azaldı.

Geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar olan ihracatımız,  bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar oldu.

İlk 10 aylık ihracata baktığımızda da gerilemeyi görüyoruz. Geçen yılın ilk 10 ayında 309 milyon 787 bin dolar olan ihracatımız, 2020 yılının ilk 10 ayında

yüzde 14,49 gerileyerek 264 milyon 913 bin dolar oldu” dedi.

 

Serteser, 2020’nin Ekim ayında 80 ülke ve 1 Serbest Bölge’ye ihracat yapıldığını, geçen yılın aynı ayında 88 ülke ve 2 Serbest Bölge’ye ihracat

gerçekleştirildiğini belirtti.

 

ABD, ÇİN VE SURİYE

 

Afyonkarahisar’dan yapılan ihracatın ülkelere göre dağılımı hakkında da bilgi veren Serteser, “İlimizden gerçekleştirilen ihracatta birinci sırayı Amerika

Birleşik Devletleri aldı. Bu ülkeye ihracatımız, yüzde 10,85 oranında artarak 5 milyon 800 bin dolara çıktı.

 

İhracatımızda ikinci sırayı alan Çin Halk Cumhuriyeti’ne yaptığımız dışsatım, yüzde 21,66’lık gerilemeye rağmen 3 milyon 963 bin dolar olmuştur.

En çok ihracat yaptığımız üçüncü ülke olan Suriye’ye ise 2 milyon 767 bin dolarlık ürün satılmıştır” ifadelerini kullandı.
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Ticaret ve sayai odası video konferans yöntemiyle toplandı.
Ticaret ve sayai odası video konferans yöntemiyle toplandı.

Ticaret ve sayai odası video konferans yöntemiyle toplandı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplandı.

 

Toplantıya Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci de iştirak etti.
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Afyon’un ihracatı yüzde 40 azaldı!
Afyon’un ihracatı yüzde 40 azaldı!

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın Ekim ayı ihracatının geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 40 azaldığını

açıkladı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklama yaptı. Serteser, “İlimizin 2020 yılı Ekim ayı ihracatı, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 40,25 azaldı. Geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar

olan ihracatımız,  bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar oldu.  İlk 10 aylık ihracata baktığımızda da gerilemeyi görüyoruz. Geçen yılın ilk 10 ayında 309

milyon 787 bin dolar olan ihracatımız, 2020 yılının ilk 10 ayında yüzde 14,49 gerileyerek 264 milyon 913 bin dolar oldu” dedi.

 

Serteser, 2020’nin Ekim ayında 80 ülke ve 1 Serbest Bölge’ye ihracat yapıldığını, geçen yılın aynı ayında 88 ülke ve 2 Serbest Bölge’ye ihracat

gerçekleştirildiğini belirtti.

 

ABD, ÇİN VE SURİYE

 

Afyonkarahisar’dan yapılan ihracatın ülkelere göre dağılımı hakkında da bilgi veren Serteser, “İlimizden gerçekleştirilen ihracatta birinci sırayı Amerika

Birleşik Devletleri aldı. Bu ülkeye ihracatımız, yüzde 10,85 oranında artarak 5 milyon 800 bin dolara çıktı. İhracatımızda ikinci sırayı alan Çin Halk

Cumhuriyeti’ne yaptığımız dışsatım, yüzde 21,66’lık gerilemeye rağmen 3 milyon 963 bin dolar olmuştur. En çok ihracat yaptığımız üçüncü ülke olan

Suriye’ye ise 2 milyon 767 bin dolarlık ürün satılmıştır” ifadelerini kullandı.

 

MERMERDE YÜZDE 4,23’LÜK ARTIŞ

 

İhracatta öne çıkan sektörler hakkında da değerlendirmede bulunan Serteser, “Her zaman belirttiğimiz gibi çoğunluğu mermer olan doğaltaş sektörü, Ekim

ayında 19 milyon 923 bin dolarlık ihracat ile lokomotif rolünü üstlendi. Bu sektörün ihracatında yüzde 4,23’lük yükseliş kaydedildi. İhracatımızda ikinci sırayı

alan ve çoğunluğu yumurta olan su ürünleri ve hayvansal mamuller sektörü, yüzde 3,64’lük artışla 4 milyon 624 bin dolarlık ihracata imza attı. Demir ve

demir dışı metaller sektörü, Ekim ayında yüzde 46,06’lık artışla 1 milyon 694 bin dolarlık ihracat yaparak üçüncü sırada yer aldı” şeklinde konuştu.

 

30’UNCU SIRADAYIZ

 

Afyonkarahisar, 30 milyon 457 bin dolarlık ihracat ile geçen yıla göre 5 basamak gerileyerek 30’uncu sırada yer aldı.

 

Afyonkarahisar’a komşu illerin ihracat sıralamasındaki konumları şöyle:

 

Denizli 330 milyon 279 bin dolarlık ihracat ile 9’uncu. 

 

Konya 215 milyon 797 bin dolarlık ihracat ile 11’inci.

 

Eskişehir 87 milyon 957 bin dolarlık ihracat ile 18’inci.

 

Isparta 27 milyon 527 bin dolarlık ihracat ile 31’inci.

 

Kütahya 26 milyon 233 bin dolarlık ihracat ile 33’üncü.

 

Uşak 24 milyon 568 bin dolarlık ihracat ile 35’inci.

 

Burdur 24 milyon 292 bin dolarlık ihracat ile 36’ncı.
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Afyon’un ihracatı yüzde 40 azaldı!
Afyon’un ihracatı yüzde 40 azaldı!

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın Ekim ayı ihracatının geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 40 azaldığını

açıkladı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklama yaptı. Serteser, “İlimizin 2020 yılı Ekim ayı ihracatı, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 40,25 azaldı. Geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar

olan ihracatımız,  bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar oldu.  İlk 10 aylık ihracata baktığımızda da gerilemeyi görüyoruz. Geçen yılın ilk 10 ayında 309

milyon 787 bin dolar olan ihracatımız, 2020 yılının ilk 10 ayında yüzde 14,49 gerileyerek 264 milyon 913 bin dolar oldu” dedi.  Serteser, 2020’nin Ekim ayında

80 ülke ve 1 Serbest Bölge’ye ihracat yapıldığını, geçen yılın aynı ayında 88 ülke ve 2 Serbest Bölge’ye ihracat gerçekleştirildiğini belirtti.  ABD, ÇİN VE

SURİYE Afyonkarahisar’dan yapılan ihracatın ülkelere göre dağılımı hakkında da bilgi veren Serteser, “İlimizden gerçekleştirilen ihracatta birinci sırayı

Amerika Birleşik Devletleri aldı. Bu ülkeye ihracatımız, yüzde 10,85 oranında artarak 5 milyon 800 bin dolara çıktı. İhracatımızda ikinci sırayı alan Çin Halk

Cumhuriyeti’ne yaptığımız dışsatım, yüzde 21,66’lık gerilemeye rağmen 3 milyon 963 bin dolar olmuştur. En çok ihracat yaptığımız üçüncü ülke olan

Suriye’ye ise 2 milyon 767 bin dolarlık ürün satılmıştır” ifadelerini kullandı.  MERMERDE YÜZDE 4,23’LÜK ARTIŞ İhracatta öne çıkan sektörler hakkında da

değerlendirmede bulunan Serteser, “Her zaman belirttiğimiz gibi çoğunluğu mermer olan doğaltaş sektörü, Ekim ayında 19 milyon 923 bin dolarlık ihracat ile

lokomotif rolünü üstlendi. Bu sektörün ihracatında yüzde 4,23’lük yükseliş kaydedildi. İhracatımızda ikinci sırayı alan ve çoğunluğu yumurta olan su ürünleri

ve hayvansal mamuller sektörü, yüzde 3,64’lük artışla 4 milyon 624 bin dolarlık ihracata imza attı. Demir ve demir dışı metaller sektörü, Ekim ayında yüzde

46,06’lık artışla 1 milyon 694 bin dolarlık ihracat yaparak üçüncü sırada yer aldı” şeklinde konuştu.  30’UNCU SIRADAYIZ Afyonkarahisar, 30 milyon 457 bin

dolarlık ihracat ile geçen yıla göre 5 basamak gerileyerek 30’uncu sırada yer aldı.  Afyonkarahisar’a komşu illerin ihracat sıralamasındaki konumları şöyle:

Denizli 330 milyon 279 bin dolarlık ihracat ile 9’uncu.   Konya 215 milyon 797 bin dolarlık ihracat ile 11’inci. Eskişehir 87 milyon 957 bin dolarlık ihracat ile

18’inci. Isparta 27 milyon 527 bin dolarlık ihracat ile 31’inci. Kütahya 26 milyon 233 bin dolarlık ihracat ile 33’üncü. Uşak 24 milyon 568 bin dolarlık ihracat ile

35’inci. Burdur 24 milyon 292 bin dolarlık ihracat ile 36’ncı.
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EKİM AYI İHRACATIMIZ 30 MİLYON 457 BİN DOLAR
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Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklama yaptı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında

açıklama yaptı.Serteser, “İlimizin 2020 yılı Ekim ayı ihracatı, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 40,25 azaldı. Geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar

olan ihracatımız,  bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar oldu.  İlk 10 aylık ihracata baktığımızda da gerilemeyi görüyoruz. Geçen yılın ilk 10 ayında 309

milyon 787 bin dolar olan ihracatımız, 2020 yılının ilk 10 ayında yüzde 14,49 gerileyerek 264 milyon 913 bin dolar oldu” dedi.Serteser, 2020’nin Ekim ayında

80 ülke ve 1 Serbest Bölge’ye ihracat yapıldığını, geçen yılın aynı ayında 88 ülke ve 2 Serbest Bölge’ye ihracat gerçekleştirildiğini belirtti.ABD, ÇİN VE

SURİYEAfyonkarahisar’dan yapılan ihracatın ülkelere göre dağılımı hakkında da bilgi veren Serteser, “İlimizden gerçekleştirilen ihracatta birinci sırayı

Amerika Birleşik Devletleri aldı. Bu ülkeye ihracatımız, yüzde 10,85 oranında artarak 5 milyon 800 bin dolara çıktı. İhracatımızda ikinci sırayı alan Çin Halk

Cumhuriyeti’ne yaptığımız dışsatım, yüzde 21,66’lık gerilemeye rağmen 3 milyon 963 bin dolar olmuştur. En çok ihracat yaptığımız üçüncü ülke olan

Suriye’ye ise 2 milyon 767 bin dolarlık ürün satılmıştır” ifadelerini kullandı.MERMERDE YÜZDE 4,23’LÜK ARTIŞİhracatta öne çıkan sektörler hakkında da

değerlendirmede bulunan Serteser, “Her zaman belirttiğimiz gibi çoğunluğu mermer olan doğaltaş sektörü, Ekim ayında 19 milyon 923 bin dolarlık ihracat ile

lokomotif rolünü üstlendi. Bu sektörün ihracatında yüzde 4,23’lük yükseliş kaydedildi. İhracatımızda ikinci sırayı alan ve çoğunluğu yumurta olan su ürünleri

ve hayvansal mamuller sektörü, yüzde 3,64’lük artışla 4 milyon 624 bin dolarlık ihracata imza attı. Demir ve demir dışı metaller sektörü, Ekim ayında yüzde

46,06’lık artışla 1 milyon 694 bin dolarlık ihracat yaparak üçüncü sırada yer aldı” şeklinde konuştu.30’UNCU SIRADAYIZAfyonkarahisar, 30 milyon 457 bin

dolarlık ihracat ile geçen yıla göre 5 basamak gerileyerek 30’uncu sırada yer aldı.Afyonkarahisar’a komşu illerin ihracat sıralamasındaki konumları

şöyle:Denizli 330 milyon 279 bin dolarlık ihracat ile 9’uncu.  Konya 215 milyon 797 bin dolarlık ihracat ile 11’inci.Eskişehir 87 milyon 957 bin dolarlık ihracat

ile 18’inci.Isparta 27 milyon 527 bin dolarlık ihracat ile 31’inci.Kütahya 26 milyon 233 bin dolarlık ihracat ile 33’üncü.Uşak 24 milyon 568 bin dolarlık ihracat ile

35’inci.Burdur 24 milyon 292 bin dolarlık ihracat ile 36’ncı.
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MESLEKİ YETERLİLİK SINAVI YAPILDI
MESLEKİ YETERLİLİK SINAVI YAPILDI

Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik Belgesi Sınavı, ATSO hizmet binasında yapıldı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik

Belgesi Sınavı, ATSO hizmet binasında yapıldı. Sosyal mesafe ve maske kuralına uygun olarak gerçekleştirilen sınavda, yazılı ve uygulama aşamaları ile

adayların mesleki yeterlilikleri ölçüldü. >>TÜRKELİ
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Mesleki Yeterlilik Sınavı yapıldı
Mesleki Yeterlilik Sınavı yapıldı

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik

Belgesi Sınavı, ATSO hizmet binasında yapıldı. Sosyal mesafe ve maske kuralına uygun olarak gerçekleştirilen sınavda, yazılı ve uygulama aşamaları ile

adayların mesleki yeterlilikleri ölçüldü. >> Kocatepe Haber Merkezi
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Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı
Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet

Mühsürler, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur Fidan, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih

Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa

Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.

 

Toplantıda, il genelinde faaliyet gösteren sektörlerdeki sorunlar ve çözüm önerileri ele alınarak Oda ve Borsalar’ın şehrin ekonomisinin gelişmesi için faaliyet

sürdürdükleri vurgulandı.
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Atso'da Başkanlar müşterek toplantı yaptı!
Atso'da Başkanlar müşterek toplantı yaptı!

Afyonkarahisar Oda ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Afyonkarahisar’da bulunan oda ve borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımı ile video konferans yolu ile müşterek toplantı gerçekleştirildi.Konferans

toplantısınaAfyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı

Mehmet Mühsürler, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur Fidan, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Salih Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Mustafa Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.Toplantıda, il genelinde faaliyet gösteren sektörlerdeki sorunlar

ve çözüm önerileri ele alınarak Oda ve Borsalar’ın şehrin ekonomisinin gelişmesi için faaliyet sürdürdükleri vurgulandı.

Tags: 

AFYONKENTHABER.COM
Yayın Tarihi : 02.11.2020 10:04:00
Link : https://www.afyonkenthaber.com/atso-da-baskanlar-musterek-toplanti-yapti/15956/



MESLEKİ YETERLİLİK SINAVI YAPILDI
MESLEKİ YETERLİLİK SINAVI YAPILDI

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik

Belgesi Sınavı, ATSO hizmet binasında yapıldı.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik

Belgesi Sınavı, ATSO hizmet binasında yapıldı.Sosyal mesafe ve maske kuralına uygun olarak gerçekleştirilen sınavda, yazılı ve uygulama aşamaları ile

adayların mesleki yeterlilikleri ölçüldü

Tags: 

AFYONYERELBASIN.COM
Yayın Tarihi : 02.11.2020 06:46:00
Link : https://www.afyonyerelbasin.com/haber-oku/59531/



AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI
AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet

Mühsürler, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur Fidan, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih

Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa

Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti. Toplantıda, il genelinde faaliyet gösteren sektörlerdeki sorunlar ve çözüm

önerileri ele alınarak Oda ve Borsalar’ın şehrin ekonomisinin gelişmesi için faaliyet sürdürdükleri vurgulandı.

Tags: 

AFYONYERELBASIN.COM
Yayın Tarihi : 02.11.2020 06:45:00
Link : https://www.afyonyerelbasin.com/afyonkarahisar-oda-ve-borsa-yonetim-kurulu-

baskanlari-musterek-toplantisi-yapildi/59530/



Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı
Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans

Oda Ve Borsa Yönetim Kurulu Başkanları Müşterek Toplantısı Yapıldı

 

 

 

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet

Mühsürler, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur Fidan, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih

Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa

Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.

 

Toplantıda, il genelinde faaliyet gösteren sektörlerdeki sorunlar ve çözüm önerileri ele alınarak Oda ve Borsalar’ın şehrin ekonomisinin gelişmesi için faaliyet

sürdürdükleri vurgulandı.

Tags: 

AFYONZAFER.NET
Yayın Tarihi : 02.11.2020 05:40:00
Link : https://www.afyonzafer.net/m/afyonkarahisar/oda-ve-borsa-yonetim-kurulu-baskanlari-

musterek-toplantisi-yapildi-h52582.html



Mesleki Yeterlilik Sınavı Yapıldı
Mesleki Yeterlilik Sınavı Yapıldı

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan

Mesleki Yeterlilik Sınavı Yapıldı

 

 

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik

Belgesi Sınavı, ATSO hizmet binasında yapıldı. Sosyal mesafe ve maske kuralına uygun olarak gerçekleştirilen sınavda, yazılı ve uygulama aşamaları ile

adayların mesleki yeterlilikleri ölçüldü.

Tags: 

AFYONZAFER.NET
Yayın Tarihi : 02.11.2020 05:39:00
Link : https://www.afyonzafer.net/m/afyonkarahisar/mesleki-yeterlilik-sinavi-yapildi-

h52581.html



MESLEKİ YETERLİLİK SINAVI YAPILDI
MESLEKİ YETERLİLİK SINAVI YAPILDI

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik

Belgesi Sınavı, ATSO hizmet binasında yapıldı. Sosyal mesafe ve maske kuralına uygun olarak gerçekleştirilen sınavda, yazılı ve uygulama aşamaları ile

adayların mesleki yeterlilikleri ölçüldü.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik

Belgesi Sınavı, ATSO hizmet binasında yapıldı. Sosyal mesafe ve maske kuralına uygun olarak gerçekleştirilen sınavda, yazılı ve uygulama aşamaları ile

adayların mesleki yeterlilikleri ölçüldü.

Tags: 

AFYONHABER.COM
Yayın Tarihi : 02.11.2020 05:03:00
Link : https://www.afyonhaber.com/mesleki-yeterlilik-sinavi-yapildi/174333/



AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI
AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet

Mühsürler, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur Fidan, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih

Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa

Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.Toplantıda, il genelinde faaliyet gösteren sektörlerdeki sorunlar ve çözüm

önerileri ele alınarak Oda ve Borsalar’ın şehrin ekonomisinin gelişmesi için faaliyet sürdürdükleri vurgulandı.

Tags: 

AFYONHABER.COM
Yayın Tarihi : 02.11.2020 05:01:00
Link : https://www.afyonhaber.com/afyonkarahisar-oda-ve-borsa-yonetim-kurulu-baskanlari-

musterek-toplantisi-yapildi/174332/



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği organizasyonunda 1 Aralık 2020 Salı saat 14:00’te gerçekleştirile…

https://t.co/JoScWLifrw
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği organizasyonunda 1 Aralık 2020 Salı saat 14:00’te gerçekleştirile… https://t.co/JoScWLifrw

Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği organizasyonunda 1 Aralık 2020 Salı saat 14:00’te gerçekleştirilecek olan Avrupa Birliği Yeşil Mutabakatı Enerji Sektörü

İçin Beklentiler ve Öneriler Webinarı’na katılımınızı bekliyoruz. Ayrıntılar: https://t.co/oSKHkfsurw https://t.co/kRoUqRVRfO

TWITTER
Yayın Tarihi : 30.11.2020 07:28:02
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1333447707986423809



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz;  Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği

organizasyonunda 1 Aralık 2020 Salı saat 14:00’te gerçekleştirilecek olan Avrupa Birliği Y ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz;  Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği organizasyonunda 1 Aralık 2020 Salı saat 14:00’te

gerçekleştirilecek olan Avrupa Birliği Y ....

Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği organizasyonunda 1 Aralık 2020 Salı saat 14:00’te gerçekleştirilecek olan Avrupa Birliği Yeşil Mutabakatı Enerji Sektörü

İçin Beklentiler ve Öneriler Webinarı’na katılımınızı bekliyoruz. Ayrıntılar: webinar.tobb.org.tr

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 30.11.2020 07:27:39
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3552189624859793



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu,

Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplan ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in

idaresinde video konferans yöntemiyle toplan ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplandı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 30.11.2020 06:55:35
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3552116004867155



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu

Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video ko… https://t.co/T3FfPAx5eo
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde

video ko… https://t.co/T3FfPAx5eo

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplandı.

@RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/bOdemQbDyU

TWITTER
Yayın Tarihi : 30.11.2020 06:55:02
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1333439402933104644



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü

Serteser, Afyon Kocatepe Üniversitesi Güzel San… https://t.co/AMphrbkPhd
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyon Kocatepe Üniversitesi

Güzel San… https://t.co/AMphrbkPhd

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyon Kocatepe Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi öğretim üyelerinin

eserlerinden oluşan Kent Sanat Buluşması Sergisi’nin AKÜ Rıza Çerçel Kültür Merkezi’nde düzenlenen açılış törenine katıldı. https://t.co/O4k0UMaa7e

TWITTER
Yayın Tarihi : 30.11.2020 05:32:38
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1333418667707674625



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Megabirlik TV Radyo Reklamcılık Prodüksiyon Yayıncılık Ticaret ve

Sanayi Anonim Şirketi bünyesinde faaliyetlerini s… https://t.co/SqWmwqUpfd
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Megabirlik TV Radyo Reklamcılık Prodüksiyon Yayıncılık Ticaret ve Sanayi Anonim Şirketi bünyesinde faaliyetlerini

s… https://t.co/SqWmwqUpfd

Megabirlik TV Radyo Reklamcılık Prodüksiyon Yayıncılık Ticaret ve Sanayi Anonim Şirketi bünyesinde faaliyetlerini sürdüren Kanal 3, Radyo Televizyon

Gazetecileri Derneği tarafından verilen Medya Oscarları’nda Yılın Yerel Kanalı Medya Oscarı (2019) ödülünü almaya hak kazanmıştır.

https://t.co/OSRWMuGonF

TWITTER
Yayın Tarihi : 30.11.2020 04:18:06
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1333399909781876739



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Megabirlik TV Radyo Reklamcılık Prodüksiyon Yayıncılık

Ticaret ve Sanayi Anonim Şirketi bünyesinde faaliyetlerini sürdüren Kanal 3, Radyo Te ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Megabirlik TV Radyo Reklamcılık Prodüksiyon Yayıncılık Ticaret ve Sanayi Anonim Şirketi bünyesinde

faaliyetlerini sürdüren Kanal 3, Radyo Te ....

Megabirlik TV Radyo Reklamcılık Prodüksiyon Yayıncılık Ticaret ve Sanayi Anonim Şirketi bünyesinde faaliyetlerini sürdüren Kanal 3, Radyo Televizyon

Gazetecileri Derneği tarafından verilen Medya Oscarları’nda Yılın Yerel Kanalı Medya Oscarı (2019) ödülünü almaya hak kazanmıştır.

Üyemizi kutlar, başarılarının devamını dileriz.

Kanal 3 Haber

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 30.11.2020 04:17:10
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3551754231569999



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Cenaze namazına ATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mustafa

Gül, ATSO Yönetim Kurulu Üyesi Hayrettin Güzbey, TOBB… https://t.co/2Xo1clKIlu
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Cenaze namazına ATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mustafa Gül, ATSO Yönetim Kurulu Üyesi Hayrettin

Güzbey, TOBB… https://t.co/2Xo1clKIlu

Cenaze namazına ATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mustafa Gül, ATSO Yönetim Kurulu Üyesi Hayrettin Güzbey, TOBB Afyonkarahisar Genç

Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Mustafa Özkan ve ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol ile ATSO personeli katıldı. https://t.co/bby0AygayH

TWITTER
Yayın Tarihi : 30.11.2020 02:53:49
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1333378697903153152



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreter Yardımcısı

Hüsnü Selim Şenbabaoğlu’nun babası Hasan Şenbabaoğ… https://t.co/lG9jXxUBnD
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreter Yardımcısı Hüsnü Selim Şenbabaoğlu’nun babası Hasan

Şenbabaoğ… https://t.co/lG9jXxUBnD

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreter Yardımcısı Hüsnü Selim Şenbabaoğlu’nun babası Hasan Şenbabaoğlu’nun cenaze namazı, bugün

Şuhut Asri Mezarlığı’nda kılındı. https://t.co/OdOKJxV02q

TWITTER
Yayın Tarihi : 30.11.2020 02:53:48
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1333378693687877635



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik

Sohbetler" programında 1 Aralık 2020'de Kolombiya ele alınacaktır.  Katılım için: ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 1 Aralık 2020'de

Kolombiya ele alınacaktır.  Katılım için: ....

Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 1 Aralık 2020'de Kolombiya ele alınacaktır.

Katılım için: https://dtybs.ticaret.gov.tr/e-sohbetler/takvim/detay/kolombiya-temsilcimiz-is-dunyamz-ile-bulusuyor/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 30.11.2020 12:24:42
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3551310134947742



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):ÜÇÜNCÜ ÇEYREKTE KORONAVİRÜSE RAĞMEN YÜZDE

6,7'LİK BÜYÜME Türkiye ekonomisi koronavirüs salgınının olumsuz etkilerinin daha az hissedildiği v ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):ÜÇÜNCÜ ÇEYREKTE KORONAVİRÜSE RAĞMEN YÜZDE 6,7'LİK BÜYÜME Türkiye ekonomisi

koronavirüs salgınının olumsuz etkilerinin daha az hissedildiği v ....

ÜÇÜNCÜ ÇEYREKTE KORONAVİRÜSE RAĞMEN YÜZDE 6,7'LİK BÜYÜME

Türkiye ekonomisi koronavirüs salgınının olumsuz etkilerinin daha az hissedildiği ve toparlanma ivmesinin kaydedildiği yılın üçüncü çeyreğinde bir önceki

yılın aynı dönemine göre yüzde 6,7 büyüme kaydetti.

Yatırımlar yılın 3. çeyreğinde bir önceki yıla göre yüzde 22,5 arttı.

Aynı dönemde hane halkının tüketim harcamaları yıllık yüzde 9,2 büyüdü. Devletin nihai tüketim harcamalarında ise yüzde 1,1 gibi diğer gruplara göre sınırlı

bir büyüme kaydedildi. Mal ve hizmet ihracatı 3. çeyrekte yüzde 22,4 daraldı. İthalat tarafında ise bu çeyrekte yüzde 15,8'lik büyüme izlendi.

TÜİK verilerine göre sanayide yılın 3. çeyreğinde yüzde 8 büyüme kaydetti. Tarımda büyüme ise aynı çeyrekte yıllık olarak yüzde 6,2 oldu. Hizmetler sektörü

ise yüzde 0,8 büyüdü.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 30.11.2020 10:20:20
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3551100378302051



Zafer Kalkınma Ajansı / Zafer Development Agency (ZAFER.KALKINMA.AJANSI):Hezarfen Teknoloji ve Tasarım

Geliştirme Projesi Afyonkarahisar, Kütahya ve Uşak'ta başlıyor. "KOBİ'lere İnovasyon Taşıyan Proje"  T.C. Sana

....
Zafer Kalkınma Ajansı / Zafer Development Agency (ZAFER.KALKINMA.AJANSI):Hezarfen Teknoloji ve Tasarım Geliştirme Projesi Afyonkarahisar, Kütahya

ve Uşak'ta başlıyor. "KOBİ'lere İnovasyon Taşıyan Proje"  T.C. Sana ....

Hezarfen Teknoloji ve Tasarım Geliştirme Projesi Afyonkarahisar, Kütahya ve Uşak'ta başlıyor.

"KOBİ'lere İnovasyon Taşıyan Proje"

 

T.C. Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı

Türk Patent ve Marka Kurumu

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası

Kütahya Ticaret Ve Sanayi Odası

Uşak Ticaret ve Sanayi Odası

 

Katılım için:https://zoom.us/j/96690632896?pwd=OTdxamE0NExuRFhHTjFzbnpCOU5Vdz09
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Yayın Tarihi : 29.11.2020 02:21:38
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AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor,

bugün Zafer Stadı'nda Amed Sportif Faaliyetler… https://t.co/jEjtn8TMZ8
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün Zafer Stadı'nda Amed Sportif

Faaliyetler… https://t.co/jEjtn8TMZ8

https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün Zafer Stadı'nda Amed Sportif Faaliyetler ile karşılaşacaktır. Takımımıza

başarılar dileriz.

TWITTER
Yayın Tarihi : 29.11.2020 08:12:00
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1332915191533744129



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün

Zafer Stadı'nda Amed Sportif Faaliyetler ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarıl ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün Zafer Stadı'nda Amed Sportif Faaliyetler ile

karşılaşacaktır. Takımımıza başarıl ....

Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün Zafer Stadı'nda Amed Sportif Faaliyetler ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar dileriz. Afjet

Afyonspor

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 29.11.2020 08:11:15
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3548127845265971



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile

düzenlenen 20. Afyonkarahisar Caz Festivali'nin açılış konserini bu akşam saat 21' ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile düzenlenen 20. Afyonkarahisar Caz Festivali'nin

açılış konserini bu akşam saat 21' ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile düzenlenen 20. Afyonkarahisar Caz Festivali'nin açılış konserini bu akşam saat 21'de bağlantıdan

izleyebilirsiniz.

youtu.be/xnufkc7FWCM

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 28.11.2020 08:24:55
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3546809965397759



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile düzenlenen 20.

Afyonkarahisar Caz Festivali'nin açılış ko… https://t.co/zTAJtednKN
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile düzenlenen 20. Afyonkarahisar Caz Festivali'nin açılış

ko… https://t.co/zTAJtednKN

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile düzenlenen 20. Afyonkarahisar Caz Festivali'nin açılış konserini bu akşam saat 21'de bağlantıdan

izleyebilirsiniz.

https://t.co/ImTa6Frb6M

@MehmetNuriErsoy

@gokmen_cicek_

@zeybekbaskan

@HusnuSerteser

TWITTER
Yayın Tarihi : 28.11.2020 08:24:19
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1332737098370183169



Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü

Serteser, ATSO Meclisi’nin 2020 yılı Kasım ayı toplantısında güncel geli ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, ATSO Meclisi’nin 2020 yılı Kasım

ayı toplantısında güncel geli ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, ATSO Meclisi’nin 2020 yılı Kasım ayı toplantısında güncel gelişmeler

hakkında değerlendirmede bulundu. Serteser, kontrollü sosyal hayat tedbirlerine uyulmasının önemine dikkat çekti Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası

(ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, ATSO Meclisi’nin Kasım ayı toplantısında yaptığı değerlendirmede kontrollü sosyal hayat kurallarına

uyulması gerektiğini belirtti. “SALGININ KONTROL ALTINA ALINMASI 2021 YILININ İKİNCİ YARISINI BULACAK”...

 

https://kocatepegazetesi.com/kurallara-uymazsak-daha-siki-tedbirler-gelecek-ekonomimiz-etkilenecek/

FACEBOOK
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Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Kasım ayı Olağan Toplantısı’nda

konuşan ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, ekonomide ya ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Kasım ayı Olağan Toplantısı’nda konuşan ATSO Meclis Başkanı Dr.

Mehmet Sıtkı Merdivenci, ekonomide ya ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Kasım ayı Olağan Toplantısı’nda konuşan ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, ekonomide yaşanan

sıkıntıların ortak akılla çözüleceğini belirtti Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı

Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci yönetiminde, video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi. Toplantının açılış konuşmasını yapan ATSO Meclis Başkanı Dr.

Mehmet Sıtkı Merdivenci, “Malumunuz olduğu üzere Mart ayından bu yana Meclis toplantılarımızı video konferans yöntemiyle düzenliyoruz....

 

https://kocatepegazetesi.com/sikintilar-ortak-akilla-cozulecektir/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 28.11.2020 12:56:57
Link : https://www.facebook.com/kocatepegazetesi/posts/3542585869150728



03hakkinda (03hakkinda):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, meclis toplantısında

konuşarak, “Kovid-19 salgını ka… https://t.co/WsF8qoomGS
03hakkinda (03hakkinda):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, meclis toplantısında konuşarak, “Kovid-19 salgını ka…

https://t.co/WsF8qoomGS

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, meclis toplantısında konuşarak, “Kovid-19 salgını kaynaklı daralmanın ardından Türk

imalat sektörü üst üste 5 ay büyüme gösterdi. https://t.co/hbTu9b9EML

TWITTER
Yayın Tarihi : 27.11.2020 08:13:37
Link : https://twitter.com/03hakkinda/status/1332372014456336387



Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından

yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman Şah Vakfiyesi” eki ile  ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman

Şah Vakfiyesi” eki ile  ....

İş dünyasının ilgi ile takip ettiği, Turkuvaz Yayın Grubu tarafından yayınlanan Para Dergisi, bu hafta “Bir Süleyman Şah Vakfiyesi” eki ile Afyonkarahisar’daki

yatırım potansiyelini okurları ile paylaştı Para Dergisi’nin ekinde Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim

Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’in değerlendirmelerine yer verildi. Dergi, bu hafta dijital platformlarda 90 bini aşkın indirme sayısına ulaştı. >> Kocatepe

Haber Merkezi

 

https://kocatepegazetesi.com/para-dergisi-afyondaki-yatirim-potansiyelini-inceledi/

FACEBOOK
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Link : https://www.facebook.com/kocatepegazetesi/posts/3540497812692867



AfyonHaber (afyonhabercom):HÜSNÜ SERTESER: ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ ....
AfyonHaber (afyonhabercom):HÜSNÜ SERTESER: ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ ....

HÜSNÜ SERTESER: ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 27.11.2020 03:39:12
Link : https://www.facebook.com/afyonhabercom/posts/10159030405519433



AfyonGazete (afyongazeteler):HÜSNÜ SERTESER: ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ ....
AfyonGazete (afyongazeteler):HÜSNÜ SERTESER: ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ ....

HÜSNÜ SERTESER: ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 27.11.2020 03:39:01
Link : https://www.facebook.com/afyongazeteler/posts/3121975824569082



afyonhaber (afyonhabercom):HÜSNÜ SERTESER: ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ https://t.co/g0oVId4c0a
afyonhaber (afyonhabercom):HÜSNÜ SERTESER: ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ https://t.co/g0oVId4c0a

HÜSNÜ SERTESER: ZOR GÜNLERDEN GEÇİYORUZ https://t.co/g0oVId4c0a

TWITTER
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Link : https://twitter.com/afyonhabercom/status/1332302819005779968



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü

Serteser, ATSO Meclisi’nin 2020 yılı Kasım ayı… https://t.co/PYglmaLG91
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, ATSO Meclisi’nin 2020 yılı

Kasım ayı… https://t.co/PYglmaLG91

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, ATSO Meclisi’nin 2020 yılı Kasım ayı toplantısında güncel gelişmeler

hakkında değerlendirmede bulundu. https://t.co/HJFXQw8RNN @RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/F7klZEwcdj

TWITTER
Yayın Tarihi : 27.11.2020 12:12:34
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1332250954222198785



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):SERTESER, GÜNCEL GELİŞMELER HAKKINDA

DEĞERLENDİRMEDE BULUNDU Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü

Serteser, A ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):SERTESER, GÜNCEL GELİŞMELER HAKKINDA DEĞERLENDİRMEDE BULUNDU Afyonkarahisar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, A ....

SERTESER, GÜNCEL GELİŞMELER HAKKINDA DEĞERLENDİRMEDE BULUNDU

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, ATSO Meclisi’nin 2020 yılı Kasım ayı toplantısında güncel gelişmeler

hakkında değerlendirmede bulundu.

Serteser’in konuşması şöyle:

 

Sayın Meclis Başkanım;

Sayın Divan;

Sayın Yönetim Kurulu Üyelerimiz;

Sayın Meclis Üyeleri;

Sizleri saygı ve sevgi ile selamlıyorum.

 

Güncel gelişmeler hakkındaki değerlendirmeye geçmeden önce, taziye ve tebrik mesajlarımı paylaşmak istiyorum.

 

Afyonkarahisar’ın önceki dönem Belediye Başkanı, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban’ın muhterem babası Halil Çoban, vefat etti.

Merhum Halil Çoban’a Allah’tan rahmet, İl Genel Meclisi Başkanımız Sayın Burhanettin Çoban ve ailesine başsağlığı dilerim.

 

Alimoğlu Şirketler Grubu Yönetim Kurulu Başkanı, Disiplin Kurulu Üyemiz, TÜMMER Genel Başkanı Sayın İbrahim Alimoğlu’nun kıymetli babası, hayırsever

iş insanı Mehmet Alimoğlu, vefat etti. Merhum Mehmet Alimoğlu’na Allah’tan rahmet, Sayın İbrahim Alimoğlu ve ailesine başsağlığı dilerim. Bu vesile ile

rahatsızlığı dolayısıyla hastanede olan Sayın İbrahim Alimoğlu’na acil şifalar diliyorum.

 

Yönetim Kurulu Üyemiz Sayın Ahmet Anlıak da ailesi ile koronavirüse yakalandı. Hastalık sürecini evde geçiriyor. Sayın Anlıak ve ailesine geçmiş olsun

diyor, acil şifalar diliyorum.

 

Salı günü 24 Kasım Öğretmenler Günü idi. Bizleri yetiştiren, bugünkü konumumuzun adeta altyapısını oluşturan öğretmenlerimizin ve 33. Meslek

Komitemiz’de yer alan eğitimcilerimizin Öğretmenler Günü’nü kutluyorum. Başöğretmen Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü ve ebediyete intikal eden

öğretmenlerimizi rahmetle anıyor; yaşayan öğretmen büyüklerimizin ellerinden öpüyorum. Allah, sağlıklı, mutlu, uzun ömürler versin.

 

Malumunuz olduğu üzere Kasım ayında ekonomi yönetiminde değişiklik oldu. Hazine ve Maliye Bakanlığı’na atanan Sayın Lütfi Elvan’a, Maliye Bakanlığı

döneminde iş dünyası ile yakın işbirliği ve istişare içinde olan Merkez Bankası Başkanı Sayın Naci Ağbal’a yeni görevlerinde başarılar dilerim.

 

Sayın Naci Ağbal, Maliye Bakanı görevindeyken Odamız’ı ziyarete geldiğinde Odamız’ın bulunduğu arsa konusunda bizlere yardımcı olacağını söylemişti.

Biz bu konuda çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Arsamızın Odamız’a kazandırılması noktasında Sayın Bakanımız Prof. Dr. Veysel Eroğlu ile görüştük, TOBB

Başkanımız Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile de görüşeceğiz.

 

Değerli Meclis Üyeleri;

Meclis toplantılarımızı Mart ayından bu yana video konferans yöntemiyle yapıyoruz. Malumunuz olduğu üzere bu bir tercih değil, zorunluluk.

 

Dünyayı etkisi altına alan yeni tip koronavirüs salgını nedeniyle uzaktan görüşebiliyoruz. Ekranlar vasıtası ile de olsa sizinle bir araya gelebilmek bizlere

mutluluk veriyor. 

 

Dünya üzerindeki hemen hemen tüm ülkeleri etkisi altında bırakan bu salgından bir an önce kurtulmayı umutla bekliyoruz. Nitekim, Almanya’da Türk kökenli

iki bilim insanının, Prof. Dr. Uğur Şahin ve Prof. Dr. Özlem Türeci’nin yoğun çalışmalar sonucunda buldukları koronavirüs aşısı, tünelin ucunun göründüğünü

gösteriyor. 5 ülkede aşı çalışmalarının sürdüğü, Almanya ve Çin’deki çalışmaların kesin sonuca daha yakın olduğu görülüyor.

 

Tabii ki sadece aşının bulunması yeterli değil. Karşımızda aşının tedariki ve adil paylaşımı sorunu duruyor.

 

Aşının ihtiyacı olan her yere ucuz bir şekilde gönderilmesi, ülkeler tarafından kolayca satın alınabilmesi; Almanya’da üretilecek aşının korunması için gereken

-70 santigrat derece sıcaklığın sağlanması konuları, 2021 yılında çokça tartışılacak.

 

Buradan hareketle şunu söyleyebiliriz: Yeni tip koronavirüs salgınının kontrol altına alınması 2021 yılının ikinci yarısını, tam anlamıyla bitmesi 2022 yılının ilk

yarısını bulacak. Dolayısıyla bu süre içinde maske, mesafe ve temizlik kuralına azami şekilde uymalıyız. Bu salgının şakasının olmadığını hem dünyadaki,

hem de ülkemiz ve ilimizdeki örnekler ile görüyoruz.

 

Görünen o ki kış ayları zor geçecek. İl Sağlık Müdürlüğü, hastanelerdeki yoğun bakım ünitelerini genişletmek için gayret gösteriyor. Eğer bu konuda bizden

FACEBOOK
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bir ricaları olursa siz değerli Meclis Üyelerimiz ile paylaşacağız.

 

“Kontrollü sosyal hayat” adı verilen bu kurallara uyma noktasındaki dikkatimizi hiç kaybetmeyelim. Bunu sizden bilhassa istirham ediyorum.

 

Birkaç kez ifade etmiştim: Kontrollü sosyal hayat kurallarına uyulmaması hâlinde daha sıkı tedbirler gelecek, alınan her mecburi tedbir ekonomimizi olumsuz

etkileyecek.

 

Biliyorsunuz, bu ay içinde koronavirüs salgınına karşı pek çok yeni tedbir alındı. Hepimiz kurallara uyarsak, daha sert tedbir alınmasına gerek kalmayacaktır.

 

Kıymetli Meclis Üyeleri;

Ekonomimiz zor günlerden geçiyor. 2018 yılının Ağustos ayında yaşadığımız kur yükselmesinin etkisini 2019 yılında atlatmaya başlamıştık. 2020 yılında

pandemi ile karşılaştık.

 

Bu süreçte Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, iş insanımızın, sanayicimizin ve tüccarımızın sorunlarını, sıkıntılarını en iyi şekilde dile getiriyoruz.

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu da gündeme getirdiğimiz sorun ve çözüm önerilerini devletin en üst makamlarına

doğrudan iletiyor.

 

18 Kasım 2020 tarihinde düzenlenen TOBB Türkiye Ekonomi Şurası da bu durumun en somut göstergesidir. 81 ildeki 365 Oda ve Borsa’nın talepleri,

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan ve değerli Bakanlarımız’ın katıldığı TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nda aktarıldı. Sayın Cumhurbaşkanımız

Erdoğan ve Bakanlarımız, talepleri tek tek not aldı. Bugün yaygın basın kuruluşlarında görüyoruz ki TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nda gündeme gelen

talepler, Hükümetimiz’in yol haritasında önemli bir unsur olacak.

 

Mutlulukla görüyoruz ki ekonomide reform dönemi yaklaşıyor. İş dünyasının ve piyasanın düşünceleri dikkate alınıyor. Reform sözcüğü, demokrasi ve hukuk

kavramları ile şekilleniyor, taçlandırılıyor. Bu sevindirici gelişmelerin somut sonuçlarının alınacağına yürekten inanıyorum.

 

Ancak Cumhurbaşkanlığı Yüksek İstişare Kurulu Üyesi Sayın Cemil Çiçek’in uyarısını unutmamak gerekir. Sayın Çiçek, bu coğrafyada 5 asırdır adalet

arayışı olduğunu hatırlatarak reformların gerçek bir zemine oturmasını öneriyor. İstişare kültürümüz ile, ortak akıl ile güzel günlere ilerleyeceğimizi

düşünüyorum.

 

Değerli Meclis Üyeleri;

Pandeminin koşullarına rağmen ekonomide birtakım olumlu gelişmelerden de bahsedebiliriz.

 

Türkiye İmalat PMI (Satın Alma Yöneticileri Endeksi) Ekim ayında 53,9’a yükselerek sektörün performansında güçlü bir iyileşmeye işaret etti.

 

Gıda Ürünleri, Tekstil Ürünleri, Giyim ve Deri Ürünleri, Ağaç ve Kağıt Ürünleri, Kimyasal, Plastik ve Kauçuk Ürünler, Metalik Olmayan Mineral Ürünler, Ana

Metal Sanayi, Makine ve Metal Ürünler, Elektrikli ve Elektronik Ürünler, Kara ve Deniz Taşıtları sektörlerinin incelendiği ve İstanbul Sanayi Odası’nın

açıkladığı Türkiye İmalat PMI verilerine göre;

 

Kovid-19 salgını kaynaklı daralmanın ardından Türk imalat sektörü üst üste 5 ay büyüme gösterdi.

 

Faaliyet koşulları iyileşen sektör sayısı Eylül’de 7 iken, Ekim ayında sekize yükseldi. Anket kapsamında takip edilen 10 sektör içerisinde en güçlü büyüme

yine ana metal sanayi ile kimyasal, plastik ve kauçuk sektörlerinde kaydedildi.

 

10 sektörün 5’i Eylül ayına göre daha güçlü üretim artışı gerçekleştirdi.

 

Takip edilen 10 sektör içerisinde yeni ihracat siparişleri artan sektör sayısı Eylül’de dört iken, Ekim’de sekize yükseldi.

 

2017 yılı sonundan bu yana ilk kez tüm sektörler istihdam artışı sağladı.

 

Sayın Meclis Üyeleri;

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası olarak, bir taraftan lobi faaliyetlerimizle üyelerimizin sorunlarını çözmek için çalışıyoruz; bir taraftan da Odamız’ın ve

şehrimizin tanıtımına gayret gösteriyoruz. Bu bağlamda 13 Kasım 2020 tarihinde Milliyet Gazetesi’nde, ekonomi hakkında yaptığım değerlendirme

yayımlandı.

 

Ayrıca Turkuvaz Medya Grubu’na ait Para Dergisi’nin Afyonkarahisar ekinde, yine ilimiz ekonomisi ve yatırım potansiyeli hakkındaki görüşlerimiz yayımlandı.

 

 

Türkiye genelinde dağıtılan, sektör temsilcilerinin takip ettiği Yeşil Bina Dergisi’nde de, BREEAM kuruluşundan aldığımız Yeşil Bina Sertifikası’na geniş yer

ayrıldı.

 

Bununla birlikte 19. Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali ve 20. Afyonkarahisar Caz Festivali’ne destek veriyoruz. Siz de bu iki festivali internet üzerinden

izleyebilirsiniz.

 



Odamız ve ilimizin tanıtımı için bundan sonra da çalışmaya devam edeceğiz.

 

Kıymetli Meclis Üyeleri;

Konuşmamı, bir hatırlatma ile bitirmek isterim:

Ticaret Bakanlığımız ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz, video konferans yöntemiyle birçok eğitim ve bilgilendirme semineri düzenliyor.

 

Bu eğitim ve seminerleri takip etmeniz, iş hacminizi geliştirmeniz, yeni pazarlara açılmanız ve yeni desteklerden yararlanmanız bakımından önemlidir. Bizim

de sosyal medya mecralarımızdan duyurduğumuz eğitim ve seminerleri lütfen takip edin.

 

Sizleri tekrar sevgi ve saygı ile selamlıyorum.



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım

ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Dr… https://t.co/Xr0JZIFPA7
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı

Dr… https://t.co/Xr0JZIFPA7

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2020 yılının Kasım ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci

yönetiminde, video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi. https://t.co/GUQlYIKYoS @RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/ppUYkQY8DO

TWITTER
Yayın Tarihi : 27.11.2020 10:29:13
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1332224945875800067



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Afyonkarahisar Valiliği tarafından Odamız'a

gönderilen yazıda yeni tip koronavirüs salgınına karşı tedbirler kapsamında deneti ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Afyonkarahisar Valiliği tarafından Odamız'a gönderilen yazıda yeni tip koronavirüs

salgınına karşı tedbirler kapsamında deneti ....

Sayın Üyemiz;

Afyonkarahisar Valiliği tarafından Odamız'a gönderilen yazıda yeni tip koronavirüs salgınına karşı tedbirler kapsamında denetim yapılacağı bildirilmiştir.

http://www.afyonkarahisartso.org.tr/index.asp?t=3&link=4027

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 26.11.2020 02:49:09
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3540413289370760



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Ekim 2020 Ekonomik Görünüm

ve Faaliyet Raporu yayımlandı. @RHisarciklioglu… https://t.co/OZejnMrEOk
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Ekim 2020 Ekonomik Görünüm ve Faaliyet Raporu yayımlandı.

@RHisarciklioglu… https://t.co/OZejnMrEOk

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Ekim 2020 Ekonomik Görünüm ve Faaliyet Raporu yayımlandı. @RHisarciklioglu @TOBBiletisim

https://t.co/7QdTmzg9Os https://t.co/eUlThIJMPP

TWITTER
Yayın Tarihi : 26.11.2020 01:18:39
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1331905199653457920



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Ekim 2020 Ekonomik

Görünüm ve Faaliyet Raporu yayımlandı.  http://www.afyontso.org.tr/bsn2012/ekonomi ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Ekim 2020 Ekonomik Görünüm ve Faaliyet Raporu yayımlandı.

http://www.afyontso.org.tr/bsn2012/ekonomi ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Ekim 2020 Ekonomik Görünüm ve Faaliyet Raporu yayımlandı.

http://www.afyontso.org.tr/bsn2012/ekonomikgorunum2020-10/mobile/index.html

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 26.11.2020 01:15:50
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3540231906055565



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Para Dergisi’nin ekinde Afyonkarahisar Valisi @gokmen_cicek_ ile

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kur… https://t.co/2APE3z9xSf
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Para Dergisi’nin ekinde Afyonkarahisar Valisi @gokmen_cicek_ ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası

Yönetim Kur… https://t.co/2APE3z9xSf

Para Dergisi’nin ekinde Afyonkarahisar Valisi @gokmen_cicek_ ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı @HusnuSerteser’in

değerlendirmelerine yer verildi.  Dergi, bu hafta dijital platformlarda 90 bini aşkın indirme sayısına ulaştı. @ParaDergisi https://t.co/f3dBszQVQ5

TWITTER
Yayın Tarihi : 26.11.2020 10:59:53
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1331870277047816192



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü

Serteser ve Yönetim Kurulu Üyesi Hayrettin Güzb… https://t.co/3jNUUjz1Ig
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ve Yönetim Kurulu Üyesi

Hayrettin Güzb… https://t.co/3jNUUjz1Ig

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ve Yönetim Kurulu Üyesi Hayrettin Güzbey,

hayırsever iş insanı merhum Mehmet Alimoğlu için Paşa Camii'nde kılınan cenaze namazına katıldı.

Merhuma Allah'tan rahmet, ailesine başsağlığı dileriz. https://t.co/aB4be9lk70

TWITTER
Yayın Tarihi : 25.11.2020 02:59:18
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1331568140984213505



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu

Başkanı Hüsnü Serteser ve Yönetim Kurulu Üyesi Hayrettin Güzbey, hayırsever iş insanı  ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ve Yönetim Kurulu

Üyesi Hayrettin Güzbey, hayırsever iş insanı  ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ve Yönetim Kurulu Üyesi Hayrettin Güzbey, hayırsever iş insanı merhum

Mehmet Alimoğlu için Paşa Camii'nde kılınan cenaze namazına katıldı.

Merhuma Allah'tan rahmet, ailesine başsağlığı dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 25.11.2020 02:58:04
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3537580992987323



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye

YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Arkasspor ile karşılaşa… https://t.co/JoVc1qwhvS
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Arkasspor ile

karşılaşa… https://t.co/JoVc1qwhvS

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Arkasspor ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar dileriz.

https://t.co/D1yNZrlkvV

TWITTER
Yayın Tarihi : 25.11.2020 02:49:26
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1331565655397720066



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon

Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Arkasspor ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarı ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda

Arkasspor ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarı ....

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Arkasspor ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 25.11.2020 02:48:57
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3537562089655880



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik

Sohbetler" programında 26 Kasım 2020'de Güney Afrika ele alınacaktır.  Katılım iç ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 26 Kasım 2020'de

Güney Afrika ele alınacaktır.  Katılım iç ....

Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 26 Kasım 2020'de Güney Afrika ele alınacaktır.

Katılım için: https://dtybs.ticaret.gov.tr/e-sohbetler/takvim/detay/guney-afrika-cumhuriyeti-temsilcimiz-is-dunyamz-il/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 25.11.2020 11:29:23
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3537213593024063



Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet

olsun inşallah
Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun inşallah

@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun inşallah

TWITTER
Yayın Tarihi : 25.11.2020 02:04:04
Link : https://twitter.com/HusnuSerteser/status/1331373044019957761



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Sayın Üyemiz;

TOBB Başkanımız Sayın @RHisarciklioglu ile Kamu İhale Kurumu Başkanı Hamdi Güleç’in katılımı ile yarı…

https://t.co/fobAdbum9q
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Sayın Üyemiz;

TOBB Başkanımız Sayın @RHisarciklioglu ile Kamu İhale Kurumu Başkanı Hamdi Güleç’in katılımı ile yarı… https://t.co/fobAdbum9q

Sayın Üyemiz;

TOBB Başkanımız Sayın @RHisarciklioglu ile Kamu İhale Kurumu Başkanı Hamdi Güleç’in katılımı ile yarın saat 14'te “KOBİ’ler İçin Kamu İhalelerinde

Güncel Gelişmeler Bilgilendirme Webinarı” düzenlenecektir.

Ayrıntılar: https://t.co/oSKHkfsurw https://t.co/RBly454mtm

TWITTER
Yayın Tarihi : 24.11.2020 05:02:13
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1331236686878175232



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; TOBB Başkanımız Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu

ile Kamu İhale Kurumu Başkanı Hamdi Güleç’in katılımı ile yarın saat 14'te “KOBİ’ ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; TOBB Başkanımız Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile Kamu İhale Kurumu Başkanı Hamdi

Güleç’in katılımı ile yarın saat 14'te “KOBİ’ ....

Sayın Üyemiz;

TOBB Başkanımız Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile Kamu İhale Kurumu Başkanı Hamdi Güleç’in katılımı ile yarın saat 14'te “KOBİ’ler İçin Kamu İhalelerinde

Güncel Gelişmeler Bilgilendirme Webinarı” düzenlenecektir.

Ayrıntılar: webinar.tobb.org.tr

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 24.11.2020 05:01:30
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3535056743239748



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet

Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar Ticaret ve San… https://t.co/KPLQgQpMtx
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar Ticaret ve

San… https://t.co/KPLQgQpMtx

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Hüsnü Serteser, 24 Kasım Öğretmenler Günü dolayısıyla mesaj yayınladı. https://t.co/S4bIdX9ur2

TWITTER
Yayın Tarihi : 23.11.2020 11:15:29
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1330968234661736452



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr.

Mehmet Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu  ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu  ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Hüsnü Serteser, 24 Kasım Öğretmenler Günü dolayısıyla mesaj yayınladı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 23.11.2020 11:15:02
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3533115600100529



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile

düzenlenen 19. Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali'nin açılış konserini bu akşam ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile düzenlenen 19. Afyonkarahisar Klasik Müzik

Festivali'nin açılış konserini bu akşam ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile düzenlenen 19. Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali'nin açılış konserini bu akşam saat 21'de

bağlantıdan izleyebilirsiniz.

https://youtu.be/xc1bPkkKgI0

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 23.11.2020 08:26:07
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3532754713469951



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile düzenlenen 19.

Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali'nin… https://t.co/KtiLGY96SW
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile düzenlenen 19. Afyonkarahisar Klasik Müzik

Festivali'nin… https://t.co/KtiLGY96SW

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleri ile düzenlenen 19. Afyonkarahisar Klasik Müzik Festivali'nin açılış konserini bu akşam saat 21'de

bağlantıdan izleyebilirsiniz.

https://t.co/UawotwkLw2

@MehmetNuriErsoy

@gokmen_cicek_

@zeybekbaskan

@HusnuSerteser

TWITTER
Yayın Tarihi : 23.11.2020 08:25:27
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1330925441205592067



Afyonkarahisar Belediyesi (afyonkarahisarbelediyesi):?? Hazır mısınız? Belediyemizin destekleriyle düzenlenen

19. Afyonkarahisar #KlasikMüzikFestivali bugün akşam saat 21:00’da açılış konseriyl ....
Afyonkarahisar Belediyesi (afyonkarahisarbelediyesi):?? Hazır mısınız? Belediyemizin destekleriyle düzenlenen 19. Afyonkarahisar #KlasikMüzikFestivali

bugün akşam saat 21:00’da açılış konseriyl ....

?? Hazır mısınız?

Belediyemizin destekleriyle düzenlenen 19. Afyonkarahisar #KlasikMüzikFestivali bugün akşam saat 21:00’da açılış konseriyle başlıyor.

Türkiye Cumhuriyeti Kültür ve Turizm Bakanlığı

Mehmet Zeybek

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası

 

https://youtu.be/xc1bPkkKgI0

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 23.11.2020 07:43:20
Link : https://www.facebook.com/afyonkarahisarbelediyesi/posts/1824793761007596



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu

Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video ko… https://t.co/Ys1sLf66EZ
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde

video ko… https://t.co/Ys1sLf66EZ

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplandı.

Toplantıya Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci de iştirak etti. @RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/hAPefMBP8y

TWITTER
Yayın Tarihi : 23.11.2020 07:29:58
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1330911481291022336



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu,

Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplan ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in

idaresinde video konferans yöntemiyle toplan ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplandı.

Toplantıya Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci de iştirak etti.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 23.11.2020 06:37:19
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3532514856827270



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu

Başkanı Yardımcısı Hüsnü Serteser'in idaresin… https://t.co/4atVkNeqOM
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Yardımcısı Hüsnü Serteser'in

idaresin… https://t.co/4atVkNeqOM

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Yardımcısı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle

toplandı. Toplantıya Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci de iştirak etti. @RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/wVvfuOANRt

TWITTER
Yayın Tarihi : 23.11.2020 06:36:49
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1330898103214493696



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet

Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Ser… https://t.co/QD6646IzsS
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı

Hüsnü Ser… https://t.co/QD6646IzsS

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Yönetim Kurulu Üyeleri ve

Meclis Üyeleri, İl Genel Meclisi Başkanı Burhanettin Çoban'ın babası Halil Çoban için kılınan cenaze namazına katıldı. https://t.co/EDx2OWcdiV

TWITTER
Yayın Tarihi : 23.11.2020 02:17:53
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1330832941589671937



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr.

Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Yönetim Kurulu Üye ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu

Başkanı Hüsnü Serteser, Yönetim Kurulu Üye ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Yönetim Kurulu Üyeleri ve

Meclis Üyeleri, İl Genel Meclisi Başkanı Burhanettin Çoban'ın babası Halil Çoban için kılınan cenaze namazına katıldı.

Merhum Halil Çoban'a Allah'tan rahmet; kederli ailesine başsağlığı dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 23.11.2020 02:16:57
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3531972206881535



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle

Elektronik Sohbetler" programında 24 Kasım 2020'de Kenya ele alınacaktır.  Kat ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 24

Kasım 2020'de Kenya ele alınacaktır.  Kat ....

Sayın Üyemiz;

Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 24 Kasım 2020'de Kenya ele alınacaktır.

Katılım için: https://dtybs.ticaret.gov.tr/e-sohbetler/takvim/detay/kenya-temsilcimiz-is-dunyamz-ile-bulusuyor/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 23.11.2020 11:09:38
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3531638346914921



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye

YÜNTAŞ,  Halkbank'ı 3-2 mağlup etmiştir. Takımımı… https://t.co/e2K9wnhXUo
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ,  Halkbank'ı 3-2 mağlup etmiştir.

Takımımı… https://t.co/e2K9wnhXUo

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ,  Halkbank'ı 3-2 mağlup etmiştir. Takımımızı kutlar; başarılarının devamını

dileriz. https://t.co/TucVMSg2bf

TWITTER
Yayın Tarihi : 22.11.2020 06:34:06
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1330535030301528067



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon

Belediye YÜNTAŞ,  Halkbank'ı 3-2 mağlup etmiştir. Takımımızı kutlar; başarılarının  ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ,  Halkbank'ı 3-2 mağlup

etmiştir. Takımımızı kutlar; başarılarının  ....

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ,  Halkbank'ı 3-2 mağlup etmiştir. Takımımızı kutlar; başarılarının devamını

dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 22.11.2020 06:33:30
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3529811073764315



Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):CACCI (Asya-Pasifik Ticaret ve Sanayi Odaları

Konfederasyonu) Başkan Yardımcılığı görevi bir yıl daha uzatılan Başk… https://t.co/s1qgseoetq
Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):CACCI (Asya-Pasifik Ticaret ve Sanayi Odaları Konfederasyonu) Başkan Yardımcılığı görevi bir yıl

daha uzatılan Başk… https://t.co/s1qgseoetq

CACCI (Asya-Pasifik Ticaret ve Sanayi Odaları Konfederasyonu) Başkan Yardımcılığı görevi bir yıl daha uzatılan Başkanımız Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu'nu

tebrik eder, başarılarının devamını dilerim.

@RHisarciklioglu

@TOBBiletisim https://t.co/C8qnQ6hfnb

TWITTER
Yayın Tarihi : 22.11.2020 12:40:15
Link : https://twitter.com/HusnuSerteser/status/1330445981436039170



Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet

olsun
Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun

@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun

TWITTER
Yayın Tarihi : 22.11.2020 12:30:31
Link : https://twitter.com/HusnuSerteser/status/1330443535556947977



Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):Türkiye'yi pek çok uluslararası iş örgütünde başarı ile

temsil eden, Oda ve Borsa Camiası'nın lideri, TOBB Başkanım… https://t.co/yAxPW5f4rt
Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):Türkiye'yi pek çok uluslararası iş örgütünde başarı ile temsil eden, Oda ve Borsa Camiası'nın lideri,

TOBB Başkanım… https://t.co/yAxPW5f4rt

Türkiye'yi pek çok uluslararası iş örgütünde başarı ile temsil eden, Oda ve Borsa Camiası'nın lideri, TOBB Başkanımız Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu'nun

doğum gününü kutluyor; sağlıklı,mutlu ve başarılı uzun ömür diliyorum.

@RHisarciklioglu

@TOBBiletisim https://t.co/JYNIt2ZDff

TWITTER
Yayın Tarihi : 22.11.2020 10:29:15
Link : https://twitter.com/HusnuSerteser/status/1330413015578112001



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Türkiye'yi pek çok uluslararası iş örgütünde başarı ile temsil

eden, Oda ve Borsa Camiası'nın lideri, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Baş ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Türkiye'yi pek çok uluslararası iş örgütünde başarı ile temsil eden, Oda ve Borsa Camiası'nın lideri,

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Baş ....

Türkiye'yi pek çok uluslararası iş örgütünde başarı ile temsil eden, Oda ve Borsa Camiası'nın lideri, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M.

Rifat Hisarcıklıoğlu'nun doğum gününü kutluyor; Sayın Hisarcıklıoğlu'na sağlıklı, uzun ömür diliyoruz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 22.11.2020 07:37:18
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3528581000553989



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Türkiye'yi pek çok uluslararası iş örgütünde başarı ile temsil eden, Oda

ve Borsa Camiası'nın lideri, @TOBBiletisim… https://t.co/bTgUuNJtZ9
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Türkiye'yi pek çok uluslararası iş örgütünde başarı ile temsil eden, Oda ve Borsa Camiası'nın lideri,

@TOBBiletisim… https://t.co/bTgUuNJtZ9

Türkiye'yi pek çok uluslararası iş örgütünde başarı ile temsil eden, Oda ve Borsa Camiası'nın lideri, @TOBBiletisim Başkanımız Sayın @RHisarciklioglu'nun

doğum gününü kutluyor; Sayın Hisarcıklıoğlu'na sağlıklı, uzun ömür diliyoruz. https://t.co/PUOovWeepm

TWITTER
Yayın Tarihi : 22.11.2020 07:36:46
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1330369607757164545



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye

YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu… https://t.co/MWc4DUJ82d
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor

Salonu… https://t.co/MWc4DUJ82d

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda Halkbank ile karşılaşacaktır.

Takımımıza başarılar dileriz. https://t.co/C1Sk3EcaVp

TWITTER
Yayın Tarihi : 22.11.2020 07:29:59
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1330367903032545280



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon

Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda Halkbank ile karşıla ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel

Eroğlu Spor Salonu'nda Halkbank ile karşıla ....

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda Halkbank ile karşılaşacaktır.

Takımımıza başarılar dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 22.11.2020 07:29:13
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3528567660555323



Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu @pekcan Allah rahmet eylesin Mekanı

Cennet olsun inşallah
Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu @pekcan Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun inşallah

@RHisarciklioglu @pekcan Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun inşallah

TWITTER
Yayın Tarihi : 21.11.2020 11:26:34
Link : https://twitter.com/HusnuSerteser/status/1330065050544050177



Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):Ticaret Bakanımız Sayın Ruhsar Pekcan'ın kıymetli

annesi vefat etmiştir. Merhumeye Allah'tan rahmet, Sayın Bakanımı… https://t.co/eFT76TIoWn
Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):Ticaret Bakanımız Sayın Ruhsar Pekcan'ın kıymetli annesi vefat etmiştir. Merhumeye Allah'tan

rahmet, Sayın Bakanımı… https://t.co/eFT76TIoWn

Ticaret Bakanımız Sayın Ruhsar Pekcan'ın kıymetli annesi vefat etmiştir. Merhumeye Allah'tan rahmet, Sayın Bakanımıza ve yakınlarına başsağlığı ve

sabırlar dilerim. https://t.co/xgNQ6MdaP0

TWITTER
Yayın Tarihi : 20.11.2020 09:53:14
Link : https://twitter.com/HusnuSerteser/status/1329679174425075712



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Ticaret Bakanımız Sayın Ruhsar Pekcan'ın muhtereme annesi

vefat etmiştir. Merhumeye Allah'tan rahmet, Sayın Bakanımız Pekcan ve yakınlarına  ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Ticaret Bakanımız Sayın Ruhsar Pekcan'ın muhtereme annesi vefat etmiştir. Merhumeye Allah'tan

rahmet, Sayın Bakanımız Pekcan ve yakınlarına  ....

Ticaret Bakanımız Sayın Ruhsar Pekcan'ın muhtereme annesi vefat etmiştir. Merhumeye Allah'tan rahmet, Sayın Bakanımız Pekcan ve yakınlarına sabır

dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 20.11.2020 09:40:39
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3523297127749043



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 4. Meslek Komitesi (Et ve Et

Ürünleri Satıcıları İmalatçıları) toplantısı, v… https://t.co/2KdIc4NiFU
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 4. Meslek Komitesi (Et ve Et Ürünleri Satıcıları İmalatçıları) toplantısı, v…

https://t.co/2KdIc4NiFU

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 4. Meslek Komitesi (Et ve Et Ürünleri Satıcıları İmalatçıları) toplantısı, video konferans yöntemiyle yapıldı.

@RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/SRDcAkJZ4P

TWITTER
Yayın Tarihi : 19.11.2020 04:28:01
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1329416139341000706



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 4. Meslek Komitesi

(Et ve Et Ürünleri Satıcıları İmalatçıları) toplantısı, video konferans yöntemiyle ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 4. Meslek Komitesi (Et ve Et Ürünleri Satıcıları İmalatçıları)

toplantısı, video konferans yöntemiyle ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 4. Meslek Komitesi (Et ve Et Ürünleri Satıcıları İmalatçıları) toplantısı, video konferans yöntemiyle yapıldı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 19.11.2020 04:26:59
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3521257441286345



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu başta olmak üzere,

ülkemizdeki tüm kadın girişimcilerin Dünya Kadın G… https://t.co/Xn8DnCnZay
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu başta olmak üzere, ülkemizdeki tüm kadın girişimcilerin Dünya

Kadın G… https://t.co/Xn8DnCnZay

TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu başta olmak üzere, ülkemizdeki tüm kadın girişimcilerin Dünya Kadın Girişimcilik Günü'nü kutluyoruz.

@RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/LkW4ylFykW

TWITTER
Yayın Tarihi : 19.11.2020 10:32:00
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1329326542724403201



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu başta olmak

üzere, ülkemizdeki tüm kadın girişimcilerin Dünya Kadın Girişimcilik Günü'nü kutlu ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu başta olmak üzere, ülkemizdeki tüm kadın girişimcilerin

Dünya Kadın Girişimcilik Günü'nü kutlu ....

TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu başta olmak üzere, ülkemizdeki tüm kadın girişimcilerin Dünya Kadın Girişimcilik Günü'nü kutluyoruz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 19.11.2020 10:31:04
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3520602158018540



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Cumhurbaşkanımız Sayın @RTErdogan'ın teşrifleri, TOBB Başkanımız

Sayın @RHisarciklioglu'un ev sahipliğinde video ko… https://t.co/nxXwzfuoTJ
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Cumhurbaşkanımız Sayın @RTErdogan'ın teşrifleri, TOBB Başkanımız Sayın @RHisarciklioglu'un ev sahipliğinde

video ko… https://t.co/nxXwzfuoTJ

Cumhurbaşkanımız Sayın @RTErdogan'ın teşrifleri, TOBB Başkanımız Sayın @RHisarciklioglu'un ev sahipliğinde video konferans yöntemiyle düzenlenen

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası'na Odamız'dan yoğun katılım gerçekleşti.

https://t.co/09Hz6Z58zF https://t.co/PinvjULhmv

TWITTER
Yayın Tarihi : 19.11.2020 09:07:57
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1329305390803283970



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 2. Meslek Komitesi (Un ve Unlu

Mamul Üreticileri) toplantısı video konferans… https://t.co/MJFT6nwIz0
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 2. Meslek Komitesi (Un ve Unlu Mamul Üreticileri) toplantısı video

konferans… https://t.co/MJFT6nwIz0

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 2. Meslek Komitesi (Un ve Unlu Mamul Üreticileri) toplantısı video konferans yöntemiyle yapıldı. @RHisarciklioglu

@TOBBiletisim https://t.co/qI462PmI5T

TWITTER
Yayın Tarihi : 18.11.2020 05:46:26
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1329073484962533392



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 2. Meslek Komitesi

(Un ve Unlu Mamul Üreticileri) toplantısı video konferans yöntemiyle yapıldı. ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 2. Meslek Komitesi (Un ve Unlu Mamul Üreticileri) toplantısı

video konferans yöntemiyle yapıldı. ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 2. Meslek Komitesi (Un ve Unlu Mamul Üreticileri) toplantısı video konferans yöntemiyle yapıldı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 18.11.2020 05:45:46
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3518738664871556



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor,

bugün deplasmanda Sancaktepe Futbol Kulübü'nü 2… https://t.co/tAcJvJeRVX
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün deplasmanda Sancaktepe Futbol

Kulübü'nü 2… https://t.co/tAcJvJeRVX

https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün deplasmanda Sancaktepe Futbol Kulübü'nü 2-0 mağlup etmiştir. Takımımızı

kutlar, başarılarının devamını dileriz.

TWITTER
Yayın Tarihi : 18.11.2020 03:14:16
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1329035189037772802



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün

deplasmanda Sancaktepe Futbol Kulübü'nü 2-0 mağlup etmiştir. Takımımızı kutlar,  ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün deplasmanda Sancaktepe Futbol

Kulübü'nü 2-0 mağlup etmiştir. Takımımızı kutlar,  ....

Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün deplasmanda Sancaktepe Futbol Kulübü'nü 2-0 mağlup etmiştir. Takımımızı kutlar,

başarılarının devamını dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 18.11.2020 03:13:44
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3518413654904057



Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet

olsun
Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun

@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun

TWITTER
Yayın Tarihi : 18.11.2020 09:39:32
Link : https://twitter.com/HusnuSerteser/status/1328950951185625092



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor,

bugün deplasmanda Sancaktepe Futbol Kulübü ile… https://t.co/Sm5gSd1TeP
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün deplasmanda Sancaktepe Futbol

Kulübü ile… https://t.co/Sm5gSd1TeP

https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün deplasmanda Sancaktepe Futbol Kulübü ile karşılaşacaktır. Takımımıza

başarılar dileriz. https://t.co/iFHzx7qRhJ

TWITTER
Yayın Tarihi : 18.11.2020 07:34:37
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1328919516550672384



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün

deplasmanda Sancaktepe Futbol Kulübü ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar d ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün deplasmanda Sancaktepe Futbol Kulübü

ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar d ....

Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün deplasmanda Sancaktepe Futbol Kulübü ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 18.11.2020 07:34:19
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3517632881648801



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye

YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Spor Toto ile karşılaşa… https://t.co/wIpNsIbQlM
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Spor Toto ile

karşılaşa… https://t.co/wIpNsIbQlM

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Spor Toto ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar dileriz.

https://t.co/0zbFGDOgbh

TWITTER
Yayın Tarihi : 18.11.2020 07:30:25
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1328918460034912257



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon

Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Spor Toto ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarı ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Spor

Toto ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarı ....

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Spor Toto ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 18.11.2020 07:30:00
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3517625674982855



Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu beraberindeki partililerle birlikte

ATSO yöneticileriyle biraraya geldi. ATSO’nun şehrin gözbebeği ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu beraberindeki partililerle birlikte ATSO yöneticileriyle biraraya geldi.

ATSO’nun şehrin gözbebeği ....

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu beraberindeki partililerle birlikte ATSO yöneticileriyle biraraya geldi. ATSO’nun şehrin gözbebeği bir kurum

olduğunu belirten Mısırloğlu, Oda üyelerinin ekonomiye katma değer sağladığını söyledi İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti

İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti. Ziyarette; ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ve Yönetim

Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, Belediye Meclis Üyeleri Abdullah Hocaoğlu, Ahmet Hastürk, Harun Sağlam,

Kadir Delikanlı, İl Teşkilat Başkanı Celal Bursalıoğlu, İl Kadın Kolları Başkanı Öznur Hız, Sivil Toplum Kuruluşlarından Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Eyüp

Hasırcıoğlu, İl Gençlik Politikaları Başkanı Filiz Kandemir, İl Basın ve Medya İlişkilerinden Sorumlu Başkan Yardımcısı Halil Erdin, İl Turizm ve Kültürden

Sorumlu Başkan Yardımcısı Mehmet Adar, Hukuk Danışmanı Yalçın Düzağaç, Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Selahattin Mühsürler ve İl

Gençlik Kolları Başkanı İsmail Enes Kamburoğlu yer aldı....

 

https://kocatepegazetesi.com/atso-sehrin-gozbebegi-bir-kurum/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 18.11.2020 01:10:50
Link : https://www.facebook.com/kocatepegazetesi/posts/3514408435301805



İYİ PARTİ Afyonkarahisar İl Başkanlığı (03Afyoniyi):İYİ PARTİ İL YÖNETİM KURULU, ATSO’YU ZİYARET ETTİ

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üye ....
İYİ PARTİ Afyonkarahisar İl Başkanlığı (03Afyoniyi):İYİ PARTİ İL YÖNETİM KURULU, ATSO’YU ZİYARET ETTİ İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu

ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üye ....

İYİ PARTİ İL YÖNETİM KURULU, ATSO’YU ZİYARET ETTİ

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ve Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser tarafından sosyal mesafe kuralına uygun şekilde ATSO

Meclis Salonu’nda ağırlanan heyette İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu’nun yanı sıra Afyonkarahisar Belediye Meclis Üyeleri Abdullah Hocaoğlu,

Ahmet Hastürk, Harun Sağlam, Kadir Delikanlı, İl Teşkilat Başkanı Celal Bursalıoğlu, İl Kadın Kolları Başkanı Öznur Hız, Sivil Toplum Kuruluşlarından

Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Eyüp Hasırcıoğlu, İl Gençlik Politikaları Başkanı Filiz Kandemir, İl Basın ve Medya İlişkilerinden Sorumlu Başkan Yardımcısı

Halil Erdin, İl Turizm ve Kültürden Sorumlu Başkan Yardımcısı Mehmet Adar, Hukuk Danışmanı Yalçın Düzağaç, Siyasi İşlerden Sorumlu İl Başkan

Yardımcısı Selahattin Mühsürler ve İl Gençlik Kolları Başkanı İsmail Enes Kamburoğlu da hazır bulundu.

Ziyarette konuşan İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu, “Bizler 2017’de İYİ Parti hareketini Afyon’da kurduk. Siyasette kazanmak hedefiyle yola çıktık.

İlçelerimiz ve beldelerimizde teşkilatlanma çalışmalarımızı tamamlıyoruz. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası, Afyonumuz’un gözbebeği kurumlarından

birisi. Odanız’ın üyeleri, ekonomimize katma değer sağlıyor, Afyonkarahisar ekonomisine büyük katkı sağlıyor” dedi.

ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci, İYİ Parti heyetine teşekkür ederek “Yeni Yönetim Kurulunuz hayırlı olsun. Muhammet Bey ile biz

yaklaşık 30 senedir tanışırız, ticaret yaparız. Kendisini tanıdığımdan bu yana hep siyasetin içinde oldu. Sizlere nazik ziyaretiniz için teşekkür ediyorum. Biz

de 45 yıldır arkadaş olduğumuz Hüsnü Bey ile birlikte 11 yıl önce memleketimizin tüccarının, sanayicisinin sorunlarını çözmek ve onlara hizmet etmek

amacıyla Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu’nda yer aldık. Bunun ilk 7 yılı Yönetim Kurulu Üyesi olarak, son 4 yılı da Meclis Başkanı

olarak görev alıyorum” diye konuştu.

Merdivenci’nin ardından söz alan ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ise “Partiler demokrasinin vazgeçilmez unsurudur. Ülkemiz için çalışan ne

kadar parti varsa, ne kadar rekabet varsa, vatandaşımızın aldığı hizmet o kadar iyi olur. Bizi ziyaret eden siyasi partilerimize sıkıntılarımızı ve çözüm

önerilerimizi anlatıyoruz. Genel Kurulunuz’dan sonra oluşan Yönetim Kurulu’nda yer alan sizleri tebrik ediyorum. Hayırlı olsun” ifadelerini kullandı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 17.11.2020 11:54:08
Link : https://www.facebook.com/03Afyoniyi/posts/129524065594232



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 3. Meslek Komitesi (Yem ve

Yağ Üreticileri) toplantısı, video konferans yönt… https://t.co/k1QS6Llx5z
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 3. Meslek Komitesi (Yem ve Yağ Üreticileri) toplantısı, video konferans

yönt… https://t.co/k1QS6Llx5z

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 3. Meslek Komitesi (Yem ve Yağ Üreticileri) toplantısı, video konferans yöntemiyle yapıldı. @RHisarciklioglu

@TOBBiletisim https://t.co/11FtH7fa5e

TWITTER
Yayın Tarihi : 17.11.2020 04:37:53
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1328693846440611841



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 3. Meslek Komitesi

(Yem ve Yağ Üreticileri) toplantısı, video konferans yöntemiyle yapıldı. ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 3. Meslek Komitesi (Yem ve Yağ Üreticileri) toplantısı, video

konferans yöntemiyle yapıldı. ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 3. Meslek Komitesi (Yem ve Yağ Üreticileri) toplantısı, video konferans yöntemiyle yapıldı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 17.11.2020 04:36:59
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3515749918503764



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 8. Meslek Komitesi (Ağaç ve

Ağaç Ürünleri İmalat ve Satıcıları) toplantısı,… https://t.co/TrglcAFN51
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 8. Meslek Komitesi (Ağaç ve Ağaç Ürünleri İmalat ve Satıcıları)

toplantısı,… https://t.co/TrglcAFN51

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 8. Meslek Komitesi (Ağaç ve Ağaç Ürünleri İmalat ve Satıcıları) toplantısı, video konferans yöntemiyle yapıldı.

@RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/VxMJ1TbFRU

TWITTER
Yayın Tarihi : 17.11.2020 04:16:33
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1328688475604987911



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 8. Meslek Komitesi

(Ağaç ve Ağaç Ürünleri İmalat ve Satıcıları) toplantısı, video konferans yöntemiyl ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 8. Meslek Komitesi (Ağaç ve Ağaç Ürünleri İmalat ve Satıcıları)

toplantısı, video konferans yöntemiyl ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 8. Meslek Komitesi (Ağaç ve Ağaç Ürünleri İmalat ve Satıcıları) toplantısı, video konferans yöntemiyle yapıldı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 17.11.2020 04:15:43
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3515703908508365



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl

Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Tica… https://t.co/e1F2WRCGJp
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar

Tica… https://t.co/e1F2WRCGJp

İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu ve beraberindeki İYİ Parti İl Yönetim Kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

https://t.co/b9ChTYGJrZ https://t.co/Vl3ocU7FXc

TWITTER
Yayın Tarihi : 17.11.2020 12:52:52
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1328637219817615360



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu

Başkan Yardımcısı Mustafa Gül’ün idaresinde v… https://t.co/jzBwGvZYVW
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mustafa Gül’ün

idaresinde v… https://t.co/jzBwGvZYVW

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mustafa Gül’ün idaresinde video konferans yöntemiyle toplandı.

Toplantıya Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci de iştirak etti. @RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/HNUOwmv6qy

TWITTER
Yayın Tarihi : 16.11.2020 06:33:17
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1328360498107195397



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu,

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mustafa Gül’ün idaresinde video konferans yöntemiyle ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mustafa

Gül’ün idaresinde video konferans yöntemiyle ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mustafa Gül’ün idaresinde video konferans yöntemiyle toplandı.

Toplantıya Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci de iştirak etti.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 16.11.2020 06:32:48
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3513150422097047



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile Türk Reasürans A.Ş. Ge…

https://t.co/9thutfobiT
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile Türk Reasürans A.Ş. Ge… https://t.co/9thutfobiT

Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile Türk Reasürans A.Ş. Genel Müdürü Selva Eren'in katılımı ile yarın (17 Kasım

2020) "Devlet Destekli Ticari Alacak Sigortası" semineri düzenlenecektir. https://t.co/V9e2MjFeSd

TWITTER
Yayın Tarihi : 16.11.2020 11:52:13
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1328259567537545219



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız

Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile Türk Reasürans A.Ş. Genel Müdürü Selva Eren'in  ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile Türk

Reasürans A.Ş. Genel Müdürü Selva Eren'in  ....

Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile Türk Reasürans A.Ş. Genel Müdürü Selva Eren'in katılımı ile yarın (17 Kasım

2020) "Devlet Destekli Ticari Alacak Sigortası" semineri düzenlenecektir.

Katılım ve ayrıntılar için: webinar.tobb.org.tr

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 16.11.2020 11:50:40
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3512316555513767



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle

Elektronik Sohbetler" programında 17 Kasım 2020'de Etiyopya ele alınacaktır.   ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 17

Kasım 2020'de Etiyopya ele alınacaktır.   ....

Sayın Üyemiz;

Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 17 Kasım 2020'de Etiyopya ele alınacaktır.

Katılım için: https://dtybs.ticaret.gov.tr/e-sohbetler/takvim/detay/etiyopya-temsilcimiz-is-dunyamz-ile-bulusuyor/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 16.11.2020 10:13:25
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3512145562197533



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye

YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu… https://t.co/JL5hqifrB9
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor

Salonu… https://t.co/JL5hqifrB9

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda İnegöl Belediyespor ile

karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar dileriz. https://t.co/923SM7dxwT

TWITTER
Yayın Tarihi : 15.11.2020 06:22:26
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1327814187893092353



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon

Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda İnegöl Belediyespor  ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel

Eroğlu Spor Salonu'nda İnegöl Belediyespor  ....

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda İnegöl Belediyespor ile

karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 15.11.2020 06:21:54
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3508905792521510



Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü

Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyo ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu

Kaplanları” yazı dizisinde Afyo ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinde Afyonkarahisar

hakkında değerlendirmelerde bulundu. Video konferans yöntemiyle gerçekleştirilen röportajda Serteser, Afyonkarahisar'ın öne çıkan sektörleri, şehrin

gelişimi ve yatırım potansiyeli hakkında bilgi verdi Milliyet Gazetesi’nin “Anadolu Kaplanları” yazı dizisinin Afyonkarahisar bölümünde, Afyonkarahisar Klasik

Müzik ve Caz Festivalleri ile AFJET Afyonspor futbol takımı, HDI Sigorta Afyon Belediyespor basketbol takımı, Afyon Belediye YÜNTAŞ voleybol takımı,

Kocatepe Spor Kompleksi de ayrıntılı olarak yer aldı....

 

https://kocatepegazetesi.com/afyon-uretim-ve-termal-ile-yildiz-olmaya-aday/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 14.11.2020 11:13:41
Link : https://www.facebook.com/kocatepegazetesi/posts/3504191949656787



Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın

katılımıyla video konferans üzerinden ortak toplantı gerçekleştirildi T ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden ortak

toplantı gerçekleştirildi T ....

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden ortak toplantı gerçekleştirildi Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur

Fidan, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih Kaygısız, Dinar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan, Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Özer ile Sandıklı

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti. Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı. >> Kocatepe Haber Merkezi

 

https://kocatepegazetesi.com/sektorel-sorunlar-ve-cozum-onerileri-ele-alindi/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 14.11.2020 11:10:55
Link : https://www.facebook.com/kocatepegazetesi/posts/3504187502990565



Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu @uyanikzafer Allah rahmet eylesin

Mekanı Cennet olsun
Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu @uyanikzafer Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun

@RHisarciklioglu @uyanikzafer Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun

TWITTER
Yayın Tarihi : 14.11.2020 09:37:04
Link : https://twitter.com/HusnuSerteser/status/1327500781063434240



Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet

olsun
Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun

@RHisarciklioglu Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun

TWITTER
Yayın Tarihi : 14.11.2020 09:36:38
Link : https://twitter.com/HusnuSerteser/status/1327500672514859010



Afyonkarahisar Belediyesi (afyonkarahisarbelediyesi):@milliyet Gazetesi'den ?#DuyguErdoğan üretim ve termal

gücüyle yatırıma merkez olan Afyonkarahisar'la ilgili izlenimlerini aktardı.   Mehm ....
Afyonkarahisar Belediyesi (afyonkarahisarbelediyesi):@milliyet Gazetesi'den ?#DuyguErdoğan üretim ve termal gücüyle yatırıma merkez olan

Afyonkarahisar'la ilgili izlenimlerini aktardı.   Mehm ....

@milliyet Gazetesi'den ?#DuyguErdoğan üretim ve termal gücüyle yatırıma merkez olan Afyonkarahisar'la ilgili izlenimlerini aktardı.

 

Mehmet Zeybek

 

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası

#AnadoluKaplanlarıAfyonkarahisar

https://t.co/bZRdQrwSc3

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 13.11.2020 06:52:37
Link : https://www.facebook.com/afyonkarahisarbelediyesi/posts/1815456035274702



Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5'inci toplantısı

gerçekleştirildi. Toplantıda konuşan AKÜ Rektörü Mehmet Karakaş, AKÜ'y ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5'inci toplantısı gerçekleştirildi. Toplantıda konuşan AKÜ

Rektörü Mehmet Karakaş, AKÜ'y ....

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Danışma Kurulunun 5'inci toplantısı gerçekleştirildi. Toplantıda konuşan AKÜ Rektörü Mehmet Karakaş, AKÜ'ye

bilgisayar ve yazılım mühendisliği bölümleri açılacağını söyledi AKÜ Senato Salonunda gerçekleştirilen toplantıya Afyonkarahisar Valisi Gökmen Çiçek,

Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar İl Genel Meclisi Başkanı Av. Burhanettin Çoban,

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Hüsnü Serteser, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD) Afyonkarahisar Şube Başkanı Ahmet

Karakol, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler, Organize Sanayi Bölgesi Başkan Yardımcısı İrfan Mutluer, AKÜ Rektör

Yardımcıları Prof....

 

https://kocatepegazetesi.com/akuye-bilgisayar-ve-yazilim-muhendisligi-bolumleri-acilacak/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 13.11.2020 02:32:41
Link : https://www.facebook.com/kocatepegazetesi/posts/3501728739903108



Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası ():BAŞKANIMIZ FİDAN ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI

MÜŞTEREK TOPLANTISINA KATILDI Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu  ....
Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası ():BAŞKANIMIZ FİDAN ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISINA KATILDI

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu  ....

BAŞKANIMIZ FİDAN ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISINA KATILDI

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya

Başkanımız Mustafa Uğur Fidan, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu

Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet

Şahin iştirak etti.

Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 13.11.2020 02:24:24
Link : https://www.facebook.com/231054530804507/posts/820931381816816



Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında

ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı Prot ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi”

protokolü imzalandı Prot ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile Şekerbank T.A.Ş. arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı Protokol

çerçevesinde, kredisi uygun görülen ATSO üyeleri, 36 aya varan vadelerde, aylık eşit taksit ödemeli, 3 ay ödemesiz veya 3 ayda bir taksit ödemeli ticari kredi

kullanabilecek. Kredilerde uygulanacak faiz oranı, Banka’nın mevcut liste fiyatlarından yüzde 15 indirimli olarak uygulanacak. Her bir kredi işlemi için binde 5

oranında kullandırım komisyonu alınacak....

 

https://kocatepegazetesi.com/atso-ile-sekerbank-arasinda-protokol-imzalandi/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 13.11.2020 02:11:35
Link : https://www.facebook.com/kocatepegazetesi/posts/3501687636573885



Afyon Türkeli Gazetesi (afyonturkeligazetesi):ATSO İLE ŞEKERBANK PROTOKOL İMZALADI Afyonkarahisar

AFYONKARAHİSAR Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Husnu Serteser ....
Afyon Türkeli Gazetesi (afyonturkeligazetesi):ATSO İLE ŞEKERBANK PROTOKOL İMZALADI Afyonkarahisar AFYONKARAHİSAR Afyonkarahisar Ticaret

ve Sanayi Odası Husnu Serteser ....

ATSO İLE ŞEKERBANK PROTOKOL İMZALADI

Afyonkarahisar AFYONKARAHİSAR Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Husnu Serteser

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 13.11.2020 12:23:25
Link : https://www.facebook.com/afyonturkeligazetesi/posts/383597076412409



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın

katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek… https://t.co/SVs8tonptC
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden

Müşterek… https://t.co/SVs8tonptC

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.

@RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/2vZzYTN3t4

TWITTER
Yayın Tarihi : 13.11.2020 12:05:44
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1327175807110930434



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU

BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başk

....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI

YAPILDI Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başk ....

AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur

Fidan, Bolvadin Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdülkadir Boyar, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih Kaygısız, Dinar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan ,Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Özer ile Sandıklı

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.

Toplantıda, sektörel sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 13.11.2020 12:04:56
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3503885876356835



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin

Anadolu Kaplanları yazı dizisinde Afyonkarahisar ha… https://t.co/E9NRZWHw7K
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin Anadolu Kaplanları yazı dizisinde Afyonkarahisar

ha… https://t.co/E9NRZWHw7K

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser, Milliyet Gazetesi'nin Anadolu Kaplanları yazı dizisinde Afyonkarahisar hakkında değerlendirmelerde bulundu.

@RHisarciklioglu @TOBBiletisim @milliyet

#AnadoluKaplanları #Afyonkarahisar

https://t.co/uLC0DXdjBU https://t.co/w4xKwBt3pf

TWITTER
Yayın Tarihi : 13.11.2020 09:43:53
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1327140106994671622



Afyon Türkeli Gazetesi (afyonturkeligazetesi):AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı

Afyonkarahisar AFYONKARAHİSAR Afyonkarahisar Valiliği Afyonkarahisar Belediyesi M ....
Afyon Türkeli Gazetesi (afyonturkeligazetesi):AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı Afyonkarahisar AFYONKARAHİSAR

Afyonkarahisar Valiliği Afyonkarahisar Belediyesi M ....

AKÜ Danışma Kurulu Vali Gökmen Çiçek Başkanlığında Yapıldı

Afyonkarahisar AFYONKARAHİSAR Afyonkarahisar Valiliği Afyonkarahisar Belediyesi Mehmet Karakaş Mehmet Zeybek Husnu Serteser Afyonkarahisar

Ticaret ve Sanayi Odası AKÜ - Afyon Kocatepe Üniversitesi

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 12.11.2020 04:42:12
Link : https://www.facebook.com/afyonturkeligazetesi/posts/382923946479722



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile @sekerbank arasında ATSO

üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” proto… https://t.co/aLMEGUDued
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile @sekerbank arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi”

proto… https://t.co/aLMEGUDued

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile @sekerbank arasında ATSO üyelerine yönelik “Taksitli Ticari Kredi” protokolü imzalandı.

Protokolü Yönetim Kurulu Başkanımız @HusnuSerteser ile Şekerbank T.A.Ş. Genel Müdür Yardımcısı @tugbayk imzaladı.

https://t.co/YxBUf17zkE https://t.co/Hgne63TzPz

TWITTER
Yayın Tarihi : 12.11.2020 04:36:49
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1326881639662751746



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser, AKÜ Danışma Kurulu

Toplantısı’na katıldı. Toplantıda; yükseköğretim kalit… https://t.co/A3UNKvLJAB
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser, AKÜ Danışma Kurulu Toplantısı’na katıldı. Toplantıda; yükseköğretim

kalit… https://t.co/A3UNKvLJAB

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser, AKÜ Danışma Kurulu Toplantısı’na katıldı. Toplantıda; yükseköğretim kalite süreçleri, öğrenci topluluklarının

TEKNOFEST’e katılımı, yeni tip koronavirüs salgın süreci ve uzaktan eğitim değerlendirildi. @RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/B7CMzn6pp7

TWITTER
Yayın Tarihi : 12.11.2020 12:42:50
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1326822756508442624



Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven

ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat Bilen, ATSO Yönetim Kurulu Başkan ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat

Bilen, ATSO Yönetim Kurulu Başkan ....

Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat Bilen, ATSO Yönetim Kurulu Başkanı

Hüsnü Serteser’i ziyaret etti Ziraat Bankası’nın yeni tip koronavirüs salgını sırasında KOBİ’lere yönelik Mikro İşletmeler Destek Paketi ve turizm işletmeleri

için Turizm Destek Paketi’ni hayata geçirdiğini belirten Bölge Başkanı Emin Turan, ekonomiye katkı sunmaya devam edeceklerini belirtti. Afyonkarahisar

Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de ziyaret dolayısıyla teşekkür ederek Ziraat Bankası’nın ülkemizin önde gelen

bankalardan birisi olduğunu vurguladı. >> Kocatepe Haber Merkezi

 

https://kocatepegazetesi.com/ekonomiye-katki-sunmaya-devam-edecegiz/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 12.11.2020 01:10:47
Link : https://www.facebook.com/kocatepegazetesi/posts/3497284623680853



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 30’uncu Meslek Komitesi

(Altyapı-Üstyapı Çalışmaları, Yapı Kooperatifleri) t… https://t.co/OHhRnZ1j0d
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 30’uncu Meslek Komitesi (Altyapı-Üstyapı Çalışmaları, Yapı Kooperatifleri)

t… https://t.co/OHhRnZ1j0d

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 30’uncu Meslek Komitesi (Altyapı-Üstyapı Çalışmaları, Yapı Kooperatifleri) toplantısı video konferans yöntemi ile

gerçekleştirildi. @RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/mhs2aLlHeR

TWITTER
Yayın Tarihi : 11.11.2020 05:49:07
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1326537446184509440



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 30’uncu Meslek

Komitesi (Altyapı-Üstyapı Çalışmaları, Yapı Kooperatifleri) toplantısı video konferans ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 30’uncu Meslek Komitesi (Altyapı-Üstyapı Çalışmaları, Yapı

Kooperatifleri) toplantısı video konferans ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 30’uncu Meslek Komitesi (Altyapı-Üstyapı Çalışmaları, Yapı Kooperatifleri) toplantısı video konferans yöntemi ile

gerçekleştirildi.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 11.11.2020 05:48:26
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3498958613516228



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz @AfjetAfyonspor,

deplasmanda Ergene Velimeşe Spor Kulübü'nü 2-0… https://t.co/z36kX7pUTG
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz @AfjetAfyonspor, deplasmanda Ergene Velimeşe Spor

Kulübü'nü 2-0… https://t.co/z36kX7pUTG

https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz @AfjetAfyonspor, deplasmanda Ergene Velimeşe Spor Kulübü'nü 2-0 mağlup etmiştir. Takımımızı

kutlar; başarılarının devamını dileriz. https://t.co/zVw1j7RgbF

TWITTER
Yayın Tarihi : 11.11.2020 03:39:25
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1326504804315766786



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor,

deplasmanda Ergene Velimeşe Spor Kulübü'nü 2-0 mağlup etmiştir. Takımımızı kutlar; baş ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, deplasmanda Ergene Velimeşe Spor Kulübü'nü 2-

0 mağlup etmiştir. Takımımızı kutlar; baş ....

Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, deplasmanda Ergene Velimeşe Spor Kulübü'nü 2-0 mağlup etmiştir. Takımımızı kutlar; başarılarının

devamını dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 11.11.2020 03:38:30
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3498675450211211



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden

Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat Bilen, A… https://t.co/NpMXrfHO5z
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat

Bilen, A… https://t.co/NpMXrfHO5z

Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat Bilen, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’i ziyaret etti. @ziraatbankasi

https://t.co/BEVFNIGWvb https://t.co/ZtLrGpJ4Qb

TWITTER
Yayın Tarihi : 11.11.2020 12:33:12
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1326457944339324930



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):ZİRAAT BANKASI’NDAN SERTESER’E ZİYARET Ziraat

Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü  ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):ZİRAAT BANKASI’NDAN SERTESER’E ZİYARET Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge

Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü  ....

ZİRAAT BANKASI’NDAN SERTESER’E ZİYARET

Ziraat Bankası Bölge Başkanı Emin Turan, Bölge Yöneticisi Özden Güven ile Afyonkarahisar Şube Müdürü Murat Bilen, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser’i ziyaret etti.

Ziraat Bankası’nın yeni tip koronavirüs salgını sırasında KOBİ’lere yönelik Mikro İşletmeler Destek Paketi ve turizm işletmeleri için Turizm Destek Paketi’ni

hayata geçirdiğini belirten Bölge Başkanı Emin Turan, ekonomiye katkı sunmaya devam edeceklerini belirtti.

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser de ziyaret dolayısıyla teşekkür ederek Ziraat Bankası’nın ülkemizin önde gelen bankalardan birisi olduğunu

vurguladı. Ziraat Bankası

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 11.11.2020 12:32:07
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3498313616914061



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle

Elektronik Sohbetler" programında 12 Kasım 2020'de Ürdün ele alınacaktır.  Kat ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 12

Kasım 2020'de Ürdün ele alınacaktır.  Kat ....

Sayın Üyemiz;

Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 12 Kasım 2020'de Ürdün ele alınacaktır.

Katılım için:

https://dtybs.ticaret.gov.tr/e-sohbetler/takvim/detay/amman-temsilcimiz-is-dunyamz-ile-bulusuyor/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 11.11.2020 10:50:48
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3498149416930481



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz @AfjetAfyonspor,

bugün deplasmanda Ergene Velimeşe Spor Kulübü i… https://t.co/smbzHEIYOo
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz @AfjetAfyonspor, bugün deplasmanda Ergene Velimeşe

Spor Kulübü i… https://t.co/smbzHEIYOo

https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz @AfjetAfyonspor, bugün deplasmanda Ergene Velimeşe Spor Kulübü ile karşılaşacaktır. Takımımıza

başarılar dileriz. https://t.co/tR3ED7GqY9

TWITTER
Yayın Tarihi : 11.11.2020 07:16:33
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1326378255042158596



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz @AfjetAfyonspor,

bugün deplasmanda Ergene Velimeşe Spor Kulübü i… https://t.co/9MhYhXBb30
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz @AfjetAfyonspor, bugün deplasmanda Ergene Velimeşe

Spor Kulübü i… https://t.co/9MhYhXBb30

https://t.co/WBbPNKWXKy TFF 2.Lig'deki temsilcimiz @AfjetAfyonspor, bugün deplasmanda Ergene Velimeşe Spor Kulübü ile karşılaşacaktır. Takımımıza

başarılar dileriz. https://t.co/WGmAJqVqco

TWITTER
Yayın Tarihi : 11.11.2020 07:15:54
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1326378090965192709



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün

deplasmanda Ergene Velimeşe Spor Kulübü ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarıla ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün deplasmanda Ergene Velimeşe Spor

Kulübü ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarıla ....

Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, bugün deplasmanda Ergene Velimeşe Spor Kulübü ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar dileriz.

Afjet Afyonspor

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 11.11.2020 07:15:22
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3497798566965566



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye

YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu… https://t.co/ntJlKCHQzL
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor

Salonu… https://t.co/ntJlKCHQzL

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda Solhan Spor Kulübü ile

karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar dileriz. https://t.co/r2mYD42N9T

TWITTER
Yayın Tarihi : 11.11.2020 07:10:32
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1326376740554469376



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon

Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda Solhan Spor Kulübü i ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel

Eroğlu Spor Salonu'nda Solhan Spor Kulübü i ....

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda Solhan Spor Kulübü ile

karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 11.11.2020 07:09:58
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3497789130299843



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Hazine ve Maliye Bakanlığı'na atanan Sayın Lütfi Elvan'ı tebrik

eder, başarılar dileriz. ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Hazine ve Maliye Bakanlığı'na atanan Sayın Lütfi Elvan'ı tebrik eder, başarılar dileriz. ....

Hazine ve Maliye Bakanlığı'na atanan Sayın Lütfi Elvan'ı tebrik eder, başarılar dileriz.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 10.11.2020 12:08:30
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3495544603857629



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Hazine ve Maliye Bakanlığı'na atanan Sayın Lütfi Elvan'ı tebrik eder,

başarılar dileriz.
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Hazine ve Maliye Bakanlığı'na atanan Sayın Lütfi Elvan'ı tebrik eder, başarılar dileriz.

Hazine ve Maliye Bakanlığı'na atanan Sayın Lütfi Elvan'ı tebrik eder, başarılar dileriz.

TWITTER
Yayın Tarihi : 10.11.2020 12:07:07
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1326088988957020160



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet

Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar Ticaret ve San… https://t.co/INP2c9X0E7
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar Ticaret ve

San… https://t.co/INP2c9X0E7

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Hüsnü Serteser, Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün ebediyete intikal edişinin 82'nci yıldönümü dolayısıyla mesaj yayınladı. https://t.co/Ov6IDMC3Be

TWITTER
Yayın Tarihi : 09.11.2020 08:20:23
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1325850737612558337



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr.

Mehmet Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu  ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu  ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci ile Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Hüsnü Serteser, Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün ebediyete intikal edişinin 82'nci yıldönümü dolayısıyla mesaj yayınladı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 09.11.2020 08:18:49
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3493783664033723



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu,

Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplan ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in

idaresinde video konferans yöntemiyle toplan ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplandı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 09.11.2020 06:42:19
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3493548350723921



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu

Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video ko… https://t.co/EC1OsdkYki
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde

video ko… https://t.co/EC1OsdkYki

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplandı.

@RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/vbdSyny47O

TWITTER
Yayın Tarihi : 09.11.2020 06:41:35
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1325825874432831488



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz tarafından düzenlenen ve 5 hafta boyunca sürecek eğitimlerin il…

https://t.co/BiXbd24W6d
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz tarafından düzenlenen ve 5 hafta boyunca sürecek eğitimlerin il… https://t.co/BiXbd24W6d

Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz tarafından düzenlenen ve 5 hafta boyunca sürecek eğitimlerin ilki, 11 Kasım 2020 tarihinde gerçekleştirilecektir.

Ayrıntılar ve katılım için: https://t.co/A2VZ1t7bGD https://t.co/2TBi50VU7T

TWITTER
Yayın Tarihi : 09.11.2020 09:58:29
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1325694229478305792



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz tarafından

düzenlenen ve 5 hafta boyunca sürecek eğitimlerin ilki, 11 Kasım 2020 tarihin ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz tarafından düzenlenen ve 5 hafta boyunca sürecek

eğitimlerin ilki, 11 Kasım 2020 tarihin ....

Sayın Üyemiz;

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz tarafından düzenlenen ve 5 hafta boyunca sürecek eğitimlerin ilki, 11 Kasım 2020 tarihinde gerçekleştirilecektir.

Ayrıntılar ve katılım için: https://tobb.org.tr/Sayfalar/20200421-webinar.php

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 09.11.2020 09:58:05
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3492490474163042



Afyonkarahisar Belediyesi (afyonkarahisarbelediyesi):28- 30 Kasım tarihleri arasında  20. Afyonkarahisar Jazz

Festivali dijital Platformlarda… Türkiye Cumhuriyeti Kültür ve Turizm Bakanlığı Meh ....
Afyonkarahisar Belediyesi (afyonkarahisarbelediyesi):28- 30 Kasım tarihleri arasında  20. Afyonkarahisar Jazz Festivali dijital Platformlarda… Türkiye

Cumhuriyeti Kültür ve Turizm Bakanlığı Meh ....

28- 30 Kasım tarihleri arasında

20. Afyonkarahisar Jazz Festivali dijital Platformlarda…

Türkiye Cumhuriyeti Kültür ve Turizm Bakanlığı

Mehmet Ersoy

UNESCO

@gokmen_cicek_

Mehmet Zeybek

@serteserhusnu

NG Afyon Wellness & Convention

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası

PARKHAYAT Hastanesi

@afyoncazmuzikfest

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 08.11.2020 06:02:19
Link : https://www.facebook.com/afyonkarahisarbelediyesi/posts/1810318192455153



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, İzmir'deki deprem felaketinin

ardından İzmir'e yeni bir okul kazandıracak. ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, İzmir'deki deprem felaketinin ardından İzmir'e yeni bir okul

kazandıracak. ....

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, İzmir'deki deprem felaketinin ardından İzmir'e yeni bir okul kazandıracak.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 07.11.2020 04:09:55
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3487499307995492



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, İzmir'deki deprem felaketinin ardından

İzmir'e yeni bir okul kazandıracak.
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, İzmir'deki deprem felaketinin ardından İzmir'e yeni bir okul kazandıracak.

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, İzmir'deki deprem felaketinin ardından İzmir'e yeni bir okul kazandıracak.

TWITTER
Yayın Tarihi : 07.11.2020 04:09:18
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1325062773013884928



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle

Elektronik Sohbetler" programında 9 Kasım 2020'de Katar ele alınacaktır.  Katı ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 9 Kasım

2020'de Katar ele alınacaktır.  Katı ....

Sayın Üyemiz;

Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında 9 Kasım 2020'de Katar ele alınacaktır.

Katılım için: https://dtybs.ticaret.gov.tr/e-sohbetler/takvim/detay/katar-temsilcimiz-is-dunyamz-ile-bulusuyor/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 06.11.2020 01:41:48
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3484405298304893



Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu @NOzdebir Allah rahmet eylesin

Mekanı Cennet olsun inşallah
Hüsnü SERTESERATSO Yön Krl Bşk (HusnuSerteser):@RHisarciklioglu @NOzdebir Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun inşallah

@RHisarciklioglu @NOzdebir Allah rahmet eylesin Mekanı Cennet olsun inşallah

TWITTER
Yayın Tarihi : 05.11.2020 03:46:35
Link : https://twitter.com/HusnuSerteser/status/1324332280433856512



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Video konferans yöntemiyle düzenlenen toplantıya TOBB

Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkan… https://t.co/bxN40DTdat
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Video konferans yöntemiyle düzenlenen toplantıya TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi

Başkan… https://t.co/bxN40DTdat

Video konferans yöntemiyle düzenlenen toplantıya TOBB Afyonkarahisar Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Berna Tokman da katıldı.

https://t.co/PhAlrRPAY4

TWITTER
Yayın Tarihi : 04.11.2020 07:35:06
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1324027403166011392



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Ticaret Bakanımız Sayın Ruhsar Pekcan, Türkiye Odalar ve Borsalar

Birliği Başkanımız Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu v… https://t.co/TzGhB9TOCB
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Ticaret Bakanımız Sayın Ruhsar Pekcan, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M.Rifat

Hisarcıklıoğlu v… https://t.co/TzGhB9TOCB

Ticaret Bakanımız Sayın Ruhsar Pekcan, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu ve TOBB Kadın Girişimciler Kurulu

Başkanı Nurten Öztürk, TOBB Kadın Girişimciler Kurulu üyeleri ile bir araya geldi. https://t.co/o9EML7c8Gs

TWITTER
Yayın Tarihi : 04.11.2020 07:35:04
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1324027394597019651



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 9. Meslek Komitesi (İnşaat ve

İnşaat Malzemeleri Satıcıları) toplantısı vide… https://t.co/NGd121r8aB
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 9. Meslek Komitesi (İnşaat ve İnşaat Malzemeleri Satıcıları) toplantısı

vide… https://t.co/NGd121r8aB

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 9. Meslek Komitesi (İnşaat ve İnşaat Malzemeleri Satıcıları) toplantısı video konferans yöntemiyle yapıldı.

@RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/ZWNQepK80i

TWITTER
Yayın Tarihi : 04.11.2020 02:52:43
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1323956336539959296



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 9. Meslek Komitesi

(İnşaat ve İnşaat Malzemeleri Satıcıları) toplantısı video konferans yöntemiyle ya ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 9. Meslek Komitesi (İnşaat ve İnşaat Malzemeleri Satıcıları)

toplantısı video konferans yöntemiyle ya ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 9. Meslek Komitesi (İnşaat ve İnşaat Malzemeleri Satıcıları) toplantısı video konferans yöntemiyle yapıldı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 04.11.2020 02:52:12
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3479008868844536



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle

Elektronik Sohbetler" programında yarın (5 Kasım 2020) Bahreyn ele alınacaktır ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz; Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında yarın (5

Kasım 2020) Bahreyn ele alınacaktır ....

Sayın Üyemiz;

Ticaret Bakanlığı'nın "Ticaret Müşavirlerimizle Elektronik Sohbetler" programında yarın (5 Kasım 2020) Bahreyn ele alınacaktır.

Katılım için: https://dtybs.ticaret.gov.tr/e-sohbetler/takvim/detay/bahreyn-temsilcimiz-is-dunyamz-ile-bulusuyor/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 04.11.2020 02:15:10
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3478942345517855



Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın geçen yıl Ekim ayında

50 milyon 978 bin dolar olan ihracatının, bu yıl aynı ayda 30 milyon 45 ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar olan ihracatının, bu

yıl aynı ayda 30 milyon 45 ....

ATSO Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın geçen yıl Ekim ayında 50 milyon 978 bin dolar olan ihracatının, bu yıl aynı ayda 30 milyon 457 bin dolar

olduğunu söyledi Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat

rakamları hakkında açıklama yaptı. “BİR ÖNCEKİ YILA GÖRE YÜZDE 40,25 AZALDI” Serteser, “İlimizin 2020 yılı Ekim ayı ihracatı, geçen yılın aynı ayına

göre yüzde 40,25 azaldı. [ 360 more words ]

 

https://kocatepegazetesi.com/afyonun-ekim-ayi-ihracati-30-milyon-457-bin-dolar-oldu/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 04.11.2020 10:11:13
Link : https://www.facebook.com/kocatepegazetesi/posts/3475159002560082



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye

YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Ziraat Bankkart ile kar… https://t.co/UEspWoVLFD
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Ziraat Bankkart

ile kar… https://t.co/UEspWoVLFD

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Ziraat Bankkart ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar

dileriz. https://t.co/3xM3w5HR9R

TWITTER
Yayın Tarihi : 04.11.2020 08:20:12
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1323857555953750019



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon

Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Ziraat Bankkart ile karşılaşacaktır. Takımımıza  ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Ziraat

Bankkart ile karşılaşacaktır. Takımımıza  ....

Voleybol AXA Sigorta Efeler Ligi'ndeki temsilcimiz Afyon Belediye YÜNTAŞ, bugün deplasmanda Ziraat Bankkart ile karşılaşacaktır. Takımımıza başarılar

dileriz. Afyon Belediye Yüntaş Voleybol

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 04.11.2020 08:17:08
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3478362108909212



Nail Azbay (nailazbay):Hüsnü Bey’den tavsiyeler aldık. Güzel ve verimli bir sohbet oldu. Misafirperverliği için

Hüsnü Serteser ve ekibine teşekkür ediyoruz.
Nail Azbay (nailazbay):Hüsnü Bey’den tavsiyeler aldık. Güzel ve verimli bir sohbet oldu. Misafirperverliği için Hüsnü Serteser ve ekibine teşekkür ediyoruz.

Hüsnü Bey’den tavsiyeler aldık. Güzel ve verimli bir sohbet oldu. Misafirperverliği için Hüsnü Serteser ve ekibine teşekkür ediyoruz.

TWITTER
Yayın Tarihi : 03.11.2020 07:10:52
Link : https://twitter.com/nailazbay/status/1323658914534215680



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):5.Meslek Komitemiz (Madencilik Faaliyetleri,Taş ve Mermer

Ocakları),10. Meslek Komitesi (Mermer Fabrikaları),27.Mes… https://t.co/vAwreabSpk
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):5.Meslek Komitemiz (Madencilik Faaliyetleri,Taş ve Mermer Ocakları),10. Meslek Komitesi (Mermer

Fabrikaları),27.Mes… https://t.co/vAwreabSpk

5.Meslek Komitemiz (Madencilik Faaliyetleri,Taş ve Mermer Ocakları),10. Meslek Komitesi (Mermer Fabrikaları),27.Meslek Komitesi (Mermer İhracatçıları)

istişare toplantısı video konferans yöntemiyle yapıldı. Toplantıya Meclis Başkanımız Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci de iştirak etti. https://t.co/3qYoojFMJq

TWITTER
Yayın Tarihi : 03.11.2020 04:46:44
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1323622641773760512



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 5.Meslek Komitesi

(Madencilik Faaliyetleri, Taş ve Mermer Ocakları), 10. Meslek Komitesi (Mermer Fabr ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 5.Meslek Komitesi (Madencilik Faaliyetleri, Taş ve Mermer

Ocakları), 10. Meslek Komitesi (Mermer Fabr ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 5.Meslek Komitesi (Madencilik Faaliyetleri, Taş ve Mermer Ocakları), 10. Meslek Komitesi (Mermer Fabrikaları),

27.Meslek Komitesi (Mermer İhracatçıları) istişare toplantısı video konferans yöntemiyle yapıldı. Toplantıya ATSO Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı

Merdivenci de iştirak etti.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 03.11.2020 04:44:49
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3476466995765390



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Goril Medya bünyesinde yayın hayatını sürdüren Afyon Postası internet

sitesinin sahibi Nail Azbay, Genel Yayın Yöne… https://t.co/kra891mFc8
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Goril Medya bünyesinde yayın hayatını sürdüren Afyon Postası internet sitesinin sahibi Nail Azbay, Genel Yayın

Yöne… https://t.co/kra891mFc8

Goril Medya bünyesinde yayın hayatını sürdüren Afyon Postası internet sitesinin sahibi Nail Azbay, Genel Yayın Yönetmeni Kemal Baykara ve site yazarı,

ressam Başak Nakilcioğlu, Yönetim Kurulu Başkanımız Hüsnü Serteser’i ziyaret etti. @RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/kZVqmbm9Zv

TWITTER
Yayın Tarihi : 03.11.2020 04:33:03
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1323619201244909570



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 13. Meslek Komitesi (Nakliye

Ulaştırma Faaliyetleri) toplantısı video konfer… https://t.co/IDxW8wYZ5d
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 13. Meslek Komitesi (Nakliye Ulaştırma Faaliyetleri) toplantısı video

konfer… https://t.co/IDxW8wYZ5d

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 13. Meslek Komitesi (Nakliye Ulaştırma Faaliyetleri) toplantısı video konferans aracılığıyla yapıldı. @RHisarciklioglu

@TOBBiletisim https://t.co/7yHD2SnLjZ

TWITTER
Yayın Tarihi : 03.11.2020 02:25:36
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1323587127750365184



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 13. Meslek Komitesi

(Nakliye Ulaştırma Faaliyetleri) toplantısı video konferans aracılığıyla yapıldı. ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 13. Meslek Komitesi (Nakliye Ulaştırma Faaliyetleri) toplantısı

video konferans aracılığıyla yapıldı. ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası 13. Meslek Komitesi (Nakliye Ulaştırma Faaliyetleri) toplantısı video konferans aracılığıyla yapıldı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 03.11.2020 02:24:38
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3476166995795390



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü

Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı… https://t.co/3BvLJBj9J9
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim

ayı… https://t.co/3BvLJBj9J9

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar’ın 2020 yılı Ekim ayı ihracat rakamları hakkında açıklama

yaptı.

https://t.co/7E8Mmybcs5 @RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/QlccSlv5Ow

TWITTER
Yayın Tarihi : 03.11.2020 09:49:51
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1323517731157741570



Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın

katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirild ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden

Müşterek Toplantı gerçekleştirild ....

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet

Mühsürler, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur Fidan, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih

Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan, Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa

Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti. [ 28 more words ]

 

https://kocatepegazetesi.com/sektordeki-sorunlar-konusuldu/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 03.11.2020 12:51:38
Link : https://www.facebook.com/kocatepegazetesi/posts/3471405209602128



Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan

MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yete ....
Kocatepe Gazetesi (kocatepegazetesi):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu

Emlak Danışmanlığı Mesleki Yete ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik

Belgesi Sınavı, ATSO hizmet binasında yapıldı. Sosyal mesafe ve maske kuralına uygun olarak gerçekleştirilen sınavda, yazılı ve uygulama aşamaları ile

adayların mesleki yeterlilikleri ölçüldü. >> Kocatepe Haber Merkezi

 

https://kocatepegazetesi.com/mesleki-yeterlilik-sinavi-yapildi-2/

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 03.11.2020 12:47:50
Link : https://www.facebook.com/kocatepegazetesi/posts/3471398136269502



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu

Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video ko… https://t.co/JSltaUqpus
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde

video ko… https://t.co/JSltaUqpus

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplandı.

Toplantıya Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci de iştirak etti. @RHisarciklioglu @TOBBiletisim https://t.co/tfTWtlE1YZ

TWITTER
Yayın Tarihi : 02.11.2020 06:32:12
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1323286795308728325



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu,

Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplan ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in

idaresinde video konferans yöntemiyle toplan ....

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser'in idaresinde video konferans yöntemiyle toplandı.

Toplantıya Meclis Başkanı Dr. Mehmet Sıtkı Merdivenci de iştirak etti.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 02.11.2020 06:31:30
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3473911136020976



Afyonkarahisar Ticaret Borsasi (www.afyonborsa.org.tr):AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM

KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim

Kurulu Başk ....
Afyonkarahisar Ticaret Borsasi (www.afyonborsa.org.tr):AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK

TOPLANTISI YAPILDI Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başk ....

AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü

Serteser, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur Fidan, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih

Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan, Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa

Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.

Toplantıda, il genelinde faaliyet gösteren sektörlerdeki sorunlar ve çözüm önerileri ele alınarak Oda ve Borsalar’ın şehrin ekonomisinin gelişmesi için faaliyet

sürdürdükleri vurgulandı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 02.11.2020 05:13:00
Link : https://www.facebook.com/www.afyonborsa.org.tr/posts/3557989500889702



Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası ():AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI

MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başk ....
Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası ():AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başk ....

AFYONKARAHİSAR ODA VE BORSA YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI MÜŞTEREK TOPLANTISI YAPILDI

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Afyonkarahisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet

Mühsürler, Bolvadin Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Uğur Fidan, Çay Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Salih

Kaygısız, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bağırkan, Sandıklı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa

Özer ile Sandıklı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hidayet Şahin iştirak etti.

Toplantıda, il genelinde faaliyet gösteren sektörlerdeki sorunlar ve çözüm önerileri ele alınarak Oda ve Borsalar’ın şehrin ekonomisinin gelişmesi için faaliyet

sürdürdükleri vurgulandı.

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 02.11.2020 05:08:39
Link : https://www.facebook.com/231054530804507/posts/812220406021247



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın

katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek… https://t.co/b5hKnzRWWj
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden

Müşterek… https://t.co/b5hKnzRWWj

Afyonkarahisar’daki Oda ve Borsalar’ın Yönetim Kurulu Başkanları’nın katılımıyla video konferans üzerinden Müşterek Toplantı gerçekleştirildi.

@RHisarciklioglu @TOBBiletisim

https://t.co/8mUb7ogDdb https://t.co/nYzVOx5Na5

TWITTER
Yayın Tarihi : 02.11.2020 05:02:01
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1323264100873478146



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz;  “Sanayi Tesisleri ve OSB’ler İçin Sıfır Atık

Uygulaması Bilgilendirme Webinarı", yarın saat 14'te gerçekleştirilecektir.  Ayr ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Sayın Üyemiz;  “Sanayi Tesisleri ve OSB’ler İçin Sıfır Atık Uygulaması Bilgilendirme Webinarı", yarın saat

14'te gerçekleştirilecektir.  Ayr ....

Sayın Üyemiz;

“Sanayi Tesisleri ve OSB’ler İçin Sıfır Atık Uygulaması Bilgilendirme Webinarı", yarın saat 14'te gerçekleştirilecektir.

Ayrıntılar: http://webinar.tobb.org.tr

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 02.11.2020 02:23:10
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3473374902741266



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Sayın Üyemiz;

“Sanayi Tesisleri ve OSB’ler İçin Sıfır Atık Uygulaması Bilgilendirme Webinarı", yarın saat 14'te ge…

https://t.co/pYL02l1oqc
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Sayın Üyemiz;

“Sanayi Tesisleri ve OSB’ler İçin Sıfır Atık Uygulaması Bilgilendirme Webinarı", yarın saat 14'te ge… https://t.co/pYL02l1oqc

Sayın Üyemiz;

“Sanayi Tesisleri ve OSB’ler İçin Sıfır Atık Uygulaması Bilgilendirme Webinarı", yarın saat 14'te gerçekleştirilecektir.

Ayrıntılar: https://t.co/oSKHkfsurw

TWITTER
Yayın Tarihi : 02.11.2020 02:22:14
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1323223890747936768



AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Odamız ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5

Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik… https://t.co/BgQ5hlLGjr
AFYONKARAHİSAR TSO (AFYONTSO):Odamız ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki

Yeterlilik… https://t.co/BgQ5hlLGjr

Odamız ile TOBB tarafından kurulan MEYBEM A.Ş işbirliğinde, Seviye 5 Sorumlu Emlak Danışmanlığı Mesleki Yeterlilik Belgesi Sınavı, sosyal mesafe ve

maske kuralına uygun olarak ATSO hizmet binasında yapıldı. @RHisarciklioglu @TOBBiletisim @TOBBMeybem https://t.co/rd84DO7UJ8

TWITTER
Yayın Tarihi : 02.11.2020 11:45:52
Link : https://twitter.com/AFYONTSO/status/1323184538453975045



Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, Niğde

Anadolu FK'yı 2-1 mağlup etmiştir. Takımımızı kutlar, başarılarının devamını dil ....
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (afyontso):Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, Niğde Anadolu FK'yı 2-1 mağlup etmiştir.

Takımımızı kutlar, başarılarının devamını dil ....

Misli.com TFF 2.Lig'deki temsilcimiz AFJET Afyonspor, Niğde Anadolu FK'yı 2-1 mağlup etmiştir. Takımımızı kutlar, başarılarının devamını dileriz.

#KenetlenAfyon

FACEBOOK
Yayın Tarihi : 31.10.2020 09:00:32
Link : https://www.facebook.com/afyontso/posts/3468734566538633


